
STOCKHOLM, PROSTĚJOV Takoví lidé se dnes snad už nerodí! Obzvláště ne 

na naší mírné Hané. Jaroslav „Arthur“ Vrba byl skutečným ztělesněním še-

desátých let: divoký, vtipný, provokující, milující svobodu, opovrhující prů-

měrností a neberoucí si servítky za všech okolností.  Jedním slovem byl jako 

oheň. Přestože už v roce 1975 emigroval do Švédska, ještě dlouho po jeho 

odchodu o něm po Prostějově kolovala řada neuvěřitelných historek. Tou 

nejznámější byla vzpomínka na koncert kapely Arthur Vrba and Genesis of 

Hippies, který v natřískaném závodním klubu OP na Vápenici skupina ode-

hrála zcela nahá!  Jaroslav „Arthur“ Vrba před necelým měsícem ve švédském 

Stockholmu zemřel.  

Nelze se divit, že takovou osobnost v šedesátých letech minulého století tehdej-

ší prostějovští studenti naprosto zbožňovali. Ne nadarmo jej o pár dnů později 

zvolili králem Majáles 1968. Jelikož po vpádu sovětských vojsk tradice Majáles 

v Prostějově na dlouhá léta opět skončila, stal se jediným „komunistickým“ 

nositelem tohoto titulu. A populární „Arthur“ dráždil komunisty i jinými kousky. 

V „blešárně“ například 

koncertoval zcela nahý!
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 Investiční bankéř vám radí … 
Petr Šich autor projektu Zdravé hypotéky, Investiční bankéř Raiffeisen Privatbank AG 
 

Nechte si nastavit program na samosplácení   
vaší hypotéky 

 Hypotéka se bude splácet sama bez vašich peněz až do úplného splacení 
 Ušetříte měsíční splátky z vaší výplaty, úsporu spočítejte sami  
 Termín fixace není podstatný a beze změny vaší banky 
 Volejte a domluvte si schůzku, ukážu vám hypotéku jak se sama splácí… 

 
ATRIUM, Hlaváčkovo náměstí 217/1, Prostějov  
2.poschodí dveře 307, (nutné telefonické objednání) 
Tel.: 721 046 598; 721 347 402 

 

SPLÁCÍTE 
HYPOTÉKU?? 
 NEMUSÍTE!!! 
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SMRT
Martin ZAORA L

Jaroslav „Arthur“ Vrba rozdával úsměv na každém kroku. S jeho smrtí odešel „božský rošťák“, který si ze všeho nejvíce 
přál být svobodný a bavit sebe i ostatní. A to se mu i dařilo.   Foto: Jan Maruška 
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MDráždilDráždil

komunisty,
komunisty,

vystupoval i nahý!
vystupoval i nahý!
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CO NÁS POTĚŠILO...CO NÁS POTĚŠILO...

Záchrana na poslední chvíli. Hor-
ké chvíle prožili rodiče mladého 
muže a posléze i lékaři záchranky. 
Ti spěchali na pomoc mladíkovi, 
který nejprve napsal dopis na roz-
loučenou a poté značné množství 
léků zapil alkoholem. Rychlý zásah 
lékařů mu zachránil život, sebevrah 
byl převezen do nemocnice. 

CO NÁS UDIVILO…CO NÁS UDIVILO…

Strážníci vymírají? Horečně nyní 
vedení městské policie pokračuje ve 
výběrovém řízení na posty nových 
strážníků. Problém je ale v tom, že 
o tuto práci není mezi mladými 
muži a ženami zájem. Podle někte-
rých jsou přijímací testy velmi ná-
ročné, zejména ty fyzické. Síla a po-
hyb zřejmě dnes mladým chybí…

   ZACHYTILI JSME…ZACHYTILI JSME…

120
Fanoušci hokeje prskají hněvem, 
ale zlost je brzy přejde. Magistrát 
nedávno zakázal parkování před 
zimním stadionem v době hoke-
jových utkání. Svízelnou situaci se 
radní rozhodli rychle řešit a brzy 
hodlají vybudovat v ulici Josefa 
Lady nové parkoviště pro 120 osob-
ních vozidel.  

  ZAUJAL NÁS…ZAUJAL NÁS…

MATOUŠ 
VENKRBEC

Díky velké aktivitě prostějov-
ských hokejových fanoušků se 
právě současný útočník Jestřábů 
stal historicky prvním Sympaťá-
kem WSM Ligy. Šestadvacetiletý 
prvoligový hokejista získal téměř 
devatenáct set hlasů a předčil 
všechny protikandidáty. 

  ZASLECHLI JSME…ZASLECHLI JSME…

 „ MAMINKO, A BUBÁKY 
TADY FAKT NEMAJÍ?“

Šestileté dítko se po zápisech 
do školy ve Vrahovicích chtělo 

ujistit, zda tady opravdu nestraší

**Pondělí**
Jsi příliš velký... „Jsi příliš velký, aby ses vešel sem. To je ale krásná jízda!“ Tak 
v překladu zní text písně ze soundracku k filmu Prostě sexy s Cameron Diaz 
v hlavní roli. Přestože Cameron měla na mysli něco úplně jiného, je škoda, že si 
t uto skladbu nepouštěl řidič náklaďáku, který v pondělí vjížděl pod most v Něm-
čicích. Třeba by si uvědomil, že se i se svým kamiónem pod něj prostě nevejde.  

•• Úterý •• 
Výhody montážní pěny. Když vás žena nechce pustit do hospody, stačí, po-
kud jí do vany dáte tu správnou pěnu. Nesmí to však být pěna voňavá, ale mon-
tážní... O vlastnostech montážní pěny věděl zřejmě své i neznámý vandal, který 
se pustil do auta zaparkovaného v Krasické ulici. Dveře i výfuk vozu přestříkal 
právě pěnou vhodnou pro montáž dveří a oken. 

•• Středa •• 
Sladký lup. Baví se dvě kamarádky: „Nesnáším reklamy. Dřív mi manžel říkal ty 
moje sladká milenko či Milko a teď už mi neřekne jinak než ty krávo fialová.“ Při 
vykládání čokolád vyrobených právě z mléka „fialových krav“ pracovníci zjistili, 
že jim chybí rovných 48 kartonů této pochoutky. Zmizely až v Prostějově...   

•• Čtvrtek •• 
Hřiště a svaly. Na veřejnost pronikla informace, že rada města Prostějova schvá-
lila vybudování hřiště pro vyznavače tzv. Street Workoutu. První z nich by mělo 
už na jaře vzniknout v Kostelecké ulici. Lidé sledující na internetu videa mladých 
svalnatců točících se kolem nejrůznějších tyčí tento nápad vítají. Nesmíme však 
zapomenout, že od hřiště ke svalům je u každého z nás ještě hodně daleko...  

•• Pátek •• 
Pod pásy tanků, pod křídly letadel. Sovětský tank zastavíte tak, že odvážete 
koně, který ho táhne. O tom, jak na tom sovětská armáda na sklonku druhé 
světové války skutečně byla, stejně jako o druhé největší tankové bitvě na Mo-
ravě, se dočtete v nové knize, jejíž křest proběhl v pátek v sokolovně v Čelčicích. 

•• Sobota •• 
Příležitost pro informatiky. Víte, co mají společného víly, vodníci a sexuálně uspo-
kojení programátoři? Všichni se vyskytují jen v pohádkách. Víly a vodníky lze navíc 
potkat také během masopustu. A to mělo být výzvou i pro programátory, aby si mi-
nulou sobotu, kdy se v obcích slavil pravě masopust, užili jako žádný jiný den v roce... 

•• Neděle •• 
Nahradí Prostějov Maastricht. Před čtyřiadvaceti lety byla v Maastrichtu pode-
psána smlouva o EU, která zavedla její tři hlavní pilíře. Pokud se nemá EU co nevidět 
rozpadnout, chtělo by to, aby byl co nejdříve přidán čtvrtý pilíř týkající se ochrany 
hranic. A je jedno, kde bude podepsána, klidně to může být i v Prostějově.

pohledem Martina Zaorala

Úplnou náhodou praskla na radnici 
další kauza! Jak ale Agentura Hóser 
zjistila, tentokrát to vypadá na případ 
mnohem širších rozměrů, než jsme byli 
zvyklí! „Někdo se zbláznil! Město Pro-
stějov zahájilo správní řízení samo se 
sebou na kácení tří kusů habrů na ná-
městí. Braňme je!“ 
Přesně takto vypadá na první pohled 
pochopitelná výzva ze sociální sítě od 
bojovníka za zachování všeho možné-
ho ve městě Honzy Nicnevrátila. Jenže 
Agentura Hóser zjistila, že věčně pomý-
lený opoziční zastupitel opět panikaří 
zcela zbytečně! Nebudou se kácet hab-

ry, ale bourat Habro! „Pan zastupitel 
Nicnevrátil vědomě nemluví pravdu! 
Moc dobře totiž ví, a z dokumentů, kte-
ré má ze zmiňovaného správního řízení 
k dispozici, to jednoznačně vyplývá, 
že nejde o kácení habrů, ale o bourání 
Habra. V místě někdejšího Habra má 
být totiž následně umístěn zmenšený 
model Jezdeckých kasáren obklope-
ný voskovými figurínami zastupitelů, 
kteří tuto památku urputně bránili 
na sociálních sítích až do posledního 
okamžiku. Jsme přesvědčeni, že se toto 
místo stane i oblíbeným poutním cílem 
výletníků v rámci celého Olomouckého 
kraje,“ uvádí vše na pravou míru Ivana 
Hemeráková, náměstkyně primátorky.  
Záměr zřídit místo Habra poutní 
místo a propagovat ho po celé repub-
lice i mimo ni, následně potvrdila 

šéfka kanceláře primátorky Jarka 
Tatarová: „Do závěrečných korektur 
už jdou k tomuto projektu brožury 
přeložené do všech evropských jazyků 
včetně arabštiny, kterými se blýskneme 
i v příštím roce na veletrhu cestovního 
ruchu. Dále bude na stránkách města 
spuštěna interaktivní vizualizace, je-
jímž prostřednictvím lidé rozhodnou, 
jak chtějí rozmístit voskové figuríny 
zastupitelů kolem zmenšeného mo-
delu kasáren,“ potvrdila Tatarová. 
A souhlasí vůbec zastupitel Honza 
Nicnevrátil s takovým postupem? „Sa-
mozřejmě že souhlasí. Bylo mu totiž 
nabídnuto, že se s celou firmou může 
přestěhovat do Kaska a tam mimo 
jiné pořádat i pravidelné seance za za-
chování všeho možného ve městě,“ od-
pověděla náměstkyně Hemeráková. 

Ať tak či tak, primátorce Aleně Rašáko-
vé už došla trpělivost se všemi! „Mám 
toho plné zuby, podala jsem trestní 
oznámení na všechny zastupitele včetně 
svých kolegů i na zaměstnance magis-
trátu. Ať koná policie,“ hřímá první 
dáma Prostějova. „O případu jsem za-
tím informován pouze zevrubně. Jestli 
se ukáže, že vaše informace jsou, pane 
redaktore, pravdivé, o čemž na druhou 
stranu pochybuji, mohu vám slíbit, že 
tentokrát skutečně už někoho zavře-
me,“ potvrdil exkluzivně Agentuře Hó-
ser první muž celorepublikové policie 
v Prostějově Paul Nowak.
 Za Agenturu Hóser Majkl

Ú l áh d kl

Text v této rubrice je smyšlený, 
nikterak pravdivý a redakce 

Večerníku se od něj distancuje.

Agentura

Babimaki & mik

POÈASÍ v regionu

Pondìlí  7/4 °C
Milada

Úterý 10/4 °C
Apolena

Støeda 6/5 °C
Mojmír

Ètvrtek 5/1 °C
Božena

Pátek 6/0 °C
Slavěna

Sobota 6/1 °C
Věnčeslav

Nedìle 6/3 °C

Zdroj: meteocentrum.cz
Valentýn

RYCHLÝ
VEČERNÍK

Veèeøe za krev!
Prostějov (mik) - V rámci svátku 
svatého Valentýna připravila pro-
stějovská nemocnice pro dárce 
krve soutěžní akci s poetickým ná-
zvem Daruj z lásky a vyhraj. Akce, 
která pomůže i potěší, se mohou 
zúčastnit jak pravidelní dárci, tak 
i prvodárci, kteří v minulosti ješ-
tě krev nedarovali. „Každý dob-
rovolník, který přijde ve čtvrtek 
11. února darovat krev na trans-
fúzní stanici Nemocnice Prostějov, 
bude zařazen do slosování o večeři 
pro dvě osoby,“ překvapila Radka 
Miloševská, mluvčí prostějovské 
nemocnice. „Motivů k darování 
krve může být celá řada, větši-
nou je to ale právě příjemný pocit 
z dobrého skutku nebo láska k dru-
hým, která k nám dárce přivádí. 
Rozhodli jsme se proto využít pří-
ležitosti svátku svatého Valentýna 
a pro dárce vymysleli speciální od-
měnu,“ doplnil Jiří Šlézar, vedoucí 
lékař transfuzní stanice.  

Karel IV. je na cestì
Prostějov (mik) - Na konci květ-
na tohoto roku bude prostějovské 
hlavní náměstí svědkem neo-
byčejné podívané. Jak Večerník 
informovala náměstkyně primá-
torky Ivana Hemerková, do Pros-
tějova se dostaví císař Karel IV. se 
svým dvorem! Prostějov se tímto 
způsobem zapojí do celonárod-
ních oslav 700. výročí narození 
Otce vlasti. „Oslovili jsme agentu-
ru Gryff, která pro nás připravila 
také program k 625. výročí pový-
šení Prostějova na město,“ potvr-
dila Ivana Hemerková. Jak doda-
la, oslava bude spojena se Dnem 
dětí. „K dispozici bude například 
katovna, mincovna, zájemci si bu-
dou moci také vystřelit z luku. Do 
programu se zapojí i prostějovské 
příspěvkové a zájmové organiza-
ce. Vyvrcholením bude příjezd 
císaře Karla IV.,“ uvedla náměst-
kyně primátorky. 

Foto: Jiří Možný

Habry zůstanou, bourat se bude Habro!Habry zůstanou, bourat se bude Habro!

Už příští pondělí se koná letošní první jednání Zastupitelstva statutárního města 

Prostějova. Naposledy, těsně před Vánoci loňského roku, vzalo dvanáct opozič-

ních zastupitelů roha a těsně před hlasováním o rozpočtu města odešlo domů. 

Není tedy divu, že už nyní zajímá primátorku města Alenu Raškovou, kdo všechno 

vlastně přijde...

PROSTĚJOV Takovou jitr-
nici svět neviděl… Při po-
hledu do koše s čerstvými 
rohlíky v jednom prostě-
jovském supermarketu 
musela zákazníka zákonitě 
napadnout tahle nezapo-
menutelná filmová hláška. 
Mezi obyčejnými, normo-
vanými čerstvě vysypanými 
rohlíčky přímo razil tenhle 
velikán… „Už se mi to sta-
lo jednou, ten byl tenkrát 
ještě větší. Mám už vytipo-
vanou hodinu, kdy sypou 
čerstvou várku a někdy se 
zadaří,“ svěřil se Večerníku 
spokojený zákazník. Jakpak 
by také ne. Za korunu pade, 
NO NEKUP TO!

FOTOFOTO
Zdeněk VYSLOUŽIL

VEÈERNÍKU

PŘEDPLAŤTE SI VEČERNÍK 
A STÁLE JEŠTĚ MŮŽETE VYHRÁT!

SLOSOVÁNÍ O 10 000 Kč, ZÁJEZD a DALŠÍ VĚCNÉ CENY VÁS NEMINE

  AKCE PLATÍ DO 15. ÚNORA 2016 více na straně 13

NEVI …NEVIDĚL…
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Foto: Zdeněk Vysloužil



Oba dva bývalí vrcholní politici 
prostějovské sociální demokracie 
sami veřejně přiznali, že před ko-
munálními volbami na podzim 2014 
přijali statisícové částky od soukromé 
firmy. „Řádně jsme tyto peníze uv-
edli do majetkového soupisu, zah-

rnuli je do daňového 
přiznání a řádně z  nich 

Finančnímu úřadu v  Prostějově odv-
edli daň,“ tvrdili svorně Miroslav 
Pišťák s Aloisem Mačákem už vloni na 
červnovém jednání prostějovského za-
stupitelstva. V září ale překvapivě oba 
rezignovali na své významné funkce. 
Deník MF DNES totiž mimo jiného 
poukázal to, že politici měli údajně 
finanční dary nejprve „odvést“ do 

pokladny Lidového domu v Praze, kde 
sídlí ústředí ČSSD v čele s premiérem 
Bohuslavem Sobotkou…
Policie pak dostala od státní zástupkyně 
Naděždy Kezniklové za úkol prověřit, 
zda se navíc nejednalo o korupční 
jednání ze strany Miroslava Pišťáka 
a Aloise Mačáka. Vyšetřování trvalo 
čtyři měsíce, teprve na konci minulého 
týdne bylo uzavřeno. „Prověřování 
skončilo. Nepodařilo se opatřit 

důkazy, které by potvrzovaly, že šlo 
o trestný čin. Bylo provedeno finanční 
šetření a shromážděny všechny možné 
důkazy. Nejsou takového charakteru, 
abychom mohli podat obžalobu a jít s 
ní před soud,“ řekla deníku MF DNES 
okresní státní zástupkyně v Prostějově 
Naděžda Kezniklová.
Hospodářská kriminálka Krajského 
ředitelství Policie ČR v  Olomouci 
celé vyšetřování odložila. Večerník 

zkontaktoval oba aktéry celé 
kauzy. „Byl jsem od začátku 
přesvědčený, že jsem se ničeho 
protiprávního nikdy nedopustil,“ 
okomentoval stručně Alois Mačák 
skutečnost, že policie případ odložila. 
„Určité zadostiučinění cítím, to ne-
popírám. Od začátku jsem si ale byl 
vědom, že jsem se ničeho nečestného 
a protizákonného nedopustil. Na 
post primátora jsem rezignoval jen-

om proto, aby tato vymyšlená kauza 
nepošpinila sociální demokracii,“ uv-
edl Miroslav Pišťák.  
Oba politici slíbili Večerníku v brzké 
době poskytnout exkluzivní rozhov-
ory se všemi podrobnostmi a pikant-
nostmi celého případu. Co se od nich 
dozvíme? A připravují nyní po svém 
očištění návrat do velké politiky? 
Uvidíme!

Pondělí 8. února 2016
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DĚTÍ JAKO SMETÍ

Páteční zápisy budoucích prvňáčků do základních škol v Prostějově potvrdily, že populační boom je dávno pryč. 
Letos se přišlo zapsat méně malých školáků než vloni, nicméně i tak bude v prvních třídách od září dětí jako smetí. 
 2x foto: Michal Kadlec
 Více si přečtěte na straně 8

BRODEK U PROSTĚJOVA Jak 
Večerník již dříve informoval, po-
slední adventní neděli zemřel ve 
věku nedožitých devadesáti let 
Richard Belcredi, kterému pat-
řil zámek v Brodku u Prostějova. 
Bývalý velvyslanec ve Švýcarsku 
na něm žil od roku 1999. Co bude 
s jednou z dominant Prostějovska 
dál? To byla přirozená otázka celé 
řady lidí, na kterou jsme hledali od-
pověď u Belcrediho dědiců. 

Po smrti Richarda Belcrediho pře-
šel zámek do vlastnictví jeho synů. 
Zatímco starší Richard trvale žije 
a pracuje ve Vídni, mladší Alain 
v Mnichově. Jaký mají k zámku 
v Brodku vztah? „Jezdíme sem už 
řadu let. Poslední dva roky, co byl 
otec již nemocný, jsme v Brodku 
začali trávit více času a vytvořili si 
k tomuto místu bližší vztah. Nyní 
jsme tu přibližně každý druhý víkend, 
důkladně se s tím tady seznamujeme 
a zvažujeme co dál,“ nastínil exkluzivně 
Večerníku Richard Belcredi, který nevy-

loučil, že se do Brodku i s celou rozvět-
venou rodinou v budoucnu přestěhuje. 
„Cítíme velkou odpovědnost k tomuto 
místu. Nicméně všichni žijeme a pracu-
jeme v Německu či Rakousku, což nás 
hodně omezuje. Navíc z praktického 
hlediska je správa zámku spojena s ob-
rovskou porcí starostí. Na všechno je 
třeba spousta peněz,“ upozornil Richard 
Belcredi. Rodina je připravena do zám-
ku investovat vlastní prostředky. „Chce-
me mimo mnoha jiného opravit fasádu 
na druhé straně objektu. Naše úspory 
však na kompletní rekonstrukci určitě 
nepostačí a i proto už náš otec požádal 
o dotace Olomoucký kraj. Úspěšný 
však nebyl. Nebráníme se přitom, aby 
byl zámek co nejvíce přístupný veřej-
nosti. Naopak bychom to uvítali,“ po-
tvrdil Richard Belcredi. 
Zásadní otázkou ovšem zůstává, na co 
lidi do zámku nalákat. „Určitě bychom 
rádi pokračovali ve spolupořádání akcí, 
které tu probíhaly už za života našeho 
otce. Přitáhnout turisty však nebude 
snadné. Pomohlo by nám, kdyby tu 
v minulosti žil třeba záhadný milenec 
císařovny Sisi nebo pokud by se u nás 

objevily zapomenuté obrazy Alfonse 
Muchy. Ale podobnou fámu zatím do 
světa nikdo nevypustil. Nechtěli byste 
se do toho v PROSTĚJOVSKÉM Ve-
černíku pustit?“ žertoval Alain Belcre-
di. Oba bratři z Brodku na závěr ovšem 
už vážně vzkazují: „Jsme tu, budeme 
zde žít i s našimi rodinami a chceme tu 

s vámi zůstat!“

DĚDICI hraběte Belcrediho přebírají zámek
„Škoda, že u nás nežil milenec císařovny Sisi!“ 

Martin ZAORA L

Syn zemřelého Richarda Belcrediho (vpra-
vo dole) Richard, jeho manželka Beatriz 
a bratr Alain na nádvoří zámku v Brodku 
u Prostějova.  Foto: Martin Zaoral 

PROSTĚJOV Případ zpronevěry 
pěti a půl milionu korun dnes už bý-
valou realitní makléřkou nabral po-
řádné tempo. Jak informoval Večer-
ník v minulém čísle, Petře Sedlářové 
hrozí až osmiletý kriminál poté, co 
hospodářská kriminálka uzavřela 
více než rok a půl trvající vyšetřová-
ní. A obviněná už míří k soudu!
Poprvé se bývalá majitelka realitky Na-
děje se sídlem v Plumlovské ulici bude 
z  tohoto činu obhajovat už koncem 
února před senátem Okresního soudu 
v Prostějově. Snad prozradí, kam si ulila 
tak obrovskou sumu peněz od býva-
lých klientů…  (mik)

Sedlářová
jde k soudu!

Foto: archív Večerníku

Miroslav Pišťák s Aloisem Mačákem

kontaktoval oba aktéry celé

JSOU NEVINNÍ:
O ÚPLATKY NEŠLO!O ÚPLATKY NEŠLO!

Michal KA DLEC

PROSTĚJOV, OLOMOUC Oba museli v září loňského roku odstoupit z významných 
politických funkcí. Miroslav Pišťák rezignoval na post primátora Prostějova, Alois 
Mačák zase opustil pozici prvního náměstka hejtmana Olomouckého kraje i funkci 
prostějovského radního a zastupitele. Jejich příjem finančních darů na předvolební 
kampaň od soukromé společnosti označil celostátní deník za úplatky. Jeden z článků 
Mladé fronty DNES nechala okresní státní zástupkyně prověřit hospodářskou kriminálkou…Miroslav Pišťák, bývalý primátor Prostějova

 Foto: archiv Večerníku

Alois Mačák, bývalý první náměstek 
hejtmana Olomouckého kraje
 Foto: archiv Večerníku

PROSTĚJOV Martin Hájek 
z  Vrahovic koncem loňského 
roku šokoval zastupitele 
svým plánem na decentral-
izaci Prostějova. Mladý muž 
požadoval samostatnost nejen 
Vrahovic, ale také Krasic, 
Čechovic, Domamyslic a Žešova. 
Jeho nápadu se chytili i opoziční 
zastupitelé. Radní slíbili, že 
prověří finanční dopady toho, 
kdyby se měl Prostějov skutečně 
„roztrhat“.
„Požadavek pana Hájka a některých 
opozičních zastupitelů jsme pečlivě 
posoudili ze všech možných úhlů 
pohledu. Zjišťovali jsme rovněž, 
co by i z hlediska zákonů znamen-
alo, kdyby se Prostějov rozdělil na 
několik samostatných částí. Měli 
jsme samozřejmě i na paměti, že 
kromě Prahy, Brna a Ostravy takové 

členění nemá žádné jiné město 
v  republice. Máme nyní v  rukách 
obsáhlý informativní materiál, se 
kterým seznámíme zastupitele na 
jednání v  pondělí 15. února,“ řekl 
Večerníku Jiří Pospíšil, náměstek 
primátorky Prostějova. Večerník 
ale pochopitelně zajímalo, jaké 
stanovisko k možnému rozdělení 
Prostějova zaujala samotná rada 
města. „V každé potenciální samo-
statné části Prostějova by musely 
vzniknout samostatné orgány, 
což by mělo za následek investice 
v  řádech desítek milionů korun. 
Radniční koalice v žádném případě 
něco takového nedoporučuje,“ 
odpověděl stručně Jiří Pospíšil. 
Večerník je zvědavý na to, jak na 
zamítavé stanovisko zareagují 
opoziční zastupitelé. Budeme to 
vědět už příští pondělí!  (mik)  

Prostějov se trhat
NEBUDE!

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz
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PO STOPÁCHPO STOPÁCH STARÉHO
PŘÍPADU STÍNY MINULOSTI

Olympijská ulice
jak šel čas Prostějovem ...jak šel čas Prostějovem ...

Příště: Majakovského ulicePříště: Majakovského ulice

Patří sportu. Jedna z relativně mladých ulic byla 26. června 1997 pojmenova-
ná na počest olympijského hnutí a samotných olympijských her. Jak již z názvu 
vyplývá, je převážně zasvěcena sportu. Řada aktivit se pořádá v objektu Sport-
centra, pracoviště Domu dětí a mládeže Prostějov. Jižní strana ulice je ohraničena 
rodinnými domy, na západní straně se nacházejí dvě fotbalová hřiště, vybudované 
během minulého režimu v rámci akce Z. Foto: SOKa a Martin Zaoral

Sportovce využívající v odpoled-
ních a večerních hodinách tělo-
cvičnu Reálného gymnázia ve 
Studentské ulici, Prostějov trápila 
v poslední době série vloupání a krá-
deží v šatnách této školy. Vykradené 
kapsy odložených bund, mobilní 
telefony, doklady a další cennosti, 
z toho všeho měli házenkáři, fotba-
listé a basketbalisté nervy pryč.  
Vrcholem všeho byla nedávná v po-
řadí už třetí „návštěva“, kdy pachatel 
ukradl majiteli i klíče od luxusního 
vozidla značky Škoda Superb a odjel 
s ním. Jak se později ukázalo, zloděj 
s vozem následujících deset dní najez-

dil tisíce kilometrů po celé republice. 
„V šatnách uvedené školy došlo v ne-
dávné době ke třem případům vloupá-
ní. Odcizením různých věcí způsobil 
pachatel sportovcům škodu za zhruba 
třicet tisíc korun. V tom posledním 
případě se ale zároveň zmocnil klíčů 
od zánovního Superbu, se kterým 
odjel z parkoviště před školou v době 
majitelova tréninku,“ potvrdil Večer-
níku prostějovský vyšetřovatel služby 
kriminální policie, který vedl pátrání 
po zloději. Následným šetřením kri-
minalistů se podařilo zjistit pachatele. 
Ve všech třech případech se jednalo 
o jednu a tutéž osobu. „Mladého muže 

se podařilo dopadnout v okamžiku, 
kdy nasedal do ukradeného vozidla. 
To pak bylo vráceno zpět šťastnému 
majiteli. Ten mladý pachatel skutečně 
procestoval s ukradeným Superbem 
celou republiku. Podle tachometru 
jsme zjistili, že najel přibližně tři tisíce 
kilometrů. Natankoval vždy plnou 
nádrž nafty a celkem v pěti případech 
ujel od čerpací stanice bez zaplacení. 
Zatkli jsme ho pomocí donucovacích 
prostředků, když se vrátil do Prostějo-
va,“ konstatoval kriminalista. 
Jak jsme se ještě dozvěděli, mladý 
zloděj je nyní vyšetřován na svobo-
dě. Série krádeží v šatnách Reálného 

gymnázia a také krádež Škody Superb 
byla jeho prvním skluzem na šikmou 
plochu. „Bylo proti němu zahájeno 
trestní stíhání pro trestné činy krádeže 
a neoprávněného držení platební kar-

ty. Část ukradených věcí, které jsme 
u pachatele našli, byla majitelům vrá-
cena. Něco však už muž stačil rozpro-
dat a peníze použít pro svoji potřebu,“ 
dodal prostějovský kriminalista.

Dnes už by se jakýkoliv zloděj do šaten Reálného gymnázia jen těžko 
odvážil. Vždyť po uvedené sérii krádeží před deseti lety škola výrazně 
budovu zabezpečila, na chodbách přibyly i kamery. To ale neznamená, 
že všichni sportovci na Prostějovsku mohou zůstávat v klidu. Právě nao-
pak. I nadále totiž bývají poměrně často oběťmi zlodějů, o čemž vědí své 
například fotbalisté v Otinovsi, Vícově nebo Čechovicích. Trestuhodné 
ovšem je, že majitelé budov, kde se sportovci převlékají, učiní bezpeč-
nostní opatření poté, až zloději udeří. Dříve to bohužel nepokládají za 
nutné... (mik)

AKTUÁLNÍ KOMENTÁŘ VEČERNÍKU

Napsáno
predˇ
6. 2. 2006

PROSTĚJOV V roce 1996 do-
stala prostějovská radnice neče-
kaný „dáreček“, když stát převe-
dl do vlastnictví města chátrající 
zámek na Pernštýnském náměs-
tí. Už tehdy se mluvilo o takzva-
ném „danajském daru“. 
Budova byla totiž v naprosto dezo-
látním stavu a z  této skutečnosti 
jasně vyplývalo, že si zámek vyžádá 
opravy za desítky milionů korun. Již 
na konci loňského roku celkové in-
vestice přesáhly sto milionů korun. 
A letos je na další fázi oprav připra-
veno dalších dvacet milionů korun! 
Hlavní stavební práce na zámku 
odstartovaly v roce 2009. Postupně 

zde proběhla rekonstrukce střechy, 
oprava fasády a zrcadlového sálu, 
ve kterém sídlí ZUŠ, ale i prosto-
ru, kam se přestěhovala Domovní 
správa. Několik let zde již funguje 
informační centrum a galerie. Loni 
stavební ruch poněkud utichl, pro-
běhla „pouze“ oprava okolního zá-
bradlí za tři miliony korun. 
Už na jaře se však práce na zámku 
opět naplno rozběhnou. „Letošní 
část celkové rekonstrukce bude 
rozdělena do dvou etap. V té první 
vznikne nová galerie s kavárnou, 
která bude umístěna přímo v prů-
chodu na nádvoří zámku. Násle-
dující odstartuje nejdříve letos 

na podzim a má být zaměřena na 
vytvoření zázemí pro vystupují-
cí soubory a skladiště pro lavičky 
a další techniku. Výhledově plá-
nujeme i opravu dlažby nádvoří, 
ale v tomto směru dosud hledá-
me kompromis mezi praktičností 
a požadavky památkářů,“ vyjádřil 
se Zdeněk Fišer, náměstek prostě-
jovské primátorky odpovědný za 
investice. 
Náklady na plánovanou rekon-
strukci magistrát vyčíslil na již 
zmíněných dvacet milionů korun, 
celkově tak opravy zámku spoly-
kaly již přes sto dvacet milionů 
korun.  (mls)

  PŘEDPLAŤTE
  SI VEČERNÍK
  A STÁLE JEŠTĚ
   MŮŽETE VYHRÁT!

SLOSOVÁNÍ 
O 10 000 Kč,

ZÁJEZD
a DALŠÍ VĚCNÉ CENY

VÁS NEMINE

AKCE PLATÍ DO
15. ÚNORA 2016

více se dozvíte
na straně 13

Černou můru sportovců lapila policie

PROSTĚJOV Když před více jak 
čtyřmi lety ukončila provoz ne-
chvalně proslulá herna a kasino 
v menší hale na hlavním nádraží 
v Prostějově, nikdo tehdy netušil, 
že tento prostor zůstane uzavřený 
dodnes! Už od roku 2011 se Čes-
ké dráhy snaží získat nového ná-
jemce. Bezvýsledně. S otevřením 
menší ze dvou nádražních hal pro 
běžné cestující a umožnit jim tak 
průchod z nástupiště ven před ná-
draží se ale vůbec nepočítá...   
Na začátku června roku 2011 si 
provozovatelé herny sbalili svých 
pět švestek, čímž se výrazně ulevilo 
obyvatelům okolních domů, ale i sa-
motným cestujícím. „Herna přitaho-
vala i kriminální živly, během jejího 
provozu jsme zaznamenali zvýšený 
počet kapesních krádeží, rušení noč-
ního klidu a také případy fyzických 
napadení v okolí hlavního nádraží,“ 
prozradil tehdy Večerníku Jan Nagy, 
velitel Městské policie Prostějov.  
O dva roky později vysvětlila mluv-
čí Generálního ředitelství Českých 
drah, že o pronájem haly nemá 
nikdo zájem. „Prostory bývalého 
kasina na prostějovském hlavním 
nádraží nabízíme k pronájmu, nikdo 
se ale bohužel nepřihlásil. Něko-
lik zájemců projevilo zájem pouze 

o prohlídku. Tuto provozovnu však 
samozřejmě budeme i nadále nabí-
zet,“ sdělila v květnu roku 2013 Ka-
teřina Šubová. 
Uběhly ale téměř další tři roky 
a změna žádná! Začínají se přitom 
už ozývat i samotní cestující, kteří 
by rádi viděli halu znovu otevřenou, 
aby si cestu z vlaku nemuseli prodlu-
žovat přes vestibul hlavního nádraží. 
Mají ovšem smůlu. „Prostory stále 
nabízíme k pronájmu, jsou zko-
laudované výhradně na fungování 
typu herny. Nedávno projevil zájem 
provozovatel výherních automa-
tů, nakonec ale bohužel z dohody 
sešlo,“ prozradila Večerníku aktu-

ální informace Kateřina Šubová, 
tisková mluvčí Generálního ředi-
telství Českých drah Olomouc. Jak 
sdělila, není možné ani provizorní 
otevření pro veřejnost. „V hale jsou 
položeny koberce, a zprovozněním 
jako průchod cestujících by došlo 
k jejich poškození. Nevnímáme 
ovšem uzavření prostor bývalé her-
ny jako nějaké omezení pro cestující. 
Východ z hlavního vestibulu je pře-
ce vzdálen pouze nějakých patnáct 
metrů,“ dodala Šubová.
Jak se tedy zdá, je pouze otázkou 
času, kdy dojde k  tolik obávané-
mu spojení veřejné dopravy s  ha-
zardem...   (mik)

Na zámku vznikne 
galerie s kavárnou 

Co s prázdnou halou na nádraží?

Tiskový mluvčí ČD: 
„Jedině herna!“

Dveře bývalého kasina na hlavním nádraží v Prostějově zůstávají stále uzavře-
né. A podle všeho to tak ještě dlouho zůstane…  Foto: Michal Kadlec

Za posledních sedm let se do prostějovského zámku investovalo už přes sto milionů korun. Další investice ze strany 
magistrátu budou pokračovat. Foto: archív Večerníku

už jen už jen 
SEDMSEDM

dnůdnů



„Na jedné straně nás může těšit, že 
v loňském roce došlo k poklesu násled-
ků dopravních nehod, jejichž počet ve 
formě těžkých i lehkých zranění se stal 
nejnižším od roku 1997. Vloni ale bylo 
bohužel při nehodách usmrceno šest 
osob a to je hrozné. O to víc jsme šo-
kováni tím, že na čtyřech tragédiích se 
podílel alkohol či drogy v krvi řidičů,“ 
poznamenal Vítězslav Matyáš, vedou-
cí Dopravního inspektorátu Policie 
ČR Prostějov. 
V pátek 13. února loňského roku došlo 
na zledovatělé vozovce mezi Němčice-
mi nad Hanou a Výšovicemi k nehodě 
vozidla ŠKODA Octavia se tříčlennou 
osádkou. Mladý muž na zadním se-
dadle prudký náraz do stromu nepře-
žil. „Řidič této škodovky byl později 
shledán nezpůsobilým k  řízení vozi-
dla, protože byl ovlivněn návykovou 
látkou. V  současnosti se tato trestní 
věc projednává u Okresního soudu 

v Prostějově, mladíkovi hrozí až šest 
let vězení,“ uvedl šéf prostějovských 
dopravních policistů. 
Ve Vícově pak vloni v létě zemřel cyk-
lista, který s  motokolem na elektrický 
pohon upadl na vozovce procházející 
rekonstrukcí. „Tato komunikace se 
upravovala po rekonstrukci kanalizace 
a byl na ní čerstvě nasypaný štěrk. Cyk-
lista vjel ve velké rychlosti do zatáčky, 
přičemž mu stroj podklouzl a muž 
spadl nešťastně hlavou na obrubník. Po 
převozu do nemocnice zemřel, v  jeho 
krvi bylo později zjištěno 1,8 promile 
alkoholu,“ prozradil Vítězslav Matyáš. 
Večerník v minulém vydání již infor-
moval i o případu dopravní nehody 
z poloviny září, kdy v Olšanech ha-
varoval sedmdesátiletý muž za vo-
lantem osobního automobilu. Ani 
jeho už se nepodařilo zachránit, navíc 
se při pitvě prokázalo, že měl v krvi 0,78 
promile alkoholu. „Přitom jako řidič au-
tobusu jel ráno do práce,“ poznamenal 
Pavel Novák, vedoucí Územního odbo-
ru Policie ČR Prostějov. 
V  úterý 3. listopadu odpoledne na 
silnici mezi Čelčicemi ve směru na 
Čehovice předjížděl šestatřicetiletý 
řidič osobního automobilu značky 

Fiat v levotočivé zatáčce, v místě s vy-
značenou podélnou čárou souvislou, 
nákladní automobil značky Scania 
s návěsem. Během tohoto manév-
ru došlo k čelní srážce jeho vozidla 
s protijedoucím dodávkovým autem 

značky Peugeot. Řidič Fiatu srážku 
nepřežil, na místě byl mrtev. „Pitva 
jeho těla prokázala, že byl výrazně 
ovlivněn marihuanou, což mělo fatál-
ní následky,“ okomentoval tuto tragé-
dii Vítězslav Matyáš.

Pondělí 8. února 2016
www.vecernikpv.cz krimi 5

Straka dopadena 
Prostějovští kriminalisté za-
hájili trestní stíhání dvacetile-
tého muže, kterého obvinili ze 
spáchání trestných činů krádeže 
a poškození cizí věci. Tohoto 
protiprávního jednání se měl do-
pustit v lednu letošního roku cel-
kem ve třech případech. Dvakrát 
v Prostějově, jednou v Mořicích. 
Zaměřil se na restaurační zaří-
zení, odkud bral všechno, co se 
mu hodilo - peníze z herního 
automatu, tři mixážní pulty, 
osvětlení parketu, reprobedny, 
alkoholické nápoje a cigarety. 
V jednom případě byla ško-
da odcizením a poškozením 
vyčíslena na 37 000 korun, ve 
druhém na téměř 10 000 korun 
a ve třetím na 16 000 korun.  
Kriminalisté všechny případy 
objasnili a pachatele zjistili. Ve 
věci nadále probíhá vyšetřování. 

Prodali cizí věc
Prostějovští kriminalisté zahá-
jili trestní stíhání dvou osob, 
sedmačtyřicetiletého muže a se-
dmatřicetileté ženy. Obvinili 
je ze spáchání trestného činu 
zpronevěry spáchaného formou 
účastenství. V únoru loňského 
roku si přisvojili a zpronevěřili 
zařízení jednoho z restauračních 
zařízení, které měli v pronájmu, 
ačkoliv věděli, že s pronajatým 
majetkem nesmí disponovat. 
Tímto jednáním měli způsobit 
škodu za 124 000 korun. Kri-
minalisté se případem nadále 
zabývají. V případě prokázání 
viny a odsouzení jim oběma za 
výše uvedený trestný čin hrozí až 
pětiletý pobyt za mřížemi.

Záhada s čokoládou
Ve středu 3. února hodinu po 
poledni při vykládání nákladu 
čokolád z kamionu zjistili pra-
covníci distribuční společnosti 
v Prostějově, že na jedné z pře-
pravovaných palet chybí 48 kar-
tonů čokolády značky Milka. 
Celý náklad byl přitom po na-
ložení ve firmě v Rakousku 
uzavřen a opatřen plombou, 
která byla odstraněna až při vy-
kládání v Prostějově. Neznámý 
pachatel se čokolády zmocnil 
zatím nezjištěným způsobem 
a jejímu majiteli svým činem 
způsobil škodu vyčíslenou na 
31 tisíc korun.  

Podroušený na kole
V pátek 5. února těsně před 
půlnocí kontrolovali policisté 
v Prostějově na ulici Wolkerova 
devětačtyřicetiletého cyklistu, 
kterého zastavili z důvodu vjetí 
do jednosměrné komunikace 
na neosvětleném kole. Cyk-
lista prokázal svoji totožnost 
a následně ho policisté vyzvali 
k provedení dechové zkoušky, 
která byla pozitivní. Muž na-
dýchal 2,69 promile alkoholu 
a přiznal se, že vypil tři piva 
a stejný počet panáků vodky. 
Policisté s ním sepsali oznáme-
ní o přestupku, který bude dál 
řešit správní orgán.

ČERNÁ
KRONIKA

s městskou policií
168 h

od
in

Nezabrzdil, narazil! 

Nezajištěné vozidlo vyneslo řidiči 
pokutu. V sobotu 30. ledna dopo-
ledne přímo v centru města muž na 
vyhrazeném parkovišti zaparkoval 
vůz, nezabrzdil a odešel. Vozidlo 
se samovolně rozjelo a narazilo do 
lavičky. Na místo strážníci přivo-
lali policisty z dopravních nehod. 
Ke škodě na majetku sice nedošlo, 
ale z důvodu nezajištění vozidla ob-
držel řidič blokovou pokutu.

Bourala před soudem
Po poledni v neděli 31. ledna na zákla-
dě oznámení vyjížděla hlídka prověřit 
drobnou dopravní nehodu. V daném 
místě byla zjištěna mladá žena, která 
najela osobním vozidlem na chodník 
přímo do stojanů na jízdní kola umís-
těných před budovou Okresního 
soudu v Prostějově v Havlíčkově ulici. 
Tímto manévrem došlo k jejich po-
škození. Policisté z dopravních nehod 
si událost převzali k dalšímu šetření. 

Zranil ochranku
Na zákaz nedbal a po prodejní ploše 
nákupního střediska jezdil na ska-
teboardu! V úterý 2. února na opa-
kované upozornění člena ostrahy 
sedmadvacetiletý muž nereagoval. 
Naopak z jeho úst padala na adresu 
pracovníka ochranky hrubá slova 
a situace se vyhrotila až v napadení 
ostrahy, přičemž útočník člena bez-
pečnostní agentury zranil. Tímto 
je podezřelý ze spáchání přestupku 
proti občanskému soužití a celá 
událost byla předána správnímu or-
gánu. Ten má možnost udělit poku-
tu až do výše 20 000 korun.

Volal o pomoc
Strážníci v úterý 2. února vyjížděli 
k případu na zemi ležícího muže, 
vedle něhož se nacházelo i jeho 
jízdní kolo. Muž usilovně volal o po-
moc, jeho volání uslyšela oznamo-
vatelka a ihned událost telefonicky 
nahlásila na linku 156. Hlídka vyjela 
k parkovišti, kde se zmíněný muž 
nacházel. Následně vyšlo najevo, že 
je jen opilý. Neměl viditelná zraně-
ní a nevyžadoval žádnou pomoc. 
V přítomnosti strážníků byl scho-
pen z místa bez problémů odejít.

Svěřila mu občanku
Strážníci se setkali s neobvyklou 
žádostí ženy, která v úterý 2. února 
svěřila svůj doklad totožnosti příte-
li, aby ho neztratila. Ten odešel do 
azylového centra, kam ona neměla 
přístup, a to z důvodu předešlého 
nevhodného chování k spolubydlí-
cím. Hlídka muže v uvedeném za-
řízení zkontaktovala. Ten bez okol-
ků doklad vydal. V tomto případě 
nedošlo k protiprávnímu jednání, 
neboť nešlo o zástavu, kterou zákon 
o občanských průkazech zakazuje.

Foto: MP Prostějov

Foto: internet

PROSTĚJOVSKO Tak to je už opravdu moc! Během loňského 
roku zemřelo na silnicích Prostějovska šest lidí při dopravních 
nehodách. Na smrti čtyř z nich mají podíl alkohol nebo drogy! 
Řidiči se tak zdají být nepoučitelní. A nejde pouze o loňský rok. 
Jak Večerník informoval šéf prostějovské policie Pavel Novák, le-
tos už strážci zákona přistihli padesát šoférů pod vlivem omam-
ných látek! 

Původní zpravodajství
pro Večerník

Michal
KADLEC

Za čtyři tragédie mohou omamné látky!
Kriminalisté prozradili otřesné skutečnosti loňských nehod 

Před soudem se nyní zodpovídá mladý řidič této škodovky, v níž vloni v únoru po nárazu 
do stromu u Výšovic zemřel spolujezdec. Šofér byl zdrogovaný.  Foto: Policie ČR 

Řidič tohoto Fiatu předjížděl u Čelčic v mlze a přes plnou čáru náklaďák a pod 
vlivem marihuany čelně narazil do protijedoucího vozidla.  Foto: Policie ČR

PROSTĚJOV, ŽEŠOV Na první 
pohled velice úsměvná historka, 
ovšem na ten druhý šlo o oprav-
dové nebezpečí. Minulou středu 
odpoledne pobíhal po dálnici 
u benzínky u Žešova zřejmě silně 
podnapilý muž. Policejní tísňová 
linka 158 byla okamžitě za-
sypána oznámeními vyděšených 
řidičů, kteří se na poslední ch-
víli pomatenci vyhýbali. Jeden 
z  řidičů dokonce muže popsal 
jako poraněného leoparda!   
„Ve středu 3. února po půl čtvrté 
odpoledne jsme na lince tísňového 
volání přijali oznámení od řidiče, že 
na dálnici D46, v prostoru u ben-
zínové čerpací stanice u obce Žešov, 
se pohybuje zřejmě opilý muž. Podle 
oznamovatele měl dotyčný chlapík 
na projíždějící vozidla vesele mávat 
a hrozí údajně nebezpečí, že ho 
někdo srazí. O pár minut později jsme 
obdrželi další telefonické oznámení, 
ve kterém anonymní řidič sdělil, že 
přibližně na dvaadvacátém kilometru 

dálnice D 46 se mu náhle před autem 
zjevil podivný mužík pohybující se 
hodně zvláštním pohybem. Ten měl 
připomínat běh zraněného leop-
arda,“ prozradil Večerníku František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR, 
územního odboru Prostějov.  
Na udané místo byla ihned už po 
prvním obdrženém oznámení vys-
lána policejní hlídka, která inkrimi-
novaným místem opakovaně projela, 
ale chodce na dálnici už nezjistila.
„I tak bychom každopádně chtěli 
upozornit všechny občany, že po-
hyb chodců po dálničním tělese je 
zákonem zakázán a je mimořádně 
nebezpečný. Je potřeba si uvědomit, 
že odhad vzdálenosti vozidla 
přijíždějícího velikou rychlostí je vel-
mi obtížný. Řidiči na dálnici chodce 
vůbec neočekávají a v případě, 
že se tam objeví, je ve smrtelném 
nebezpečí, protože zastavit vozidlo 
z dálniční rychlosti trvá mnoho de-
sítek metrů,“ apeluje s  důrazem na 
chodce František Kořínek.   (mik)

PROSTĚJOV Kdyby jeden, 
ale hned šest vychytralých 
podvodníků! Dobře organizovaná 
skupina využívala všech možností, 
jak prostřednictvím úvěrových 
společností získat půjčky. Podle 
všeho to nebylo zas až tak těžké. 
Pomocí vylhaných údajů šestice 
lumpů uzavírala smlouvy a inka-
sovala peníze. Ty pochopitelně 
nevracela…
„Kriminalisté oddělení hospodářské 
kriminality zahájili trestní stíhání 
šesti osob ve věku od 18 do 47 let 
z Prostějovska, které obvinili ze 
spáchání trestného činu úvěrového 
podvodu spáchaného formou 
účastenství. Od dubna roku 2014 do 
října 2015 měli uzavřít celkem dvanáct 

smluv u společností poskytujících 
úvěry, a to z části na sebe, z části na své 
známé. Různě vysoké úvěry od šesti 
do třiceti tisíc korun se zavázali splácet 
v pravidelných měsíčních splátkách, 
ale neuhradili žádnou z nich,“ popsala 
finanční manévry šestice podvodníků 
Irena Urbánková, tisková mluvčí 
Krajského ředitelství Policie ČR Olo-
mouc. Jak dodala, svým jednáním měli 
pachatelé způsobit škodu za téměř 138  
000 korun. „Při sjednávání úvěru měly 
tyto osoby navíc uvést nepravdivé 
údaje týkající se jejich zaměstnání 
a finančních možností. V případě od-
souzení hrozí každému z obviněných 
až pětiletý pobyt za mřížemi,“ řekla 
Irena Urbánková s tím, že kriminalisté 
se případem i nadále zabývají.  (mik)

PROSTĚJOV A pak se svěřte se svý-
mi finančními problémy odbornici! 
Policisté obvinili ženu, která za úvě-
rovou společnost zprostředkovávala 
klientům půjčky. Firemní peníze 
ale sama utratila a navíc vystavovala 
smlouvy na cizí osoby. Pochopitelně 
bez jejich vědomí…
„Kriminalisté oddělení hospodářské 
kriminality Územního odboru Prostě-
jov zahájili trestní stíhání devětačtyřice-
tileté ženy, kterou obvinili ze spáchání 
trestných činů zpronevěry a podvodu. 
Tohoto protiprávního jednání se měla 
dopustit v dubnu loňského roku tím, že si 

měla ponechat částku přesahující dvacet 
tisíc korun určenou na poskytnutí půjček 
společně se dvěma splátkami od klientů. 
Dále měla uzavřít fiktivní smlouvu na 
jméno jiné osoby a bez jejího vědomí na 
částku deseti tisíc korun,“ popsala těžko 
pochopitelný podvod Irena Urbánková, 
tisková mluvčí Krajského ředitelství Poli-
cie ČR Olomouc. „Veškeré tyto finanční 
prostředky si žena měla ponechat pro 
vlastní potřebu. Kriminalisté se přípa-
dem nadále zabývají. V případě proká-
zání viny a odsouzení hrozí obviněné 
až dvouletý pobyt za mřížemi,“ dodala 
mluvčí krajské policie.  (mik)

PROSTĚJOVSKO Během prvního 
měsíce letošního roku šlo již o čtvr-
tý zásah policie tohoto druhu. Násilí 
v  rodinných prostředích bohužel 
přibývá. Tentokrát strážci zákona za-
sahovali proti hrubiánovi, který vy-
hrožoval své vlastní ženě. Ta v obavě 
o svůj život vytočila linku 158…
„Prostějovští policisté realizovali další 
institut vykázání. Na dobu deseti dnů 
vykázali pětatřicetiletého muže, který 
v  sobotu 30. ledna ve večerních ho-
dinách v malé obci na Prostějovsku 
nejprve slovně a poté i fyzicky napadl 
o dva roky starší manželku. Mohu po-
tvrdit, že muž jí vyhrožoval zabitím,“ 

uvedla Irena Urbánková, tisková mluv-
čí Krajského ředitelství Policie ČR 
Olomouc. 
Policisté, které s  prosbou o pomoc 
zavolala napadená žena, využili svého 
zákonného oprávnění a na základě zjiš-
těných skutečností muže na dobu de-
seti dnů vykázali ze společného obydlí 
a jeho bezprostředního okolí. „Sobotní 
incident prověřují policisté samostatně 
pro podezření ze spáchání trestných 
činů omezování osobní svobody 
a nebezpečného vyhrožování,“ dodala 
Irena Urbánková s tím, že v letošním 
roce se jedná na Prostějovsku již o čtvr-
té vykázání.  (mik)

Manželce hrozil

ZABITÍM

Zděšení řidiči z dálnice volali tísňovou linku

Policisté honili nahlášeného „leoparda“!
Organizovaní podvodníci 
„oblafli“ tucet věřitelů

Zprostředkovatelka půjček
ZPRONEVĚŘILA peníze 
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Sražený vlakem
Na jednom z prostějovských želez-
ničních přejezdů došlo 25. ledna 
k neštěstí. „Vyjížděli jsme k nahláše-
nému případu úmrtí sedmačtyřice-
tiletého muže, kterého v Prostějově 
srazila vlaková souprava. Bohužel mu 
už nebylo jak pomoci, utrpěl zranění 
neslučitelná se životem. Lékař pouze 
vypsal zdravotní dokumentaci a tělo 

zemřelého bylo převezeno na pitvu. 
Zda šlo v tomto případě o sebevraždu 
či nešťastnou nehodu, lze jen speku-
lovat. Věc je v šetření policie,“ uvedl 
Radomír Gurka. 

Zlomenina pøi parkuru
Adrenalinový sport se nevyplatil 
mladému muži, který se těžce zranil 
při takzvaném parkuru. „Jde o takový 
nový sport, kdy dotyčný skákal z pře-
kážky na překážku. V Prostějově do-
šlo při něm ke zranění mladíka, kte-
rému jsme poskytli první pomoc při 
otevřené zlomenině dolní končetiny. 
Zafixovali jsme mu nohu do dlahy, 
podali léky proti bolesti a převezli ho 
na chirurgické oddělení prostějovské 
nemocnice,“ popsal Radomír Gurka. 

Sleènu napadly spolužaèky

Ke kurióznímu případu vyjížděla 
prostějovská záchranka do Brodku 
u Prostějova. Nahlášena byla rvačka 
malých dívek! „Na ulici zde byla na-
padena mladá slečna svými spolužač-
kami ze školy. Utrpěla pohmožděniny 
v obličeji a po okamžitém ošetření 

byla sanitkou převezena na trauma-
tologické oddělení prostějovské ne-
mocnice k vyloučení vážnějších po-
ranění hlavy,“ sdělil Radomír Gurka. 

Zachránili sebevraha
Takzvaně za pět minut dvanáct přijeli 
lékaři prostějovské záchranky v sobotu 
30. ledna k mladíkovi, který se poku-
sil vzít si život. „Jednalo se o mladého 
muže, který sepsal dopis na rozlouče-
nou a značné množství léků pak zapil 
alkoholem. Po našem příjezdu byl na-
štěstí při vědomí a komunikoval s léka-
řem. Ve stabilizovaném stavu jsme ho 
převezli na urgentní příjem prostějov-
ské nemocnice,“ řekl Radomír Gurka.

Zranìní matky s dcerou
V pondělí 1. února došlo k dopravní 
nehodě dvou vozidel v Určicích. „Po 
srážce dvou aut došlo ke zranění dvou 
žen. Jednalo se o matku s dcerou. Obě 
utrpěly pohmožděniny ramene, ko-
len a hrudníku. Lékař měl i podezření 
na zranění hlavy a krční páteře, proto 
byly zraněným nasazeny krční lím-
ce. Oběma ženám byly podány léky 

k utišení bolesti a rychle byly převeze-
ny do nemocnice v Prostějově,“ uvedl 
Radomír Gurka. 

Narazil do stromu 
K další dopravní nehodě, tentokrát 
mnohem vážnější, došlo v sobotu 30. 
ledna v Prostějovičkách. „K tomuto 
případu vyjížděla sanitka naší záchran-
ky společně s vrtulníkem letecké zá-
chranné služby. Mladý muž narazil au-
tem do stromu, přičemž utrpěl vážná 
zranění dolních končetin. Byl při vě-
domí, ale vzhledem k tomu, že k nára-
zu do stromu došlo opravdu při velké 
rychlosti vozidla, mladík byl dopraven 
na urgentní příjem Fakultní nemocni-
ce Olomouc,“ prozradil Radomír Gur-
ka, ředitel prostějovské záchranky.

Během uplynulého období podle ře-
ditele Radomíra Gurky nepřekročil 
počet výjezdů sanitek běžný průměr. 
„V lednu nešlo o nic výjimečného, 
každý měsíc se nyní pohybujeme 
v rozmezí mezi pěti až šesti sty výjezdy 
za různými pacienty. Zaznamenali 
jsme i ošetření podnapilých osob, ně-
které z nich dokonce strážníci městské 

policie odvezli na záchytnou stanici. 
V našem případě šlo vždy o to posou-
dit, zda zranění těchto podnapilých 
pacientů nejsou nějak vážná a zda jsou 
schopni převozu rovnou na záchytku, 
nebo potřebují ošetření v nemocnici. 
Zaregistrovali jsme i několik případů, 
kdy zejména kardiaci měli problémy 
při současných teplotních výkyvech 
s krevním oběhem. Musím ale konsta-
tovat, že při jinak mírné zimě jsme vy-
jížděli k naprostému minimu poranění 
osob na náledí,“ řekl Večerníku Rado-
mír Gurka. Na otázku, zda lékaři pro-
stějovské záchranky měli během ledna 
nějaké potíže s agresivními pacienty, 
mírně pokýval hlavou. „Měli jsme je-
den takový případ. Hodně podnapilý 
muž byl velice podrážděný a choval 
se agresivně nejenom k našemu lékaři, 
ale i k policistům. Strážníci ho naštěstí 
včas zpacifikovali a před odvozem na 
záchytku musel být dokonce spou-

tán,“ potvrdil Radomír Gurka, ředitel 
Zdravotnické záchranné služby Olo-
mouckého kraje, územního odboru 
Prostějov.  (mik) 

Kamil Pecha v úterý čelil před pro-
stějovským soudem obžalobě, že 
v polovině března loňského roku uvnitř 
pohostinství U Růžičků v Malenách 
u Stražiska uhodil pěstí do obličeje své-
ho dlouholetého kamaráda Jiřího Do-
hnala, a to tak, že mu vyrazil dva řezáky 
a způsobil rozsáhlé krvácení. Do rvačky 
se měl zapojit i otec Kamila Pechy Zde-
něk, který provozuje místní oblíbenou 
hospodu. Během nastalé rvačky měl 
Zdeněk Pecha využít i elektrický para-
lyzér. Poškozený Jiří Dohnal tvrdí, že 
poté co upadl, tak do něj Kamil Pecha 
kopal, čímž mu způsobil problémy se 

slinivkou, které mu způsobují trable 
i rok po konfliktu. 
Podle obžalovaného celou rvačku vy-
provokoval Jiří Dohnal, který je známý 
jako někdejší majitel místní palírny. 
„S Jiřím Dohnalem se známe strašně 
dlouho. Byli jsme vždy kamarádi. Jenže 
když se napije, tak je problém. Dokáže 
ostatní pořádně provokovat. Stejně tak 
začal urážet i mě a moji bývalou man-
želku. Skoro dvě hodiny jsem to snášel, 
ale nakonec jsme se poprali. Oba jsme 
byli potlučení, já sám jsem nemohl 
měsíc řídit auto, protože jsem měl po-
hmožděnou nohu. Rozhodně jsem ho 
nenapadl, ani bych na to fyzicky neměl, 
jen jsem se bránil,“ vypověděl u soudu 
Kamil Pecha. 
Poškozený se s obžalovaným shodl 
snad jen na tom, že dříve bývali velký-
mi kamarády. „Ten večer jsme se bavili 
o životě, pak přišla řeč na jeho bývalou 
ženu. Kvůli tomu mě napadl, nemá to 

zřejmě stále vyřešené. Pak se do toho 
ještě zapojil jeho otec. Porvali jsme se 
hodně, přidal se k tomu i Kamilův otec. 
Povalili mě na zem a kopali do mě. Pří-
mo před hospodou jsem přišel o dva 
zuby, třetí mi vypadl doma. Záda jsem 
měl celá modrá z toho, jak do mě valili 
tu elektriku. Nechtěl jsem to vůbec řešit, 
ale když jsem přišel potlučený domů, 
tak moje přítelkyně zavolala sanitku. 
V nemocnici jsem brzy podepsal re-
verz, ale doma jsem pak začal zvracet a 
ukázalo se, že mám po rvačce problémy 
se slinivkou. Následky zranění si při-
tom nesu dodnes, nedávno jsem kvůli 
tomu byl v nemocnici,“ vypověděl Jiří 
Dohnal. 

Při výpovědi obou mužů se nabízela 
jedna zásadní otázka. Proč celá věc mu-
sela skončit až u soudu? „Kdyby po té 
rvačce za mnou někdo přišel se omluvit, 
tak jsme tu dneska nemuseli být,“ odvě-
til v této souvislosti Jiří Dohnal, který 
však sám nikoho nekontaktoval. Úplně 
stejně to viděla druhá strana. „Proč by-
chom se chodili omlouvat? To on nás 
urazil!“ reagoval Zdeněk Pecha, který 
potvrdil synovu výpověď. Další svědci 
u rvačky už nebyli, k jejímu závěru se na-
chomýtla i dcera Jiřího Dohnala. „Kdy-
bych tam nedošla, tak by ho snad zabili,“ 
vypověděla Sofie Dohnalová. 
Rozsudek v této věci dosud nepadl, 
hlavní líčení bylo odročeno na květen.

připravovat další projekty. „Hned 
jako druhý v pořadí plánujeme ko-
munitní dům na rozhraní Sušilovy 
ulice a ulice Sádky. Je tam volný pro-
stor pro zástavbu, který je v majetku 
města. Dále samozřejmě čekáme, jak 
se vyvinou jednání o využití uvolně-
né plochy po Jezdeckých kasárnách. 
Architekt František Fröml již navrhl 
některé studie, které rovněž počítají 
s výstavbou komunitních domů. Vě-
řím, že v nejbližších letech postupně 
vyřešíme problém s nedostatkem 
bytů pro potřebné seniory,“ je pře-
svědčena primátorka Prostějova Ale-
na Rašková. 

 Jiří Pospíšil (PéVéčko): „Velmi 
zajímavým bodem jednání zastupi-
telstva bude diskuze o výkupu po-
zemků pro další etapy cyklostezky do 
Žešova, který umožní v budoucnu 
i možnost vybudovat propojení mezi 
Prostějovem a Žešovem. Jak jistě víte, 
podobná investiční akce proběhla ve 
spolupráci Prostějova s Kostelcem 
na Hané, a cyklostezka mezi těmito 
dvěma městy je velmi frekventova-
ná. Co se nám bohužel stále nedaří, 
je vzájemná dohoda o propojení 
formou cyklostezek s Mostkovicemi 
a Určicemi.“
VEČERNÍK Uplynul rok od tohoto 
vyjádření náměstka a lze už koneč-
ně říci, že po dlouholetém marató-
nu neúspěšných jednání o prodeji 
pozemků se Žešovští mohou těšit na 
cyklostezku spojující tuto příměst-
skou část přímo s Prostějovem. Další 
etapa výstavby má být zahájena už 
letos na jaře. Teď ještě aby se probu-
dili v Mostkovicích a s pomocí dotací 
propojili již postavenou „městskou“ 
cyklostezku s přehradou...    

 Václav Kolář (TOP 09): „Snad-
nější je bořit než tvořit. Slyšel jsem 
párkrát, že nevíme, co si počít s hlavní 
budovou Jezdeckých kasáren. Mož-
ností je naopak mnoho, byla-li by ov-
šem politická vůle. Ve Švýcarsku jsem 
viděl komunitní centrum, slouží tam 

všem generacím nejen pro volný čas, 
ale i pro další vzdělávání a výtvarné 
aktivity. Znám architekta, který by 
si tam uměl představit malometrážní 
sociální byty, startovací byty pro mla-
dé, ale také byty pro všechny, kteří se 
náhle dostali do neřešitelných pro-
blémů.“
VEČERNÍK S drtivou většinou ar-
gumentů tohoto opozičního politika 
se dá souhlasit, Václav Kolář vy-
jmenoval už téměř před rokem snad 
všechny bohulibé možnosti, se kte-
rými by se mohlo v areálu bývalých 
kasáren počítat. Je tu ovšem velké 
ALE! Takzvané komunitní domy 
je výhodnější budovat lidově řečeno 
na zelené louce, rekonstrukce hlavní 
budovy Jezdeckých kasáren by byla 
o třicet milionů nákladnější! I přes 
tento jasný argument se nepodařilo 
opozičníky v zastupitelstvu přesvěd-
čit o smysluplnosti demolice. Dnes 
je už pozdě, stará budova je takřka 
srovnána se zemí... 

 Miroslav Pišťák (ČSSD): „Víte, 
je zde spousta věcí, které si bohužel 
běžný občan už ani neuvědomuje 
a bere je za naprostou samozřejmost. 
Já budu jmenovat jen některé výho-
dy. Už zhruba patnáct let jsme jako 
jediné město v České republice ne-
zvýšili daň z nemovitostí. Dále jsme 
odmítli zvýšit jízdné v městské hro-

madné dopravě, stejně tak nehodlá-
me navyšovat poplatek za komunální 
odpad. A to i za cenu toho, že na obě 
tyto služby doplácíme ročně desítky 
milionů korun. A ať mi občané Pro-
stějova odpustí, toto samozřejmost 
není!“ 
VEČERNÍK Takto v polovině dub-
na loňského roku odpověděl tehdy 
ještě primátor Prostějova na otázku, 
co má běžný občan z toho, že magis-
trát hospodaří velmi dobře a získal 
nejlepší rating. Měl pravdu, tyto 
základní věci si my běžní smrtelníci 
neuvědomujeme a mnozí z nás stále 
reptáme, jak je všechno drahé a co 
všechno musíme platit. A navíc ne-
dávno prostějovští konšelé rozhodli 
o tom, že nebudou pro rok 2016 
zvyšovat ani nájemné v městských 
bytech, ani za pronájem nebytových 
prostor. A zdražit by vzhledem k in-
flaci mohli!

 Milada Sokolová (ODS): „Až 
nástup této koalice na radnici zname-
ná, že všechny strany zastoupené v za-
stupitelstvu již nebudou mít své členy 
v komisích města! Když jsem vedla 
kulturní komisi, zasedal v ní komu-
nistický zastupitel, přestože KSČM 
byla v opozici. Nyní se na určitou část 
opozice nedostalo, přestože z radnice 
neustále slyšíme, že jde v komunální 
politice přeci hlavně o lidi!“ 
VEČERNÍK V tomto musíme dát 
pravicové opoziční zastupitelce sto-
procentně za pravdu! ODS je totiž 
jedinou stranou v zastupitelstvu, 
která nemá ani jedno zastoupení 
v komisích rady či zastupitelstva, 
na což neexistuje logické vysvětlení. 
Právě Miladu Sokolovou odmítla 
koalice zvolit v polovině prosince 
loňského roku do finanční komise, 
přestože její nástup procházel na-
příč politickým spektrem. Už za tý-
den, tj. 15. února, bude mít druhou 
možnost!
 Připravil: Michal Kadlec

Pondělí 8. února 2016
www.vecernikpv.cz 15

››› ZASTUPITELÉ, K VÌCI! ‹‹‹

netové stránky www.vecernikpv.cz

PROSTĚJOV V průběhu takřka celého loňského roku, konkrétně 
od čísla 4, jsme vám na tomto místě v rámci projektu MILUJEME 
VEČERNÍK, pravidelně přinášeli exkluzivní rozhovory s prostě-
jovskými zastupiteli. Na otázky k  daným tématům nakonec 
odpovědělo všech pětatřicet loni na podzim zvolených komunál-
ních činitelů napříč politickým spektrem. Některé citace byly smys-
luplné, jiné vtipné, další zase ryze účelové. Večerník se závěrem 
uplynulého letopočtu poohlédl zpět a rozhodl se některé výroky 
jak koaličních zastupitelů, tak i členů opozice zpětně zveřejnit 
a s odstupem času krátce okomentovat. Dnes jsme pro vás připravili 
už dvanácté pokračování, načež za dveřmi je zbrusu nová rubrika, 
v níž hodláme zastupitele a zastupitelky doslova grilovat. Těšte se!

Co prohlásili a jaká byla realita...
 XII. díl

SPĚCHÁ

PROSTĚJOV Statisíce korun po-
žadují po vedení města obyvatelé 
rodinného domku v ulici Hrázky ve 
Vrahovicích. Těžká technika projíž-
dějící na sousední stavbu jim totiž 
podle jejich názoru výrazně poničila 
majetek. A odškodnění za popraska-
né zdi chtějí právě po radnici! 
„Majitelé jednoho z domů v ulici 
Hrázky ve Vrahovicích tvrdí, že těžká 
technika, která kolem nich projížděla 
na sousední stavbu, jim poškodila ne-

movitost. Mají na ní popraskané zdi 
a škodu vyčíslili v řádech stovek tisíc 
korun. A tyto peníze požadují po nás,“ 
potvrdil Večerníku Jiří Pospíšil (PéVéč-
ko), náměstek primátorky Statutárního 
města Prostějov. „Vzali jsme jejich po-
žadavek na vědomí, nyní je docela mož-
né, že majitelé domu budou požadovat 
odškodnění soudní cestou. Budeme 
pokračovat dále v jednání, oslovíme 
pojišťovnu i další odborníky s otázkou, 
zda těžká technika mohla mít skutečně 
vliv na uvedené škody,“ dodal Pospíšil. 
Večerník ale zajímalo, jakým způsobem 
je do této situace „namočeno“ město. 

Vždyť byl poničen soukromý majetek 
a v podezření jsou vozidla stavby, která 
je rovněž privátní. „Potíž je v tom, že 
nákladní auta projížděla na stavbu po 
komunikaci ve vlastnictví města. Navíc 
náš odbor dopravy vydal stavbařům 
povolení užívat tuto silnici. Sporným 
problémem je rovněž skutečnost, že 
poškození obyvatelé domu tvrdí, že 
tato nákladní auta neměla v jejich ulici 
vůbec co dělat. Uvidíme, určitě celou 
věc budou posuzovat i právníci,“ uza-
vřel Pospíšil. 
Večerník bude tuto kauzu sledovat i 
nadále.  (mik)   

PROSTĚJOV Těžko tomu uvě-
řit, ale je to prostě tak! Za nedávné 
prasklé vodovodní potrubí na Vápe-
nici a následnou záplavu může rez! 
Přitom generální oprava vodovod-
ního řadu v této lokalitě proběhla 
před třemi lety...
„Příčinou havárie na hlavním vodo-
vodním řadu na ulici Vápenice v Pro-
stějově, ke které došlo v noci z pátku 
patnáctého na sobotu šestnáctého 
ledna tohoto roku, byla koroze mate-
riálu. Během následujícího dne jsme 
domácnostem v této lokalitě zajišťo-
vali až do večerních hodin náhradní 
zásobování pitnou vodou,“ prozradila 
Večerníku Markéta Bártová, tisková 
mluvčí společnosti Moravská Vodá-
renská. 

Několik dní po opravě havárie však nebyl 
zapraven hluboký výkop, nedávno vy-
budovaný nový chodník značně utrpěl. 

„S ohledem na klimatické podmínky byly 
povrchy zapraveny až v úterý šestadvacá-
tého ledna,“ vysvětlila Bártová.  (mik)

Za potopu může KOROZE!

 Foto: Michal Kadlec

Za poškozený dům chtějí po městu STATISÍCE!
    NAŠE KAUZA

PROSTĚJOV Tak to bychom měli! 
Hlavní budova Jezdeckých kasáren 
je už v  prachu, a to doslova. Během 
uplynulého týdne demoliční firma 
dokončila bourání, po budově už není 
ani památky. Celkové práce jsou však 
teprve v polovině. 
„Zbourání budovy je pouze dílčí část 
celé zakázky, teprve nyní bude firma 
třídit veškerý odpad a stavební materiál. 
A pochopitelně ho bude i odvážet. Ná-
sledně bude prostor takzvaně planýro-
vat, aby byl připraven k nové výstavbě. 
Už teď jsme ale obdrželi několik děkov-
ných dopisů od obyvatel z okolních ulic, 
že jsme je konečně zbavili nejenom od-
pudivé stavby, ale zároveň i bezdomov-
ců,“ řekl Zdeněk Fišer, první náměstek 
primátorky. „Demoliční firma má podle 
smlouvy čas na dokončení celé zakázky 
až do poloviny roku. Ale jak nás její zá-
stupci informovali, ve svém vlastním zá-

jmu veškeré práce výrazně urychlí i pro-
to, aby se při třídění a následném odvozu 
odpadu tolik neprášilo,“ dodala náměst-
kyně primátorky Ivana Hemerková.
Jak už Večerník informoval v minulém 
vydání, několik týdnů se již horečně 
diskutuje o tom, co s uvolněným mís-
tem v  Jezdecké ulici. „Na stole máme 
vítěznou studii opozičního zastupitele 
architekta Františka Frömla. Jeho práce 
obsahuje i plán na výstavbu komunitní-
ho domu. A právě touto cestou chce-
me jít, k těmto účelům bude uvolněný 
prostor určen,“ uzavřel debatu Zdeněk 
Fišer.  (mik)  Foto: Michal Kadlec

Další krok k 
PROSTĚJOV Vedení města Večer-
níku potvrdilo, že dělá všechno pro 
to, aby opravdu ještě letos došlo 
k  realizaci výstavby dvou rondelů 
na Poděbradově náměstí. Radní 
se shodli zadat projektovou doku-
mentaci pro provádění konkrétní 
společnosti, která by měla zajistit 
stavební povolení. 
„Tato společnost již disponuje všemi 
potřebnými vstupními informacemi 
a znalostmi, které jsou pro realizaci 
předmětné projektové dokumentace 
nezbytné,“ řekl Zdeněk Fišer, prv-

ní náměstek primátorky Prostějova. 
Společnost už předložila cenovou 
nabídku na vypracování zmíněné 
dokumentace pro provedení stavby 
potřebné pro výběrové řízení v sou-
ladu s požadavky zákona o zadávání 
veřejných zakázek. Městskou poklad-
nu přijde na bezmála 340 tisíc korun,“ 
dodal Zdeněk Fišer s  tím, že na oba 
rondely na Poděbradově náměstí je už 
v letošním městském rozpočtu vyčle-
něno pět milionů korun. Zbývajících 
zhruba dvacet milionů by pak měl in-
vestovat Olomoucký kraj.  (mik) 

„Pronajmeme je,“ zní z radnice
PROSTĚJOV Takhle to dál nejde! Prostějovští radní se 
začali zabývat otázkou dalšího provozování tří veřejných 
toalet ve městě. Doposud o záchodky v Knihařské, Škol-
ní ulici a na autobusovém nádraží mezi Vrahovickou 
a Janáčkovou ulicí pečuje společnost .A.S.A. Technické 
služby Prostějov. Té však ke konci letošního roku končí 
smlouva. Co teď s naprosto prodělečnými zařízeními?
„Vyhlásíme soutěž o provozování těchto veřejných WC 
s  tím, že zakázka bude podlimitní a vypsána na tři roky. 
Uvidíme, jaký bude zájem. Každoročně totiž na provoz zá-
chodků doplácíme milion a šest set tisíc korun. Naopak vý-
nosy jsou naprosto minimální,“ uvedl Jiří Pospíšil, náměstek 
primátorky. „Nejsme někde v Praze v metru či na hlavním 
nádraží. V Prostějově rozhodně nemůžeme počítat s tím, že 
provozování veřejných záchodků bude rentabilní,“ podotkl 
Zdeněk Fišer, první náměstek primátorky.    
Podle radních nelze počítat s tím, že provozovatel veřejných 
WC vzejde automaticky z blížícího se výběrového řízení na 
komunální služby. „V souvislosti s realizací nových význam-
ných nadlimitních veřejných zakázek na komunální služby 
pro město Prostějov nebylo možné tuto oblast začlenit do 
těchto zakázek, jelikož se jedná o zcela odlišné plnění takzva-
né úklidové služby. Po konzultaci této problematiky se navíc 
ukázalo, že rozšíření předmětu veřejné zakázky na stávající 
úklidové služby v budovách magistrátu o úklid veřejných 
toalet není možné,“ vysvětlil Jiří Pospíšil.   
Večerník pochopitelně vznesl dotaz, zda město vůbec očeká-
vá zájem nějakého provozovatele za podmínek, kdy veřejné 

záchodky jsou vysoce prodělečné. „Veškeré náklady na pro-
voz veřejných WC bude i nadále hradit město. Je to přece jen 
služba pro občany. Jde jen čistě o to, aby se o tato zařízení 
někdo staral, uklízel je a za to si vybíral poplatky,“ dodal na 
vysvětlenou Zdeněk Fišer.  (mik) 

 Foto: Michal Kadlec

JSME JEDNA RODINA
www.facebook.com/vecernikpv

„Chodí nám dìkovné dopisy,“ øíká Z. Fišer

Po kasárnách už ani památky!ČERNÁ
KRONIKA
Dvacet tisíc na dceru

Ze spáchání trestného činu za-
nedbání povinné výživy je pode-
zřelý třicetiletý muž z Jesenicka, 
který od června 2015 doposud 
neplní řádně a včas vyživovací 
povinnost na nezletilou dceru 
z  Prostějova, ačkoliv mu tato 
povinnost vyplývá ze zákona. 
Rozhodnutím Okresního sou-
du v Prostějově má přispívat 
částkou 3 000 korun měsíčně 
k rukám matky. Za uvedené ob-
dobí uhradil pouze 1 000 korun 
a aktuálně dluží 23 000 korun. 
Hrozí mu až dvouletý pobyt za 
mřížemi. 

Razie na řidiče
Předminulý víkend od pátku 
29. ledna do neděle 31. ledna 
proběhla v  Prostějově a okolí 
dopravně bezpečnostní akce, 
která byla zaměřena zejména 
na kontrolu dodržování zákazu 
požívání alkoholických nápojů 
a jiných návykových látek u řidi-
čů motorových vozidel. Více než 
desítka policistů zkontrolovala 
195 aut. Při tom bylo zjištěno 39 
přestupků, za osmatřicet z  nich 
uložili policisté blokové poku-
ty za celkem 16 800 korun. Je-
den přestupek byl oznámen do 
správního řízení.

s městskou policií
168 ho

di
n

Poctivý nálezce 
Poctiví lidé mezi námi ještě naštěstí 
žijí. Šestačtyřicetiletý muž přinesl ve 
středu 3. února na služebnu městské 
policie dvě tašky, které nalezl na uli-
ci Marie Pujmanové. Uvnitř byly 
doklady, peněženka s finanční hoto-
vostí a další osobní věci. Přibližně za 
hodinu od předání nálezu se dosta-
vil jejich majitel osobně. Samozřej-
mě mu byly veškeré věci předány.

Havaroval a ujel
Strážník okrskové služby zjistil na 
ulici Kostelní částečně vyvrácený 
sloup veřejného osvětlení z dlažby 
a u svítidla ulomenou lampu. Podle 
svědka k tomuto poškození došlo 
nárazem osobního vozidla, ze které-
ho vystoupil rozesmátý mladý muž 
a upadlé svítidlo odložil na chod-
ník. Poté nasedl do auta a z místa 
odjel. Událost byla postoupena Do-
pravnímu inspektorátu Policie ČR 
k dalšímu šetření, neboť motorista 
se tímto stal účastníkem dopravní 
nehody. Způsobil škodu na majetku 
jiné osoby a z místa ujel.

Bezdomovec usnul
Kuriózní případ řešili strážníci ve 
čtvrtek 4. února. V odpoledních ho-
dinách navštívil muž bez domova 
obchůdek pro seniory, kde se posadil 
do křesla a rázem upadl do spánku. 
Přivolaní strážníci spáče probudili 
a z místa vykázali. Jeho „prohřešek“ 
byl vyřešen pouhou domluvou. 

Prostějovská policie vyhlási-
la celostátní pátrání po čtve-
řici osob, která je podezřelá 
z trestné činnosti a skrývá se 
před spravedlností na nezná-
mých místech. Strážci zákona 
žádají veřejnost o pomoc při 
jejich dopadení. Prostějov-
ská policie žádá občany, aby 
v případě zjištění místa pobytu 
uvedených osob neprodleně 
kontaktovali kterékoliv oddě-
lení Policie ČR prostřednictvím 
bezplatné linky 158 nebo za-
volali přímo Službu kriminální 
policie a vyšetřování Prostějov 
na tel. číslo 974 781 326.

PÁTRÁNÍ po kvartetu hledaných
se narodil 19. prosince 1988 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Pros-
tějov. Na hledaného vyhlásila pro-
stějovská policie celostátní pátrání 
dne 28. ledna 2016. Jeho zdánlivé 
stáří je v  rozmezí od 27 do 32 let, 
měří mezi 180 až 190 centimetry, 
má hnědé oči a černé vlnité vlasy.

JOZEF BALÁŽ

se narodila 26. ledna 1992 a trvalé 
bydliště má hlášeno v  okrese Pros-
tějov. Na hledanou vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
3. února 2016. Její zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 24 do 25 let a měří mezi 
165 až 170 centimetry. Další údaje 
k popisu hledané nejsou k dispozici. 

LUCIE ČERNÁ

se narodil 17. března 1955 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
14. října 2015. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 60 do 61 let, měří mezi 
165 až 175 centimetry, má střední 
postavu, hnědé oči a černošedé vlasy.

se narodil 2. října 1976 a trvalé byd-
liště má hlášeno v okrese Prostějov. 
Na hledaného vyhlásila prostějovská 
policie celostátní pátrání dne 18. led-
na 2016. Jeho zdánlivé stáří je v roz-
mezí od 40 do 41 let, měří mezi 175 
až 180 centimetry, má střední posta-
vu, hnědé oči a hnědé rovné vlasy.

krimi6 Pondělí 8. února 2016
www.vecernikpv.cz

JIŘÍ SOUKUP

JOSEF ZATLOUKA L

PROSTĚJOV Cherchez la femme! Slivovice, něco „blbých řečí“, 
otevření letitých ran a spor o pověst jedné ženy. Tento hodně 
výbušný koktejl si v polovině loňského března namíchali v hos-
podě U Růžičků v Malenách. Byla z toho pořádná mela, kterou 
se v úterý zabýval prostějovský soud. Dobrat se v takových pří-
padech celé pravdy je prakticky nemožné. Obzvláště pokud ne-
vraživost obou stran sporu je i po roce hlubší než síla někdejšího 
přátelství... 

původní
zpravodajství

pro Večerník 
Martin
ZAORAL

NAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇNAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇ

Případy úvěrových podvodů se 
množí a patří k nejčastěji řeše-
ným trestným činům prostějov-
ské hospodářské kriminálky. 
Doposud byla veřejnost sezna-
mována s případy jednotlivců, 
kteří si nabrali třeba i několik 
půjček najednou a nespláceli je. 

Nyní však na světlo vyplul ne-
obvyklý podvod, do kterého 
se zapletla celá skupina lidí. 
Celá šestice osob ve věku od 
osmnácti do sedmačtyřiceti 
let uzavřela dvanáct smluv 
s  různými společnostmi po-
skytujícími úvěry. Žádný 
z  organizované skupiny však 
nesplatil ani korunu, navíc 
do smluv o půjčkách lhali, 
jako když tiskne! 
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PROSTĚJOV Během prvního le-
tošního měsíce absolvovali lékaři 
prostějovské záchranky zhruba 
šest stovek výjezdů. Podle ředite-
le Zdravotnické záchranné služby 
Olomouckého kraje, územní-
ho odboru Prostějov Radomíra 
Gurky se jednalo o průměrný 
počet výjezdů sanitek. Lékaři měli 
ovšem během ledna opravdu 
pestrou činnost. Dopravní neho-
dy, nevolnosti, záchrany sebevra-
hů, ale také smrtelné úrazy či po-
skytnutí první pomoci zraněným 
osobám v podnapilém stavu. 

“ Mladík sepsal dopis na rozloučenou
 a značné množství léků pak zapil alkoho-

lem. Naštěstí zůstal při vědomí

Hospodská rvačka skončila před soudem 
Staří kamarádi se porvali kvůli ženské a letitým ranám na duši

V hospodě U Růžičků v Malenách u Stražiska dodržují tradice. Pravidelně se zde 
bujaře slavil masopust, před rokem se tu strhla i pravá hospodská rvačka.  
 Foto: archiv Večerníku 

Lékařské případy pod drobnohledem
ZÁCHRANKA VYJÍŽDĚLA K TRAGÉDII NA KOLEJÍCH I RVAČCE ŠKOLAČEK

Foto: archív Večerníku



Důchodci řeší to takzvané 
přidání peněz ke svým dů-

chodům, obzvláště pak onen jed-
norázový únorový bakšiš 1 200 
Kč a nezapomeňme na měsíční 
navýšení v průměru o čtyřicet 
korun. Když to vezmeme kolem 
a kolem, vypadá to velmi pěkně, 
ale je třeba si uvědomit, že tato 
věková skupina utrácí především 
za léky, jejichž ceny na rozdíl od 
důchodů rostou stabilně, takže 
ono navýšení je vlastně taková 
kapka v moři, tedy spíše v džungli 
zdravotních pojišťoven, lékáren 
a farmaceutických firem. Zvy-
kejme si tudíž na to, že důchody 
nemohou stačit na solidní život 
ve stáří, a hlavně se nenechte 
obalamutit výší jeho průměru. 

Pokud jste totiž někdy viděli 
tabulku, tak jej zvedá pár jedinců 
se statisícovým důchodem či pade-
sát a více. Ano, i tací v této repub-
lice jsou. Zbytek ale spíše živoří. 
Takže důchody se zvedly, ale na 
žádné vyskakování to i nadále 
není.

S velkou slávou bylo oznámeno, 
o jaká procenta se zvedají pla-

ty státním zaměstnancům. Způ-
sobilo to spoustu zlé krve mezi 
touto skupinou a těmi, co pracují 
v podnikatelské sféře. Nalejme si 
teď čistého vína, jde o další pohád-
ku ze „Strakovky“. K tomu je třeba 
si vysvětlit dva pojmy a to je tarifní 
a nadtarifní složka platu. Tarifní je 
povinná, nadtarifní nenároková, 
to je asi každému jasné, teď se 
uveďme do jádra pudla. Na jaře 
roku 2015 došlo u státních za-
městnanců ke snížení nadtarifních 
složek, a to z důvodu oznámení, 
že se budou zvedat složky tarifní 
- zvláštní že? Ona totiž k té zprá-
vě patřila i větička, že objem cel-
kových mzdových prostředků na 
platy se zvyšovat nebude! Už vám 
svítá? No ano, máte v podniku mi-
lion na platy, k němu vám nic ne-
přidají, ale vy víte, že na konci roku 
se budou zvedat tarify. Co uděláte? 
Správně! Seberete rychle nadta-
rify, aby vám zbylo na navýšení 
tarifů, jinak vám hrozí rozpočtová 

nekázeň a pokutička velmi mastná. 
Výsledek na výplatních páskách? 
V lepším případě jsou všichni na 
svém i na konci roku, v tom hor-
ším jde někdo s platem celkově 
dolů, ale v novinách si přečtete, že 
státní zaměstnanci mají zvýšený 
plat. A zazvonil zvonec a pohádky 
je konec.

Na pohádku ze „Strakovky“ 
jsou pak asi nejvíce alergič-

tí podnikatelé, obzvláště pak ti 
drobní. Mám pocit, že ti už na po-
hádky nevěří dávno, spíše si myslí, 
že se pohybují v nějakém hororu 
typu „Masakr motorovou pilou“ 
nebo „Saw“. Mají totiž pocit, že 
proti nim stojí šílenci, kteří je 
chtějí rozřezat, případně jim před-
kládáním nejrůznějších vyhlášek 
a zákonů jakoby říkali: „Zahraje-
me si takovou hru“, a to tu, jestli 
v podnikání přežijete, nebo se 
položíte. Je snad zbytečné se bavit 
o registračních pokladnách, tento 
evergreen už snad dráždí kdeko-
ho, teď k tomu přibyla povinnost 
takzvaného kontrolního měsíč-
ního hlášení DPH. Tato zhůvě-
řilost nutí všechny plátce DPH, 
aby elektronicky podávali zprávy 
na finanční portál nebo datovou 
schránku, takže tu máme opět nut-
nost PC, internetu a napjaté ner-
vy. Pokud to neuděláte, hrozí vám 
až deset tisíc korun pokuty. V hlá-

šení jsou sledovány vaše prodeje 
a nákupy, kdy a komu, načež se 
ptám, pro koho je tohle výhod-
né? Ano ano, máme tady jednoho 
ministra s velkou firmou, už vám 
svítá?

Tak, milé děti, vlastně, milí 
spoluobčané, doporučuji ne-

věřit žádným pohádkám, hlavně 
těm ze Strakovy akademie...

Už na konci loňského roku Večerník 
informoval o výměně pozemků v Ho-
landské ulici, ke které přikročilo vede-
ní magistrátu se společností Lidl prá-
vě za účelem výstavby komunitních 
domů. Rada města uprostřed ledna 
tohoto roku rozhodla pokračovat 
v přípravě dalších stupňů projektové 
dokumentace. Studie týkající se vý-
stavby domů pro seniory se aktuálně 
dotýká právě této lokality. „Oslovili 
jsme vlastníky pozemků ležících jižně 
od navržených objektů v Holandské 
ulici, protože budou účastníky územ-
ního řízení a výstavbou komunitních 
domů tak ovlivněni. Vlastníci proza-
tím neplánují zahájení výstavby na 
svých pozemcích. Část z nich vnímá, 
že pro maximalizaci zastavitelné plo-
chy by bylo vhodnější zvolit řešení, 
kdy bude výstavba komunitního 
domu realizovaná blokovým způ-
sobem až na hranici jejich parcely, 
samozřejmě při zachování možnosti 
navázání další zástavbou. Z jednání 

však vyplynulo, že by spíše preferovali 
variantu prodeje svých pozemků měs-
tu,“ popsal Večerníku celkem úspěšně 
jednání Zdeněk Fišer, první náměstek 
primátorky Statutárního města Pro-
stějova. Jak ujistil, stavba domu pro 
seniory v Holandské ulici je pro 
město v současnosti prioritou číslo 
jedna a už letošní rozpočet počítá s 
částkou jednoho a půl milionu ko-
run na zpracování projektové do-
kumentace. „Tato částka by měla být 
dostatečná na dopracování následují-
cích stupňů projektových dokumen-
tací a zabezpečení architektonického 
dohledu autora návrhu vybraného 
k dopracování,“ dodal Fišer. 
Náměstek primátorky pro sociální 
oblast také potvrdil, že na projekt už 
byla vybrána firma CAD Projekt Plus 
z Prostějova. „Předkládá návrh, kde 
bude stavební blok o čtyřech podla-
žích se čtyřiadvaceti bytovými jednot-
kami podél severní hranice plochy, a to 
s odstupem od pozemků, které nejsou 
v majetku města Prostějova. Místnosti 
sdílených prostor jsou umístěné v ka-
ždém podlaží. Polozapuštěný suterén 
je navržen jako hromadná garáž pro 
čtyřiadvacítku osobních automobilů,“ 
popsal budoucí podobu komunitního 

domu v Holandské ulici Pavel Smeta-
na, náměstek prostějovské primátorky 
pro dopravu.

Pokud ale použijeme selské počty, 
připravovaný dům pro seniory v Ho-
landské ulici nemůže ani náhodou 

uspokojit poptávku prostějovských 
důchodců o tento typ bydlení. Při-
pusťme, že by se do tohoto zařízení se 
čtyřiadvaceti byty nastěhovalo osma-
čtyřicet lidí, pokud by se jednalo 
o manžele. Městu by se tak podařilo 
vyhovět jen pětině žadatelů. „Na byty 
v domech pro seniory či v domech s pe-
čovatelskou službou vytváříme každo-
ročně pořadník. V jednotlivých letech 
je v něm okolo dvě stě padesáti žadatelů. 
Mnozí z nich už čekají skutečně až pět 
let,“ uvedl Vladimír Průša, jednatel Do-
movní správy v Prostějově. 
Nezbývá než věřit, že vedení magis-
trátu neusne na vavřínech a začne 

Vklad 47 milionù
Prostějov (mik) – Prostějovský magis-
trát  do svých příspěvkových organizací 
v loňském roce vložil téměř 47 milionů 
korun. „Svěřili jsme do rukou všech na-
šich příspěvkových organizací na základě 
předávacích protokolů majetek města ur-
čený k hospodaření a odpisům. Za uply-
nulý kalendářní rok jsme do některých 
z nich investovali téměř 47 milionů 
korun. Finance šly do oprav sociálních 
zařízení, hygienických kabinek, opravo-
vali jsme hřiště nebo stavěli zcela nové, 
někde jsme navyšovali kapacitu zařízení. 
Nová energeticky úsporná opatření by 
měla ušetřit finanční prostředky za ener-
gie,“ vyjmenoval loňské investice do škol 
a školek náměstek primátorky Jiří Pospíšil.

Ceny schváleny
Prostějov (mik) - Společnost .A.S.A. 
Technické služby Prostějov ve spolu-
práci s magistrátem připravila také pro 
tento školní rok soutěž škol ve sběru 
separovaného papíru.  
„Účelem sběrové soutěže je vychovávat 
děti ke třídění odpadů. Školy zase touto 
formou získají finanční prostředky na 
svou činnost,“ uvedla Ivana Hemer-
ková, náměstkyně primátorky. „Spo-
lečnost .A.S.A. nabízí školám výkupní 
cenu za kilo papíru v hodnotě jedné ko-
runy a svoz, vážení a nakládku zdarma. 
Do soutěže se v letošním roce přihlásilo 
devět škol. Klání probíhá opět ve dvou 
kolech. To první už máme za sebou, 
děti sesbíraly 87,3 tun papíru. Druhé 
kolo je v běhu a bude pokračovat až do 
května tohoto roku,“ připomněl další 
z náměstků Jiří Pospíšil  
Pro prvních deset žáků z každé zúčast-
něné školy radní schválili poukázky na 
dárkový balíček Pass Sodexo a pro čtyři 
vítězné školy peněžní odměnu.

Cyklostezka na Leteckou
Prostějov (mik) - Ještě tento rok by-
chom se měli dočkat propojení Kra-
lické ulice s ulicí Leteckou formou cy-
klostezky. Tento záměr posvětila rada 
města. „Jde o další díl do skládanky sítě 
cyklostezek v Prostějově postupně se 
spojujících do jednoho celku. Je zde 
možnost, že získáme dotační finance na 
vybudování tohoto bezpečného propo-
jení cyklistické sítě,“ řekl první náměstek 
primátorky Zdeněk Fišer. Předpokláda-
né finanční náklady na realizaci stavby 
činí tři miliony korun. Skutečná cena 
bude známa až po výběrovém řízení na 
zhotovitele stavby. „Je třeba zdůraznit, 
že vlastní provedení předmětné inves-
tiční akce a čerpání finančních prostřed-
ků bude podmíněno získáním dotace 
z Olomouckého kraje,“ doplnil Fišer.

RYCHLÝ

zpravodajství14 navštivte stále více oblíbenější inter  

Původní zpravodajství
pro Večerník

Michal 
KADLEC

PROSTĚJOV Minimálně od roku 2010 se v Prostějově ví, že stoupá 
hlad po místech v domech pro seniory či sociálních zařízeních 
s pečovatelskou službou. Výstavba těchto komunitních objektů 
totiž v posledních letech v našem městě tak trochu zaspala. Existují 
sice soukromé projekty, ty ovšem daleko více dostávají zelenou 
v okolních obcích. „Populace stárne, musíme se touto otázkou 
vážně zabývat, je třeba seniorům v případě jejich zájmu zajistit levné 
bydlení s co největším sociálním i zdravotnickým zajištěním,“ řekla 
už před dvěma lety náměstkyně primátorky Ivana Hemerková. Až 
letos prostějovští radní pořádně šlápli alespoň do příprav...

 Foto: Michal Kadlec 
 a CAD Projekt Plus

PROSTĚJOV Byl to jeden z poža-
davků občanů Krasic, kteří při se-
tkání s prostějovskými radními po-
ukázali na problém s parkováním 
na velmi úzké komunikaci před 
blokem domů v Moravské ulici. Ve-
dení magistrátu se nyní rozhodlo 
investovat prostředky do rozšíření 
uvedené silnice. 
„Lidé z Moravské ulice nás upozor-
nili, že silnice před jejich domy je tak 
úzká, načež parkující vozidla zabraňují 
bezpečnému průjezdu jiných aut. Byli 
jsme tam celou situaci prozkoumat 
a musím uznat, že občané měli prav-
du. Jedná se ale o problém, který nás 

trápí i na jiných místech Prostějova, 
zejména na sídlištích,“ uvedl Zdeněk 
Fišer, první náměstek primátorky 
Statutárního města Prostějov. Jak ale 
dodal, v případě Moravské ulice do-
jde brzy k nápravě. „Tady nejde pouze 
o to, že řidiči osobních automobilů 
tudy jen těžko projíždějí, ale daleko vět-
ší problém by zde vznikl v případě po-
žáru či jiných neštěstí. Rozhodli jsme se 
tedy okamžitě o uvolnění sto padesáti 
tisíc korun na projektovou dokumen-
taci na rozšíření komunikace. Pokud 
vše půjde podle plánů, mohli bychom 
k této investiční akci přikročit ještě le-
tos,“ podotkl Zdeněk Fišer.  (mik)

 Foto: Michal Kadlec

MORAVSKÁ BUDE KONEČNĚ ŠIRŠÍ

HLEDÁ SE VHODNÉ BYDLENÍ PRO SENIORY. ZN.
Stavba komunitního domu v Holandské ulici se už připravuje, ale co dál?

poøadník na byty v domech pro seniory 

poèet seniorù v poøadníku

poèet umístìní

33
35

38
32 27 49

244
245

252
248 236 234

PROSTĚJOV Už od začátku ledna 
probíhá výběrové řízení na místa no-
vých strážníků Městské policie Pros-
tějov. Na poslední tiskové konferenci 
rady města si velitel strážníků postěžo-
val, že o tuto práci zatím není mezi lid-
mi zájem. Večerník se proto na situaci 
podíval trochu podrobněji.

Začátkem letošního roku vypuklo dlou-
ho očekávané celorepublikové propou-
štění strážníků, kteří nestihli do konce 
minulého roku úspěšně složit maturitní 
zkoušku. Prostějova se situace naštěstí 
nedotkla a místo toho, aby strážníky pro-
pouštěli, přijímají nové. Předpoklady pro 
zisk místa závisí hlavně na fyzické a psy-
chické zdatnosti, zdravotní způsobilosti 
i splnění maturitní zkoušky. Hledání za-
čalo už na konci loňského roku a stále po-
kračuje... „Nabíráme nové lidi, protože se 
navýšila tabulková místa a celkový počet 
strážníků se tak zvýší ze sedmapadesáti 

na devětapadesát,“ potvrdil Večerníku Jan 
Nagy, ředitel Městské policie Prostějov. 
„V letošním roce bychom tedy rádi na-
výšili počet o dva strážníky. Doposud se 
ale nedá říci, že bychom evidovali velké 
množství uchazečů o tuto pozici, spíše 
naopak. Jde pouze o pár jednotlivců, 
ale počítáme, že se nakonec přihlásí 
něco kolem třicítky uchazečů o toto 
zaměstnání,“ zůstává Nagy přes veškeré 
průběžné zprávy optimistou. Jak vzá-
pětí přiznal, po dohodě s vedením měs-
ta došlo ke zmírnění podmínek přijetí. 
„Psychotesty jsou totožné s těmi, které 
absolvují uchazeči ke státní policii. 
Zmírnili jsme podmínky přijetí tím, že 
jsme vyřadili povinné plavání.“ 
Výběrové řízení pro přijetí nových posil 
do policejního sboru se skládá z několi-
ka částí. „Nejprve člověk musí prokázat 
svou zdravotní způsobilost, respektive 
způsobilost duševní a fyzickou, kdy pro-
jde psychotesty, lékařskou prohlídkou 
a testy fyzické zdatnosti. Poté také musí 
splnit podmínky přijímacího pohovoru,“ 
prozradil velitel prostějovských strážníků. 

„Podmiňující okolnosti pro přijetí jsou stej-
né jako pro výběr státních policistů. Jsou 
totiž dané zákonem a vládním nařízením.“
Motivaci budoucích strážníků pro výkon 
povolání vidí první muž Městské policie 
v Prostějově především v jejich vědomí, 
že dělají správnou věc a v postupném na-
vyšujícím se finančním ohodnocení, tedy 
v odměnách za dobře odvedenou práci. 
Jiří Marků, místní Prostějovan, má 
v motivaci jasno: „Práce strážníka by 

mě bavila. Už odmalička jsem chtěl být 
u ozbrojených jednotek, takže bych prá-
ci klidně zkusil.“
A co vy? Uvažujete o postu strážníka? 
Neváhejte s podáním přihlášky. „Pro-
zatím se přihlásilo asi deset uchazečů, 
termín pro ukončení podávání přihlá-
šek je vyhlášen na tuto středu desátého 
února. Teprve poté proběhne výběrové 
řízení, ve kterém uspějí dva nejlepší 
z uchazečů,“ dodal Jan Nagy.

ZATÍM NENÍ ZÁJEM ...

Tereza MACHOVÁ
Michal KA DLEC

U zimního stadionu vyroste parkoviště pro 120 aut
PROSTĚJOV Na podzim loňského 
roku město prostřednictvím odboru 
dopravy a městské policie zakázalo 
parkování v ulici U Stadionu během 
hokejových utkání. Toto opatření po-
chopitelně nelibě nesli motorizovaní 
fanoušci prostějovského prvoligo-
vého mužstva. Radní se ale rozhodli 
nepříjemnou situaci změnit.  
Dlouhé kolony zaparkovaných aut 
a zablokované příjezdové cesty. To je 
dopravní situace u zimního stadionu 
v době konání hokejových utkání. Do-
pravní komplikace zatím řeší zákazové 

dopravní značky, budoucnost je ale už 
ve znamení nového parkoviště v blízkos-
ti zimního stadionu, konkrétně podél 
ulice Josefa Lady. „Schválili jsme v radě 
města zpracování projektové dokumen-
tace pro investiční akci na vybudování 
nového parkoviště u zimního stadionu. 
Parkování v této lokalitě by tak v bu-
doucnosti, zvláště v době hokejových 
utkání, nemělo být tak problematické, 
jako je tomu dnes. Pustíme se do vypra-
cování projektu už teď. Tyto práce si vy-
žádají zhruba dvě stě tisíc korun,“ nastí-
nil první náměstek primátorky Zdeněk 

Fišer a dodal, že v hrubých obrysech vidí 
náklady na stavbu parkoviště v hodnotě 
čtyř milionů korun, k tomu ovšem bude 
nutné připočíst i náklady na dopravní 
napojení. „Přesnější částku budeme 
pochopitelně znát až po zpracování pro-
jektové dokumentace. Ta nám dá přesná 
čísla. Předběžně počítáme s  kapacitou 
pro sto dvacet parkujících vozidel,“ uza-
vřel Zdeněk Fišer. 
Jak ještě dodal, tento investiční záměr 
jako komplexní řešení situace v uvedené 
lokalitě podporují i dopravní odborníci 
Policie ČR.  (mik)
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HLAS LIDUHLAS LIDU

HLAS BOŽÍHLAS BOŽÍ

POZNÁMKA VEČERNÍKU

TEREZA MACHOVÁ

ANALÝZA
MARTINA
MOKROŠE

Týdny nového roku nám vese-

le ubíhají a lidé, kteří již dojedli 

všechno vánoční cukroví, se 

vrací do normálního „život(a)

běhu“. V rozhovorech se již 

zase řeší běžná témata, a to 

i ta ekonomická. Tak se podí-

vejme, co lze také zaslechnout 

i v našem městě. Různé sociál-

ní skupiny především diskutují 

o dalším přívalu pohádek ze 

Strakovy akademie, což je, jak 

známo, sídlo vlády...

Koneènì nový chodník
Už několik let poukazuji na hrů-
zostrašný technický stav chodníku 
okolo Národního domu. Každou 
zimu se tady malé kostičky vydrolí 
a na jaře je technické služby zase ně-
jak vsadí zpět do chodníku, jen aby 
se neřeklo. Proto mě potěšil článek 
ve Večerníku o tom, že v rámci sta-
milionové rekonstrukce Národního 
domu se bude pamatovat i na nový 
chodník. Věřte, bylo už na čase. Já 
sama jsem si při návštěvách diva-
delních představení zničila nejedny 
boty…
 Božena Skácelová, Prostějov

Zbyteèné chodníky
Okolo nového parkoviště v nemoc-
nici byly vybudovány chodníky, kte-
ré však podle mého názoru nemají 
vůbec žádný smysl. Mezi nimi a par-
kovací plochou jsou totiž trávníky, 
přičemž vydlážděné výstupy pro lidi, 
kteří jdou z parkoviště do nemocni-
ce, jsou pouze v jeho rozích. Není 
tak divu, že nově vysazená tráva je na 
mnoha místech úplně vyšlapaná. Je 
to logické, přece nikdo nebude cho-
dit padesát metrů daleko, když může 
hned, jak vystoupí z auta, přejít dva 
metry široký trávník!
 Libor Navrátil, Prostějov    

A je to tu. Něco jste špatně 
zmáčkli a počítač se s vámi 
odmítá bavit. Pokřikuje na 
vás něco česky, něco anglicky 
a vy stejně nevíte, co s tím. 
Takže ze všeho nejdřív si 
dejte nádech, výdech a jděte 
na to... 
Nejprve se ujistěte, že jste 
opravdu nahraní a s počí-
tačem to nejde po dobrém 
ani po zlém. Nepokoušej-
te se počítač rozmontovat 
a zjistit, co se pokazilo, po-
kud nejste držitelem certifi-
kátu na opravu pc compur-

terů. A už vůbec ne, pokud 
máte za to, že vám bude při 
opravě užitečné a nápomoc-
né nářadí, jaké představuje 
kladivo, vrtačka a izolepa. 
Jestli jde o váš osobní počí-
tač a vy nemáte v řadě svých 
rodinných příslušníků či 
známých žádného počíta-
čového všeuměla, nezbý-
vá než vykonat prohlídku 
v odborném servisu, kde se 
raději ve svém vlastním zá-
jmu vyvarujte vět: „Ono se 
to pokazilo, zmáčkla jsem 
jen tenhle čudlík a bylo to.“ 

Pokud se jedná o počítač 
pracovní, odstupte od něj 
do co možná největší vzdá-
lenosti a rozhlédněte se, zda 
vás někdo viděl, jak jste po-
kazili. Nikdo vás neviděl? 
Výborně, teď si jen stačí 
vybrat, koho označit za 
viníka celé situace. Máte? 
Báječně! A už jen čekejte, 
až vaše oběť zjistí co a jak. 
Blahopřejeme, situaci jste 
úspěšně zvládli a teď se už 
jen kochejte pohledem, jak 
si s nastalým problémem 
poradí vaše oběť... 

FEJETON PETRY HEŽOVÉLedovka, nebo náledí?
Když jsem nedávno míjela na ulici pár bavící 
se o jisté autonehodě, nešlo nezaslechnout 
hlasitý projev ženy, prodchnutý zřejmě potla-
čovanými emocemi: „To je strašný! To auto 
havarovalo kvůli náledí na silnici!“ Kdežto 
muž ji poučil: „Nebylo to náledí, ale ledov-
ka...“ V té chvíli jsem začala přemýšlet, jaký je 
mezi tím rozdíl, a zda je to vůbec důležité.
Abychom si to tedy ujasnili. V případě, že 
teplota povrchu (většinou povrchu vozovky) 
klesne pod bod mrazu, může dojít k pokrytí 
země ledovou vrstvou. Silnice přitom zůsta-
la mokrá po předchozích srážkách nebo od 
roztávajícího sněhu, přičemž voda znovu 
zamrzne. A takový jev se označuje termínem 
náledí.

Naproti tomu ledovka je známá jako fe-
nomén označující jednolitou, průhlednou 
ledovou vrstvu s hladkým povrchem, který 
vzniká jako průvodní důsledek mrznoucího 
deště nebo mrznoucího mrholení. Při těch-
to srážkách na povrch dopadají kapičky pře-
chlazené vody (pro meteorologické laiky: jde 
o kapky vody, které zůstávají v kapalném 
skupenství i při teplotách pod bodem mra-
zu) anebo kapičky vody dopadávají na 
povrch o teplotě nižší než 0°C. V takovém 
případě voda ihned zamrzá a vytváří se 
ledovka.
Kvůli svému vzhledu a hladkému povrchu 
je ledovka mnohem nebezpečnější než ná-
ledí. Když vás tedy bude někdo informovat 

o počasí a zamění tyto dva pojmy, upozor-
něte ho na to, že jedno není druhé a že jsou 
mezi nimi zásadní rozdíly. Tvrdě si stůjte za 
svým a ignorujte přitom všetečné připomín-
ky typu: „Je jedno, jestli se mluví o ledovce 
nebo náledí, vždyť jde v obou případech 
přece vždy jen o zamrzlou vodu...“

O EKONOMICKÝCH POHÁDKÁCH ZE „STRAKOVKY“

ERROR 404

Nic se nemá pøehánìt 
Myslím, že čtenářka Večerníku L. Pečterková ve svém nedávném pří-
spěvku jde až do krajnosti, když píše, že by si nyní nejraději usekla ruku 
za to, jak volila opozici. Dnes už se usekávají ruce jen někde daleko od 
nás, za to že někdo něco ukradne. Pan Dočkal zase vyzývá opozici, aby 
odešla navždy, když se nesnaží o prosazení alespoň dílčích úprav. To 
navždy mně připomíná slovo z pohřebního projevu. Nevím, co oba 
čtenáře Večerníku tak vyprovokovalo, že volili tak neadekvátní slova 
o useknutí ruky a odchodu navždy. Rozumím tomu, že to není myšleno 
doslovně. Myslím si, že se nic nemá přehánět.  Sleduji dění na radnici 
z toho, co si přečtu ve Večerníku a zaznamenal jsem, že opozice neměla 
námitky ani ne tak k rozpočtu jako k tomu, že ani jeden jejich člen není 
v žádné komisi nebo výboru. Proto si myslím, že protest opozice je 
oprávněný. Asi mám „íkvé tykve“, že potřebuji všechno podat po lopatě. 
Jen slýchám, že v demokracii je opozice potřebná. Jako řadového občana 
mě nijak netěší stupňující se a hrubé útoky mezi politiky. Vzájemná ne-
vraživost na radnici, si myslím, že občany až tak moc nezajímá. 
 Arnošt Lejsal, Hrubčice
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Fotografie narozených mi-
minek pořizujeme každou 
středu v porodnici Nemocnice 
Prostějov. Jestliže již maminku 
v pokoji nezastihneme, mů-
žete nám zasílat  své snímky 
i s potřebnými údaji na e-mailo-
vou adresu: 

miminka@vecernikpv.cz. 
Nádavkem pak všem rodičům 
zašleme jako poděkování dá-
rek - přímo domů graficky zpra-
covaný portrét i s blahopřá-
ním. PROSTĚJOVSKÝ Večerník 
- Myslíme i na vaši 
budoucnost!

i 

PEJSCI HLEDAJÍ SVÉ PÁNÍČKY!
Kdo z nás by neměl rád psy. Mnozí nějakého čtyřnohého miláčka doma mají, a tak jen mohou potvrdit, že se nejspíš stal nerozlučným členem domácnosti, bez kterého si snad už ani nedovedou představit 
domácí pohodu. Vždyť právě věrní a oddaní chlupáči nepochybně patří k našim nejlepším a nejmilejším přátelům. Pokud si vyberete pejska z útulku a jste zdaleka, prosíme, ověřte si telefonicky, zda pejsek již 
nebyl vydán. Ušetříte si tím cestu, ale i případné zklamání.
Informace a odchyt psů na tel.: 776 189 235  nebo při osobní návštěvě na adrese VOŘÍŠEK - ÚTULEK PRO PSY, SAMOTA 133, 798 58 ČECHY POD KOSÍŘEM. Vedoucím útulku je Ing. et Bc. Leopold Dostál.

ADÉLA
je představitel plemene německý ovčák velkého vzrůstu ve 
věku deseti let. Je to veteránka, šťastná bude kdekoliv, kde 
bude svému pánečkovi na blízku. Má přátelskou a vyrovna-
nou povahu, je vděčná za každé pohlazení. S pejskem se 
snese bez problému, na vodítku chodí pěkně, netahá.

PRĎOLA
je kouzelný kříženec malého vzrůstu ve věku cca dva roky. 
Velký mazel a velmi milý i přátelský pejsek, který bude skvě-
lým parťákem. Šťastný bude v domečku se zahrádkou, kde 
bude moci volně běhat a hlídat. S fenkou se bez problému 
snese, na vodítku chodí pěkně, netahá.

BOYAR
je kříženec velkého vzrůstu ve věku zhruba dvou až tří let. Je 
to veselý a přátelský pes, velmi dobrý hlídač. Šťastný bude 
v domečku se zahrádkou, kde bude moci volně běhat 
a hlídat. Bez problému se snese s fenkou, na vodítku chodí 
pěkně, netahá.

BODY
je krásná kříženka malého vzrůstu ve věku cca šest až 
osm týdnů. Jde o rozkošné a hravé štěňátko, které by 
chtělo rodinu, jež by jí s láskou vychovala a milovala. Pak 
bude svému pánečkovi oddanou partnerkou a milovat jej 
celým svým srdíčkem.

jjjjjjjj j

Filip KUPKA
30. 1. 2016  49 cm 3,10 kg

Prostějov

Viktor Eduard VILÍM
31. 1. 2016  53 cm 3,00 kg

Brodek u Prostějova

Martin KOLÍSEK
1. 2. 2016  46 cm 2,60 kg

Prostějov

Adam OVČÁČEK
1. 2. 2016  51 cm 3,50 kg

Prostějov

Michael VYMAZAL
5. 2. 2016  50 cm 2,94 kg

Prostějov

Pavel DVOŘÁK
30. 1. 2016  54 cm 4,40 kg

Určice
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BLAHOPØEJEME!!!
Co může být pro každou maminku s tatínkem 

největším darem? No přece miminko! 
Všem novorozeňátkům a jejich pyšným 

rodičům přeje PROSTĚJOVSKÝ Večerník život 
provázený klidem, zdravím a jen těmi 

nejradostnějšími událostmi. 
Vítejte na tomto světě, děťátka!

PoPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPP ndělí 8. ún
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Vítejte na svìtì

Kristýna MICHENKOVÁ
31. 1. 2016  51 cm 3,40 kg

Prostějov

Adriana BOSÁKOVÁ
1. 2. 2016  53 cm 3,55 kg

Prostějov

PROSTĚJOV Pro vznik dobrých 
věcí není někdy třeba dlouhé-
ho rozhodování. V  roce 2002 
dostal tehdejší primář psychiat-
rického oddělení prostějovské 
nemocnice Jiří Rozkoš možnost 
požádat do druhého dne o dota-
ci na vznik stacionáře pro osoby 
s  psychickým onemocněním. 
„Do tří hodin v noci jsem vypra-
coval projekt, který byl úspěšný,“ 
vzpomněl Rozkoš na první krůč-
ky tohoto potřebného zařízení.
V  roce 2006 se pak provozu staci-
onáře ujala prostějovská Charita, 
pod jejímiž křídly dnes zaměstnan-
ci i klienti oslavili deset let trvání. 
Komorní oslava proběhla druhý 
únorový den v prostorách kavárny 
Avatarka, jejíž stěnu zdobily foto-

grafie výtvarnice Terezy Skoupi-
lové, mapující činnost stacionáře. 
Na další léta vyplněná pomocí 
psychicky nemocným lidem připila 
současná vedoucí Kristýna Jurášo-
vá a ředitel Charity Prostějov Fran-
tišek Hynek.
„Abyste pamatovali na naši zahrád-
ku v  prostorách na Martinákově 
ulici, přijměte zatím tuto malou 
zahrádku, která může být kdykoli 
s  vámi,“ věnoval ředitel svým kole-
gyním ze stacionáře kytičky v kera-
mických konvičkách.
Přestože zpěvačka a kytaristka Ve-
ronika Vičarová na poslední chvíli 
onemocněla, hosté o kulturní pro-
gram nepřišli. Díky organizačnímu 
úsilí se mohli zaposlouchat do tónů 
hudební skupiny BandA.  (tok)

Projekt denního stacionáře
Charity Prostějov vznikl přes noc

VRAHOVICE Roztomilá atmosféra pa-
novala uplynulý pátek na Základní škole 
Prostějov, ul. Majakovského ve Vrahovi-
cích. Také tady pro své budoucí prvňáčky 
připravili při zápisech doslova pohádkové 
prostředí. 
„Tradičně jsme letos připravili pro naše budou-
cí prvňáčky různé drobné dárky. Po absolvo-
vání zápisu pak pro ně žáci z vyšších ročníků 
uspořádali v  tělocvičně zábavné odpoledne 
plné her a soutěží. Navíc naši osmáci a deváťáci 

se převlékli do pohádkových kostýmů a dělají 
malým předškolákům průvodce po celé naší 
škole,“ řekla Večerníku Martina Rozsypalová, 
ředitelka základní školy ve Vrahovicích. 
V době návštěvy Večerníku měli ve Vrahovi-
cích zapsáno už sedmadvacet dětí. „Určitě tak 
naplníme jednu první třídu, víc jsme jich stej-
ně neměli v plánu otevřít. Celkově totiž máme 
rekordní počet dětí a škola už nemá žádné další 
volné prostory,“ přidala ještě Martina Rozsy-
palová.  (mik)

K pátečním zápisům PŘIŠLO 639 DĚTÍ
PROSTĚJOV Bezmála o padesát 
dětí méně než vloni přišlo minulý 
pátek k zápisům do základních pro-
stějovských škol. Důvod k  panice 
ale podle vedení města není, potvr-
zují se tak pouze následky nižší po-
rodnosti v uplynulých letech. 

„V pátek 5. února se dostavilo k zá-
pisům do prvních tříd základních 
škol v  Prostějově přesně 639 dětí. 
O odklad školní docházky svých 
potomků požádalo čtyřiaosmdesát 
rodičů, což je kupodivu o čtyři de-
sítky méně než v  roce 2015. Když 

od toho ještě odečteme takzvané 
„double“, kdy se několik dětí hlásilo 
do dvou a více škol, vychází nám, 
že prvního září usedne do lavic 
v  prvních třídách 534 dětí,“ po-
skytla Večerníku aktuální informa-
ce Ivana Hemerková, náměstkyně 

primátorky Prostějova. Jak dodala, 
ona sama navštívila během pátku 
několik prostějovských základních 
škol. „Nejvíce dětí se přihlásilo na 
Základní školu Jana Železného,“ 
uvedla ještě Ivana Hemerková. 
 (mik) 

Pohádkový den ve Vrahovicích

Na Základní škole Prostějov, ul. Majakovského ve Vrahovicích si na nedostatek dětí rozhodně 
nemohou stěžovat. Foto: Michal Kadlec

Přítomné pozdravila vedoucí stacionáře Kristýna Jurášová.  Foto: Tomáš Kaláb

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz
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aneb jsme
s vámi

u toho...Konicko ● Kostelecko ● Němčicko ● Plumlovsko ● Protivanovsko 

Ve Vícovì je hotovo!
Vícov (mls) - Byly to nervy, ale už je 
to hotové! Ve Vícově se podařilo do-
končit stavbu vodovodu a kanalizace. 
Práce přitom trvaly přibližně dva 
roky. „V současné době je kanalizace 
ve zkušebním provozu a vodovod 
máme zkolaudovaný,“ konstatovala 
starostka obce Jana Rozsívalová. Na 
kanalizaci se dle starostky napojila 
již téměř třetina obyvatel. Obec ještě 
na jaře čeká dokončení rekonstruk-
ce místních silnic. Odkanalizování 
Vícova by mimo jiné mělo přispět 
k čistější vodě v Plumlovské přehradě. 

Chtìjí zateplit
mateøinku   

Čechy pod Kosířem (mls) - V do-
hledné době by se měla zateplení 
dočkat Mateřská škola v Čechách 
pod Kosířem. Obec v této souvis-
losti žádá o dotaci na Ministerstvu 
životního prostředí. 

Pantlék doplní
své kroje 

Němčice nad Hanou (mls) - Kaž-
dá tradice se musí neustále obno-
vovat. Národopisný soubor Pantlék 
se tak rozhodl doplnit své kroje 
o dva páry dámských hanáckých bot, 
jeden pár bot pánských a nakoupit 
látky na malé červené pánské kapes-
níky, na fěrtochy a fěrtušky, spodnice 
a drobné doplňky. Jejich záměr ne-
dávno odsouhlasila městská rada.  

Novinka na škole
v Konici  

Konice (mls) - V tomto školním 
roce začal na škole v Konici fungo-
vat keramický kroužek. Keramic-
ká pec a materiál byly zakoupeny 
z prostředků školy a dílna vznikla 
v prostorách bývalé školní zubní 
ordinace. Náplní hodin je tvoření 
z hlíny - modelování z hroudy, práce 
se šablonou, vykrajování z plátu, gla-
zování a jiné.  Své výrobky si děti od-
nášejí domů, což jim přináší radost 
i uspokojení. Děti si už stihly vyro-
bit například kapříky k Vánocům či 
malá sluníčka pro budoucí prvňáčky.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

Jak Večerník zjistil, Valentýnská 
pusa byla na Kosíři zrušena zejmé-
na kvůli bezpečnosti. „Chtěl jsem 

ji opět pořádat, ale nebudu. Roz-
hledna kvůli svému technickému 
stavu zůstává stále uzavřená. Podle 
mě není v tuto chvíli bezpečná. 
Věřím, že příští rok se situace zlep-
ší a my se na Kosíř opět vrátíme 
i s naší akcí,“ řekl starosta Draha-
novic Ivo Richter, který za Valen-
týnskou pusou stojí.  
Ohledně skutečného stavu roz-
hledny se šíří nejrůznější fámy 
a dohady. Faktem je, že poslední 
turistickou sezónu na ní předčasně 
ukončil nájezd vandalů. Z krásné 
rozhledny totiž někdo vymonto-
val kovové šrouby. Po dohodě se 
statikem byl objekt koncem října 
předčasně uzavřen. 
Otevřel se opět při tradičním No-
voročním výšlapu, během něhož 
na rozhlednu vyšplhaly tisíce ná-
vštěvníků. O to překvapivěji pak zní 
informace, že rozhledna stále není 

bezpečná. Jak je možné, že mohla 
být na Nový rok otevřena pro tako-
vé množství lidí? „Nechali jsme ji 
prohlédnout statikem a doporučil 
nám, aby na Nový rok na rozhlednu 
nechodilo více jak padesát lidí na-
ráz. Tak jsme to hlídali,“ reagovala 
Hana Rozsypalová, předsedkyně 
mikroregionu Kosířsko, který vý-
stavbu rozhledny zaštítil. 
Nabízí se tedy otázka, proč ne-
mohla být rozhledna za stejných 
podmínek otevřena i nyní na Va-
lentýnskou pusu či předchozí akci 
z Čelechovic do Čelechovic přes 
vrchol Kosíře. Obzvláště pokud 
se jich účastní výrazně méně lidí 
než masového Novoročního výš-
lapu. „Převládla u nás opatrnost. 
Řekli jsme si, že tyto akce nemají 
zas tak velkou tradici jako Novo-
roční výšlap a že to tedy nebude-
me riskovat. Rozhlednu musí nyní 

prohlédnout specializovaná firma 
a je potřeba na ní provést určité 
úpravy. Teprve pak ji bude možné 
opět otevřít,“ vysvětlila Rozsypa-
lová. Kdy to tedy bude? „Věřím, že 

na Velikonoce už bude vše zcela 
v pořádku. Pro veřejnost se pak 
rozhledna otevře stejně jako loni, 
tedy začátkem dubna,“ uzavřela 
Hana Rozsypalová. 

Rozhledna na Kosíři stále není bezpečná!
Kvůli jejímu stavu se zrušila i tradiční Valentýnská pusa

VELKÝ KOSÍŘ Příští neděli na 
Valentýna se měla na Velkém 
Kosíři pořádat akce nazvaná 
Valentýnská pusa. Ta už při 
své premiéře před dvěma 
roky nalákala přes 350 vý-
letníků, obdobně tomu bylo 
i loni. Letos se ovšem tradice 
poruší. Večerník zajímalo, proč 
a kdy bude rozhledna opět pro 
veřejnost otevřena.  

původní
zpravodajství
pro Večerník

Martin
ZAORAL

Podobné valentýnské srdce se nad vstupem na kosířskou rozhlednu letos neobjeví. 
 Foto: archiv PV Večerníku 

OHROZIM V Ohrozimi zavládlo 
zklamání. Místní lidé si zde velmi 
rychle zvykli na nevídaně dlouhou 
otevírací dobu i široký sortiment, 
které nabízel obchod fungující 
v objektu bývalé Jednoty v cen-
tru obce. Bohužel to začátkem 
letošního roku skončilo.  Zjišťovali 
jsme důvody i to, zda jej nějaký 
krámek v budoucnu nahradí.  

Rozčarování z konce obchodu v obci 
neskrýval ani ohrozimský starosta. 
„Vše přišlo velmi nenadále. Jednoho 
dne na začátku roku mně vietnam-

ský provozovatel oznámil, že další 
den končí. Jako důvod uvedl velmi 
vysoké nájemné, které musel platit 
majiteli objektu. Tím je jiný Viet-
namec. S ním jsem jednal, zda by 
nešlo nájemné snížit, ale byl neob-
lomný,“ popsal Michal Lukeš. Podle 
neověřených informací obchodník 
v Ohrozimi platil deset tisíc za ener-
gie a dalších patnáct tisíc činil nájem. 
„Na to si u nás při vší dobré vůli 
skutečně nemohl vydělat,“ připustil 
Lukeš. Vietnamský obchodník se tak 
přesunul do Čelechovic na Hané, 
kde mu však velmi rychle vyrostla 
konkurence. 

Každopádně obec Ohrozim musela 
nastalou situaci okamžitě řešit. „Za-
jistili jsme pojízdnou prodejnu, která 
k nám zajíždí každé úterý a čtvrtek 
kolem půl dvanácté. Nepovažujeme to 
však za ideální stav a byli bychom rádi, 
pokud by obchod u nás v budoucnu 
opět fungoval. Vietnamský majitel bu-
dovy mi tvrdil, že už nějakého nájemce 
má zajištěného a ten že by měl na jaře 
otevřít,“ dodal Michal Lukeš. Nabízí 
se však otázka, zda se situace nebude 
po pár měsících opět opakovat. 
Obzvláště pokud nájemné zůstane ve 
stávající výši. „V takovém případě jsme 
připraveni upravit suterén v objektu 

mateřské školky pro potřeby obchodu 
a nabídnout je za symbolické nájem-
né,“ naznačil Lukeš.  
Problém s fungováním obchodu 
samozřejmě nemají pouze v Ohro-
zimi, ale i ve všech dalších menších 
obcích. Vzhledem ke změně životního 
stylu a faktu, že většina lidí nakupuje 
ve velkých nákupních střediscích, se 
krámky dostávají na pokraj klinické 
smrti. Jejich úplný konec by ovšem 
představoval zásadní problém pro 
starší obyvatele vesnic, kteří se často 
nemají jak do Prostějova dostat. Ob-
chody pak slouží i jako přirozená místa 
vzájemného setkávání se.

Obchod v Ohrozimi skončil. Co bude dál? 
Vietnamský provozovatel se kvůli vysokému nájmu přesunul do Čelechovic 

Martin ZAORA L

Objekt bývalé Jednoty v centru Ohrozimi opět zeje prázdnotou a obec za něj 
v tuto chvíli nemá adekvátní náhradu.  Foto: Martin Zaoral

MOSTKOVICE To se poved-
lo! Prostějovští hasiči vyjíždě-
li v úterý 2. února po poledni 
do Mostkovic nad Plumlov-
skou přehradu. Do hluboké 
jímky zde spadl bezmála půl-
metrákový pes. Přestože se ho 
snažily vytáhnout dvě ženy, 
podařilo se to až nakonec při-
volaným hasičům. 
„Na místo vyjeli profesionální 
hasiči z Prostějova, kteří po pří-
jezdu zjistili, že veliký dobrman 
o váze asi pětačtyřiceti kilogramů 
byl spadlý v úzké jímce na vodu. 
Ta byla hluboká asi 1,3 metru. 
Jímka se nacházela v chatové 
oblasti nad Plumlovskou přehra-
dou. U psa byly dvě ženy, které 

nebyly vlastními silami schopny 
psa vytáhnout. Hasiči požádali jed-
nu z žen, kterou pes znal, aby mu 
nasadila náhubek a záchranná akce 
mohla začít,“ řekla Večerníku Vla-
dimíra Hacsiková, tisková mluvčí 
Hasičského záchranného sboru 
Olomouckého kraje. „Hasiči psovi 
nasadili vyprošťovací smyčku, aby 
se nepropadal hlouběji a pomocí 
tří dalších záchranářů byl dobrman 
opatrně vytažen z nedobrovolného 
vězení na povrch. Současně s tím se 
na místo dostavila majitelka a zdra-
vý, šťastně zachráněný pejsek ji při-
vítal, jak se patří,“ dodala s širokým 
úsměvem Vladimíra Hacsiková. 
 (mik)

… tohle vezme za srdce
Šťastná záchrana dobrmana!

Po profesionálním zásahu hasičů se zachráněný 
dobrman opět potkal se šťastnou paničkou.  
 2x foto: HZS Olomouckého kraje

NĚMČICE NAD HANOU 
Prostě se tam nevešel! Šofér 
kamionu v pondělí odpoled-
ne přehlédl dopravní znač-
ku, která ho jasně upozor-
ňovala na rozměry mostní 
konstrukce pod železniční 
tratí v  Němčicích nad Ha-
nou. Není divu, že se do prů-
jezdu nevešel a svůj nákladní 
automobil zničil. 
„V pondělí 1. února kolem třetí hodiny odpoledne došlo na ulici Novosa-
dy v Němčicích nad Hanou k dopravní nehodě nákladní soupravy. Z pro-
vedeného šetření policisté zjistili, že se sedmapadesátiletý řidič nákladní 
soupravy Iveco s návěsem pravděpodobně dostatečně nevěnoval řízení. 
S automobilem vjel pod mostní konstrukci železniční tratě, která je ozna-
čena dopravní značkou Zákaz vjezdu vozidel, jejichž výška přesahuje vy-
značenou mez. Došlo ke střetu, při kterém byla nárazem utržena plachta 
s nosnými prvky, které následně poškodily komunikaci. Alkohol byl u řidiče 
na místě vyloučen dechovou zkouškou, ke zranění osob nedošlo,“ popsala 
Večerníku kuriózní nehodu Irena Urbánková, tisková mluvčí Krajského 
ředitelství Policie ČR Olomouc. 
Hmotná škoda na nákladní soupravě, mostní konstrukci se železnič-
ním svrškem a komunikaci byla předběžně vyčíslena na 185 000 korun. 
„Řidiči byla uložena bloková pokuta,“ dodala podstatnou věc mluvčí 
krajské policie.  (mik)

Svůj kamion „očesal“ na mostě

URČICE Několikaměsíční fungo-
vání jedné z  největších obcí Pro-
stějovska stále zajišťuje provizo-
rium. Po podzimním odstoupení 
dlouholetého starosty Vlastimila 
Konšela není jméno jeho nástup-
ce stále známo. Veškerou agendu 
a další potřebné věci zajišťuje mís-
tostarosta Petr Kouřil. „Snažím se 
vše řešit. Přijdu ve tři z práce a bě-
žím rovnou na obec,“ informoval 
Večerník Kouřil.

Na první pohled jasná volba nástupce 
odstoupivšího starosty Konšela, kterou 
měl být podle všech indicií právě Petr 
Kouřil, na jednání zastupitelstva ne-
prošla. Stávající místostarosta není stále 
rozhodnutý, jestli má kandidovat i po-
druhé. „Opravdu nejsem rozhodnutý. 
Na prvním zastupitelstvu jsem do toho 
šel a důvěru nedostal. Další zastupitel-
stvo by se mělo konat do konce února,“ 
konstatoval Kouřil a dodal: „Kdo ale 
bude navržený na starostu, opravdu 

nevím. Situace je stále na bodu nula.“
Bezvládí bude v  Určicích tedy pokra-
čovat minimálně další měsíc. Jestli se na 
příštím zastupitelstvu konečně rozhod-
ne, nebo situace zůstane i nadále patová, 
je však ve hvězdách…  (zv)

Značná část kamionu zůstala na konstrukci 
mostu, jeho řidič chyboval při sledování do-
pravních značek.  Foto: Policie ČR

zjistili jsme
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V URČICÍCH STÁLE BEZVLÁDÍ!
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KONICKO Zatímco ve vzdálené 
Kanadě v sobotu bojovali biatlo-
nisté, v okolí Konice se letos již 
potřetí utkali zimní triatlonisté. 
Jelikož sníh stihl kompletně roz-
tát, tak na rozdíl od loňska muse-
li vyměnit běžky za horská kola. 
Běh i střelba však i tentokrát zů-
staly stejné. 
Loni účastníci čím dál populárnější-
ho závodu Konický Yeti odstartovali 
na běžkách z prostoru bývalé vojen-
ské posádky nacházející se mezi Po-
nikví a Ladínem. Letos však mohli 
sníh sledovat pouze při televizních 
záběrech svých kolegů – biatlonistů 
závodících v kanadském Canmore. 
Místo bílé stopy tak na ně čekalo přes 
20 kilometrů na horských kolech po 
trase, která je zavedla přes Jesenec, 
Šubířov a Skřípov zpět do Konice. 
Ještě předtím absolvovali pětikilome-
trový běh a na závěr si v „Radošovec 
aréně“ zastříleli na šest panáků o růz-

né velikosti. Kdo netrefil, oběhl si 180 
metrů dlouhé trestné kolo. 
Patronkou závodu se i letos stala úspěš-
ná biatlonistka Gabriela Soukalová, 
která se dokonce ve své téměř život-
ní leč pouze „2D“ podobě objevila 
i na startu. Do samotného závodu (ten-
tokrát) nezasáhla, přestože jinak nepo-
chybně všem účastníkům držela palce. 
Na sportovce i letos na trase čekaly 
mnohé záludnosti. „Letos se poběží 
i přes Březsko, kde se koná oblíbený 
masopust. Jenom doufáme, že se nám 
závodníci nespolčí s maškarami a že si 
rozlévanou slivovici nespletou s ionťá-
kem. To bychom tady na ně taky moh-
li čekat až do večera a stejně bychom se 
asi nedočkali,“ žertovala Jitka Komín-
ková, která měla na starosti prezenci. 
K ničemu podobnému ovšem nako-
nec nedošlo. Přestože žízeň byla veli-
ká, víceméně disciplinovaní závodníci 
se zhluboka napili až v cíli, kde na ně 
čekala pivní odměna.  (mls)

OLŠANY U PROSTĚJOVA Slzič-
ky, stres, držení za ruku? Zapomeň-
te, zápis k povinné školní docházce 
na olšanské základce probíhá v po-
sledních letech úplně jinak! „Od 
mého nástupu před čtyřmi lety 
máme pohádkový zápis,“ informo-
vala ředitelka školy Eva Pluskalo-
vá a dodala: „Začali jsme indiány, 
další rok jsme léčili duhovou zemi, 
loni zachraňovali kouzelný strom 
a letos začarované království.“ Po-
dle nadšených výrazů budoucích 
školáků tahle metoda funguje!

Zápis je pro každé dítě prvním velkým 
životním milníkem. Každý z nás si pa-
matuje na určitou nervozitu a bázeň, 
které tento důležitý den v našem živo-
tě provázely. Do olšanské školy se však 
děti i rodiče vyloženě těší. Nenásilnou 
a zábavnou formou si budoucí prvňá-
ci osahají celou školu. „Zápis jsme po-
jali formou hry. Děti jsou hravé a straš-
ně rády něco zachraňují. Jsou zvyklé 
z pohádek, že musejí něco osvobodit,“ 
popisuje Eva Pluskalová a dodává: 
„My tak máme možnost je sledovat, 
jaké mají schopnosti spolupráce. Jestli 
mají kooperativní chování, jaké mají 
sociální dovednosti.“
Další devízou, která likviduje bariéry, 
je i fakt, že se předškoláci s učitelkami 
dobře znají. „Paní učitelka, která má 
mít v dalším roce prvňáky, chodí pra-
videlně do předškolní třídy ve školce. 
Jsme velmi úzce propojení a o dětech 
máme velký přehled,“ uvádí ředitelka 
Pluskalová. 
Její slova jen potvrzovalo přivítání bu-
doucích prvňáčků jejich učitelkami, 
které je hned ve dveřích oslovovaly 
křestními jmény. „Snažíme se, aby byl 
pro děti přechod mezi školkou a ško-
lou bezbolestný a nestresující,“ dodala 
Eva Pluskalová. 

Olšanský zápis je rozložen do dvou 
dnů, protože jsou děti rozděleny do 
čtyřčlenných skupin. V těch pak plní 
dané úkoly - například lovení ryb, 
kreslení zadaných témat nebo tělo-
cvičné úkony. „Na každém stanovišti 
dostanou jeden symbol. Ty musejí 
schraňovat, aby je mohly na závěr 
použít k  záchraně království. Roz-
víjí se tím i týmová zodpovědnost,“ 
vysvětlovala podstatu hry ředitelka 
olšanské školy.
První kontakt se školou je tak z  po-
hledu malých dětí v Olšanech hodně 
pozitivní. Podle slov paní ředitelky se 
však nástupem do první třídy nebu-
de jednat o výraznou změnu. V hravé 
vyučovací formě se pokračuje dál. 
„V Olšanech učíme úplně jinak! Ne-
zavíráme děti do lavic. U nás si děti 
vlastně hrají, v první a druhé třídě ur-
čitě. Začíná to od oslovení pedagogů. 
Já jsem například paní ředitelka Eva, 
další je třeba paní učitelka Renata. 
Odbourává to takovou tu bariéru 
mezi dítětem a kantorem,“ vysvětluje 
Eva Pluskalová a doplňuje: „Vyuču-

jeme metodou Sfumato, což je nová 
a naprosto revoluční věc. Jedná se 
o výuku psaní a čtení, která se nazývá 
splývavá. V kostce je to o tom, že děti 
hlásky zpívají a nejde se od a, ale od 
o a hlavně - neslabikujeme.“
Pro olšanské školáky tak zápisem 
hraní nekončí. Zábavnou a hravou 
formou se jim pod kůži dostanou 
základy psaní i čtení. „Děti nám už 
během prvního pololetí čtou a dru-
háci ovládají četbu dokonce lépe než 
leckteří dospělí. A jde to bez drilu 
a biflování,“ s  úsměvem komentuje 
Pluskalová. 
Letos se k  zápisu na olšanskou zá-
kladku přihlásilo třicet dětí. „Počítá-
me, že budou nějaké odklady, takže 
by mělo v  příštím roce být v  první 
třídě přibližně pětadvacet dětí. Je to 
stejný počet jako v předchozích le-
tech, i když druháků už máme třicet. 
Dojíždí k nám děti z okolních obcí 
i měst, tak se rozrůstáme. Dokázala 
bych si představit více dětí, i když pro 
učitele je ten počet tak akorát,“ uzaví-
rá Eva Pluskalová.

SLUŽÍN Vrátit se v čase o sto let zpět? 
Při návštěvě služínského hospodář-
ství v čísle popisném 9 se to může stát 
skutečností! Místní nadšenci dokázali 
během posledních tří let nemožné, za-
chránili rozpadající se ruinu. „Třicet let 
prázdný statek se měl zbourat. Zdálo 
se nám, že by to byla škoda. Rozhodli 
jsme se, že hospodářské stavení koupí-
me,“ nastínil zrod myšlenky František 
Vyhlídal, jednatel spolku Hanáci, který 
‚ Zlatou devítku  ́spravuje.

Původní myšlenka na záchranu statku 
vznikla v  roce 2013. Vyslovil ji pan Mi-
chal Šilhánek starší, ke kterému se přidala 
spousta místních obyvatel. Dům v majet-
ku Obecního úřadu Stařechovice se však 
ani po petici podepsané jedenaosmdesáti 
občany odkoupit nepodařilo. „Přes po-
táčení problémy se nám podařilo založit 
spolek. Původně nás bylo deset, přidalo 
se k nám dalších devět lidí. Z devatenácti 
členů složil každý deset tisíc korun a obec 
Stařechovice poskytla padesát procent 
ceny na koupi objektu,“ pokračoval ve 
vzpomínání František Vyhlídal.   

Ustavující schůze spolku Hanáci pro-
běhla 4. února 2014. „Prakticky hned 
jsme začali s  opravami celého objektu 
a pustili se do organizování různých 
kulturních akcí. Od Velikonoc přes má-
jové oslavy, Gulášfest až po Mikulášskou 
nadílku,“ jmenuje jen zlomek uskuteč-
něných akcí Vyhlídal a dodává: „V naší 
malinké dědince jsme zkrátka rozjeli 
kulturu s nádechem minulosti.“
Při procházení hospodářským stavením 
je vidět, že Hanáci udělali pořádný kus 
práce. „Budova byla třicet let neobývaná. 
Začali jsme klubovnou a obytnými pro-
storami. Vybavili jsme je nábytkem, kte-
rý jsme porůznu posháněli. Ve dvorním 
traktu byla například propadená střecha 
nad chlévy,“ vyjádřil se k nespočtu brigád-
nických hodin Vyhlídal a dodal: „Naším 

cílem je vytvořit zde Muzeum historic-
kých zemědělských strojů. Během dvou 
let se ‚devítka  ́stala centrem kulturního 
a společenského života obce. Lidé sem 
chodí rádi a nejedná se jen o služínské, ale 
i návštěvy z širokého okolí.“ 
Největší akcí v dosavadní historii byl Gu-
lášfest, jenž se konal na podzim roku 2015. 
„Byla tu soutěžní družstva od Ostravy až 
po Litovel. Jednalo se o první ročník a účast 
nás opravdu překvapila,“ vzpomínal Franti-
šek Vyhlídal.  
Po Dni otevřených dveří spojeném s koš-
tem slivovice, plánují služínští Hanáci 
v nejbližší době: Hanácké maškarní bál 
(13. 2.), oslavu Mezinárodního dne žen 
(5. 3.), Vítání jara s výstupem na Kosíř 
a Velikonoční posezení (26. a27. 3.) nebo 
Aprílový přespolní běh (2. 4.).

ZDĚTÍN Piráti, princezny, kovbojové 
či bílá paní. V neděli 31. ledna odpo-
ledne praskala zdětínská sokolovna 
ve švech pod náporem pohádkových 
postaviček dětí všech kategorií. 
Dětský karneval organizovali členové 
Sokola. Podobné akce mají ve Zdětí-
ně dlouhou tradici. „V letech 1970 

až 1989 byly pořádány ve spolupráci 
rodičovského sdružení školy, školky 
a organizací Národní fronty Čechů 
a Slováků - Československého svazu 
žen a Českého červeného kříže. Od 
roku 1990 se jejich pořádání ujal TJ 
Sokol,“ napsal Večerníku kronikář 
obce Jaroslav Trnečka.  (red)

Slunce, slivovice a smích! Co z toho 
dokáže rozehřát víc? To mohli otes-
tovat všichni, kteří se letos zapojili do 
masopustního veselí na Prostějovsku. 

Ani jedna z výše uvedených ingredien-
cí při tradičních průvodech nechyběla. 
A možná že po jejich skončení přibyl 
i další „rozehřívač“ začínající právě na s... 

V Březsku má masopust dlouhou tra-
dici, která se datuje už do poloviny 
padesátých let. Podle místních paní 
učitelka zdejší školy vybírala peníze na 
promítačku. Maškary tehdy „okrádaly” 
lidi o věci, aby se následně v kulturáku 
uskutečnila jejich dražba. Z vybraných 
peněz se později koupila promítačka. 
Přestože ani kino, ani škola už v obci 
nejsou, během masopustu to v Březsku 
stále žije naplno. Navíc je tento svátek 
skvělou příležitostí pro setkání lidí, kte-
ří v této obci třeba už ani nežijí. „Vždyc-
ky na masopust se k nám do Březska 
sjedou i rodáci. Díky tomu dorazili lidé, 
kteří se přestěhovali do Litovle či do 

Anglie. Početné zastoupení u nás mají 
i masky z Ochoze. Je to tím, že u nich 
nemají hospodu, a tak se stahují k nám,“ 
popsal s úsměvem Jiří Fiala. 
Masopust našel úrodnou půdu i ve Stí-
navě. „Do kroku nám hrála reproduko-
vaná hudba ukrytá v kočárku.  Po skon-
čení průvodu se všichni sešli v Obecním 
domě, kde pokračovalo masopustní 
veselí,“ sdělila nám Helena Frýdová ze 
Stínavy.  Nejinak tomu bylo například 
v Horním Štěpánově. „Chodili jsme od 
devíti do šesti odpoledne. Od osmi pak 
následovala ostatková zábava,“ zmínila 
se Jitka Vlachová z Horního Štěpáno-
va, po kterém korzovalo rekordních 75 
maškar.

●● Kolikáté volební období jste ve 
funkci a co se za tu dobu změnilo?
„Ve funkci jsem druhé volební období. 
Dříve jsem působil jako neuvolněný sta-
rosta, od počátku loňského roku jsem ve 
funkci uvolněného starosty. Při zaměstná-
ní to často vypadalo tak, že jsem vstal v pět 
hodin ráno a v devět či deset večer byl ještě 
na úřadě, což bylo velmi náročné. Jen za 
těch pět let, co jsem ve funkci, se rapidně 
zvýšily nároky, roste administrativa, je po-
třeba sledovat spoustu legislativních změn, 
což je časově náročné. Můžete se spoleh-
nout pouze na hospodářku, místostarost-
ku a samozřejmě výbory.“
●● Čeho si za uplynulých pět let nej-
více ceníte?
„Především se dobudovaly chodní-
ky v  satelitech s  novou zástavbou. Na 
přelomu roků 2014 a 2015 jsme pro-
střednictvím státního fondu dopravní 

infrastruktury žádali o dotaci na nové 
chodníky ve staré zástavbě, bohužel 
jsme neuspěli. Na Špičákové skále nad 
obcí kvůli vandalství shořela dřevěná 
rozhledna, kterou obec v roce 2014 zre-
konstruovala tak, aby znovu sloužila ve-
řejnosti k relaxaci. Pro mladou generaci 
jsme vybudovali dětské hřiště.“
●● Co plánujete v  probíhajícím vo-
lebním období?
„Pro toto volební období je stěžejním úko-
lem vybudování nového obecního úřadu. 

Stávající budova je z roku 1928 a pro tyto 
účely už nevyhovuje. Z bývalého obcho-
du, který obec koupila v roce 2012, vznik-
ne obecní úřad, knihovna, obecní prodej-
na, v patře zasedací místnost a klubovna. 
Do dvou let bychom chtěli mít nový úřad 
hotový. Druhým hlavním úkolem je vy-
budování hloubkové kanalizace. Hodně 
bude ale záležet na finančním zabezpečení 
obou akcí, malé obce jsou na tom poslední 
dobou dost špatně. Časy, kdy Seloutky pa-
třily díky rozpočtovému určení daní a rezi-
dentství jednoho z regionálních podnika-
telů k nejbohatším obcím své velikosti na 
Moravě, jsou dávno pryč. V současné době 
opravujeme obecní hospodu, kde dochází 
ke změně nájemce, v průběhu února by se 
měla opět otevřít.“
●● V okolí Seloutek se budují cyklo-
stezky, plánujete také jejich výstavbu?
„Dlouhodobějším záměrem je vybudo-
vání cyklostezky ve směru na Domamy-
slice. Tato komunikace je ve velmi špat-
ném stavu a přitom je díky nemocnici 
a obchodní zóně na západě Prostějova 
velmi využívaná.“

●● Jste jednou z obcí, v níž byla sesta-
vena pouze jediná kandidátka. Čím to?
„Ale třeba v roce 2010 byly hned čtyři 
kandidátky. Před posledními volbami se 
nám však podařilo z  různých subjektů 
sestavit pouze jedinou. Snad prý nikdo 
nechtěl kandidovat proti stávajícímu sta-
rostovi... (úsměv)“
●● Vaše obec se stále rozrůstá, jak se 
mění atmosféra v obci?
„Seloutky jsou samozřejmě díky blízkos-
ti Prostějova atraktivní místo k  bydlení. 
Dnes je vyčleněno ještě zhruba čtyřicet 
parcel k  zástavbě, které jsou na soukro-
mých pozemcích. Nemáme ale ambici 
k  neustálému rozšiřování, chceme za-
chovat charakter vesnice. O omlazování 
obce svědčí nejlépe počet plného tuctu 
nových občánků, které jsme loni přiví-
tali, což je rekordní číslo. Je tu množství 
nově přistěhovaných občanů, většinou 
z Prostějova, kteří se ale dobře adaptují na 
místní poměry a zapojují se do společen-
ského života obce. Ve stavebním i kultur-
ním výboru je několik mladých aktivních 
spoluobčanů.“

zprávy z regionu aneb jsme
s vámi u toho...

Konicko • Kostelecko • Němčicko • Plumlovsko • Protivanovsko
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Krakonoš, mušketýři či Jů a Hele. Ti všichni a mnozí dal-
ší vyšli v sobotu od obecního úřadu ve Vícově.

Ve Stínavě vyrazilo celkem 27 masek, byl mezi nimi i jed-
norožec. Vše doprovázela hudba ukrytá v kočárku.

Zřejmě nejpočetnější průvod čítající celkem 75 masek 
chodil od devíti ráno do šesti večer v Horním Štěpánově.
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Drogy za volantem 

Pětatřicetiletého řidiče vozidla 
Ford Focus kontrolovali policis-
té v  neděli 31. ledna kolem půl 
druhé ráno v Lešanech. Alkohol 
byl u řidiče vyloučen dechovou 
zkouškou, zato test na omamné 
a psychotropní látky byl pozitivní 
na marihuanu a pervitin.  
Dalším řidičem, který usedl za 
volant pod vlivem drog, je šesta-
dvacetiletý šofér vozidla Opel As-
tra, kterého kontrolovali policisté 
v pondělí 1. února kolem tři čtvrtě 
na tři odpoledne na ulici Za bra-
nou v Kostelci na Hané. Dechová 
zkouška u něj byla negativní, zato 
test na omamné a psychotropní 
látky byl pozitivní Marihuanu. 

Audina zmizela   
Úterní ráno 2. února nebylo vů-
bec příjemné pro jednatřiceti-
letého majitele vozidla značky 
Audi A6, které nechal předchozí 
večer na předzahrádce u garáže 
rodinného domu v  Čelechovi-
cích na Hané. Ráno zjistil, že jeho 
auto se nenachází na místě, kde 
ho večer zanechal a s ním zmizely 
i věci, které byly uvnitř. Jednalo 
se o tiskopisy a finanční hotovost 
přesahující částku 6 000 korun. 
Celkovou škodu si majitel vy-
číslil na 306  400 korun. V sou-
časné době se po vozidle pátrá, 
případem se zabývají prostějov-
ští policisté, kteří zahájili úkony 
trestního řízení pro podezření 
z trestných činů krádeže a z poru-
šování domovní svobody.

Amfetamin
v Bedihošti

V  úterý 2. února v odpoledních 
hodinách byl v Bedihošti na uli-
ci Tovární kontrolován policej-
ní hlídkou devatenáctiletý řidič 
z Prostějova. Policisté muže 
vyzvali k provedení dechové 
zkoušky na požití alkoholu před 
jízdou, které se mladík podrobil 
s negativním výsledkem. Dále 
u něj byla provedena kontro-
la na přítomnost omamných 
a psychotropních látek, která vy-
kázala přítomnost amfetaminu 
v těle. Lékařské vyšetření pode-
zřelý odmítl a další jízda mu byla 
zakázána. Věc je nadále v šetření 
policistů.  

Škodovka i se
známkou

Ze spáchání trestného činu ne-
oprávněného užívání cizí věci 
je podezřelý zatím neznámý pa-
chatel, který někdy v čase od 27. 
do 29. ledna odcizil osobní mo-
torové vozidlo ŠKODA Octavia, 
které bylo zaparkované na parko-
višti v  Družstevní ulici v Brodku 
u Prostějova. V autě se nacházely 
i doklady k jeho provozu a vozidlo 
bylo opatřeno i dálniční známkou 
na rok 2016. Škoda odcizením 
byla předběžně vyčíslena na 182 
000 korun. Policisté po vozidle 
a pachateli pátrají a po vozidle 
vyhlásili celostátní pátrání. V pří-
padě zjištění pachatele mu za výše 
uvedený trestný čin hrozí až dvou-
letý pobyt za mřížemi. 

Okradena v Konici
Ze spáchání trestného činu neo-
právněného opatření, padělání 
a pozměnění platebního pro-
středku je podezřelý zatím 
neznámý pachatel, který ve 
středu 3. února v dopoledních ho-
dinách okradl v jedné z prodejen 
v Konici šestašedesátiletou ženu. 
V nestřeženém okamžiku jí od-
cizil kabelku, kterou si položila 
na odkládací poličku pultu. Paní 
v ní kromě peněženky se 700 ko-
runami měla také osobní doklady 
a platební kartu. Neznámý pacha-
tel jí způsobil škodu za 1 000 ko-
run. V případě jeho zjištění mu za 
výše uvedený trestný čin hrozí až 
dvouletý pobyt za mřížemi.

ČERNÁ
KRONIKA
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  došlo na naši adresu... 

JSME JEDNA

RODINA

www.facebook.com/vecernikpv

Řekni svým přátelům,
že už jsi taky s náma

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

>>> chcete vìdìt, kdo je vaším starostou?

SELOUTKY Před téměř šede-
sátiletým starostou Františkem 
Kaprálem (na snímku) stojí zá-
sadní akce probíhajícího voleb-
ního období. Adaptovat býva-
lou prodejnu na obecní úřad 
s veškerým zázemím bude stát 
hodně času a úsilí. Také proto se 
stal loni starostou uvolněným, 
protože při práci mistra na Truck 
Servisu prostějovského FTL času 
mnoho nezbývalo. Bývalý spor-
tovec, atlet, volejbalista a fotba-
lista vychoval tři syny a těší se na 
novou funkci – dědečka...

PROSTĚJOVSKO Masopust je dnem, kdy se odlišují veselé vesni-
ce od těch ostatních.  Ty první z nich v sobotu ožily ostatkovými 
průvody. Pestrobarevné maškary zahalené v lehkém alkoholo-
vém oparu dokázaly i tentokrát vytáhnout z tepla a pohodlí vlast-
ního obýváku i všechny místní. Ti pak pro ně za odměnu měli při-
pravené výborné koláčky, klobásky či jednohubky.

 Martin ZAORAL

PŮVODNÍ  ZPRAVODAJSTVÍ
pro Večerník

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO
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Tradiční průvody jsou skvělou příležitostí, jak se pořádně „vyblbnout“

Na masopust do Březska se sjeli lidé z Litovle, Ochozu i Anglie.  Foto: Martin Zaoral

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

Jedním z mnoha úkolů bylo namalovat rodiče.  Foto: Zdeněk Vysloužil

Na start Konického Yetiho se nedaleko restaurace „Na Bytovkách“ letos posta-
vilo celkem 35 závodníků, ve srovnání s loňskem se tak startovní listina rozrostla 
o 13 účastníků.  Foto: Martin Zaoral

původní reportáž
pro Večerník

Zdeněk
VYSLOUŽIL

rtáž

L

„Do dvou let bychom chtěli mít nový obecní úřad,“ 
přeje si starosta Seloutek František Kaprál

exkluzivní rozhovor
pro Večerník

Tomáš
KALÁB

hovor

obecní úřad,
Kaprál

“ „Občané, kteří se nově přistěhovali,
se dobře adaptují na místní poměry a zapojují 

se do společenského života obce.“

Foto: Tomáš Kaláb

Sokolovnu ve Zdětíně
roztančil KARNEVAL

Do sokolovny ve Zdětíně si v doprovodu rodičů našlo cestu několik desítek pohádko-
vých postaviček.  Foto: Jaroslav Trnečka  

Originální počin služínských Hanáků:

„Zlatá devítka“ slaví druhé narozeniny

Rekonstruované vnitřní prostory mají původní stropy.  Foto: Zdeněk Vysloužil
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klikni na
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Olšanští předškoláci se zapsali pohádkou

Zdeněk VYSLOUŽIL

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

Konickem se prohnal 
SNĚŽNÝ MUŽ

MASOPUST ŽIJE! MAŠKAR, SLIVOVICE I KOLÁČKŮ BYLO DOSTI

Vodník z Horního Štěpánova se 
obzvláště vyvedl.  Foto: Martin Zaoral



PROSTĚJOV Dvaapadesátiletá Jaro-
slava Lysá si před lety prošla peklem 
závislosti na alkoholu. S odstupem 
času o své osobní zkušenosti velmi 
otevřeně hovoří nejen se členy psy-
choterapeutické skupiny, ale rozhod-
la se o vše podělit i se čtenáři Večerní-
ku. V první části obsáhlého interview, 
kterou jste našli v minulém vydání, 
jsme se zaměřili na fungování skupiny 
v prostějovském farním domě Církve 
československé husitské a samotného 
démona jménem alkohol. V dnešním 
pokračování rozhovoru z minulého 
čísla se dozvíme, jak velmi snadno 
může atraktivní mladá žena plná elá-
nu dopadnout na naprosté psychické 
a fyzické dno, co všechno nepěkného 
lze zažít i jak neskutečně těžké je vrátit 
se zpět do normálního života...    

●● Sama jste byla závislá na alkoholu 
a dvakrát si prošla léčením. Jak dlou-
ho abstinujete?  
„Osm let.  Před třemi roky jsem měla 
krátkou recidivu, kterou se mi naštěstí 
podařilo rychle zastavit. Takže teď jsem 
čistá tři roky.“ 
●● Jaká byla vaše osobní cesta 
k závislosti na alkoholu? 
„Původně jsem pila společensky. Tak 
jako všichni ostatní jsem chodila na 
zábavy, kde se popíjelo.  Také jsem 
hodně a ráda sportovala. A po trénin-
ku se často šlo někam na pivo. Manžel 
byl také velký sportovec, často jsme 
chodili spolu. Kromě toho jsem měla 
kamarády na jižní Moravě, takže jsme 
jezdili do sklípku a přísun dobrého 
vína byl vždy zaručen. (smích) Alkohol 
mi dlouho nedělal problémy, dobře 
jsem studovala, hodně sportovala a vše 
zvládala podle svých představ.“ 
●● Co bylo důvodem, že jste se 
k pití neustále vracela? 
„To bylo různé, ale asi nejčastěji šlo o po-
cit z dobře vykonané práce. Svoji roli ur-
čitě sehrál i stres a vyčerpání. Ale když se 
mi něco povedlo, tak mě popadla touha 
se prostě odměnit. Když například hod-
ně pracujete, tak pak máte pocit, že si za 
to láhev dobrého červeného zasloužíte...“ 
●● Kdy jste to přestala mít pod kont-
rolou? 
„To přišlo v období manželské krize. 
Měla jsem to tak, že jsem buď nepila vů-
bec, nebo jsem pila strašně moc. Zhruba 
dvakrát do roka jsem měla tah, kdy jsem 
se první den opila a nešlo to zastavit, 
takže jsem pila třeba sedm dní v kuse. 
Alkoholismus je vždy vyvrcholením ně-
čeho. Kdybych měla vše srovnané a byla 
spokojená, tak bych se asi nikdy neopíjela 

do němoty. Byl to prostě únik od něčeho 
k něčemu příjemnějšímu. Nejprve se mi 
všechno dařilo ustát, hodně mi pomáha-
li rodiče. Pak se interval mezi pitím začal 
zkracovat a jeho délka prodlužovat...“ 
●● V té době jste už měla syna. 
Kdo se o něj v období, kdy jste 
hodně pila, staral? 
„Tehdy už jsem byla rozvedená. Péči 
o dítě tak obstarávali moji rodiče. V práci 
jsem se snažila zařídit si neschopenku, ne 
vždy mi to však prošlo. Kvůli alkoholu 
jsem tak přišla dvakrát o zaměstnání. Ty 
dny, kdy jsem pila v jednom kuse, byly 
absolutně příšerné. Skutečně jsem si 
sáhla až na dno! Trpěla jsem strašnými 
depresemi, měla pocit, že nic na světě 
nemá cenu... Přitom jsem předtím měla 
spoustu zájmů, vždy jsem ráda četla a jak 
už jsem řekla, hodně sportovala. Ale rá-
zem se vše, co jsem měla za ty roky vybu-
dované, zhroutilo jako domeček z karet. 
Nezůstalo nic, než strašně nepříjemný 
psychický stav, který šel na chvíli zahnat 
zase jenom pitím.“ 
●● Tím jste se ocitla v hodně zača-
rovaném kruhu... 
„Ano, dostávala jsem se do fáze, kdy jsem 
nemohla být bez pití, ale už jsem ani ne-
mohla pít... Když jsem pila, tak jsem vů-
bec nejedla. Pak už jsem do sebe nebyla 
schopna dostat vůbec nic včetně toho 
alkoholu. Začala jsem střízlivět, což bylo 
ještě horší, než když jsem byla opilá. Kvů-

li abstinenčním příznakům jsem 
mívala propocené povlečení, 

strašný třes, epileptické záchvaty, haluci-
nace či paranoidní představy, že mě ne-
ustále někdo sleduje. Někdy jsem vůbec 
netušila, zda dožiji rána...“ 
●● To zní skutečně děsivě. Co násle-
dovalo pak? 
„Když jsem tři dny vydržela nepít, tak 
jsem se dala do kupy a začaly přicházet 
hrozné pocity viny, že jsem zcela selhala. 
Následovaly další a další sliby, že už se to 
nikdy nestane. Kvůli tomu, že jsem měla 
takzvaně máslo na hlavě, tak jsem se to 
všem snažila maximálně vynahradit. 
Najednou jsem hrozně moc pracovala, 
zase hodně sportovala, maximálně se 
starala o rodinu, snažila se být ve všem ta 
úplně nejlepší. Ale byl to opět jen takový 
začarovaný kruh. Po přibližně půlročním 
maximálním nasazení na mě přišla velká 
únava a stres. Abych tyto věci zaplašila, 
tak jsem opět sáhla po alkoholu. A tak se 
to pořád opakovalo... Byl to nekonečný 
příběh velkého nasazení a následného 
obrovského pádu dolů.“  
●● Jste atraktivní žena, jak na vaši 
opilost reagovali muži. Nesnažili se 
toho nějak zneužít? 
„Nevzpomínám si, že bych se někdy opi-
la ve společnosti tak, že bych třeba nevě-
děla, co jsem dělala. Pokud se pilo někde 
na večírcích, tak jsem to obvykle 
bez problémů ustála. Byla jsem 
ale piják - samotář.“ 
●● To vás přece 
vůbec nemohlo 

bavit. Proč jste se k tomu uchylovala?  
„Ze začátku mi to přinášelo hodně 
inspirace. Mám ráda literaturu, básně, 
občas maluji a alkohol mi přinášel ta-
kové otevřené vědomí, hodně dlouho 
mi víc dával, než bral. Teprve, když se to 
převrátí do toho stavu, že přestane dávat 
a už jen bere, tak to je debakl.“ 
●● Jak to u vás probíhalo? 
„Vždy jsem začala nějakou dobrou 
sedmičkou vína, které jsem měla vždy 
ráda. Někdy se mi to podařilo zastavit, 
jenže jindy se stalo, že jsem si koupila tu 
flašku ještě jednu. A to byl konec! Ráno 
se dostavily první abstinenční příznaky, 
trpěla jsem pocity viny, které jsem zahá-
něla tím, že jsem si koupila například tři 
piva s tím, že se aspoň spravím. Tak se 
ten tah pomalu rozjížděl a bylo z toho 
několikadenní pití, které nešlo zastavit. 
Pak už mi bylo úplně jedno, jestli piji 
dobré víno nebo zda je to laciná vodka. 
Šlo jen o ten etanol...“ 
●● Kolik jste toho ke konci tako-
vého tahu vypila? 
„Obvykle to bylo půl litru vodky denně 
a nějaká piva k tomu. Pila jsem hlavně 
proto, abych vydržela sama se sebou, 
mohla se podívat do zrcadla nebo si vy-
čistit zuby. A k tomu bylo třeba zvednout 
hladinu, jinak nešlo prostě nic! Přitom 
jsem byla stále doma. Akorát jsem si šla 

do nejbližší prodejny koupit láhev a 
zase jsem zalezla zpět. Nedokáže-

te si představit, jaké to je, když 
jdete do obchodu a 

nejste si právě jisti 
svojí chůzí. Záro-

veň máte pocit, 

že se na vás každý dívá. Nikomu bych to 
nepřála zažít...“ 
●● Kdy jste si uvědomila, že máte 
problém? 
„To bylo dlouho předtím, než jsem se 
začala léčit. Jakákoliv zmínka o alkoholu 
a alkoholismu mě už dávno před léče-
ním vždy upoutala. Vzpomínám si, jak 
jsem ještě v době, kdy jsem byla vdaná 
a už jsem pila, ale ještě nebyla závislá, za-
hlédla v televizi nějaký dokument o al-
koholismu žen. Vystupovaly tam ženy, 
které se léčily. Přestože jsem tehdy měla 
hodně práce, tak mě to úplně zastavilo a 
doslova bez dechu na to koukala. Cítila 
jsem, že to moje pití není normální.“    
●● Kdy jste se tedy začala poprvé 
léčit? 
„Bylo mi třicet let a právě jsem se rozvá-
děla. Už jsem nebydlela s partnerem, ale 
jen se synem. Pila jsem čím dál častěji, 
přitom pro mě bylo stále horší se vrátit 
do normálu. Sama jsem to už prostě ne-
dávala. Moje psychické a fyzické stavy 
byly naprosto katastrofální. Živě si vzpo-
mínám, jak jsem seděla doma s rodiči 
na sedačce. Byla jsem celá roztřesená 
a vyřízená. Naši říkali, že s tímhle mu-
síme něco dělat a posílali mě na léčení. 
Bylo mi tak blbě, že už jsem neměla sílu 
říct, jak se z toho dostanu. Byla jsem tak 
bezradná a nešťastná sama ze sebe, že 
jsem na to přistoupila.“ 
●● Čím se dá euforie z alkoholové-
ho opojení v životě nahradit? 
„Pokud budu zcela upřímná, tak musím 
říct, že ničím! Opojení alkoholem je 
nepřirozený stav, který v běžném životě 
prostě nezažijete. Třeba i po běhání si 
vyrobíte endorfiny, které ve vás probudí 
radost. Ale jelikož je to přirozené, tak to 
není tak intenzivní, jako když se napijete 
alkoholu...“  
●● Jak za takové situace zvládáte 
stavy, kdy se chcete napít? 
„Musela jsem si vytvořit jiný žebříček 

hodnot, najít si jiné zájmy, které by člo-
věka naplňovaly a začít se vyhýbat situ-
acím, které by pro mě mohly být ne-
bezpečné. Také jsem získala racionální 
náhled na stav, co by se stalo, kdybych 
začala opět pít. Pomáhá mi i naše sku-
pina, ve které panuje určitá soudržnost. 
Pokud bych se sama dostala do problé-
mů, tak bych naše společné úsilí zkazi-
la i ostatním. Zároveň dobře vím, že 
kdybych se napila, tak bych nemohla 
dělat to, co mě baví, a připravila bych se 
o malé každodenní radosti.“ 
●● Jak se však smiřujete s tím, že 
už tu velkou euforii nezažijete? 
„Třeba tím, že si začnete vážit svého 
zdraví. Pokud se vám daří dlouhodobě 
abstinovat, získáte trošku jiný pohled na 
svět. Začnete uvažovat víc do hloubky. 
Člověk, který si sáhl až na dno a dostal 
se do situace, kdy nevěděl, zda třeba za 
hodinu neumře, si prostě uvědomí, co 
je v životě skutečně důležité.“ 
●● Dokázala jste pět let nepít, pak 
jste to ale porušila. Jak jste se cítila? 
„Spadla jsem do toho úplně, opět z toho 
byl několikadenní tah. Stalo se to jednou 
před třemi roky a od té doby jsem čistá. 
Teď to beru jako dobrou zkušenost 
a jsem ráda, že jsem to přežila.“ 
●● Jak jste zmínila, do baru jste 
chodívala i s bývalým manželem, se 
kterým máte syna. Nebojíte se, že by 
této vášni mohl také podlehnout? 
„Geny při vzniku závislosti mohou 
hrát svoji roli, ale třeba v naší rodině 
nikdy nic podobného nebylo. Navíc 
syn je v letech, kdy by už mohl něko-
lik let pít, ale nikdy jsem ho opilého 
neviděla. Naopak on mě takto vi-
děl několikrát, o svých problémech 
jsem se s ním mockrát bavila a ví 
o alkoholismu prakticky všechno. Při-
tom ani nekouří, ani nepije. Snad jsem 
tedy pro něj byla dostatečně odstrašu-
jícím příkladem...“ (lehký úsměv) 

rozhovor Večerníku - 2. díl12 Pondělí 8. února 2016
www.vecernikpv.cz

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

Martin
ZAORAL

k

vizitka
JAROSLAVA LYSÁ

✓ narodila se 14. listopadu 1963 v Prostějo-
vě, kde dnes také žije
✓ je rozvedená a matkou jednoho syna
✓ dětství prožila v Krumsíně, po absolvová-
ní ZŠ Plumlov studovala na SPŠ chemické 
ve Zlíně 

✓ po maturitě nastoupila do firmy Kornoid Prostějov jako laborant-
ka, dále pracovala jako recepční v HD Galeko, na okresním úřadě, kde 
měla na starosti dávky státní sociální podpory, v chráněném bydlení 
Klíč v Olomouci, v Domově důchodců v Nerudově ulici
✓ v současnosti pracuje pro společnost Mubea 
✓ v rámci celoživotního vzdělávání absolvovala tříletý kurz na Pražské 
psychoterapeutické fakultě a pětiletý výcvik skupinové psychoterapie. 
Absolvovala také řadu akreditovaných kurzů jako například Reminis-
cence seniorů v sociálních zařízeních 
✓ k zálibám vždy patřily především literatura a sport. Má ráda zejmé-
na běh a jízdu na kole. V oblasti četby vyhledává především psycholo-
gickou literaturu, zajímá ji i světová beletrie, mezi její oblíbené autory 
patří například Günter Grass
✓ zájemci o členství ve skupině ji mohou kontaktovat na e-mailu: spspv@post.cz
zajímavost: v mládí dělala na velmi dobré úrovni atletiku, její domé-
nou byly běhy na střední tratě, konkrétně trať 800 metrů 
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„STŘÍZLIVÁ JSEM SE NA SEBE NEMOHLA ANI PODÍVAT...“ 
Někdejší alkoholička nyní vede svépomocnou psychoterapeutickou skupinu

bec nejedla. Pak už jsem do sebe nebyla
schopna dostat vůbec nic včetně toho 
alkoholu. Začala jsem střízlivět, což bylo 
ještě horší, než když jsem byla opilá. Kvů-

li abstinenčním příznakůkkkkk m jsem 
mívala propocené pppppppovlečení, 

na večírcích, tak jsem to obvykle
bez problémů ustála. Byla jsem 
ale piják - samotář.“
●● To vás přece
vůbec nemohlo

hladinu, jinak nešlo prostě nic! Přitom
jsem byla stále doma. Akorát jsem si šla

do nejbližší prodejny koupit láhev a
zase jsem zalezla zpět. Nedokáže-

teeeeeeeee si představit, jaké to je, když
jdete do obchodu a

nejste si právě jisti
svojí chůzí. Záro-

veň máte pocit,

„Dny, kdy jsem pila 
v jednom kuse, byly 

absolutně příšerné. Sku-
tečně jsem si sáhla 

až na dno. Trpěla jsem 
strašnými depresemi, 

měla pocit, že nic na 
světě nemá cenu.“

Foto: Martin Zaoral
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BERANI - 20.3. až 18. 4. Budete mít 
co dělat, abyste udrželi krok s kon-
kurencí. V následujících dnech vám 
práce příliš nepůjde od ruky, ale za 
žádnou cenu nesmíte polevit. Pokud 
nestíháte, musíte si najít někoho, kdo 
vám výrazně pomůže.
BÝCI - 19.4. až 19.5. Také nyní bu-
dete odolávat tlaku okolí, které na vás 
neustále hledá nějaké chybičky. Ruku 
na srdce, všem pochybovačům přímo 
nahráváte do noty vlastní laxností. Po-
kud nechcete přijít na buben, začněte 
se snažit. 
BLÍŽENCI - 20.5. až 19.6. Doma 
vás nečeká nic lehkého, budete muset 
řešit zásadní spory mezi příbuznými. 
Není se tak co divit, že do práce bude-
te utíkat si odpočinout. To ale samo-
zřejmě není řešení, domácí problémy 
vás dostihnou všude.  
RACI - 20.6. až 21.7. Více úsměvu 
ve vašem případě rozhodně neuško-
dí. K lepší náladě by mohlo přispět 
jediné odpoledne strávené na spor-
tovišti. Není totiž tajemstvím, že vám 
hodně chybí pohyb, na který jste před 
lety byli zvyklí.

LVI - 22.7. až 21.8. Nezačínejte flirto-
vat s výrazně mladšími protějšky! Bu-
dete mít sice chuť vyhodit si z kopýtka, 
k povyražení si ale hledejte starší part-
nery. Nejprve si ale dobře rozmyslete, 
zda vám vůbec stojí za to komplikovat 
si život...  
PANNY - 22.8. až 21.9. Právě nyní 
se budou stupňovat zdravotní pro-
blémy, s konzumací léků to však 
nepřehánějte. Každopádně si ne-
myslete, že se obejdete bez doktora 
a vyléčíte se sami. Ve vašem případě 
je odborná rada nutná.
VÁHY - 22.9. až 21.10. Nehrňte se 
tam, kde o vás nestojí. Moc oblíbeni 
v kolektivu nejste, a to zejména kvůli 
vašemu častému povýšenému chová-
ní. Nedivte se tedy, že při každé snaze 
o kolektivní činnost budou vaši kole-
gové protahovat obličeje.
ŠTÍŘI - 22.10. až 20.11. Uprostřed 
týdne obdržíte nemilý vzkaz od člo-
věka, kterému něco dlužíte. O peníze 
nejde, to by bylo příliš jednoduché. 
Ta osoba pro vás v minulosti hodně 
udělala, jinak byste byli dnes ztraceni. 
Je čas jí to rychle oplatit. 

STŘELCI - 21.11. až 20.12. Jeden 
z vašich známých potřebuje urgentně 
pomoci a obrátí se pochopitelně na 
vás. Máte dobré srdce, takže ho neod-
mítnete. Postupem času ale zjistíte, že 
jeho problém se týká také vás. Řešení 
bude tedy společné. 
KOZOROHOVÉ - 21.12. až 19.1. 
V zaměstnání nebudete mít příliš na 
růžích ustláno. Nadřízený vám důraz-
ně vytkne zanedbání plnění dřívějších 
úkolů, takže rázem máte co dohánět. 
Nahrne se vám toho tolik, že nebude-
te vědět, kam dřív skočit. 
VODNÁŘI - 20.1. až 18.2. Měli 
byste si důkladněji zkontrolovat, co 
každý den dělá váš životní partner. 
Nebude od věci najmout si soukro-
mého detektiva a nechat ho sledovat. 
Výsledek bude pro vás zdrcující, ale 
aspoň budete vědět, na čem jste. 
RYBY - 19.2. až 19.3. Na co v prů-
běhu tohoto týdne sáhnete, to vám 
rozkvete pod rukama. Nebývalé štěstí 
ovšem nepotrvá věčně, takže ho co 
nejrychleji využijte ke svému prospě-
chu. Hlavně se zaměřte na vyřešení 
své tíživé finanční situace.  

Konstelace hvězd Prostějova
S jarními přípravami ještě počkejte, zima v žádném případě neřekla poslední slovo. I tak 
se ale po celém Prostějově bude zvedat nálada, ospalí lidé se budou pobouzet k životu. 
Bude to znát na každém kroku, přibude více úsměvů na tvářích. 

J
ak

ý b
ude váš den?

dd

???

JJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJJ
aaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaakkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkk

ýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýý bbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeee vvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvváááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššššš dddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddddeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeennnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnn???????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????

Z důvodu plánovaných prací na zařízení distribuční soustavy - rekonstrukcí, oprav, údržbových a reviz-
ních prací - bude přerušena dodávka elektrické energie:
Obec: Prostějov
Dne: 22.  2. 2016 od  7:30 do 14:30 
hodin 
Vypnutá oblast: Část ulice Kralic-
ká s odběrnými místy Pneuservis 
Florýk s.r.o., Mechanika Prostějov 
97, družstvo, autoservis Králíček. 
Obec: Prostějov - Domamyslice
Dne: 22.  2. 2016 od  7:30 do 15:30 
hodin

Vypnutá oblast: Oboustranně 
část ulice Domamyslická od č. 100 
a 61 po č. 124 a 73 včetně kapličky,  
ulice Za humny s č. 1 - 5,  ulice Na 
splávku  s č. 1. 
Obec: Hluchov
Dne: 24.  2. 2016 od  7:30 do 12:00 
hodin
Vypnutá oblast: Část obce Hlu-
chov (včetně postranních ulic) ve 

směru od Kostelce na Hané ohrani-
čená č. 29 nalevo a čísly 114 a 125 
na pravé straně obce.
Obec: Prostějov
Dne: 26.  2. 2016 od  7:30 do 15:30 
hodin 
Vypnutá oblast: Bytové domy 
na ulici Družstevní č. 11 - 17, ulice 
Okružní 169 - 173. 
 E. ON Česká republika, s.r.o.

Oznámení o přerušení dodávky
elektrické energie

Jogurty jsou zdravé, říkávaly už naše babičky. Pro nejlevnější Florian spěchejte do 
Penny marketu, za Activii zaplatíte nejmenší peníz opět v Penny marketu, ale stejně 
tak i v Albertu. Obzvláště pro děti tu máme oblíbené Monte, nejlevnější seženete v 
Albertu. Naopak Tesco se může pochlubit nejvýhodnější cenou u Jogobellu. Kau-
fland zase nabízí za nejnižší cenu jogurt z Valašského Meziříčí a pro piškotový Ol-
mík zamiřte do Penny marketu.  Tak si nechejte chutnat! 
 Průzkum proveden ve středu 3. února 2016

Naše Naše 
RESUMÉRESUMÉ

jogurt Florian 150g 9,90 5,90 9,90 9,90 9,90 8,90

jogurt Activia 120g 7,90 - 11,90 8,90 11,90 7,90

Monte 100g 9,90 - 13,50 12,90 12,90 -

jogurt Jogobella 150g 11,90 - 9,90 11,90 8,30 11,90
jogurt Valašské 
Meziříčí 150g 9,90 - 12,50 8,90 11,90 -

jogurt Olmík 
piškotový 113g 12,90 - 12,50 10,90 11,90 8,90

???????????? nákupní servis 
pro váspro vás

... tentokrát ze sortimentu:... tentokrát ze sortimentu:  JOGURTYJOGURTY
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Speciální nabídka na celoroční předplatné
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku stále trvá:

ZAPLATÍTE 884 KORUN884 KORUN
ZA 52 VYDÁNÍ52 VYDÁNÍ OD DATUMU STARTU

ZÍSKÁTE VÝHODY AŽ ZA 2000 Kč a MŮŽETE VYHRÁT 
NAPŘÍKLAD BAREVNÝ TELEVIZOR ZAČKY SHARP 
nebo TANDEMOVÝ SESKOK i spoustu dalších cen

MÁTE PŘEDPLATNÉ NA ROK 2016?
V REDAKCI VÁS ČEKÁ 

NŮŠE PLNÁ BONUSŮ a DÁRKŮ

Od pondělí 8. února můžete přímo v redakci Večerníku

získat kterýkoliv z uvedených benefitů

+ DÁREK NAVÍC!+ DÁREK NAVÍC!
TENTO TÝDEN reflexní pásky a reflexní smajlíci od CYKLO PRAMOS

MÍT PRAVIDELNĚ DOMA VEČERNÍK
- TEN PRAVÝ START KAŽDÉHO TÝDNE!

VOLEJTE 582 333 433, pište predplatne@vecernikpv.cz 

UŠETŘÍTE PENÍZE I ČAS...

* doruèení do vaší schránky ZDARMA nejpozdìji do 7:30 hodin! Garance od Èeské pošty a.s.
* souèástí každého vydání je magazín TV POHODA
* VOLNÁ VSTUPENKA ZDARMA na vybraný sportovní zápas v Prostìjovì!
* øádkovou inzerci v hodnotì 300 Kè nebo sloupcovou prezentaci 
v hodnotì 400 Kè zcela ZDARMA!

* prezentace na www.vecernikpv.cz (návštìvnost cca 13 000 týdnì) V HODNOTÌ 1 000 Kè
* to nejzajímavìjší aktuální zpravodajství z celého Prostìjovska od Nezamyslic po Dzbel
* PRAVIDELNÁ DÁVKA ÈTENÍ NAVÍC! 
Roènì vydáváme minimálnì 15 vkládaných speciálù ZDARMA
*  malé vánoèní pøekvapení v podobì dárku...

VĚRNOST SE VYPLÁCÍ!VĚRNOST SE VYPLÁCÍ! LOSUJEME 

UŽ V BŘEZNU

MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.

ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ - LIDOVÁ HVĚZDÁRNAASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ - LIDOVÁ HVĚZDÁRNA
● POZOROVÁNÍ SLUNCE se koná v pondělí, ve čtvrtek a v pátek od 14:00 hodin. Naše nejbližší hvězda nabízí 
pohledy na zajímavé útvary v zářivé fotosféře i neklidné chromosféře. Vstupné 20 Kč.
● VEČERNÍ POZOROVÁNÍ oblohy se koná v pondělí, ve čtvrtek a v pátek od 18:30 hodin a také ve středu od 
17:30 hodin. Měsíc svým světlem neruší večerní pozorování hvězdných objektů, a proto je možné za příznivých 
pozorovacích podmínek sledovat našimi dalekohledy vzdálené vesmírné klenoty zimního nebe. V případě špat-
ného počasí proběhne náhradní program. Vstupné 20 Kč.
● POHÁDKOVÁ STŘEDA přináší v 15:30 hodin dětem příběh: JAK SATURN PRSTENEC POZBYL. 
Vstupné 20 Kč.
● Výstavy STRHUJÍCÍ ZNÍMKY Z VESMÍRU a Z DĚJIN PROSTĚJOVSKÉ ASTRONOMIE a dále expo-
zici OPTIKA si můžete prohlédnout na začátku všech výše uvedených pozorování.

AŤ JE ÚNOR NEBO BŘEZENAŤ JE ÚNOR NEBO BŘEZEN
NA WWW.VECERNIKPV.CZNA WWW.VECERNIKPV.CZ

SI S CHUTÍ VLEZEM

8 důvodů, proč si objednat předplatné!
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Dne 11. února 2016Dne 11. února 2016
 si připomeneme 20. výročí úmrtí  si připomeneme 20. výročí úmrtí 
naší milované maminky a babičkynaší milované maminky a babičky  
  paní Miluše CHLÁPKOVÉ.paní Miluše CHLÁPKOVÉ.

S láskou a úctou S láskou a úctou 
vzpomínají dcera Jarmilavzpomínají dcera Jarmila
a vnuk Ondřej Sekaninovia vnuk Ondřej Sekaninovi

Dne 13. února 2016Dne 13. února 2016
 vzpomeneme 20. výročí od úmrtí  vzpomeneme 20. výročí od úmrtí 

pana Františka SEDLÁKApana Františka SEDLÁKA
 z Vrahovic. z Vrahovic.

Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 
manželka a děti s rodinami.manželka a děti s rodinami.

Dne 10. února 2016Dne 10. února 2016
 by se dožila 68 let  by se dožila 68 let 

paní Milada HRDIBORSKÁpaní Milada HRDIBORSKÁ
 a zároveň dne 23. března 2016 a zároveň dne 23. března 2016
 si připomeneme 9. výročí od  si připomeneme 9. výročí od 

jejího úmrtí. jejího úmrtí. 
Kdo jste ji znali, vzpomeňte Kdo jste ji znali, vzpomeňte 

s námi. Za tichou vzpomínkus námi. Za tichou vzpomínku
 děkuje manžel a zarmoucená  děkuje manžel a zarmoucená 

rodina.   rodina.   

Ruku Ti už nepodáme, Ruku Ti už nepodáme, 
abychom Ti mohli přát, abychom Ti mohli přát, 

jen kytičku na hrob dámejen kytičku na hrob dáme
a budeme vzpomínat.a budeme vzpomínat.
Dne 13. února 2016Dne 13. února 2016

 by se dožil 80. narozenin  by se dožil 80. narozenin 
pan Leo NĚMECpan Leo NĚMEC

 z Prostějova z Prostějova
 a dne 5. dubna 2016  a dne 5. dubna 2016 

si připomeneme si připomeneme 
3. výročí jeho úmrtí.3. výročí jeho úmrtí.

Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 
manželka a dcera s rodinou.manželka a dcera s rodinou.

Dne 10. února 2016Dne 10. února 2016
 uplyne 13. výročí od úmrtí  uplyne 13. výročí od úmrtí 

panípaní  Heleny SEDLÁKOVÉHeleny SEDLÁKOVÉ
 z Ohrozimi. z Ohrozimi.

Za tichou vzpomínku Za tichou vzpomínku 
děkují syn a dcery s rodinami.děkují syn a dcery s rodinami.

Dne 13. února 2016Dne 13. února 2016
 vzpomeneme 15. výročí úmrtí  vzpomeneme 15. výročí úmrtí 

pana Pavla KRAJÍČKApana Pavla KRAJÍČKA
 z Prostějova.  z Prostějova. 

Stále vzpomínají manželkaStále vzpomínají manželka
 a dcera s rodinou. a dcera s rodinou.

Dne 12. února 2016Dne 12. února 2016
 vzpomeneme 10. výročí úmrtí  vzpomeneme 10. výročí úmrtí 

pana JAROSLAVA KOVÁŘÍKApana JAROSLAVA KOVÁŘÍKA
  z Čech pod Kosířem,z Čech pod Kosířem,

 který by se dožil  který by se dožil 
dne 2. dubna 2016 dne 2. dubna 2016 
svých 88. narozenin.  svých 88. narozenin.  

S láskou vzpomínají dceryS láskou vzpomínají dcery
 s rodinami, vnuci s rodinami s rodinami, vnuci s rodinami

 a též pravnoučátka. a též pravnoučátka.

Odešels tatínku, Odešels tatínku, 
neznámo kam, vzpomínka neznámo kam, vzpomínka 

po Tobě zůstane nám.po Tobě zůstane nám.
Vzpomínka krásná, tatínku milý, Vzpomínka krásná, tatínku milý, 
Ty, že jsi pro nás navždy jen žil.Ty, že jsi pro nás navždy jen žil.

Dne 12. února 2016 Dne 12. února 2016 
vzpomeneme již 17. výročí, vzpomeneme již 17. výročí, 

kdy nás navždy opustil náš milova-kdy nás navždy opustil náš milova-
ný manžel, tatínek a dědeček ný manžel, tatínek a dědeček 

pan Rudolf MEDŘICKÝpan Rudolf MEDŘICKÝ
 ze Smržic. ze Smržic.

Děkujeme všem, kdo si na něho Děkujeme všem, kdo si na něho 
vzpomenou s námi. S láskou vzpomenou s námi. S láskou 

a úctou stále vzpomínají a úctou stále vzpomínají 
manželka Jiřina, dcery Terezkamanželka Jiřina, dcery Terezka

 a Zuzanka s rodinou. a Zuzanka s rodinou.

Dne 12. února 2016Dne 12. února 2016
 vzpomeneme 5. výročí úmrtí  vzpomeneme 5. výročí úmrtí 

pana Jana ŠČUKY. pana Jana ŠČUKY. 
Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 

sestra Danasestra Dana

Dne 11. února 2016Dne 11. února 2016
 vzpomeneme  vzpomeneme 

6. smutné výročí úmrtí 6. smutné výročí úmrtí 
pana Karla HANÁČKA.pana Karla HANÁČKA.

Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 
rodina Hanáčkovarodina Hanáčkova

UZÁVÌRKA ØÁDKOVÉ INZERCE
v PÁTEK 12. února ve 12.00 hodin

Jen svíci hořící a hezkou kytici Jen svíci hořící a hezkou kytici 
Ti na hrob můžeme dát, chvíli postátTi na hrob můžeme dát, chvíli postát

a s láskou na Tebe vzpomínat.

Dne 6. února 2016Dne 6. února 2016
uplynul 1 rok od úmrtí uplynul 1 rok od úmrtí 

paní Danuše STUDENÉpaní Danuše STUDENÉ
 roz. Zatloukalové roz. Zatloukalové

Dne 14. února 2016Dne 14. února 2016
 uplyne 6 roků od úmrtí  uplyne 6 roků od úmrtí 

pana Oldřicha ZATLOUKALA pana Oldřicha ZATLOUKALA 

Dne 24.února 2016Dne 24.února 2016
 uplyne 10 roků od úmrtí  uplyne 10 roků od úmrtí 

pana Oldřicha ZATLOUKALA pana Oldřicha ZATLOUKALA 
Za tichou vzpomínku Za tichou vzpomínku 

na všechny děkuje rodina na všechny děkuje rodina 

Rok za rokem ubíhá,Rok za rokem ubíhá,
čas prý rány hojí, čas prý rány hojí, 

vzpomínky však stále bolí.

Dne 14. ledna 2016Dne 14. ledna 2016
 jsme vzpomínali 5. výročí od úmrtí  jsme vzpomínali 5. výročí od úmrtí 

pana Vladislava DOSTÁLADOSTÁLA

a dnes, tj. 8. února 2016a dnes, tj. 8. února 2016
 vzpomínáme  6. výročí od úmrtí  vzpomínáme  6. výročí od úmrtí 

paní Miluše paní Miluše DOSTÁLOVÉDOSTÁLOVÉ..
Stále s láskou vzpomínají Stále s láskou vzpomínají 
syn Ladik s rodinou a syn syn Ladik s rodinou a syn 

Martin s rodinou.Martin s rodinou.

Kdo byl milován, nebudeKdo byl milován, nebude
nikdy zapomenut.

Dne 12. února 2016Dne 12. února 2016
 uplyne  5 smutných let  uplyne  5 smutných let 

 od úmrtí naší drahé a všemi  od úmrtí naší drahé a všemi 
milované maminky milované maminky 

paní Boženky ŠEVČÍKOVÉpaní Boženky ŠEVČÍKOVÉ
 z Prostějova. z Prostějova.

Je to nejsmutnější den v našem Je to nejsmutnější den v našem 
životě. Kdo jste ji měli rádi, životě. Kdo jste ji měli rádi, 

vzpomeňte s námi.vzpomeňte s námi.
Nikdy nezapomeneme. Nikdy nezapomeneme. 

Dcera Anička a syn Beďa Dcera Anička a syn Beďa 
s rodinami.s rodinami.

Co za lásku Tvou Co za lásku Tvou 
Ti můžeme dát?Ti můžeme dát?

Jen hrst krásných květůJen hrst krásných květů
 a v slzách vzpomínat. a v slzách vzpomínat.
Dne 5. února 2016Dne 5. února 2016

 jsme vzpomínali 6. výročí od úmrtí  jsme vzpomínali 6. výročí od úmrtí 
paní Marty VAŘEKOVÉpaní Marty VAŘEKOVÉ

 z Čelechovic na Hané. z Čelechovic na Hané.
S láskou v srdci vzpomínají S láskou v srdci vzpomínají 

manžel a dcery manžel a dcery 
s rodinami.s rodinami.

Jarmila Bílá 1931  

 Ivanovice na Hané

Marta Peková 1937  Smržice

Jana Entlová 1941  Prostějov

Vlastimila Čeplová 1924  Prostějov

Metoděj Hromek 1941 

  Domamyslice

Jarmila Župková 1937  Prostějov

Pavel Dvořák 1960  Prostějov 

Pohřební služba Pavel Makový
Nejsou již mezi námi Poslední rozlouèení

Středa 10. února 2016 
Danuška Pánková 1931 Prostějov 12.30 Obřadní síň Prostějov  
Josef Štercl 1927 Čelčice 13.15 Obřadní síň Prostějov
Čtvrtek 11. února 2016
Marie Slívová 1933 Laškov 15.00 kostel Laškov

Nejsou již mezi námi
Václav Vebr 1932  Prostějov
Ing. Jaroslav Neoral CSc. 1930 
  Kralice na Hané
Miroslav Gromus 1939  Prostějov

Soukromá pohřební služba Václavková a spol.
Poslední rozlouèení

Pondělí 8. února 2016 
Miroslav Slezák 1923 Soběsuky 11.45 Obřadní síň Prostějov
Úterý 9. února 2016 
Jana Molatová 1948 Ivaň 14.00 kaple Ivaň

Nejsou již mezi námi
Libuše Váňová 1932  Prostějov

Pohřební služba A.S.A. TS

smuteèní oznámení
Pohřební služba Pavel Makový,
Kravařova 11, tel.: 582 332 100

Pohřební služba Václavková a spol. s.r.o.,
Mlýnská 31, tel.: 582 343 883, 582 340 004

Pohřební služba A.S.A. TS,
Žižkovo náměstí 19, tel.: 582 344 073, mobil: 602 581 098

Dne 7. února 2016Dne 7. února 2016
uplynuly neuvěřitelné 2 roky, uplynuly neuvěřitelné 2 roky, 
co od nás nenávratně odešel co od nás nenávratně odešel 
náš milovaný manžel a otec náš milovaný manžel a otec 

pan Jiří ZEMAN.pan Jiří ZEMAN.
V srdcích těch, kteří ho milovali, V srdcích těch, kteří ho milovali, 

zůstane navždy. Děkujeme všem zůstane navždy. Děkujeme všem 
přátelům a známým, přátelům a známým, 

kteří vzpomínají s námi. kteří vzpomínají s námi. 
Jana a Jiří Zemanovi.Jana a Jiří Zemanovi.

Jsou chvíle, se kterými Jsou chvíle, se kterými 
se člověk, nikdy nesmíří..

Dne 10. února 2016Dne 10. února 2016
 vzpomeneme 10. výročí od úmrtí  vzpomeneme 10. výročí od úmrtí 

 pana Františka PIŃOSE pana Františka PIŃOSE
 z  Krumsína. z  Krumsína.

Za tichou vzpomínku Za tichou vzpomínku 
děkuje manželka a děti děkuje manželka a děti 

Dne 9. února 2016
 by oslavil devadesáté narozeniny  by oslavil devadesáté narozeniny 

pan Miloslav FIALA. pan Miloslav FIALA. 
S láskou vzpomínají manželka S láskou vzpomínají manželka 

Marie a dcery s rodinami. Marie a dcery s rodinami. 

Živote, měl jsem Tě rádŽivote, měl jsem Tě rád

Dne 14. února 2016Dne 14. února 2016
 uplyne první smutný rok uplyne první smutný rok

 od chvíle, kdy nás navždy opustil od chvíle, kdy nás navždy opustil
 náš milovaný syn a vnuk  náš milovaný syn a vnuk 

Jaroslav ŠMÍDJaroslav ŠMÍD
 z Kostelce na Hané. z Kostelce na Hané.

 S bolestí v srdci, kterou čas  S bolestí v srdci, kterou čas 
nezahojí, stále vzpomínáme. nezahojí, stále vzpomínáme. 

Všem, kteří měli našeho Všem, kteří měli našeho 
syna rádi, děkujeme za tichou syna rádi, děkujeme za tichou 

vzpomínku. Rodičevzpomínku. Rodiče

Dne 9. února 2016Dne 9. února 2016
 uplyne 10 smutných let od chvíle,  uplyne 10 smutných let od chvíle, 

kdy nás navždy opustil kdy nás navždy opustil 
pan Jan OLŠANSKÝ.pan Jan OLŠANSKÝ.

S láskou vzpomíná manželka S láskou vzpomíná manželka 
a dcery s rodinami.a dcery s rodinami.

Kdo byl milován, Kdo byl milován, 
nebude nikdy zapomenut.

Dne 14. února 2016Dne 14. února 2016
 by se dožila devadesáti let  by se dožila devadesáti let 

paní Božena  STRAKERLOVÁpaní Božena  STRAKERLOVÁ
 z Prostějova. z Prostějova.

Kdo jste ji znali, vzpomeňteKdo jste ji znali, vzpomeňte
 s námi.Děkují dcery Božena  s námi.Děkují dcery Božena 

a Vlaďka s rodinami.a Vlaďka s rodinami.

Pila Otaslavice nabízí tvrdé palivové 
dříví – krácené. AKCE! Cena 500 Kč/
prms., vč. DPH. Doprava zajištěna. 
Tel.: 582 371 493 nebo 605 405 953

ZD Moravan Domamyslice 
Sad Mostkovice Prodej jablek 

Konzumní i do kvasu
(pro maloodběratele i velkoodběratele)

Po až pá: 7.00 do 15.00 hodin.
Tel.: 602 510 465

VÁŽENÍ ZÁKAZNÍCI,
 ZIMA JEŠTĚ NEKONČÍ, 

MYSLÍME NA VÁS!
Nabízíme velký výběr teplé domá-
cí obuvi, zlínské důchodky, otep-
lené gumáky a kvalitní oteplená 
kožená obuv na problémové nohy 
(kostky, vysoké nárty, struhy 
a jiné) Zboží i v nadměrných ve-
likostech.Prodejna IVKA  Plum-
lovská ul. 21, PV

PRODÁM PALIVOVÉ DŘEVO TVR-
DÉ + MĚKKÉ  (PILINY+ZBYTKY 
DŘEVA) , MOŽNOST DOPRAVY. 
Bližší informace na  tel. čísle: 606 893 919, 
email:zouharhonza@email.cz

AKCE! Prodej bukového palivo-
vého dříví. Cena 500 Kč/prms. 
+ 15% DPH. Doprava zajištěna. Pila 
K+L Doloplazy. Tel.: 582 388 101

Prodám akordeon HOHNER 80, stáří 
3 roky, cena dohodou, Tel. 605 556 709

PRODÁ M

Galerie umění Prostějov  vykupuje 
a zdarma oceňuje veškeré obrazy 
a starožitnosti. Neprodávejte pře-
kupníkům, ale odborníkům za 
nejvyšší ceny. Jindřich  Skácel, tel.: 
608 805 775, www.gupv.cz

Vykoupíme starožitný, ale jen sta-
rý nábytek a byt. doplňky, hodiny, 
obrazy,  koberce, lustry, lampy, 
sklo, porcelán, knihy pohlednice 
a další  Provedeme  vyklízecí práce. 
Tel.: 605 138 473

Sběratel koupí stará plechová a ba-
kelitová autíčka i plastová na ovlá-
dání (bovden) dále různé mech.
hračky,ale i vláčky,panenky, hry, 
stavebnice atd. Tel.: 603 161 569

Aukční ceny ihned v  hotovosti za-
platíme za kvalitní obrazy 17. - 20. 
století, zlaté a stříbrné mince, hodiny 
a hodinky, zbraně, stříbrné před-
měty, šperky a veškeré starožitnosti. 
Prosíme pouze kvalitní a hodnotné 
předměty, nejlépe celé sbírky či po-
zůstalosti.  Info René Simon, tel.: 
736 127 661, simonrene@seznam.cz

Koupím starý nábytek do roku 1970. 
Psací stoly, křesla, židle, celé pozůsta-
losti. Tel.: 702 809 319

Koupím schozy jelena a daňka. Tel.: 
702 809 319  

Koupím vířivou pračku Romo, led-
ničku, WC- combi, dveře, okna, vařič, 
umyvadlo. T.: 608 539 783

KOUPÍM
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                 Dny, týdny,                  Dny, týdny, 
                měsíce i léta plynou, ale nikdy                měsíce i léta plynou, ale nikdy
                   nezacelí tu ránu bolestivou....                   nezacelí tu ránu bolestivou....

Dne 8. února 2016Dne 8. února 2016
 uplyne 5 smutných let  uplyne 5 smutných let 

od chvíle, kdy nás opustil od chvíle, kdy nás opustil 
pan Antonín CIGÁNEKpan Antonín CIGÁNEK

z Tištína,z Tištína,
jehož nedožité 70. narozeninyjehož nedožité 70. narozeniny

si připomeneme si připomeneme 
12. února 2016.12. února 2016.

Kdo jste jej znali, věnujte Kdo jste jej znali, věnujte 
mu s námi tichou vzpomínku.mu s námi tichou vzpomínku.

Sestra Marie, synovec Leoš Sestra Marie, synovec Leoš 
a neteř Alena s rodinami.a neteř Alena s rodinami.
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Objednávejte pøedplatné na rok 2016

Pondělí 8. února 2016
www.vecernikpv.cz  řádková inzerce / nabídka pracovních míst 17
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S bolestí v srdci oznamujeme všem S bolestí v srdci oznamujeme všem 
přátelům a známým, že nás dne přátelům a známým, že nás dne 

14. ledna 201614. ledna 2016
 navždy opustil v daleké cizině  navždy opustil v daleké cizině 
náš milovaný manžel, tatínek, náš milovaný manžel, tatínek, 

bratr, švagr a strýc bratr, švagr a strýc 
pan Jaroslav VRBA.pan Jaroslav VRBA.

Kdo jste ho znali, prosím Kdo jste ho znali, prosím 
věnujte mu tichou vzpomínku. věnujte mu tichou vzpomínku. 

Děkujeme.Děkujeme.

OZNÁMENÍ

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST
 Pozice Plat (Kè) Provoz Kvalifikace Firma

HLEDÁTE PRÁCI?
NEPROPÁSNĚTE SVOJI ŠANCI...
Stálá rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Autoelektrikáři 13 000 Kč jednosměnný střed. odborné,vyučen GALAXIT, Brodek u Konice
Číšníci, servírky 12 500 Kč turnusový střed. odborné,vyučen MIS PRO Protivanov
Dělníci výr. provozu 15-16 000 Kč jednosměnný základní+praktická MLÉKÁRNA Otinoves
Obchodní zástupci 15 000 Kč jednosměnný střed. odborné, vyučen RAPAStav Krasice
Operátoři lisu 75 Kč/ hod. turnusový základní + praktická ŽOLÍKOVÁ PRÁCE Pv
Uklízeči a pomocníci 7 275 Kč jednosměnný základní+praktická SIDA Prostějov
Prodavač/- ka šicích strojů 10–13 000 Kč jednosměnný střední odborné ONESOFT Prostějov
Rozpočtář/- ka 22 000 Kč jednosměnný úplné střední odborné GAMA stavby Prostějov
Řidiči 68 Kč/ hod. jednosměnný střední odborné, vyučen MORAGRO Prostějov
Truhláři 18 000 Kč jednosměnný střední odborné Ivo Kouřil Vincencov
Zdravotní sestry 17 500 Kč nepřetržitý úplné střední odborné Charita Konice

Zprostředkování zaměstnání: Plumlovská 458/36, 796 01 Prostějov, KONTAKTNÍ TELEFON: 950 154 317, p. Kovaříková 
Bližší informace najdete na http://portal.mpsv.cz/sz/obcane/vmjedno/vmrozsir a na nástěnkách ÚP ČR-Prostějov ulice Plumlovská 36.

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST

HLEDÁTE BRIGÁDU?
VYUŽIJTE LETNÍCH PŘÍLEŽITOSTÍ

Nová rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Pozice   Plat (Kè)       Provoz       Kvalifikace Firma

Dělníci výr. provozu mlékárny 60 Kč/ hod. jednosměnný základní+praktická Mlékárna Otinoves
Údržbáři, správci budov 170 Kč/ hod. pružný základní+praktická ADP SANCO Pv
Zdravotní  sestra 100 Kč/ hod. nepřetržitý úplné střední odborné  Charita Konice
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SLUŽBY

STOLÁŘSTVÍ V. Jančík.
Výr. nábytku, dřev. oblož. a pergol, plov. 

podlahy. Domamyslická 104, PV.
www.stolarstvijancik.cz, 

Tel.: 604 820 358

 Opravy oděvů
Obuvi a batohů

Opravy deštníků
Broušení nůžky nože

Vedle knihkupectví u radnice
702 870 751

Provádíme také zcelování

Čištění kanalizací a odpadů
Odvoz fekálií

Tel.: 774 368 343

Stěhování bez pomoci zákazníka
a vyklízecí služby. Rychle, levně. 

Prostějov 604 389 367

Stěhování, vyklízení Hájek, 
721 344 771. Práce strojem UNC, 
výkopové, terénní práce.

Antény Jiříček nabízí až 47 tv progra-
mů bez poplatků. Tel.: 776 340 848, 
www.anteny.kvalitne.cz

Doučím z českého jazyka ZŠ 
5. -9. tř. Tel.: 723 100 604

Špičková kapela zahraje plesy, naroze-
niny, oslavy, svatby. Tel.: 776 560 107

Stěhování, vyklízení.
Tel.: 775 132 134 

Dodání montáž a opravy žaluzií 
a sítí proti hmyzu. Tel.: 602 764 713

Doučím k maturitní zkoušce 
z  českého jazyka, Tel.: 723 100 604

Provádíme kompletní rekonstruk-
ce bytů a domů Tel.: 775 239 147, 
739 095 527

Zahrajeme  na svatbě, plesu apod. T.: 
608 539 783

Stavební firma hledá pozemek 
pro výstavbu RD. PV a okolí 
739 322 895

REALITNÍ KANCELÁŘ
VNB REALITY

Hlaváčkovo nám.1 (ATRIUM), 
Prostějov

Ing .Marie Vymazalová, 774 421 818
aktuálně NABÍZÍ:

BYT 3+1, DB/P, 74 m2 1.360.000 Kč
RD Otaslavice 960.000 Kč 
RD Plumlov 1.250.000 Kč  
RD Držovice 1.575.000 Kč
RD Plumlov, novost. 3.990.000 Kč
Chata Plumlov 890.000 Kč
Pozemek 22.056 m2 Mostkovice
Pozemek 9.518 m2  Brodek u PV
Ing. Zuzana Kučerová, 774 409 430

aktuálně NABÍZÍ:
BYT 3+1, Kralice n/H 1.090.000 Kč
RD 2+6, Brodek u PV 1.890.000 Kč
RD 5+1, Bedihošť 1.515.000 Kč
RD 3+kk, 1800 m2,  NOVOSTAVBA, 
      Brodek u Konice 2.700.000 Kč
Pozemek, 1800 m2, Brodek u K.
 230.000 Kč
Pronájem bytu 1+1 6.000/měs.+ink.
PRO NAŠE KLIENTY HLEDÁME:
* BYTY 1+1, 2+kk, 2+1 v Prostějově
* BYT 3+1 do 1.500.000 Kč v PV
* Rodinné domy v PV a okolí
* Chaty, zahrady a pozemky
Více na:WWW.VNB-REALITY.CZ

Koupím byt 1+1, 2+1. Telefon: 
774 101 818

Koupím jakýkoliv byt, nejlépe 2+1. 
Stěhuji se z OL. 792 273 285

Pronajmu pan. byt 1+1 v Pv, ul. 
Tylova, po rekonstrukci – balkon, 
náj. 6000 Kč včetně inkasa,  volný 
od 1.3. 2016 Tel.: 733 715 160 vo-
lat po 17:00 hod.(RK nevolat)

Pronajmu hezký cihl. byt 2+1 v Pv, 
ul. Krasická. Tel.: 602 775 607

Pronajmu restaurační zařízení 
v rekreační oblosti Plumlovské 
přehrady. Tel.: 606 178 431 

Pronajmu garáž na Moravské ul. 
v Pv, tel.: 605 381 170

Koupím dům  alespoň s malou za-
hrádkou . Tel. 792 284 168

Koupím  byt 2+1 OV v Pv Bez RK. 
Nabídněte! Tel.: 702 89 85 80

Koupím chatu, nebo chalupu. 
773 545 092

Pronajmu větší garáž(možno po-
užít i jako sklad), v Pv, ul. Za dra-
hou. Uzavřený objekt, pod kame-
rami. Tel.: 723 538 963

Koupíme dům v PV. Telefon: 
774 858 723

Pronajmu 15m2 Prostějov - Dr-
žovice, Olomoucká 485, Uzavře-
ný, monitorovaný areál, vhodné 
jako  garáž, nebo skladové pro-
story. Tel.: 608 811 174

Pronajmu byt 1+1 v Pv. 607 919 040

Pronájem 1 p.  bytu v centru 
města, 1. patro, 53m2 plus terasa 
34m2 a  sklepní kóje. Nájemné 
4 700 Kč + inkaso a služby. Kauce 
10 000 Kč. Ideální byt pro starší 
manžele, možnost grilování na 
terase, opalování – západ zahra-
dy, RK  ne! Tel.: 603 546 705

Úřad pro zastupování státu ve 
věcech majetkových vyhlašuje 
výběrové řízení na prodej budo-
vy Určice, č.p. 335 na pozemku 
parc. č. 635 a pozemku parc. 
č. 634, vše v k.ú. a obci Urči-
ce za min. kupní cenu ve výši 
1 259 000,00 Kč. Další infor-
mace poskytne Mgr. Zettelová 
na adrese Rejskova 28, Pros-
tějov, tel. č. 582 302 593, ka-
terina.zettelova@uzsvm.cz, 
www.uzsvm.cz.

Pronajmu garáž na ul. Kralická 
(u kruhového objezdu) telefon: 
732 215 683

REALITY

Vyplatíme všechny vaše EXEKUCE 
a poskytneme vám jednu půjčku. 
Pracuji pro více věřitelů  Volejte.:  
777 551 492 

Peníze pro všechny ihned při 
podpisu! Zvýhodněné pod-
mínky, žádné poplatky. Volejte: 
775 02 12 12

!PENÍZE VŠEM! Úvěry, hypotéky, 
zástavy, exekuce.. od více věřitelů = 
vaše výhoda, konzult. denně zdarma 
739 066 462, 603 317 378

Půjčka pro podnikatele, zaměst-
nance, důchodce. Až 25.000 
zpět za řádné splácení. Nemu-
síte dokládat účel půjčky. Více 
info 775 105 096. Pracuji pro 
více věřitelů.

Osobní bankrot – oddlužení.  Kon-
zultace zdarma. OPTIMCREDIT 
s.r.o. Volejte 777 551 492

Rychlá půjčka 5 - 20 000 Kč. Peníze
ještě dnes. Tel.: 603 218 330 

Malá půjčka 10 000 až 80 000 Kč. 
Pracuji pro více věřitelů. Tel.: 
777 551 492

PŮJČÍME VÁM PENÍZE
4000 Kč až 50 000 Kč

VYPLACENÍ IHNED NA RUKU. 
Tel.:723 335 940

Hotovostní půjčka, půjčíme vám 
5 až 50 tis. Kč, rychle, diskrétně 
a až do domu. Zaručujeme serióz-
ní jednání. Zprostředkovatelskou 
činnost vykonávám výhradně pro 
jednoho věřitele. Tel.: 731 127 756

Zvažujete prodej nemovitosti?
 Potřebujete radu jak na to ? Jak se 
smlouvou, odhadem, energetic-
kým štítem, zákony apod. ZDAR-
MA A NEZÁVAZNĚ PORADÍM. 
Hana Jahodová, RK CONSULT  
VK s.r.o., pobočka Svatoplukova 
21, Prostějov. Tel: 774 765 437

FINANCE

SEZNÁMENÍ
Hledám ženu v jednom kuse, ve 
vlaku i v autobuse, kterou bych 
měl rád napořád. Vdovec 63 let. 
Sms – 606 148 437
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Strojírenská firma v Prostějově přijme:
- Zámečníky                     -  svářeče
- Dělníky do výroby - obsluha strojů
Nástup možný ihned. Informace na 
tel.: 739 022 196.

Přijmu pracovnici na úklid, dvou-
směnný provoz. Tel.: 582 342 095

Přijmeme i na HPP pracovníka 
na ruční mytí osobních aut. Ná-
stup po dohodě tel.: 602 20 30 41

Přijmeme seřizovače na CNC fré-
zovací centra. Požadavky: vyučení 
v oboru, orientace ve výkresové do-
kumentaci.  Nástup možný ihned. 
Informace na tel.: 739 022 196, 
www.lasertechnology.cz

Bezpečnostní a úklidová agentura
 přijme do pracovního poměru 
nové zaměstnance v invalidním 

důchodu  na úklid a ostrahu 
objektu v Ivanovicích na Hané. 

Informace na tel.č.: 602 786 692.

Firma na šití kožené konfekce v PV 
hledá obsluhu vyšívacího a sekací-
ho stroje, dobré platové podmínky
+ stravenky. Kontakt 603 834 529

Úklidová firma přijme spolehlivé 
pracovnice na zkrácené úvazky.
Kontakt: 582 345 379, 775 605 
121, volejte 8:00 - 14:00 hodin

Přijmeme automechanika do auto-
servisu v Prostějově. Platové ohod-
nocení až 20 000 Kč. Nástup možný 
ihned. Pro info. volejte 777 870 729

Bezpečnostní a úklidová agentura 
přijme do pracovního poměru 
ženu v invalidním důchodu na 

úklid kancelářských prostor 
v centru Prostějova. Informace 

na tel.č.: 602 786 692.

Přijmu pracovníka do pekařské 
výroby, dvousměnný provoz, pra-
coviště Pv a Kostelec n. H. Tel.: 
582 342 095 

Hledám na výpomoc zámečníka 
nebo autoklempíře, vhodné i pro 
zdatné důchodce, platba denně. Tel.: 
602 719 273

Hledám řidiče s vlastní velkou do-
dávkou (nebo dopravce) na pravi-
delný rozvoz (práce na cca. 6 – 8 
dní v měsíci). Nutná ruční naklád-
ka a vykládka textilu v PE pytlích 
(10 – 30 kg). Tel.: 722 519 908  

Přijmeme mladého, manuelně zruč-
ného muže na obsluhu technického 
zařízení na HPP. Svůj životopis zasí-
lejte na info@bowlingpalace.cz

SOUKROMÁ Ř ÁDKOVÁ INZERCE
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Přijmeme řidiče dodávky na roz-
voz zboží. Tel.: 725 108 703  volá-
ní  8:30 - 16:00 hodin

Zahradnická firma „MRVA - 
okrasné trávy a trvalky“ přijme 

pracovnici/-ka do výroby 
v okrasné školce v Klenovicích 
na Hané.  Požadujeme kladný 
vztah  k zahradnictví, dobrý 

zdravotní stav a bezúhonnost. 
Tel. 603 187 237.

Bowling Palace přijme kuchaře bri-
gádně na výpomoc PÁ a SO. Info: 
728 634 274
Přijmu třídičky textilu a prodavačky  
na občasnou výpomoc (brigádu). 
Vhodné pro ženy na MD nebo zdat-
né důchodkyně. Tel.: 722 519 908

 Firma HANAKOV spol. s r.o. 
přijme obsluhu 3D měřícího 
stroje. Požadujeme SŠ vzdělá-
ní technického směru, praxi ve 
strojírenském oboru, znalost 
problematiky měření a čtení 
technických výkresů, znalost 
práce na PC, bezúhonnost.
Nabízíme zázemí stabilní spo-
lečnosti, dobré platové pod-
mínky, závodní stravování, pří-
spěvky na životní nebo penzijní 
pojištění. Životopisy zasílejte na 
hanakov@hanakov.cz

Info na tel. 582302341  

Přijmeme prodavače/-ku do auto-
servisu v Prostějově. Nástup možný 
ihned. Znalost účetního programu 
Pohoda a praxe v oboru výhodou. 
Strukturovaný životopis zasílejte na 
e-mail: lukas@pneufloryk.cz
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EXKLUSIVNÍ NABÍDKA 
PRACOVNÍCH MÍST

Hned tolik exkluzivních 
nabídek pro ty, co hledají 

práci, vám nabízí naše 
speciální rubrika
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SUDOKU

BÁDEJTE, KDO SE
SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...SSS

OSMISMĚRKA

KLARIT, OPÁLY, SVLAK, AORTA, ŠIFON, LEVÁK, SRNKA, AKCIE, ČUMÁK, 
VIKÁŘI, ATLET, IDIOT, BANÁN, ZKRATKA, VILAS, VLNKA, ISLÁM, TÁHLO, 
INDIANA, IDEJE, SNĚTI, DIVAN, OKTET, SYTIČ, TRVALKA, KERAMO, HORDA

PRO VAŠE DĚTI U NÁS MŮŽETE USPOŘÁDAT .....

PRO VOLNOU CHVILICKU PRO VOLNOU CHVILICKU 
aneb luStETe, bádejte, hádejte..ˇ̌ˇ̌ ´́ ´́́

I v šestém čísle pro rok 2016  vám v rámci projektu "MILUJEME VEČERNÍK" přinášíme podobu oddechové strany,
 při které můžete báječně relaxovat a ještě k tomu NĚCO VYHRÁT!

Vzhledem k vysoké oblíbenosti stávajících soutěží, kterou jste jako věrní čtenáři prokazovali po celé předchozí roky, 
najdete i v těchto vydáních kvintet tradičních možností. Také dnes máte za úkol rozpoznat fotografii jisté známé osob-

nosti veřejného života, jež je graficky mírně "poupravena", námi zachycený objekt z města Prostějova, nechybí stále oblí-
benější bádání s čísly, ani hrátky s písmenky a pochopitelně klání nejtradičnější - křížovka. A když se na vás usměje trošku 

toho štěstíčka, máte šanci získat nějaký ten bonus navíc. Proto neváhejte, luštěte, bádejte, hádejte a hlavně bavte se !
Správné odpovědi nám můžete i nadále zasílat na známou emailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ, 

volat na ještě známější číslo 582 333 433, případně psát SMS na 608 960 042.
Řešení nám také můžete zaslat na adresu Olomoucká 10, Prostějov a to  do ČTVRTKU 11. února 2016,

12:00 hodin, pokud není u některého z klání uvedeno jinak!

správné odpovìdi a vylosovaní výherci z èísla 05/2016:
KDE V PROSTĚJOVĚ NAJDETE

  správně: vyhrál/-a                    
Bezručovo nám. 4 Olga SVOBODOVÁ, Polišenského 3, Prostějov

 Výherce získává: Dárkový balíček v hodnotě 400 Kč od večerky RACEK.

BÁDEJTE, KDO SE SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...
 správně: vyhrál/-a                    
Jitka Chalánková Miroslav LEZNA, Armádního sboru 45, Prostějov 

Výherce získává: Výherce získá POUKAZ v hodnotě 400 Kč
                                          od firmy Ponožky od MARUŠKY.

OSMISMĚRKA
 správně: vyhrál/-a                     
PŘÍCHUTÍ Alois KRÁTKÝ, Otínoves 227 

Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 400 Kč 
                                      na konzumaci od Café Fantasia

SUDOKU
 správně: vyhrál/-a                    
1,6,4,9 Ludmila ESTERKOVÁ, B. Smetala 23, Prostějov

Výherce získává: SLEVOVÝ KUPÓN v hodnotě 400,- Kč na služby,
                                                který věnoval partner minulého kola Petcare salon.

KŘÍŽOVKA
 správně: vyhrál/-a                      

Vykročte do nového roku se zdravou obuvi
 Jaromír PŘECECHTĚL, Nerudova 458, Bedihošť
Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 400 Kč 
                                       od Zdravotnických potřeb VELEBOVÁ.

Šťastní jmenovaní si mohou své výhry jako už tradičně vyzvedávat
 v redakci Večerníku, pokud speciálně není určeno jinak.

JJ
h

SUSU
DODO
KUKU

  KDEKDE  V PROSTĚJOVĚ V PROSTĚJOVĚ NAJDETENAJDETE

ˇ̌

Naše dnešní otázka již tradičně zní: 
Kde je k vidění objekt na  uvedeném snímku?

Kdo je na fotografii? Tentokrát jsme zabrousili

do KULTURY a graficky lehce poupravili

 legendu české pop music, která už co

 nevidět zavítá na akci do Hotelu Plumlov...

Výherce získá VALENTÝNSKÉ MENU pro
DVĚ OSOBY na 14.2.2016 od TABOO.
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Výherce získá SLEVOVÝ KUPÓN v hodnotě 
400 Kč od Klobouky DAUBNEROVÁ

Výherce získá POUKAZ 
v hodnotě 400 Kč

na konzumaci od Café Fantasia
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soutěž

Výherce získá POUKAZ na 3 kg medu 
od VČELAŘSTVÍ JELÍNEK.
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Výherce získá DVA LÍSTKY 
na retro ples s Jitkou Zelenkovou

od HOTELU PLUMLOV
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 Kino METRO 70 
Školní 1, Prostějov 

pondělí 8. února
17:30 Domácí péče
česká lidská komedie
20:00 Dánská dívka 
úterý 9. února
17:30 Domácí péče 
20:00 Dánská dívka
středa 10. února
17:30 Domácí péče
20:00 Dánská dívka
čtvrtek 11. února
17:30 Decibely lásky
česká hudební komedie
20:00 Decibely lásky
pátek 12. února
17:30 Bella a Sebastian: 
                Dobrodružství pokračuje 
20:00 Decibely lásky
sobota 13. února
15:30 Bella a Sebastian: 
                Dobrodružství pokračuje
17:30 Decibely lásky
20:00 Decibely lásky
neděle 14. února
15:30 Bella a Sebastian: 
               Dobrodružství pokračuje
17:30 Decibely lásky
20:00 Decibely lásky

 GALERIE Kino
 METRO 70

Školní 1, Prostějov
do 3. března
ARToviny
9. ročník umělecké výstavy studentů 
ART ECON 

Kino klub
DUHA

Školní 4, Prostějov  
středa 10. února 
14:00 Bio Senior - Magický hlas rebelky
životopisný dokument o Martě Kubišo-
vé (ČR)
sobota 13. února
15:00 Rohatá princezna
pásmo pohádek ČR
17:30 Zkáza krásou
Art-film, celovečerní dokument ČR
20:00 Pořád jsem to já
americké filmové drama

 Apollo 13 
Barákova 12, Prostějov

pátek 12. února 
20:00 IV: HOROROVÝ PLES 
KLEMENTOVA LAZARETU
sobota 13. února 
20:00 StonedRaiderz Vs Basstards

 Galerie U Hanáka
Školní 24, Prostějov

do 23. února
JIŘÍ STEIGER: AKTY

  ZUŠ V. Ambrose
Kravařova 14, Prostějov

středa 10. února
17:00 VESELÉ MUZICÍROVÁNÍ aneb
malí i velcí muzikanti nejen ze ZUŠky
koncert rodičů a dětí (sál v 1. poschodí)
do 31. března
VÝSTAVA ADÉLA BEDNÁŘOVÁ

MÌSTSKÉ DIVADLO 
PROSTÌJOV

ADLO

Vojáčkovo nám.1, Prostějov
pondělí 8. února
19:00 SMETANOVO TRIO 
4.Abonentní koncert 
(divadelní sál)
úterý 9. února 
19:00 ÚPLNÉ ZATMĚNÍ
Christopher Hampton; Městské diva-
dlo Mladá Boleslav
neděle 14. února 
18:00 LiStOVáNí: KAFE A CIGARKO
historky z hereckého podsvětí

DIVADLO POINT
čtvrtek 11. února 
18:00 BASKERVILLSKÁ BESTIE 
(Arthur Conan Doyle, A. Procházka a kol.)
POZOR! Sokolovna URČICE

Knihovna
úterý 9. února 
10:00 SENIOR 
Dopolední setkání u kávy, tentokrát si bu-
deme povídat o knížkách a čtení.
čtvrtek 11. února 
15:00 PORADNA SOS
Máte spotřebitelský problém, a nevíte, 
kam se obrátit? 
do 29. února
ZDENĚK VELEN: POULIČNÍ FO-
TOGRAFIE
Herec a fotograf Z. Velen zachycuje 
život v ulicích, vztahy mezi osobami, 
kontexty s určitými místy a paradoxní 
situace, úžas i obdiv a humor.

 Muzeum a galerie
  v Prostìjovì
Hlavní budova, nám. T. G. Masaryka 2

od 11. února 
EGYPT - DAR NILU
soukromá sbírka slovenského cestovate-
le a sběratele Jána Hertlíka

ŠPALÍÈEK
Uprkova 18  

do 6. března 2016
CHLÉB ZA BŘICHEM NECHODÍ
aneb jak se břicho k chlebu dostane
Výstava seznámí návštěvníka s tím, co 
všechno musel člověk v minulosti vyko-
nat, aby na stole zavoněl dobrý chléb. 

Galerie Linka Avatarka
nám. T. G. Masaryka 20, Prostějov

úterý 9. února
17:00 POCITY
vernisáž výstavy Soni Holíkové

 Canall
Wolkerova 27a, Prostějov

pondělí 8. února
VÝSTAVA
Míru Macíka, studenta 4. ročníku ateli-
éru volné grafiky Fakulty umění Ostrav-
ské univerzity 

FILMOVÉ, DIVADELNÍ FILMOVÉ, DIVADELNÍ 
    OKÉNKO     OKÉNKO A VÝSTAVYA VÝSTAVY

aneb, co se aneb, co se kde děje…kde děje…

Pondělí 8. února 2016
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Projekt LiStOVáNí Lukáše Hejlíka 
získal velkou oblibu mezi diváky z celé 
republiky a všechny sály, kam zavítá, 
bývají pravidelně vyprodané. Navíc již 
kolektiv kolem oblíbeného herce před-
stavil zábavnou formou akčních scénic-
kých čtení rovnou stovku knižních titu-
lů. V neděli 14. února je opět přivítáme 
i v Prostějově, a to konkrétně v prosto-
ru Městského divadla „za oponou“. 
Tentokrát si vybrali aktuální českou knižní 
novinku herečky a účastnice taneční sou-
těže StarDance Marie Doležalové „His-
torky z hereckého podsvětí“, která vyšla 
v nakladatelství Domino v loňském roce.
Marie Doležalová se narodila v roce 1987, 
nedokončila osmileté gymnázium a zřej-
mě díky hereckým genům pocházejícím 
od babičky, jež hrávala ochotnické diva-
dlo, se sama rozhodla podat si přihlášku 

na Pražskou konzervatoř, kde v roce 2009 
dokončila šestý ročník. Jak sama říká, rodi-
če jejímu rozhodnutí nebránili, naopak se 
setkala s pochopením a velkou podporou. 
Výborné rodinné zázemí a také ochota 
a píle učit se novým věcem, to vše je zcela 
jistě pro mladou adeptku herectví výborný 
základ k úspěchu. Režisérka Karin Babin-
ská si usměvavou dívku s rezavými vlasy 
a roztomilými pihami v obličeji vybrala do 
psychologicky náročné role Išky ve filmu 
„Pusinky“. Souběžně také natočila Marie 
Doležalová ještě pohádku „Lojzička je čís-
lo“ pro Českou televizi. Objevila se též na 
scéně Strašnického divadla v Praze.
Role jménem Saša jsou sympatické Ma-
rii Doležalové zřejmě souzené. Jednou 
Sašou byla v seriálu „Ordinace v Růžové 
zahradě“. Jedná se o roli Saši Jurigové, která 
uteče z dětského domova a uchýlí se pod 

ochranu doktorky Gity Petrové, následně 
otěhotní a tuto těžkou životní situaci nako-
nec zvládne. Zcela jinou roli Saši, tentokrát 
Bůčkové, vytváří Marie rovněž na obra-
zovkách televize Nova v komediálním 
seriálu „Comeback“. V tomto sitcomu se 
proslavila asi nejvíce.  
Název představení „Kafe a cigárko“ od-
kazuje k internetovému blogu, který si 
herečka začala psát jen tak pro radost a pro 
pobavení svých kolegů z divadla. Ale „Kafe 
a cigárko“ začalo nakonec bavit lidi mno-
hem víc, než by se Marie nadála. Taky za 
něj získala cenu Magnesia Litera. Ty nej-
lepší glosy s podtitulem „Historky z herec-
kého podsvětí“ vyšly formou knihy. Marie 
Doleželová si v nich dovede skvěle udělat 
legraci hlavně sama ze sebe. V nedělním 
LiStOVáNí by se měli objevit i Barbora 
Jánová a Gustav Hašek.

Brazílie ve Vřesovicích
Hana a Petr Baudyšovi uvádí velkoplošnou 
diashow, videa a 3D obrázky. Diváci „navští-
ví“ Sao Paulo, vodopády Iguazú a podívají 
se i do Amazonie. Na závěr nebude chybět 
pohled od zákulisí světoznámého karne-
valu v Riu. Akce se bude konat tento pátek 
12. února od 18:00 hodin v kulturním sále 
na zámku ve Vřesovicích.  

Dětský bál ve Služíně
Služín, část obce Stařechovice, pořádá 
dětský maškarní bál na téma z pohádky 
do pohádky. Přijít můžete tuto sobotu 
13. února do Zlaté devítky.

akce v regionu...
Šibřinky v Brodku u Konice 

Již tradičně se v kulturním domě v Brodku u Konice pořádají 
Šibřinky. Jde o maškarní ples pro dospělé, na který si nikdo nezapomene vzít svou originál-
ní masku, s níž může vyhrát i při závěrečném vyhlašování nejlepší masky. Chybět nebude 
ani bohatá tombola. Během večera proběhne také symbolické pochovávání basy. Letos se 
ples uskuteční v sobotu 13. února ve 20:00 hodin.

KDY: NEDÌLE 14. ÚNORA, 18:00 HODIN
KDE: MÌSTSKÉ DIVADLO, Vojáèkovo nám., Prostìjov

LISTOVÁNÍ: KAFE A CIGÁRKO

Multikulturní centrum Mozaika
Raisova 1159, Prostějov

Multikulturní klub rodičů a dětí pravidelně 
v pondělí a čtvrtek od  9:30 do 11:30 
hodin 
Úterky - 17:00 až  19:00 hodin kulturní 
a vzdělávací setkání s  hlídáním dětí, 
vstupné 20 Kč, hlídání dětí 20 Kč.
V úterý 9. února H2Omx - promítání do-
kumentárního filmu (Jeden svět) Mexico 
City, město obývané 22 miliony lidí, leží 
na místě někdejšího jezera. Tam, kde bylo 
vody dříve mnoho, je jí teď alarmující 
nedostatek. Znečištěná odpadní voda pak 
protéká oblastmi, kde ji farmáři používají 
k zavlažování polí. Obtížná situace má 
řešení v projektu zadržování dešťové 
vody, který je však teprve v začátcích. 
Filmová esej kombinuje odborný pohled 
s osobním svědectvím lidí, jichž se situace  
bezprostředně dotýká. 
Ve čtvrtek 11. února VALENTÝN-
SKÁ DEKORACE - tvořivá dílna se 
Z. Kadlčíkovou
Na této tvořivé dílně si můžete vytvořit 
pěknou valentýnskou dekoraci, kterou 
můžete věnovat milované osobě, nebo si 
s ní vyzdobit byt.

ICM 
informační centrum 

pro mládež, Prostějov
MÍČOVÉ HRY IN ENGLISH - je vám 
10 až 14 let a rádi hrajete volejbal, nebo 
basketbal? A chcete si u toho ještě procvičit 
angličtinu, francouzštinu, nebo španělštinu? 
Přihlašte se na míčové hry s našimi dobro-
volnicemi Marion a Elenou. Hrát se bude 
každou středu od 15:00 do 16:30 hodin. 
Stále jsou ještě volná místa. Přihlásit se mů-
žete na e-mailu  info@icmprostejov.cz
KŘESŤANSKÉ MATEŘSKÉ CEN-
TRUM MATKY MARKÉTY - setkávání 
rodičů s dětmi. 
každé pondělí a středa od 9:00 do 
12:00 hodin nabízí rodičovské inspirace, 
přednášky, hernu pro děti a tvůrčí a pohy-
bové činnosti. 
PRVNÍ ŠKOLIČKA - je dopolední 
kroužek typu miniškolky, určený rodinám 
s dětmi od 2 do 4 roků. Usnadňuje přípravu 
na nástup do MŠ. Koná se každý čtvrtek od 
8:30 do 11:30 hodin ve vnitřních, i venkov-
ních prostorách Centra pro rodinu v Krasi-
cích. Dopolední kroužek typu miniškolky, 
určený rodinám s dětmi od 2 do 4 roků. 
E-mail:cprpv@seznam.cz

Ekocentrum IRIS
Husovo náměstí 67, Prostějov

KARTOUZKA a SVATÝ KOPEČEK
V sobotu 13. února sraz v 8:20 hodin 
na hlavním nádraží v  Prostějově. Odjezd 
rychlíkem v 8:35 hodin do Olomouce, 
odtud autobusem do Dolan. Půldenní 
lesní vycházka z Dolan na Svatý Kopeček. 
Začneme prohlídkou zříceniny kláštera 
Kartouzka, pokračujeme po naučné stezce 
k osadě Nové Sady, odtud vystoupáme 
ke studánce Jiřího Wolkera a k  blízkému 
vyhlídkovému altánu.  Lesními cestami 
dojdeme až na Svatý Kopeček, kde vycház-
ka končí. Délka trasy je asi 5 km.

RÙZNÉ…
SVAZ NESLYŠÍCÍCH 

A NEDOSLÝCHAVÝCH,
Svatoplukova 15, Prostějov 796 01

I v roce 2016 nabízíme možnost využít 
služeb našeho zařízení. Kromě odborného 
sociálního poradenství také zajištění baterií 
do sluchadel a drobného příslušenství ke 
sluchadlům (hadičky, čistící tablety, či ušní 
tvarovky různých velikostí). Zároveň vás 
upozorňujeme na změnu telefonního čísla 
poradenského zařízení: 775 549 777. 

Půjčovna rehabilitačních a kompenzačních 
pomůcek LAZARIÁNSKÉHO SERVISU
PV, Hacarova 2, zajišťuje ortopedické 
vozíky, WC křesla, chodítka - pevná, pojíz-
dná, podpažní, servírovací stolky a polo-
hovací lůžka (mechanická, elektrická). 
Kontakt po telefonu pí. V. Zapletalová
776 054 299 

Regionální pracoviště TyfloCentra Olo-
mouc v Prostějově nadále poskytuje služby 
nevidomým a slabozrakým občanům na 
adrese: Kostelecká 17, Prostějov.

Až do 29. února potrvá výstava Věry 
Hejdové: UMĚNÍ A ELEGANCE 
KAROSERIE v Galerii S (Střední od-
borná škola, náměstí E. Husserla 1, Pros-
tějov).

BRUSLENÍ 
VEŘEJNOSTI

Úterý  9.2.Úterý  9.2.  09.00 - 10.0009.00 - 10.00
Středa  10.2.Středa  10.2. 9.30 - 10.30 9.30 - 10.30
Neděle  11.2.Neděle  11.2. 13.00 - 15.00 13.00 - 15.00

LHK JESTŘÁBI PROSTĚJOVLHK JESTŘÁBI PROSTĚJOV
HC SLOVAN ÚSTÍ NAD LABEMHC SLOVAN ÚSTÍ NAD LABEM

Pozvánky na utkání WSM ligyPozvánky na utkání WSM ligy

pondělí 8.2. od 18:00 hodin

LHK JESTŘÁBI PROSTĚJOVLHK JESTŘÁBI PROSTĚJOV
HC ZUBR PŘEROVHC ZUBR PŘEROV

Zimní stadion v ProstějověZimní stadion v Prostějově
sobota 13.2. od 17:00 hodin

 12. 2.  Reprezentační ples Společenský dům Prostějov
                  školy a klubu přátel GJW GJW Prostějov
 12. 2.  Maturitní ples Městské divadlo v Prostějově
 SOŠ automobilní Prostějov

 12. 2. Ples sportovců Kulturní dům Lipová
 SK Lipová
 13. 2. Hanácký bál  Kulturní dům Kralice n.H.
 HSPT Klas Kralice na Hané
 13. 2.  Ples Spolku plumlovských nadšenců  Kulturní dům Žárovice
 Spolek plumlovských nadšenců

PLESY
v Prostějově a jeho okolívvv

CO, KDY, KDE CO, KDY, KDE aneb informace, akce, události a pøednášky z vašeho okolí…

najdete nás nanajdete nás na
www.

vecernikpv.cz

www.
vecernikpv.cz

LEDNÍ HOKEJ:

pátek 12. února:
17.15: LHK Jestřábi Prostějov – HC Frý-
dek-Místek (8. kolo Ligy staršího dorostu, 
nadstavby „E“, Víceúčelová hala-ZS Pv).
Sobota 13. února:
11.00: LHK Jestřábi Prostějov – HK Nový 
Jičín (12. kolo Ligy mladšího dorostu, nad-
stavby „C“, Víceúčelová hala-ZS Pv).

STOLNÍ TENNIS:

sobota 13. února:
14.00: TJ Sokol Čechovice „A“ – T.J. 
Sokol Olomouc Neředín (18. kolo 3. ligy 
mužů, sk. „E“, sokolovna v Čechovicích).

VOLEJBAL:

sobota 13. února:
10.00: TJ OP Prostějov – ŠSK Bílovec 
(27. kolo 2. ligy žen, sk. „C“, letní hala u 
zimního stadionu Pv).
14.00: TJ OP Prostějov – ŠSK Bílovec 
(28. kolo 2. ligy žen, sk. „C“, letní hala u 
zimního stadionu Pv).

TIP 
k obrazovce

Režie: Z. Podskalský
Hrají: N. Gollová, E. Svobodová, J. Hr-
zán, I. Janžurová, S. Beneš, O. Sklenčka
Kriminální příběh, do kterého se zapletl že-
nich a pes. Do poklidného života dvou tet, 
Fany a Andělky, zasáhne nečekaná událost. 
Dosud žily na okraji malebného městečka 
v malé vilce a všichni je považují za mírně 
popletené. Jednou se vypravily do spořitelny 
uložit si peníze a dát pokladní švestky, ale také 
ještě koupit topnou naftu. Úkoly si rozdělí, 

a tak se stane, že Fany je očitou svědkyní lou-
pežného přepadení místní spořitelny. Obě 
se rozhodnou pachatele na vlastní pěst vypá-
trat, ale všechny indicie je vedou k ženichovi 
jejich neteře Hermínky. Číšník Michal je 
z vinárny, ve které pracuje, současnými šlágry 
tak prosycen, že se často – k Hermínčině ne-
libosti – vyjadřuje písněmi. Prozpívá se až ke 
šťastnému rozuzlení celé záhady?

ÚTERÝ
9.2.2016

20:15 HODIN

DRAHÉ TETY

A JÁ
Komedie ČR (1974)

UŽ JEN SEDM DNÙ
a mùžete vyhrát 

- nalistujte stranu 13 
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●● Prostějovský rodák a v součas-
nosti hráč německého ECC Preu-
ssen Juniors Michal Vymazal se 
může pochlubit radostnou novinou, 
v uplynulém týdnu přivítal na světě 
společně se svou manželkou Cristi-
nou prvorozeného syna Michaela. 

●● Již brzy se rozjede projekt na po-
moc bezdomovcům. Prostějovští 
studenti, a nejen oni, budou rozdávat 
polévky zdarma. A bude u toho i Večer-
ník! Více se dočtete už v příštím čísle.

●● Prostějovský zápasník Michal Ha-
nák se stal mistrem republiky v dresu 
extraligových Vítkovic, k tomu se na-
víc úspěšně adaptoval i v extrémních 
bězích Spartan Race. Rozhovor s tím-
to úspěšným sportovcem připravuje-
me do některého z následujících čísel.

●● Střední škola designu a módy 
v Prostějově vyhlašuje 16. ročník sou-
těže v modelové tvorbě oděvů Doteky 
módy 2016. Podmínky a přihlášky na-
leznete na www.ssdam.cz. Finále bude 
22. dubna v Městském divadle.

●● Tenistka Petra Kvitová stále ještě 
nemám vybraného trenéra. Odmítla 
však, že by kontaktovala Martinu 
Navrátilovou, jak spekulovala někte-
rá média.

●● V  prostějovském rockovém 
klubu Apollo 13 byla k vidění po-
řádná míchanice strana 24

Naleznete
uvnitř

KLIDNÁ
NOC

ESKÁČKO
MAKALO

METALOVÉ
REVUE

●● Tematická dvoustrana vám 
tentokrát radí, jak se dobře a do 
růžova vyspat... strana 26

●● Na vlastní oči aneb exkluzivní 
reportáž z kondičního soustředě-
ní týmu 1.SK Prostějov 
 strana 29

JEDNOU
VĚTOU

®

ZVEME NA ŠLÁGR VEČERNÍKU – LEDNÍ HOKEJ

PROSTĚJOV Naposledy v základní části 

a možná i celkově v tomto prvoligovém 

ročníku se o nadcházejícím víkendu ode-

hraje hanácké derby. V pořadí čtvrtý 

vzájemný souboj Jestřábů se Zubry 

v ročníku 2015/2016 hostí prostě-

jovský zimní stadion, začíná se v tra-

dičním čase od 17:00 hodin a vstup-

né i v tomto případě činí sedmdesát 

korun.

V předešlých třech soubojích byli 

bodově úspěšnější hostující Přerované. Na úvod se sice 

prostějovským hráčům podařilo dobýt soupeřův led a díky bran-

kám Drtiny, Čuříka i Dragouna uzmout všechny tři body, jenže do-

ma pak Jestřábi neudrželi dvougólový náskok po trefách Volka, 

Sovy a Nováka, během jedné minuty dvakrát inkasovali a nako-

nec padli při nájezdech. No a naposledy nováček soutěže doma 

nezaváhal, znovu se mu podařil úspěšný obrat a zvítězil 5:3.

V lepší pozici jsou před tímto střetnutím Zubři, kteří díky vyrovna-

né gólmanské dvojici Klimeš, Šimboch i povedeným sériím drží 

aktuální páté místo, když se ve spoustě případů dokázali dostat 

ze zdánlivě ztraceného stavu. To se v nedávné době podařilo rov-

něž Jestřábům, jenže v uplynulých dnech je přibrzdila hromadná 

viróza, kvůli níž museli odložit duel s Havířovem. Mají tak na kontě 

o zápas méně, ale stále reálnou šanci na šesté místo. (jim)

➢Tradiční hokejové zpravodajství
na vás čeká na stranách 34-35

strana 26

Sezona je v plném Sezona je v plném 
proudu, Veèerník proudu, Veèerník 
byl znovu tanèitbyl znovu tanèit

Po n d ě l í  8 .  ú n o r a  2 0 1 6

MILUJEMEVEČERNÍK®
MILUJEMEVEČERNEEEE ÍK

I JE

navštivte stále více oblíbenější
internetové stránky www.vecernikpv.cz
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Derby o čtvrtfinále,
v sobotu lov Zubrů

A POŘÁD
SE PLESÁ...

Foto: Jiří Možný

Jestřábi to dokázali,Jestřábi to dokázali,
s jistotou si zahrají
PLAY OFF!

PROSTĚJOV Po dlouhých třinácti letech se hokejisté Prostějova znovu představí ve vyřazovací 
části první hokejové ligy. Alespoň tedy v její předfinální části. Tým Jestřábů již totiž bude 
s určitostí v předkole play off! Zda se probojuje rovnou do hlavní fáze, tedy do čtvrtfinále, 
o tom rozhodnou závěrečná dějství druhé nejvyšší tuzemské soutěže. 
Naposledy ještě tehdejší HC došlo v sezóně 2002/2003 až do semifinále proti Kladnu, po téměř 
nekonečném období půstu se na jejich úspěšnou cestu pokusí navázat nynější Jestřábi. Shodou 
okolností byl u toho tehdy i teď jeden muž - trenér Kamil Přecechtěl! Ač jeho tým v minulých 
dnech tížila silná marodka a odehrál pouze jedno střetnutí, tak právě výhra v Litoměřicích 
společně s porážkou Třebíče v Mostě s definitivní platností určila, že horší než desáté místo 
z toho po základní části být nemůže. A na prostějovském ledě se tak vedle nadcházejících 
duelů s Ústím, Přerovem a Havířovem odehraje ještě minimálně předkolo play off, udržení 
současné šesté pozice by dokonce znamenalo již zmíněný jistý průnik do čtvrtfinále.  (jim)

➢NOVINKY Z LEDOVÉ PLOCHY NAJDETENOVINKY Z LEDOVÉ PLOCHY NAJDETE
NA STRA NÁCH 34 A 35NA STRA NÁCH 34 A 35

Narozeninová party:
‚ZUŠKA‘ tančila v divadle

PROSTĚJOV Pětapadesátiny tanečního oboru na Základní umělecké škole Vladimíra Ambrose se slavily 
včera večer v prostějovském Městském divadle. Slavnostní akce, na které vystupovali žáci ZUŠ Vl. Ambrose 
a hosté ze ZUŠ Iši Krejčího Olomouc, téměř dvě hodiny slušně bavila zaplněné hlediště. 
 Více se dočtete na straně 24 dnešního vydání!

Foto: Jiří Možný

3x foto: Zdeněk Vysloužil

VIDEO&FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz



ATP Sofi e, muži
1. kolo: Rosol - Haase (Niz.) 3:6, 6:3, 6:4, 
Veselý - Džumhur (Bos.) 3:6, 6:3, 3:6, 
2. kolo: Rosol – Kližan (7-SR) 3:6, 6:2, 6:7.

1. kolo FED Cup Kluž, ženy
RUMUNSKO - ČESKO 2:3

Sobota: Halepová - Karolína Plíško-
vá 7:6, 4:6, 2:6, Niculescuová - Kvito-
vá 6:3, 6:4.
Neděle: Halepová - Kvitová 6:4, 3:6, 
6:3, Niculescuová - Karolína Plíšková 
4:6, 6:4, 3:6, Mituová, Olaruová - Ka-
rolína Plíšková, Strýcová 2:6, 3:6

Sportovní sumáø
 * výsledky * statistiky * tabulky

Pondělí 8. února 2016
www.vecernikpv.czvýsledkový servis22

Skupina o 1.-4. místo: 20. kolo, sobota 13. února, 17.00 hodin: Prostějov - Olo-
mouc, Přerov - Ostrava (odloženo na úterý 16. února, 18.30).
Skupina o 5.-8. místo: 20. kolo, sobota 13. února, 17.00 hodin: Olymp Praha - KP 
Brno, Šternberk - Frýdek-Místek (odloženo na čtvrtek 18. února, 18.00).

VOLEJBAL KAM PŘÍŠTĚ NADSTAVBA...

„Jakmile prohrajeme jeden set,„Jakmile prohrajeme jeden set,
 je ohledně postupu konec...“ je ohledně postupu konec...“
 trenér Olomouce Jiří TEPLÝ trenér Olomouce Jiří TEPLÝ

strana 36

               VK AGEL VK AGEL
 Prostějov
VK UP VK UP 

 Olomouc

33
00

set skóre min.
1. set: 25:23 25
2. set: 26:24 27
3. set: 25:14 21

Markevich, Herelová, Vargas, Matienzo, Steenber-
gen, Weiss, libero Kovářová. Střídaly: Soares, Gam-
bová. Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír Petráš. 

Závodná, Dudová, Michalíková, Dumančič, Kubová, 
Dedíková, libero Hronová. Střídaly: Nováková, Košická, 
Orvošová, Sochorcová, Čudová.  
 Trenéři: Jiří Teplý a Pavel Háp.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
OLOMOUCE:

ČESKÝ POHÁR - SEMIFINÁLE; 2. zápas

Rozhodčí: Dziacký a Zimmermann. Čas: 73 minut. Diváků: 400.

PŘEDPLAŤTE SI VEČERNÍK 
A STÁLE JEŠTĚ MŮŽETE VYHRÁT!

SLOSOVÁNÍ O 10 000 Kč, ZÁJEZD a DALŠÍ VĚCNÉ CENY VÁS NEMINE

AKCE PLATÍ DO 15. ÚNORA 2016

ŠIPKAŘI
Jiřina se zachránila
OLOMOUCKÝ KRAJ Z pohledu regio-
nu, je nejlepší zprávou vzrůstající forma 
Jiřiny. Tradiční klub si připsal druhou vý-
hru v řadě a prakticky se zachránil mezi eli-
tou. Suverénně si zatím vedou Tygři, kteří 

zvítězili v Kojetíně. Šlágrem příštího kola, 
je páteční městské derby mezi Tygry a roz-
jetou Jiřinou! Do čela B ligy, se vyhoupla 
prostějovská Darts La Putica, céčku vlád-
nou Mlynáři z Ochoze.   (zv) 

EXTRALIGA UŠO - OLOMOUCKÝ KRAJ 
12. kolo: Legend Olomouc - Zavadila o jedličku Čechovice 9:10 pp, U Jiřiny Prostějov - 
No Fear Šternberk 11:7, Miagi Mohelnice - Poslanci Bělkovice-Lašťany 13:5, Sem Sex z Dolní, 
Horní Moštěnice - Dobří bobři Olomouc 6:12, Brablenci Kojetín - Tygři Prostějov 7:11.

TABULKA:
1. Tygři Prostějov 12 11 1 0 0 0 0 1148:69 35
2. Sharks Olomouc 11 9 0 0 0 2 0 129:71 29
3. Dobří bobři Ol. 12 9 1 0 0 2 0 131:86 29
4. Čechovice 12 7 2 0 0 3 0 132:86 25
5. Nová Hradečná 11 6 1 0 0 4 0 107:92 20
6. Legend Olomouc 12 5 0 0 1 6 0 115:102 16
7. U Jiřiny Prostějov 12 5 0 0 0 7 0 93:123 15
8. Bělkovice-Lašťany 12 4 0 0 2 6 0 96:122 14
9. Miagi Mohelnice 12 4 0 0 1 7 0 91:126 13
10. H. Moštěnice 12 3 0 0 0 9 0 80:136 9
11. No Fear Šternberk 12 2 1 0 0 9 0 82:135 8
12. Brablenci Kojetín 12 0 0 0 0 12 0 80:136 0
Příští program - 13. kolo, pátek 12.2. 2016: Sharks Olomouc - Sem Sex z Dolní, Horní 
Moštěnice, No Fear Šternberk - Miagi Mohelnice, Tygři Prostějov - U Jiřiny Prostějov, Dra-
ci Nová Hradečná - Legend Olomouc, Poslanci Bělkovice-Lašťany - Dobří bobři Olomouc, 
Zavadila o jedličku Čechovice - Brablenci Kojetín (SO 13.2.). 

B LIGA PROSTÌJOVSKO
10. kolo: O tečku Prostějov - Twister Kroměříž 10:8, Rafani Čelčice - Hamerské kladivo 
10:8, Orli Kojetín - Skalní Na Nové Doloplazy 14:4, Fénix Prostějov - Mexičani Biskupice 
9:10 pp, Darts La Putica Prostějov - V Zeleném Prostějov 16:2. 

TABULKA:
1. Darts La Putica Pv 10 7 1 0 1 1 0 112:70 24
2. Twister Kroměříž 10 7 1 0 0 2 0 117:64 23
3. V Zeleném Prostějov 10 6 0 0 0 4 0 99:81 18
4. Mexičani Biskupice 10 5 1 0 0 4 0 84:97 17
5. Orli Kojetín 10 4 1 0 1 4 0 92:90 15
6. O tečku Prostějov 10 4 1 0 1 4 0 91:91 15
7. Rafani Čelčice 10 4 0 0 2 4 0 89:93 14
8. Fénix Prostějov 10 3 2 0 1 4 0 87:96 14
9. Hamerské kladivo 10 3 0 0 0 7 0 84:96 9
10. Skalní Doloplazy 10 0 0 0 1 9 0 52:129 1
Příští program - 11. kolo, sobota 13.2. 2016: V Zeleném Prostějov - Orli Kojetín, Ha-
merské kladivo - Fénix Prostějov, Twister Kroměříž - Rafani Čelčice, Darts La Putica Pro-
stějov - O tečku Prostějov, Mexičani Biskupice - Skalní Na Nové Doloplazy. 

C LIGA PROSTÌJOVSKO
11. kolo: Hanácká trefa Prostějov - Mlynáři Ochoz 7:11, Pávi Bedihošt - Žabáci Iva-
novice na Hané 3:15, Kamzík 21 Prostějov - Fe-MAT Čehovice - nehlášeno. 
1. Mlynáři Ochoz 11 9 0 0 0 2 0 129:69 27
2. Hanácká trefa Pv 11 8 0 0 0 3 0 124:74 24
3. Fe-MAT Čehovice 9 6 0 0 1 2 0 97:66 19
4. Žabáci Ivanovice 11 5 1 0 0 5 0 102:97 17
5. Kamzík 21 Pv 10 2 0 0 0 8 0 55:125 6
6. Pávi Bedihošt 10 0 0 0 0 10 0 52:128 0
Příští program - 12. kolo, sobota 13.2. 2016: Mlynáři Ochoz - Pávi Bedihošt, Žabáci Ivano-
vice na Hané - Kamzík 21 Prostějov, Hanácká trefa Prostějov - Fe-MAT Čehovice.

www.
vecernikpv.cz

„Byli jsme pozdě na nohou, nevraceli se „Byli jsme pozdě na nohou, nevraceli se 
včas do obrany a tím pádem nestíhali“včas do obrany a tím pádem nestíhali“
  trenér Svitav Stanislav PETRtrenér Svitav Stanislav PETR
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„„Nakonec rozhodlo domácí prostředí, Nakonec rozhodlo domácí prostředí, 
lepší procento střelby a náš klidlepší procento střelby a náš klid““  
  prostějovský kouč Zbyněk CHOLEVAprostějovský kouč Zbyněk CHOLEVA
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Dohrávka 9. kolo: Ústí nad Labem - Nymburk 67:112 (12:30, 35:47, 44:83). Nejvíce bodů: Bar-
ham 19, Pecka 14, Anthony 11, Abercrombie 10 - Randle 24, Svoboda 18, De Zeeuw 14, Benda 10.
29. kolo: Kolín - Pardubice 97:89 (18:20, 38:50, 63:69). Nejvíce bodů: Skinner 20, Hunt 
18, Vocetka 16, Ličartovský 14, Bakič 10 - Švrdlík 23, Autrey 20, Půlpán 14, Wall 10 * Děčín 
- USK Praha 78:69 (15:15, 39:31, 56:44). Nejvíce bodů: Vyoral 24, Šiška 13, J. Houška 12 
- Mareš 16, Šafarčík 12, Feštr 11, Josipovič 10 * Jindřichův Hradec - Opava 83:92 (28:25, 
51:49, 63:68). Nejvíce bodů: Nofflet 24, Lamar 16, Šoula 10 - Klečka a Šiřina po 20, Blažek 
15, Jurečka 14  * Brno - Ústí nad Labem 87:60 (25:9, 43:28, 69:51). Nejvíce bodů: Egwu-
onwu 21, Zachrla 17, Šotnar 11 - Anthony 12, Barham 9, Jiřiček a Emerson po 8.
30. kolo: Pardubice - Brno 100:49 (28:19, 52:33, 72:41). Nejvíce bodů: Pandula 23, Švrdlík 20, 
Příhonský 16, Wall 13 - Egwuonkwu 12, Zachrla 11, Jordan a Jedovnický po 8 * Jindřichův Hradec - 
USK Praha 71:84 (15:17, 32:40, 50:59). Nejvíce bodů: Šoula 16, Nofflet 13, Zuzák 11 - Mareš 21, 
Feštr 17, Šafarčík 11, Grunt 10 * Svitavy - Kolín 74:63 (17:17, 32:34, 58:53). Nejvíce bodů: Doaks 
23, Barker 16, Bruinsma 15 - Skinner 16, McEachin 12, Ličartovský 7 * Ostrava - Děčín (8.2.,20:10).

DALŠÍ VÝSLEDKY 

Hyundai Final 4 Českého poháru v Pardubicích:
Semifinále, pátek 12. února: BK Opava - BK ARMEX Děčín (17.00), BK JIP Pardu-
bice - GEOSAN Kolín (20.00).
Sobota 13. února: O třetí místo (16.00), finále (19.00)
Dohrávka 1. kola Kooperativa NBL, pátek 12. února, 18.30 hodin: mmcité Brno 
- ČEZ Basketball Nymburk.

KAM PŘÍŠTĚ...

 Tým Z V P SKÓRE %V

1. BK ARMEX Děčín 26 22 4 2042:1748 84.6
2. ČEZ Basketball Nymburk 6 5 1 580:447 83.3
3. Ariete Prostějov 28 22 6 2286:1994 78.6
4. BK Opava 28 18 10 2228:2092 64.3
5. BK JIP Pardubice 29 18 11 2364:2104 62.1
6. USK Praha 28 13 15 1970:1954 46.4
7. BC GEOSAN Kolín 28 13 15 2136:2181 46.4
8. NH Ostrava 26 11 15 1803:1899 42.3
9. BOHEMILK Tuři Svitavy 28 11 17 1958:2238 39.3
10. SLUNETA Ústí nad Labem 28 9 19 2116:2318 32.1
11. BK Lions Jindřichův Hradec 28 7 21 2121:2341 25.0
12. mmcité Brno 27 6 21 1938:2226 22.2

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO NEÚPLNÉM 30. KOLE

  Ariete Ariete 
 Prostějov

BKBK
 Opava

8383

6767

čtvrtiny skóre
 1. 25-23
 2. 21-16
 3. 16-15
 4. 21-13
  poločas:  46-39

Marko Roman 18, Palyza Lukáš 18, Tomanec Jan 14, Kouřil 
Radovan 9, Peterka Ondřej 8, Roseboro Brett 7, Dokoupil Petr 7, 
Sehnal Marek 2, Slezák Pavel 0, Šteffel David 0, Novák Martin 0.
 Trenér: Zbyněk Choleva

Blažek 18, Zbránek 13, Cvek 9, Šířina 6, Jurečka 6, Kramný 6, 
Klečka 4, Vlček 3, Lyčka 2, Dragoun 0. Trenér: Petr Czudek

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
OPAVY:

kooperativa nbl - 30. kolo

Střelba 2b.: 34/21:37/18
Trojky:  10:5
Trestné hody:  14/11:21/16
Doskoky: 39:19

Asistence: 19:11
Osobní chyby: 21:19
Získané míče:  12:14
Ztracené míče: 24:14

Rozhodčí: 
Dolinek, Kapl, 

Holubek 

Diváci: 653.

  Ariete Ariete 
 Prostějov

Bohemilk TuřiBohemilk Tuři
 Svitavy

8787

6767 čtvrtiny skóre
 1. 15-21
 2. 21-24
 3. 11-29
 4. 20-13
  poločas:  36-45

Jones 17, Doaks 15, Barker 14, Teplý 10, Bruinsma 7, Jaroš 4, 
Jurka 0, Andres 0, Šindelář 0, Bašta 0, Vaňák 0.  
 Trenér: Stanislav Petr

Tomanec Jan 15, Dokoupil Petr 13, Palyza Lukáš 13, Slezák 
Pavel 12, Šteffel David 9, Novák Martin 7, Roseboro Brett 7, 
Marko Roman 5, Kouřil Radovan 3, Peterka Ondřej 3, Sehnal 
Marek 0. Trenér: Zbyněk Choleva.

SESTAVA 
SVITAV:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

kooperativa nbl - 29. kolo

Střelba 2b.: 48/22:38/20
Trojky:  4:12
Trestné hody:  20/11:13/11
Doskoky: 33:43

Asistence: 14:22
Osobní chyby: 12:20
Získané míče:  4:9
Ztracené míče: 13:11

Rozhodčí: 
Dolinek, Jeřáb, 

Blahout
Diváci: 385.

„Utkání proběhlo v poněkud „Utkání proběhlo v poněkud 
vlažnějším tempu...“vlažnějším tempu...“
 asistent prostějovského  asistent prostějovského 
 trenéra Lubomír PETRÁŠ trenéra Lubomír PETRÁŠ
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               VK AGEL VK AGEL
 Prostějov
Volejbal   PrechezaVolejbal   Precheza

 Přerov

33
00

set skóre min.
1. set: 25:16 23
2. set: 25:13 19
3. set: 25:16 22

Markevich, Tinklová, Herelová, Gambová, Vargas, 
Borovinšek, libero Kovářová. Připraveny byly: Weiss, 
Matienzo, Steenbergen, Soares.  
 Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír Petráš. 

Tomášeková, Rašková, Šťastná, K. Kohoutová, Cebáko-
vá, L. Kohoutová - Šebetovská.  
 Trenéři: Libor Gálík a Vladimír Tabara.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
POLICE:

UNIQA EXTRALIGA ŽEN ČR - 19. kolo

Rozhodčí: Vachutka a Peloušek. Čas: 1:04 hodiny. Diváků: 400

POSTUPUJE: 
PROSTĚJOV

19. kolo - SKUPINA o 1. až 4. místo: Olomouc - Ostrava 3:0 (16, 23, 12). 
19. kolo - SKUPINA o 5. až 8. místo: Olymp Praha - Šternberk 3:0 (13, 12, 12), KP Brno 
- Frýdek-Místek 3:2 (12, -15, 20, -23, 15).

VÝSLEDKY NADSTAVBY EXTRALIGY

SKUPINA O 1. AŽ 4. MÍSTO
 Tým Z V3 V2 P1 P0 Sety Míče Body

1 VK Agel Prostějov 17 16 0 1 0 50:5 1357:897 49
2 VK UP Olomouc 17 13 0 1 3 42:15 1356:1069 40
3 TJ Ostrava 17 10 3 0 4 40:22 1416:1299 36
4 Volejbal Přerov Precheza 17 9 0 2 6 32:27 1298:1158 29

SKUPINA O 5. AŽ 8. MÍSTO
5 PVK Olymp Praha 17 9 2 0 6 34:25 1318:1192 31
6 VK Královo Pole 17 5 3 1 7 30:34 1310:1347 21
7 Sokol NIBE Frýdek - Místek 17 4 0 3 10 21:43 1217:1453 15
8 TJ Sokol Šternberk 17 1 1 0 15 13:47 1051:1438 5

Poznámka: tato soutěž se boduje takzvaným italským bodováním. V3 je výhra 3:0 a 3:1 za tři body, 
V2 výhra 3:2 za dva body. P1 je prohra 2:3 za jeden bod, P0 je prohra 1:3 a 0:3 bez bodu.

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PRO NADSTAVBU

OBLASTNÍ PØEBOR JIH – 7. KOLO:
T.J. Sokol Přemyslovice „B“ – T.J. Sokol Citov 
8:0 (Zapletal – Opletal 1:0, Hájek – Vitoslav-
ský 1:0, Prucek – Šneidr 1:0, Hauser – Mikeš 
1:0, Šubert – Nevřela 1:0, Popelka – Říha 1:0, 
Brablec – Hradílek 1:0, Böhm – Benda 1:0), 
T.J. Sokol Skalička „B“ – SK Prostějov „B“ 
6,5:1,5 (Nehyba – Hradský 0:1, Vaculík – Král 
1:0, Vozák – Meissel 1:0, J. Jiříček – Milan 
Londin 0,5:0,5, Bednář – Skládal 1:0, Dragón 
– Grbin 1:0, V. Jiříček – Tesař 1:0, Pospíšil – 
Martin Londin 1:0), SK ROŠÁDA Prostějov 
„B“ – A64 Př.F. UP Olomouc 4:4 (Dvořák – 
Kamarád 0:1, Brácha – Růžička 0:1, Gorba 
– Škvír 0,5:0,5, Snášel – Jelínek 0:1, Navrá-
til – Šobáň 0,5:0,5, Buriánek – Gregůrková 
1:0, Krejsa – Mohapl 1:0, Vychodil – Kurfürst 
1:0), Sparta Přerov – Sigmia Senior Olomouc 
„B“ 5,5:2,5, T.J. Sokol Konice – T.J. Sokol 
Tovačov 4:4 (Kašparovský – Čala 1:0, Haj-

nyš – Ďatel 1:0, Pinkava – Drtil 0:1, Kučera 
– Řihošek 0,5:0,5, Zatloukal – Zacpal 0,5:0,5, 
Král – Mojžíš 0,5:0,5, Páleník – Nedoma 0:1, 
Burget – Šuga 0,5:0,5).
------------------------TABULKA-------------------------
1.  Sokol Přemyslovice „B“ 6 1 0 19 39.0 31
2. T.J. Sokol Skalička „B“ 6 0 1 18 38.0 27
3. SK Prostějov „B“ 4 1 1 13 27.5 21
4. Spartak Přerov 3 0 2 9 22.0 16
5. ROŠÁDA Prostějov „B“ 2 2 2 8 23.5 15
6. Senior Olomouc „B“ 2 1 4 7 28.0 18
7. A64 Př.F UP Olomouc 2 1 3 7 24.0 15
8. T.J. Sokol Konice 2 1 2 7 17.0 9
9. T.J. Sokol Citov 2 0 4 6 14.5 8
10. ŠK Vinary 1 0 5 3 20.0 14
11. T.J. Sokol Tovačov 0 1 6 1 18.5 11

2. LIGA, SK. „E“ – 7. KOLO:
Jezdci Jundrov – Silko Gambit Jihlava 4:4, 
SK Prostějov – ŠK Kuřim 3:5 (Závůrka – Ta-
jovský 1:0, Matoušek – Majer 0:1, Adamčík 
– Košata 0,5:0,5, Zvoníček – Markovič 0:1, 
Vláčil – Majer 0,5:0,5, Fiala – Sládek 0,5:0,5, 
Virgler – Křena 0,5:0,5, Š. Londin – Krupica 
0,5:0,5), TJ Podlužan Prušánky – A64 PRO-
CLIENT Grygov „B“ 6:2, SK Lokomotiva Brno 
„B“ – OREL Ořechov 6:2, ŠK Caissa Pivovar 
Dalešice – ŠK GORDIC 3,5:4,5, ŠK GARDE 
Lipovec – ŠK Duras BVK „B“ 6,5:1,5.

------------------------TABULKA-------------------------
1. ŠK GORDIC 6 0 1 18 33.5 22
2. ŠK Lokomotiva Brno „B“ 5 2 0 17 34.5 25
3. TJ Podlužan Prušánky 4 2 1 14 32.0 22
4. ŠK GARDE Lipovec 3 3 1 12 33.5 19
5. Caissa Pivovar Dalešice 3 3 1 12 31.0 21
6. Silko Gambit Jihlava 2 3 2 9 30.0 20
7. ŠK Kuřim 2 3 2 9 27.0 13
8. Jezdci Jundrov 2 3 2 9 26.5 13
9. PROCLIENT Grygov „B“ 1 2 4 5 24.0 12
10. OREL Ořechov 1 2 4 5 24.0 10
11. ŠK Duras BVK „B“ 1 1 5 4 22.5 11
12. SK Prostějov 0 0 7 0 17.5 6

ŠACHOVÉ ŠACHOVÉ PARTIEPARTIE

Poznámka: Za názvem následuje počet
výher, remíz a proher, body, skóre a partie.

PROSTĚJOV V pořadí třetí kolo šacho-
vého okresního přeboru jednotlivců se 
neslo v trochu slavnostnějším duchu. 
Ředitel turnaje a současně jeden z hráčů 
Karel Virgler totiž oslavil osmašedesáté 
narozeniny. A po přání od všech zúčast-
něným si k nim nadělil výhru, když zdo-
lal člena prostějovské Rošády Davida 
Krejsu.
Dařilo se rovněž vedoucímu muži celého 
pořadí Vladimíru Dvořákovi, jenž proti 
druhému v pořadí Karlu Meisselovi využil 
bílých kamenů k další výhře a stále zůstává 
s plným počtem bodů. Na druhou pozici 
se tak díky zdolání Stanislava Strejčka posu-
nul Pavel Vaculka, v poslední partii se mezi 
Pavlem Navrátilem a Alešem Hradským 
zrodila remíza.

Ani následné čtvrté kolo nic na úplném čele 
nezměnilo. V souboji opačných polovin ta-
bulky si Dvořák poradil s Navrátilem a stále 
platí, že neztratil ani bod. Jeho nejbližším 
pronásledovatelem je nově Virgler, jemuž 
se v souboji dvou sousedů podařilo zdolat 
Meissela. Před Vaculku se dostal i Hradský, 
jenž díky výhře ve vzájemném duelu zaují-
má třetí pozici. A na chvost se propadl Strej-
ček, jehož díky získanému bodu předstihl 
Krejsa.
Pořadí po čtvrtém kole: 1. Dvořák (RO-
ŠÁDA Prostějov) 4 body, 2. Virgler 3 b., 3. 
Hradský (oba SK Prostějov) 2,5 b., 4. Va-
culka (ROŠÁDA Prostějov) 2 b., 5. Meissel 
(SK Prostějov) 1,5 b., 6. Krejsa 1,5 b., 7. 
Navrátil (oba ROŠÁDA Prostějov) 1 b., 8. 
Strejček (SK Prostějov) 0,5 b.  (kv, jim)

Virgler slavil vítězstvím,
vede bezchybný Dvořák
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 Tým Z V VP PP P Skóre Bodů

1. Rytíři Kladno 48 28 5 5 10 186:131 99
2. ČEZ Motor České Budějovice 48 27 6 1 14 174:128 94
3. HC Dukla Jihlava 48 27 4 3 14 151:114 92
4. HC Slavia Praha 48 22 6 6 14 155:122 84
5. HC Zubr Přerov 48 22 5 3 18 147:136 79
6. LHK Jestřábi Prostějov 47 20 2 10 15 128:140 74
7. AZ Havířov 47 22 2 3 20 143:137 73
8. SK Kadaň 48 18 6 4 20 137:143 70
9. HC Slovan Ústí nad Labem 48 19 3 4 22 162:165 67
10. HC Stadion Litoměřice 48 15 8 5 20 136:163 66
11. SK Horácká Slavia Třebíč 48 14 6 7 21 118:140 61
12. HC Benátky nad Jizerou 48 15 4 3 26 119:133 56
13. HC Most 48 11 4 4 29 120:171 45
14. Salith Šumperk 48 9 5 8 26 122:175 45

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO 48. KOLE

„Soupeř nás jednoznačně vyškolil v efektivitě.„Soupeř nás jednoznačně vyškolil v efektivitě.
Ze tří šancí dal čtyři góly a pátý do prázdné.“Ze tří šancí dal čtyři góly a pátý do prázdné.“
 trenér Litoměřic MILOŠ ŘÍHA trenér Litoměřic MILOŠ ŘÍHA
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LHK Jestřábi
 Prostějov

HC Stadion 
  Litoměřice 5522

(1:2, 1:2, 0:1)

Branky a nahrávky: 15. Kopta (Vantuch), 29. Kalla (Doležal, Toman) – 16. Pro-
tivný (Čuřík, Novák), 19. Čuřík (Novák, Moskal), 30. Kuncek (Luňák, Husák), 34. Šlahař 
(Krejčík), 60. Čuřík (Novák, Moskal). Rozhodčí: Grech – Svoboda, Maštalíř. Vyloučení: 

5:5. Využití: 1:1. V oslabení: 0:0. Střely na branku: 44:24. Diváků: 1050.

Horčička – Drtina, Vokurka, Mojžíš, Rudl, Husák, Pro-
tivný, Kaluža – Luňák, Venkrbec, Kuncek – Novák, 
Moskal, Čuřík – Šlahař, Illéš, Krejčík.  
 Trenéři: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.

Pavelka – Toman, Bílek, Pavlas, Piegl, Šulc, Mikliš, Bažant 
– Kalla, Doležal, Švagrovský – Horna, Berger, Přeučil – 
Kopta, Nedvídek, Vantuch – Krátoška, Valášek, Beránek – 
Racek.  Trenéři: Miloš Říha a Daniel Tvrzník.

SESTAVA 
LITOMĚŘIC:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

WSM LIGA – 48. KOLO

řááábbbáábbbiiiibbbbbbbiiiiibbiiiii

49. kolo, pondělí 8. února 2016, 18.00 hodin: Benátky nad Jizerou - Šumperk 
(17.30), Kadaň - Havířov, Kladno - Přerov, Most - České Budějovice (17.30), Prostě-
jov - Ústí nad Labem, Slavia Praha - Litoměřice, Třebíč - Jihlava (17.30).
50. kolo, středa 10. února 2016, 18.00 hodin: České Budějovice - Kladno (17.30), 
Havířov - Třebíč, Jihlava - Most (17.30), Litoměřice - Kadaň, Přerov - Benátky nad Jize-
rou, Šumperk - Prostějov, Ústí nad Labem - Slavia Praha.
51. kolo, sobota 13. února 2016, 17.30 hodin: Benátky nad Jizerou - Kladno (17.00), 
Jihlava - České Budějovice, Kadaň - Ústí nad Labem (17.00), Most - Havířov, Prostějov 
- Přerov (17.00), Slavia Praha - Šumperk, Třebíč - Litoměřice.

KAM PŘÍŠTĚ NA HOKEJ...

1. TØÍDA
2. turnaj, neděle 7.2. 2016, hala Kostelec n. H.:  
AC Vyprahlo Konice - ŽE-STAV Nezamyslice 3:3 (1:1), Antl 2, Drešr - Horák, Konup-
ka, Musil. Sexmeralda - SK Griffins 98 5:0 kontumačně, Griffins se k turnaji nedosta-
vili, SK Griffins 98 - AC Vyprahlo Konice 0:5 kontumačně, Griffins se k turnaji ne-
dostavili, ŽE-STAV Nezamyslice - Sexmeralda 4:0 (2:0), Horák 2, Musil, Lakomý. SK 
Griffins 98 - ŽE-STAV Nezamyslice 0:5 kontumačně, Griffins se k turnaji nedostavili, 
FC Relax - AC Zavadilka 2000 6:1, Mechechelen - SK Ariston 92 1:1, SK Ariston 92 - FC 
Relax 3:3, AC Zavadilka 2000 - Mechechelen 1:5, SK Ariston 92 - AC Zavadilka 2000 9:4.  

Prùbìžná tabulka:
1. FC Relax Prostějov 4 3 1 0 15:6 4+6 14
2. Mechechelen Prostějov 4 3 1 0 11:5 3+6 13
3. SK Ariston 92 Prostějov 5 3 2 0 18:9 0+6 11
4. ŽE-STAV Nezamyslice 5 3 1 1 16:7 0+3 10
5. Sexmeralda Prostějov 5 2 0 3 13:14 1+3 7
6. AC Vyprahlo Konice 5 1 1 3 13:13 2+0 6
7. AC Zavadilka 2000 5 1 0 4 13:26 0+3 3
8. SK Griffins 98 Prostějov 5 0 0 5 2:21 0+0 0
 - první číslo ve sloupci bodů je počet bodů bonifikace, druhé pak počet bodů 
získaných v nadstavbové části soutěže, poslední sloupec je celkový počet bodů
Příští program - 3. turnaj, neděle 21.2. 2016, 12.00-18.00 hodin, hala Kostelec n. H.:
SK Griffins 98 - SK Ariston 92 (12:00), FC Relax - Mechechelen (12:40), AC Vyprahlo Ko-
nice - SK Ariston 92 (13:20), AC Zavadilka 2000 - SK Griffins 98 (14:00), Sexmeralda - FC 
Relax (14:40), ŽE-STAV Nezamyslice - Mechechelen (15:20), AC Vyprahlo Konice - AC 
Zavadilka 2000 (16:00), Mechechelen - Sexmeralda (16:40), FC Relax - ŽE-STAV Neza-
myslice (17:20). 

2. TØÍDA
2. turnaj, sobota 6.2. 2016, hala Kostelec n. H.:
Pobřeží Kocoviny - BVD 1:0 (1:0), Jordán. AC Zavadilka 2000 „B“ - Sexmeralda 
„B“ 1:0 (0:0), Frňka. Sexmeralda „B“ - BVD 5:4 (2:1), Hejduk 2, Tyl, Wolker, Cita 
- Pagáč 3, Šťastný. AC Zavadilka 2000 „B“ - Pobřeží Kocoviny 4:4 (1:2), Homola 
2, Jančiar, Haluzík - Václavík 2, Vrba 2. BVD - AC Zavadilka 2000 „B“ 4:1 (3:1), 
Dokoupil 2, J. Svozil, Šťastný - Homola. Pobřeží Kocoviny - Sexmeralda „B“ 2:5 
(2:3), Vrba, Jordán - Kolík 2, Jareš, Wolker. 
3. turnaj, neděle 7.2. 2016, hala Kostelec n. H.: 
FC Orange - Brodek u Pv 5:0, Brodek u Pv - Botafoga 2:3, Botafoga - FC Relax „B“ 5:1, 
FC Orange - Relax 5:1. 

Prùbìžná tabulka:
1. Botafoga Prostějov 5 5 0 0 20:8 15
2. FC Orange 5 3 0 2 22:10 9
3. AC Zavadilka 2000 B 5 2 1 2 14:18 7
4. FC Relax Prostějov B 4 2 0 2 19:13 6
5. Sexmeralda Prostějov B 5 2 0 3 13:17 6
6. Pobřeží Kocoviny 5 1 2 2 13:20 5
7. MK Brodek u Pv 4 1 1 2 12:15 4
8. BVD 5 1 0 4 12:24 3
- mužstvo FC Anděl Prostějov odstoupilo ze soutěže, jeho výsledky byly anulovány.
Příští program - 4. turnaj, sobota 13.2. 2016, 15.00-19.00 hodin, hala Kostelec n. H.:
Sexmeralda „B“ - Brodek u Pv (15:00), FC Relax „B“ - FC Orange (15:40), BVD - 
Brodek u Pv (16:20), Sexmeralda „B“ - FC Orange (17:00), FC Relax „B“ - Brodek u 
Pv (17:40), FC Orange - BVD (18:20). 

3. TØÍDA
2. turnaj, neděle 7.2. 2016, hala Němčice n./H.: 
Torpedo - Bedihošť 9:2, Fakin FC - Medvědi 4:2, Medvědi - Torpedo 1:3, Bedihošť - 
Fakin FC 6:0, Medvědi - Bedihošť 7:4, Atletico Smržice - Galacticos 5:4, FC Vrahovice 
- FC Memphis 2:3, FC Memphis - Atletico Smržice 1:5, Galacticos - FC Vrahovice 2:7, 
FC Memphis - Galacticos 3:0.

Prùbìžná tabulka:
1. Atletico Smržice 4 4 0 0 19:8 12
2. FC Memphis Prostějov 5 4 0 1 17:12 12
3. Torpedo Prostějov 5 3 0 2 20:12 9
4. FC Vrahovice 4 3 0 1 17:10 9
5. Sort Bar Bedihošť 5 2 0 3 17:21 6
6. Medvědi Prostějov 5 1 0 4 14:20 3
7. Galacticos 5 1 0 4 12:21 3
8. Fakin FC 5 1 0 4 11:23 3  
Příští program - 3. turnaj, neděle 14.2. 2016, 12.00-18.00 hodin, hala Kostelec n. H.:
Medvědi - FC Memphis (12:00), Atletico Smržice - FC Vrahovice (12:40), Torpedo 
- FC Memphis (13:20), Galacticos - Medvědi (14:00), Fakin FC - Atletico Smržice 
(14:40), Bedihošť - FC Vrahovice (15:20), Torpedo - Galacticos (16:00), FC Vrahovi-
ce - Fakin FC (16:40), Atletico Smržice - Bedihošť (17:20). (zv, koc)

   FUTSAL 
VE FINÁLEVE FINÁLE

NĚMČICE N./H., KOSTELEC N. 
H. Zajímavou zápletku dostává titu-
lový boj v nejvyšší třídě. Na poslední 
chvíli zachráněný Ariston, se v nad-
stavbě nadechl k velkým výkonům 
a před posledním turnajem živí mis-
trovskou naději! Ve hře jsou ještě 
Relax a Mechechelen, největší favo-
rité. Ve druhé třídě potvrdila svou 

nadvládu Botafoga, když nasadila 
rukavici rezervě Relaxu. Na druhou 
příčku se vyhouplo FC Orange.
 O barážistech rozhodne v sobotu na 
kostelecké palubovce. První třída 
bude finišovat o týden později. 
Podrobnější info na www.vecernikpv.
cz, kde najdete i aktuální střelecké ta-
bulky. 

47. kolo: Třebíč - České Budějovice 4:5 (0:3, 2:2, 2:0). Branky: 29. Polodna, 34. Kristl (Erat, 
Malena), 55. Raška (Niko, Zohorna), 56. Dolníček (Erat, Malena) – 16. Marek (Švihálek, Točík), 
19. Zíb (Chovan, Pajč), 20. Žalčík (Mikyska, Babka), 26. Mikyska (Babka, Žalčík), 40. Kolmann 
(Květoň, Pajič). Diváci: 1720 * Benátky n/J – Litoměřice 3:2 s.n. (1:0, 0:0, 1:2 - 0:0). Branky: 
10. Hlaváč (Říha, Plutnar), 58. Hlaváč (Plutnar), rozh. náj. Pletka – 48. Horna (Toman), 59. To-
man (Pavlas). Diváci: 328 * Kadaň - Most 1:5 (0:1, 0:2, 1:2). Branky: 45. Wágner (Macháček, 
Huňady) – 9. Strejček (Alinč), 22. Nedrda (Rod, Slavíček), 34. Smolka (Alinč), 46. Rod, 58. Smol-
ka (Alinč, Tauš). Diváci: 350 * Slavia Praha – Jihlava 1:3 (0:0, 0:2, 1:1). Branky: 55. Kašpařík 
– 23. Mrňa (Štebih), 32. Seman (Kolář, Grebenjuk), 60. Kaláb. Diváci: 1632 * Kladno – Ústí 
nad Labem 2:3 pp (1:1, 0:0, 1:1 - 0:1). Branky: 10. Pitule (Procházka), 55. Redlich (Pitule, 
Kehar) – 9. Tenkrát (Bernad), 47. Chalupa (Tenkrát, Bernad), 63. Tůma (Roubík, Tenkrát). Di-
váci: 2165 * Přerov - Šumperk 3:2 pp (0:1, 2:1, 0:0 - 1:0). Branky: 25. Grof (Sýkora, Pšurný), 
29. Grof, 62. Ferenc – 12. Miškovský (Zdráhal, Káňa), 35. Holík (Fořt, Vrdlovec). Diváci: 2328 * 
Prostějov - Havířov odloženo na XX.2., 17:00).
48. kolo: České Budějovice - Přerov 2:4 (0:0, 0:4, 2:0). Branky: 52. Mikyska (Nouza), 53. 
Nouza (Suchánek) – 25. Sýkora (Grof, Pšurný), 35. Sikora (Král), 36. Král (Grof, Pšurný), 36. 
Stoklasa (Sikora). Diváci: 6421 * Šumperk - Kladno 3:5 (1:0, 1:4, 1:1). Branky: 8. Holík 
(Miškovský), 36. Plášek (Zdráhal), 57. Milfait (TS) – 23. Nash (Stach, Bílek), 23. Zajíc (Kindl, 
Pitule), 27. Stach (Nash, Rudovský), 29. Procházka (Kindl), 60. Skuhravý (Rudovský). Diváci: 
934 * Ústí n/L - Benátky n/J 4:0 (1:0, 2:0, 1:0). Branky: 16. Bernad (Melka, Křovohlávek), 34. 
Brož (Tenkrát, Kuchler), 39. Roubík (Kloz), 53. Roubík (Tůma). Diváci: 1183 * Havířov - Sla-
via Praha 3:0 (1:0, 1:0, 1:0). Branky: 7. Hudeček (Maliník, Doudera), 33. Kanko (Pechanec, 
Lenďák), 52. Hudeček (Mazanec, Doudera). Diváci: 5328 * Jihlava - Kadaň 2:0 (2:0, 0:0, 0:0). 
Branky: 12. Harkabus (Škůrek, Důras), 19. Grebenyuk (Důras, Skořepa). Diváci: 1514 * Most 
- Třebíč 3:2 (2:0, 0:0, 1:2). Branky: 7. Slavíček (Nedrda, Rod), 14. Doležal (Strejček, Zeman), 
51. Alinč (Kokeš, Havlíček) – 50. Zohorna (Erat, Podlipnik), 56. Kristl (TS). Diváci: 215.

DALŠÍ VÝSLEDKY 47., A 48. KOLA WSM LIGY

FOTO & VIDEO 

GALERIE
klikni na

www.vecernikpv.cz
„Vypadl nám dojednaný soupeř, „Vypadl nám dojednaný soupeř, 
tak jsme byli rádi za jinou možnost“tak jsme byli rádi za jinou možnost“
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„Bez okolků přiznávám, že jsem rozladěný...“„Bez okolků přiznávám, že jsem rozladěný...“
lodivod eskáčka František JURAlodivodd eskáččka Fraantišeek JUURAA
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1.SK1.SK
 Prostějov

FKFK
 Pardubice U1999

55

11
Poločas: 3:1

Branky: 10., 86. Přikryl, 23. Langer, 43., 68. Kroupa - 18. Tichý.

Neoral (46. Kofroň) - Hirsch, Zelenka (65. Přikryl), Machynek, 
Sečkář - Machálek, Petržela (85. Zelenka), Fládr, Langer (46. 
Rus) - Kroupa, Přikryl (46. Zapletal).  Trenér: František Jura.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

vv

4. PŘÍPRAVNÉ UTKÁNÍ

1.SK1.SK
 Prostějov

FK OEZFK OEZ
 Letohrad

vv

11

00
Poločas: 1:0

Branka: 29. Černík.

Neoral (46. Kofroň) – Hirsch, Machynek, Rus, Sečkář – Machálek 
(46. Zapletal), Fládr (70. Machálek), Zelenka (46. Petržela) – Neku-
da, Kroupa (46. Přikryl).  Trenér: František Jura

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

dd

5. PŘÍPRAVNÉ UTKÁNÍ

Ariston míchá kartami!Ariston míchá kartami!

11. kolo: Orlová - Kostelec na Hané 11:7 (2:0, 5:4, 4:3), Spartak Přerov B - FBK Jeseník 5:3 
(2:0,2:1,1:2), Bohumín - Orlová 1:2 (0:0,1:1,0:1), Kostelec na Hané - Spartak Přerov B 3:7 
(0:1,3:2,0:4 ), FBK Jeseník - Bohumín 8:1 (1:0,3:0,4:1)
12. kolo: Mohelnice - K2 Sportcentrum Prostějov 5:4 (0:1, 1:2, 3:2),  Hranice - FbC Playmakers 
Prostějov 2:2 (0:2 , 1:0, 1:0), Stará Ves n/O -  K2 Sportcentrum Prostějov 7:7 (3:2, 2:4, 2:1), FbC 
Playmakers Prostějov - Mohelnice 6:3 (1:1, 3:0, 2:2), Stará Ves n/O - Hranice5:6 (1:2, 3:2, 1:2).
13. kolo: Rožnov p/R B - Orlová 6:5 (2:2,1:2,3:1), K2 Sportcentrum Prostějov - FBK Jeseník 
8:6 (2:2,2:1,4:3), Stará Ves n/O - Rožnov p/R B 3:4 (1:3,0:1,2:0), Orlová - K2 Sportcentrum 
Prostějov 7:3 (3:1,0:2,4:0), Stará Ves n/O - FBK Jeseník 5:6 (1:3,3:2,1:1).
14. kolo: Hranice - Mohelnice 7:3 (1:0,2:0,4:3), Spartak Přerov B - FbC Playmakers Prostějov 
4:5 (1:2,3:2,0:1), Bohumín - Hranice 2:8 (0:2,2:3,0:3), Mohelnice - Spartak Přerov B 3:5 
(1:1,0:2,2:2), FbC Playmakers Prostějov - Bohumín 7:3 (4:1,1:1,2:1).

VÝSLEDKY 11.,12.,13. A 14. KOLA 

15. kolo, neděle 21.2.: K2 Sportcentrum Prostějov - Spartak Přerov B, Orlová - Mohelnice, K2 Sport-
centrum Prostějov - Kostelec na Hané, Orlová - Spartak Přerov B, Kostelec na Hané - Mohelnice.
16. kolo, sobota 13.2.: Stará Ves n/O - FbC Playmakers Prostějov, Bohumín - Rožnov p/R B, FBK 
Jeseník - FbC Playmakers Prostějov, Bohumín - Stará Ves n/O, Rožnov p/R B - FBK Jeseník.

REGIONÁLNÍ LIGA - VÝSLEDKY 11.,12.,13. A 14. KOLA:

 Tým Z V R P Skóre Body

1. FBŠ Teiwaz Hranice 14 10 2 2 63:37 32
2. 1. FbK Eagles Orlová 12 10 1 1 81:40 31
3. FbC Playmakers Prostějov 14 8 2 4 79:49 26
4. FBK Jeseník 14 7 0 7 70:61 21
5. SK K2 Sportcentrum Prostějov 12 5 3 4 56:54 18
6. FBC Piranha Spartak Přerov B 12 6 0 6 62:77 18
7. FBC Mohelnice 12 5 2 5 46:47 17
8. TJ Stará Ves n/O Vosy 12 5 1 6 70:62 16
9. 1. FBK Rožnov p/R B 12 5 0 7 51:61 15
10. TJ Sokol Kostelec na Hané - HK 12 3 1 8 50:83 10
11. 1. SC Bohumín´ 98 14 0 0 14 38:95 0

PRŮBĚŽNÁ TABULKA REGIONÁLNÍ LIGY PO 14. KOLE

REGIONÁLNÍ FLORBALOVÁ LIGA

Výsledky kostelecké halovky:
Muži: 1. Jan Nedělník (Savana Kostelec) 592 bodů (297+295), 2. Bohumil Korbař (Plum-
lov) 586 b. (289+297), 3. Petr Lelovský (Opava) 576 b. (289+285), 4. Josef Nedělník (Sa-
vana Kostelec) 574 b. (289+285), 9. Petr Skopal 536 b. (259+277), 11. Jan Korbař (oba 
Plumlov) 533 b. (269+264). Ženy: 1. Sabina Kubesová (Suché Lazce) 581 b. (288+293), 2. 
Hana Nedělníková 580 b. (286+294), 3. Jaroslava Nedělníková 572 b. (280+292), 4. Irena 
Hynková (všechny Savana Kostelec) 550 b. (273+277). Senioři: 1. František Baborák (HK 
Světí) 573 b. (287+286), 2. Václav Losert (Opava) 554 b. (278+276), 3. Oldřich Kubesa (SKPK 
Suché Lazce) 550 b. (274+276), 6. František Sedláček (Savana Kostelec) 526 b. (261+265). 
Junioři: 1. Dominik Fifka 521 b. (256+265), 2. Tereza Skládalová (oba Savana Kostelec) 500 
b. (259+241), 3. Michal Smrčka (Otrokovice) 451 b. (226+225). Kadeti: 1. Lukáš Andrés 563 
b. (280+283), 2. Lukáš Baborák (Světí) 530 b. (263+267), 3. Natálie Měchová (Suché Lazce) 
505 b. (245+260), 8. Barbora Pospíšilová (Savana Kostelec) 367 b. (194+173).

Výsledky Èeského halového poháru v Suchých Lazcích:
Muži: 1. Bohumil Korbař 593 b. (296+297), 2. Jan Korbař (oba Plumlov) 576 b. (289+287), 
3. Dalibor Lhotský (Opava) 570 b. (288+282), 4. Josef Nedělník (Savana Kostelec) 567 b. 
(289+278), 6. Petr Skopal (Plumlov) 538 b. (269+269). Ženy: 1. Sabina Kubesová (Suché 
Lazce) 582 b. (289+293), 2. Jaroslava Nedělníková 571 b. (285+286), 3. Irena Hynková 
(všechny Savana Kostelec) 551 b. (274+277). Senioři: 1. František Baborák (HK Světí) 575 b. 
(288+287), 2. Oldřich Kubesa (SKPK Suché Lazce) 567 b. (282+285), 3. Václav Losert (Opava) 
564 b. (277+287), 7. František Sedláček (Savana Kostelec) 536 b. (268+268). Junioři: 1. Ka-
rolína Hynková 550 (271+279), 2. Dominik Fifka 514 b. (265+249), 3. Tereza Skládalová 
(oba Savana Kostelec) 512 b. (258+254). Kadeti: 1. Lukáš Baborák (Světí) 528 b. (264+264), 
2. Lukáš Andrés 528 b. (266+262), 3. Martin Hajný (Otrokovice) 509 b. (251+258), 9. Barbo-
ra Pospíšilová (Savana Kostelec) 428 b. (209+219).

VÝSLEDKOVÝ SERVIS - KUŠE

Poøadí HVL 2015/16 celkovì po 3. kolePoøadí HVL 2015/16 celkovì po 3. kole
1. Našrot 62, 2. TJ Haná Metal Prostějov 61, 3. Glauber R 55, 4. The Avengers 
53, 5. Sportovní klub K2 A 53, 6. Juřu bolí vlasy 53, 7. Lazam Vyškov 48, 8. Sex-
meralda Prostějov B 46, 9. VK Vrbátky 44, 10. Čučkyni 43, 11. Debakl Team 42, 
12. Premiéra 38, 13. Panteři 35, 14. Sokol Smržice 33, 15. Reálka 32, 16. Sokol I 
Prostějov 31, 17. Mosambik 30, 18. Kaktusáři 24, 19. Volej „93“ 23, 20. SK Čunín 
23, 21. Kosti 22, 22. Raubíři 15, 23. Galaxie 15, 24. Haluzáři 14, 25. Tučňáci 13, 
26. Sexmeralda Prostějov A 12, 27. Fénix 7, 28. TJ Sokol Přemyslovice 5.

Do čela HVL šel Našrot
PROSTĚJOV Po delší pauze byl celý je-
den víkend v hale RG a ZŠ města Prostě-
jova ve Studentské ulici vyhrazen Hanác-
ké volejbalové lize smíšených družstev. 
V sobotu 23. a v neděli 24. ledna bylo na 
programu 3. kolo základní části aktuální-
ho ročníku soutěže, jejíž členská základ-
na přesahuje osm stovek hráčů a hráček.
V této fázi se pokaždé bojuje v celkem šesti 
výkonnostních skupinách A (o 1. až 4. mís-
to), B (5. až 9.), C (10. až 14.), D (15. až 
19.), E (20. až 24.) a F (25. až 28.). Z elitní 
čtyřčlenné  grupy A dva horší týmy sestu-
pují do béčka, z nejnižší grupy F zase dva 
lepší kolektivy postupují do éčka. Ve všech 
ostatních skupinách pak platí, že vždy dva 
první jdou výše, třetí zůstává a dva poslední 
padají níž.
Největší pozornost logicky bývá upřena 
na kvalitativně nejvíc nabité áčko, kde se 

tentokrát sešli všichni tři vítězové HVL 
z  uplynulých let. Suverénně triumfoval 
premiant z  roku 2013 Našrot před úřa-
dujícím mistrem Juřu bolí vlasy, který za 
sebou těsně nechal šampióna 2014 Haná 
Metal. Sportovní klub K2 A v tvrdé kon-
kurenci nestačil a zůstal jasně čtvrtý.
Postup mezi elitu ze skupiny B vybojoval 
favorizovaný Glauber R a trochu překva-
pivě Vrbátky, jež potvrdily své neustálé 
zlepšování. Naopak se nedařilo obvykle 
silnému Vyškovu stejně jako v grupě C 
zhoršeným Panterům, naopak loni bron-
zoví Čučkyni po špatném vstupu do le-
tošní sezóny stoupají zpět nahoru.
V  průběžné tabulce soutěže se na čele 
bodově utrhla dvojice největších favori-
tů: vede Našrot o fous před Hanou Me-
tal. Čtvrté dějství se hraje 13. a 14. února. 
 (son)

Poøadí HVL 2015/16 ve 3. kolePoøadí HVL 2015/16 ve 3. kole
Skupina A: 1. Našrot 8, 2. Juřu bolí vlasy 5, 
3. TJ Haná Metal Prostějov 4, 4. Sportovní 
klub K2 A 1. Skupina B 5. VK Vrbátky 6, 
6. Glauber R 5, 7. The Avengers 4, 8. Sex-
meralda Prostějov B 3, 9. Lazam Vyškov 2.
Skupina C: 10. Čučkyni 6, 11. Premiéra 6, 
12. Reálka 3, 13. Debakl Team 3, 14. Pan-

teři 2. Skupina D: 15. Sokol Smržice 6, 
16. Mosambik 6, 17. Kaktusáři 3, 18. Volej 
„93“ 3, 19. Sokol I Prostějov 2. Skupina E: 
20. SK Čunín 6, 21. Kosti 5, 22. Haluzáři 
4, 23. Galaxie 3, 24. Sexmeralda Prostějov 
A 2. Skupina F: 25. Raubíři 7, 26. Fénix 6, 
27. Tučňáci 4, 28. TJ Sokol Přemyslovice 1.
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SI S CHUTÍ VLEZEM



Hlavní hvězdou večera měli být vyzrálí 
metaloví bardi Debustrol a podle toho 
také vypadala skladba publika. Na 
dnes už kultovní kapelu dorazila pře-

devším střední generace, která zná čes-
ky zpívající legendu od svých …nácti. 
„Na Debustrolu jsem vyrůstal, tohle 
jsem si nemohl nechat ujít,“ prozradil 
například prošedivělý Zdeněk. 
Jako první se ovšem ve světle reflektorů 
objevili Pražáci z Hentai Corporation. 
Ti rozjeli svou hudebně těžko uchopi-
telnou smršť, která oslovuje především 
nejmladší fandy tvrdé muziky. Perverz-
ní, šílení a divní, nebo originální, odvá-
zaní a sví? Na to jsme se zeptali účast-
níků sobotního koncertu i samotného 
frontmana kapely. Mezi návštěvníky se 

našli hentaioví panicové a panny, kte-
ří skupinu slyšeli poprvé, pohybovali 
se tu však i zarytí fanoušci. „Původně 
jsem sem šla za kamarády, takže kapelu 
Hentai Corporation slyším poprvé, ale 
moc se mi líbí,“ prozradila Večerníku 
Markéta Havlíčková. Podobně je na 
tom Aleš Pavlů: „Přišel jsem se jen 
podívat, Hentai neznám, ale mají fajn 
muziku.“ Fanoušek Tomáš kapelu zná 
už moc dobře. „Hentai Corporation 
poslouchám už delší dobu. Jsou vtip-
ní a zábavní. Mám je rád.“ Objevily 
se však i tvrdší názory. „Posloucháme 
heavy metal, takže cokoli tomu po-
dobné je pro nás dobré. Hentai slyšíme 
poprvé. Jsou super, ale i divní. Budeme 
je poslouchat i dál, pokud neuvidíme 
frontmanův obličej a jeho chování,“ 
shodly se s  úsměvem Tereza a Bára.
A co na to říká sám frontman kape-

ly Radek Škarohlíd? „V Apollu už 
jsme asi posedmý, takže je to takový 
náš fatherland. Míra, majitel Apolla, 
nás miluje a dává nám šanci už od 
té doby, co jsme byli teenageři. Dřív 
prodělával, teď už lehce vydělává a my 
mu dlužíme asi 20 akcí, takže tu určitě 
ještě několikrát zahrajeme,“ směje se. 
„Dneska si nás Debustrol přizvali, 
protože nechtěli hrát se starejma 
mrdkama, a tak jsme tu my. Ně-
kteří si myslí, že chceme jen šokovat, 
tak to ale není, my se chceme jen 
bavit.“ Nakonec s úsměvem pobízí: 
„Mně se kapela Hentai Corporation 
líbí. Když ji vidím na videu, tak jsem 

nadšenej. Já bych na ně klidně šel!“ 
Exkluzivní interview s  Radkem 
Škarohlídem najdete v  některém 
z příštích vydání!
Po opravdu hutném nástupním před-
krmu se na pódiu objevilo kvarteto ‚sa-
tanášů  ́- Debustrol. Na tanečním par-
ketu byla hned od prvních tónů hlava 
na hlavě, staří pardálové to do nich šili 
naplno. Nesmrtelné skladby jako Údo-
lí Hádu, Antikrist nebo z novějších De-
níky mrtvých rozpoutaly na sále přímo 
pekelné taneční kreace. „Debustrol 
je klasika, fortelná prácička,“ konsta-
toval například do rytmu kývající se 
Petr. Smrtelný nářez vyvrcholil řevem 

motorové pily, se kterou se oháněl 
jako dřevorubec lídr a zakládající člen 
Kolins. S jeho názorem na atmosféru 
v  prostějovském klubu vás bohužel 
neseznámíme, protože slušnou a opa-
kovanou žádost o komentář odmítl…
Závěr sobotní Aničky pak obstarali do-
mácí From Beyond, kteří po předchozí 
kruté náloži, svou propracovanou tem-
nou hudbou zbylé posluchače spíše 
pohladili. 
Suma sumárum klubu Apollo 13 za 
sobotní koncert palec nahoru. Přesto-
že se stylově jednalo o grupy ‚každý 
pes, jiná ves ,́ drtivá většina přítom-
ných se pobavila do „plnosyta“!  

 Co říct k právě skončené jedno-
značné partii?
„Soupeř nastoupil hodně oslabený a bez 
libera, takže nám stačilo dobře servírovat 
a nedělat moc zbytečných chyb. Podáním 
jsme ho dostávaly pod velký tlak, k jasné-
mu výsledku tři nula jsme došly bez pro-
blémů.“

 Před dvěma dny vás mnohem víc 
potrápilo Univerzity Palackého. Proč?
„Tam byly první dva sety úplně vyrov-
nané tím, že jsme dělaly chyby právě 
na servisu. Například v úvodní sadě 
jsme zkazily sedm podání, proto těsné 
skóre 25:23. Ve druhé byla pro změ-
nu potíž v horší koncentraci, kdy jsme 
proti prostřídané sestavě Olomouce 
s mladými hráčkami polevily. Pomoh-
la nám otočená koncovka na 26:24 
a ve třetím setu jsme už zapnuly na plno.“

 Vy jste odehrála dvě soutěžní střet-
nutí za sebou, což se stalo během sezó-
ny premiérově, ne?
„Asi ano, a jsem za to velice ráda. Čím víc 
hraju utkání, tím víc se můžu dostat do 
lepší formy. Jakmile jednou nastoupím, 
pak zase dvakrát ne a takhle pořád doko-
la, získává se herní jistota složitě. Člověk 
se pak necítí ideálně, tréninky a mistráky 
jsou samozřejmě něco jiného. Tudíž pravi-

delnější zápasový rytmus je pro mě určitě 
pozitivní.“

 Jak zatím hodnotíte své prostějov-
ské angažmá?
„Obávala jsem se toho, že nebudu nastu-
povat skoro vůbec. (úsměv) Trenér mi 
sice sliboval, že v české lize dostanu dost 
příležitostí, ale hodně lidí naopak říkalo, že 
v Prostějově třetí blokařka do hry moc ne-
chodí. Naštěstí prostor opravdu dostávám 
a z toho mám pochopitelně radost. Absol-
vovala jsem řadu zápasů v extralize i v Čes-
kém poháru, dokonce jsem naskočila také 
v Champions League a mohla si aspoň 
trochu vyzkoušet tuhle špičkovou evrop-
skou soutěž. Tím pádem jsem zatím velmi 
spokojená, líbí se mi tady úplně všechno. 
Z nového prostředí jsem měla trochu oba-
vy, které se však naštěstí nenaplnily.“

 Vedle volejbalu studujete vysokou 
školu v Bratislavě. Daří se obojí zvládat 
podle plánu?
„První semestr mám v podstatě za sebou, 
pouze si do druhého přenáším jeden 

předmět, který jsem nemohla absolvovat. 
Hlavně funguje s koučem domluvené 
uvolňování na jeden studijní den v každém 
týdnu, kdy vynechávám tréninky. S panem 
Čadou se vždycky předem domluvíme 
a děkuji za to, jak mi vychází vstříc.“

 Pokud se ještě vrátím k Lize mis-
tryň, co říkáte na jediný získaný bod 
v nabité základní skupině?
„Proti tak silným soupeřům to bylo skuteč-
ně těžké. Zajímavé je, že se nám hrálo mno-
hem lépe a vyrovnaněji s Casalmaggiore 
coby vítězem skupiny než proti Chemiku, 
který skončil až třetí. V Istanbulu jsme 
mohly klidně zvítězit, když se nám dařilo 
využít nekompletní sestavy domácích, 
nakonec jsme přivezly aspoň ten bodík 
a nezůstaly na nule. Podle mě je každé utká-
ní proti natolik špičkovým klubům velkým 
přínosem a myslím, že i přes porážky jsme 
s nimi dokázaly svádět docela vyrovnané 
bitvy bez nějakých debaklů.“

 Českými soutěžemi procházíte s vý-
jimkou úvodního klopýtnutí v Ostravě 
suverénně. S tím panuje spokojenost?
„Dá se říct, že jo. I když se nám někdy stává, 
že třeba podvědomě trochu ubereme plyn, 
polevíme v koncentraci a pak místy mívá-
me herní problémy. Ale to je asi normální, 
že se jasný favorit na papírově slabší týmy 
občas hůř soustředí. Nám se to naštěstí ne-
stává zase tak často, tím pádem jsme kromě 

zmíněné Ostravy vyhrály skoro všechno 
bez ztráty setu. A důležité souboje třeba 
v Olomouci jsme dokázaly zvládnout na-
prosto hladce.“

 Může se povést, abyste do konce to-
hoto ročníku už ani jednou nepodlehly?
„Určitě ano. Jen nesmíme nic podcenit 
a naopak musíme jít do každého střetnu-
tí koncentrovaně, abychom se vyhnuly 
zbytečným výpadkům. Prostě hrát svůj 
volejbal, opakovaně odvádět potřebný 
standard. V takovém případě věřím, že do 
konce sezóny neprohrajeme.“ (úsměv)  

PROSTĚJOV Přerov je štikou letoš-
ního ročníku UNIQA extraligy žen, 
jenže v Prostějově nastoupil v mini-
málním počtu bez několika obvyk-
lých opor. Koncentrovaně makající 
volejbalistky VK AGEL toho v de-
vatenáctém kole soutěže a zároveň 
úvodním dějství nadstavbové části 
využily k bezpečnému vítězství roz-
dílem více než jedné třídy, kterým 
upevnily své už tak jasné vedení 
v tabulce.

Hosté dorazili jen se sedmi plně zdravými 
hráčkami a bez libera, přesto v okleště-
ném složení nezačali vůbec špatně (2:3). 

Očekávaná vyšší kvalita favorita se však 
záhy projevila obratem na 7:4, další vý-
razný posun skóre pak přišel vzápětí při 
dobrém podání Gambové - 12:5. Tím se 
Agelky dostaly do pohody, naopak absen-
cemi oslabené soupeřky často chybovaly. 
Chytily se teprve za hrozivého stavu 17:7 
třemi body za sebou a najednou se řady 
nevynucených hrubek dopustilo vékáč-
ko, což kouče Čadu donutilo vzít si po 
razantním snížení na 20:15 oddechový 
čas. Ten pomohl, koncovka proběhla na-
prosto hladce - 25:16 a 1:0.
Obnovenou převahu si domácí kolektiv 
přenesl do druhé sady, kdy okamžitě ute-
kl na 4:0. O chvíli později přišla na servis 
do té doby nevýrazná Vargas a šesti esy (!) 
zařídila ještě větší trhák (z 5:2 na 13:2). 
Uprostřed setu si Prostějovanky znovu 
vybraly slabší chvilku, ovšem tentokrát 
kratší (ze 17:5 na 17:8), načež ve zbytku 
tohoto dominantního dějství zase kralo-
valy od výborného podání přes solidní 
obranu až po špičkový útok - 25:13 a 2:0.
Do třetí části sice Precheza vstoupila na-
dějně (2:3), leč opětovně drsným způso-
bem s ní zatočila skvěle servírující Vargas. 
Ofenzivně se sice tolik neprosazovala, 
ale svými bombami zpoza zadní lajny 
zařídila nový únik na 10:3. Po něm již 

nebylo v podstatě co řešit, byť si úřadu-
jící mistryně republiky ani tentokrát ne-
odpustily výpadek v podobě série čtyř 
inkasovaných bodů (z 15:7 na 15:11). 

Ztracenou jistotu však následně nabraly 
zpátky, aby celý duel bleskově ukončily 
v duchu jeho jednostranného vývoje – 
25:16 a 3:0. 

Hanáckého favorita sužovala zejmé-
na kolísavost výkonů, kdy vynikající 
pasáže střídal s vyloženě špatnými vi-
nou nadměrného množství vlastních 
chyb. A tenhle neduh občas vyplave 
na povrch i nyní, kdy se hra celého 
družstva VK celkově posunula opro-
ti začátku sezóny na mnohem vyšší 
level. „Já bych řekl, že žádný tým 
v kolektivních sportech nevydrží 
na top úrovni trvale a jeho výko-
ny se pohybují na určité sinusoidě. 
V našem případě považuji za důleži-
té, že se stejně jako v minulých letech 
dokážeme během ročníku zlepšovat. 
A pochopitelně chceme tento trend 
opět udržet až do konce sezóny včet-
ně bezpečného získání obou národ-
ních trofejí,“ uzavřel téma Čada.

Matienzo je v poøádku
Prostějov (son) - Volejbalistky VK 
AGEL se v probíhající sezóně mo-
hou opřít o vynikající zdravotní stav. 
U jedné hráčky však byl ve čtvrtek 
v ohrožení, když Sulian Matienzo mu-
sela uprostřed druhého setu odstoupit 
ze semifinálové odvety Českého po-
háru s Olomoucí. „Suli má bohužel 
potíže s kolenem, kvůli bolesti jsme ji 
museli vystřídat. Teprve lékařské vy-
šetření odhalí konkrétní důvod,“ říkal 
po vydřeném utkání hlavní trenér pro-
stějovských žen Miroslav Čada. Hned 
v pátek jeho svěřenka putovala ke spe-
cialistovi, jenž naštěstí neodhalil žádný 
vážnější problém. „Kloub i vazy jsou 
v pořádku, pouze úpon pod kolenem je 
trochu bolavý. Ale určitě nejde o žádné 
větší zranění,“ oddechl si Čada. Přesto 
nechal kubánskou smečařku v sobotu 
při extraligovém duelu s Přerovem na la-
vičce. „Nemělo smysl nic riskovat, jen ať 
si odpočine a dá nohu do pořádku. Za tý-
den do dalšího střetnutí proti Olomouci 
už by měla být normálně k dispozici,“ 
předpokládal trenér vékáčka. 

Jièín pustil jedinou sadu
Nový Jičín, Prostějov (son) - Po krát-
ké pauze opět pokračovala 2. liga žen 
2015/2016, v jejíž skupině C bojují 
o záchranu volejbalistky TJ OP Prostě-
jov. Tentokrát však měly hodně těžkou 
roli, když v 13. dvoukole soutěže zajíž-
děly na hřiště jasně vedoucího družstva 
tabulky. Nový Jičín úlohu vysokého 
favorita v úvodním střetnutí bezpečně 
splnil poté, co mu Hanačky během za-
hajovacího setu kladly srdnatý odpor. 
Ten byl ale postupně zlomen a duel 
nakonec dopadl jednoznačně 3:0 (22, 
12, 17). Odveta se oděvářkám povedla 
o něco lépe navzdory hladce ztracené 
první sadě. Pak totiž hostující kolektiv 
přidal a výrazně zlobil, dokonce získal 
ve svůj prospěch dramatickou třetí část. 
To druholigového suveréna donutilo 
pořádně zabrat k finálnímu výsledku 
3:1 (17, 22, -25, 14).

RYCHLÝ
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PROSTĚJOV Volejbalistky VK 
AGEL vyřadily Olomouc a podle 
očekávání postoupily do finále Čes-
kého poháru žen 2015/2016, kde se 
ve středu 24. února od 17:00 hodin 
utkají s Ostravou právě v olomoucké 
hale SK UP. Cíl teď zní jasně: zaplnit 
hlediště co největším počtem hlavně 
prostějovských diváků!
„Zatímco v předchozích letech se roz-
hodující zápas o národní pohárovou 
trofej hrál velmi daleko od Prostějova 

v Plzni a Českých Budějovicích, tentokrát 
je situace pro naše fanoušky mnohem pří-
znivější. Proto jim vycházíme maximálně 
vstříc a pořádáme pro ně zdarma autobu-
sový zájezd, navíc nebudou muset platit 
ani žádné vstupné,“ informuje sportovní 
manažer VK Peter Goga.
Tentokrát neexistuje ani omezení po-
čtu účastníků zájezdu, ba právě naopak. 
„Rádi bychom, aby finále letošního 
ročníku ČP v Olomouci navštívilo co 
nejvíce našich příznivců. Z toho důvo-

du má účast ve fanouškovském zájezdu 
zajištěn úplně každý, kdo se včas do 
uzávěrky přihlásí. Klidně vypravíme 
několik autobusů, v tom není žádný 
problém. A jak říkám, všichni fandové 
mají zadarmo jak dopravu, tak lístek 
na samotné střetnutí,“ zdůraznil Goga 
s jednoznačnou prosbou: „Pojeďte hol-
ky podpořit v důležitém souboji!“
Platí tedy, že Fanklub volejbalového 
oddílu VK AGEL Prostějov pořádá 
autobusový zájezd na finále České-

ho poháru žen 2015/2016 mezi VK 
Prostějov a TJ Ostrava v Olomou-
ci. Sraz fanoušků je ve středu 24. 
února v  15:45 hodin na parkovišti 
u haly Sportcentra DDM. Zájemci 
se mohou hlásit prostřednictvím 
e-mailu na adresu zatloukal@
vkprostejov.cz nebo telefonicky na 
číslo 777 311 108, podmínkou je 
dát na sebe nějaký kontakt. Uzávěr-
ka přihlášek v pondělí 22. února do 
18:00 hodin.  (son)

Zájezd i vstupné na finále ČP žen v Olomouci
je pro všechny volejbalové fanoušky ZDARMA!

Platí tedy, že Fanklub volejbalového
oddílu VK AGEL Prostějov pořádá
autobusový zájezd na finále České-

ho poháru žen 2015/2016 mezi VK 
Prostějov a TJ Ostrava v Olomou-
ci. Sraz fanoušků je ve středu 24.
února v  15:45 hodin na parkovišti 
u haly Sportcentra DDM. Zájemci
se mohou hlásit prostřednictvím
e-mailu na adresu zatloukal@
vkprostejov.cz nebo telefonicky na 
číslo 777 311 108, podmínkou je 
dát na sebe nějaký kontakt. Uzávěr-
ka přihlášek v pondělí 22. února do
18:00 hodin. (son)

VK Pv
PŘ PRCH 3:0

Miroslav ÈADA - trenér VK AGEL Prostìjov
„Utkání proběhlo v poněkud vlažnějším tempu a bylo ovlivněné jak silně nekompletní 
sestavou soupeře, tak naším výborným podáním. Dařilo se na něm zejména Melisse 
Vargas, která dala jedenáct es. Zpočátku jsme se trochu trápili v útoku, ale postupně se 
to zlepšilo a s povinným vítězstvím jsme neměli žádné problémy. Odvedli jsme dobrý 
spolehlivý výkon.“

Libor GÁLÍK - trenér Volejbal Pøerov Precheza
„Navzdory hladké porážce musím pochválit holky, které tento těžký zápas při našem 
kritickém zdravotním stavu odehrály. Silnému Prostějovu jsme vcelku solidně čelili 
kromě Vargas, jež nás rozstřílela podáním, na které by potřebovala zbrojní pas. Právě 
svým servisem rozhodla hned dva sety, jinak jsme tu v daném složení myslím nezkla-
mali a diváky potěšili aspoň řadou krásných výměn.“

NA 

jak se utkání vyvíjelo...
Bodový vývoj - první set: 2:0, 2:3, 
5:3, 7:4, 12:5, 15:6, 17:7, 17:10, 
18:12, 20:12, 20:15, 21:16, 25:16. 
Druhý set: 4:0, 5:2, 13:2, 14:3, 15:5, 
17:5, 17:8, 22:9, 24:11, 25:13. Třetí 
set: 2:1, 2:3, 10:3, 12:4, 15:7, 15:11, 
18:11, 20:12, 23:13, 25:16.

Marek SONNEVEND

Přerovské torzo odjelo s těžkým debaklem

PROSTĚJOV Řečeno nadsázkovou terminologií to v sobotu odpoledne na 
palubovce prostějovské haly Sportcentra DDM byla hra kočky s myší. Torzo 
zdravotně rozklíženého týmu žen Přerova absolutně nestačilo na kompletní 
družstvo volejbalistek VK AGEL, byť i v jeho sestavě chyběly některé odpo-
čívající opory.
Přesto měl domácí kolektiv navrch opravdu suverénně, a to ve všech her-
ních činnostech tradičně kromě bloků, jichž předvedl víc bodově přímo na 
zem soupeř. Z osobních statistik nejvíc zaujalo až neskutečných jedenáct es 
Melissy Vargas, které se však tentokrát nedařilo tak dominantně v útoku. 
Z ostatních plejerek vékáčka se nejvíc prosadila Barbora Gambová, jejíž 
dobrá forma v novém kalendářním roce tudíž přetrvává. A stejně jako ve 
čtvrtek s Olomoucí měla vynikající přihrávku Julie Kovářová.    (son)PROSTĚJOV Během uplynulého týdne došlo k několika změnám v termí-

nech zápasů nadstavbové části UNIQA extraligy žen ČR 2015/16, z nichž dvě 
se týkají i prostějovských volejbalistek. V Přerově nastoupí už ve čtvrtek 3. břez-
na od 18.30 hodin místo původní soboty 5. 3 a doma proti Ostravě již v pátek 
11. března od 18.30 hodin místo o den později. Kompletní upravené rozlosová-
ní obou skupin druhé fáze soutěže přinášíme níže.  (son)

Úpravy v losu
extraligové nadstavby

19. kolo
6. 2., 17:00 Prostějov - Přerov
6. 2., 17:00 Olomouc - Ostrava

20. kolo
13. 2., 17:00 Přerov - Ostrava

16. 2., 18:30 Prostějov - Olomouc
21. kolo

20. 2., 17:00 Olomouc - Přerov
20. 2., 17:00 Ostrava - Prostějov

22. kolo
3. 3., 18:30 Přerov - Prostějov
3. 3., 18:00 Ostrava - Olomouc

23. kolo
9. 3., 18:00 Ostrava - Přerov

9. 3., 17:00 Olomouc - Prostějov

11. 3., 18:30 Prostějov - Ostrava
12. 3., 19:00 Přerov – Olomouc

19. kolo
6. 2., 17:00 Olymp - Šternberk

6. 2., 19:00 Královo Pole - Frýdek - Místek
20. kolo

13. 2., 17:00 Olymp - Královo Pole
18. 2., 18:00 Šternberk - Frýdek - Místek

21. kolo
20. 2., 17:00 Frýdek - Místek - Olymp
25. 2., 18:00 Královo Pole - Šternberk

22. kolo
3. 3., 17:00 Šternberk - Olymp

5. 3., 17:00 Frýdek - Místek - Královo Pole
23. kolo

9. 3., 17:00 Frýdek - Místek - Šternberk
9. 3., 18:00 Královo Pole - Olymp

12. 3., 17:00 Šternberk - Královo Pole
12. 3., 17:00 Olymp - Frýdek - Místek

Kalendáø utkání

PROSTĚJOV V kádru volejbalových Agelek je podle dané hierarchie 
sice až třetí blokařkou, ale během svého prvního roku na Hané se do 
hry dostává víc než dost. V uplynulém týdnu Nina Herelová (na snímku) 
dokonce absolvovala kompletně celé dva duely, které ženy VK měly na 
programu. A ve čtvrtek pohárově proti Olomouci i v sobotu extraligově 
s Přerovem odvedla tradičně spolehlivé výkony. Po smetení Prechezy 
Večerník dvaadvacetiletou Slovenku krátce vyzpovídal.

„Z naší strany to byl tentokrát koncent-
rovaný výkon. Holky dodržovaly to, co 
jsme si o soupeři řekli, a chválím všech-
ny hráčky za výborné týmové pojetí. 
Pouze ve druhém setu Ostrava riskovala 
servis a my měli problémy s přihrávkou,“ 
zhodnotil trenér UP Jiří Teplý. „Nenavá-
zali jsme na náš poslední výkon v Olo-
mouci a hráli špatně především v útoku, 
kde musíme být příště odvážnější. Přís-
nější měřítko snese z naší strany pouze 
druhý set.   (son)

                    HRÁÈSKÉ STATISTIKY TÝMOVÉ   
VK AGEL Prostějov vs. Volejbal Přerov Precheza

STATISTIKY INDIVIDUÁLNÍ

“Obávala jsem se,
že nebudu 

nastupovat skoro
vůbec. Ale prostor 

dostávám a mám 
radost

Foto: Josef Popelka

Pondělí 8. února 2016
www.vecernikpv.czkultura v Prostějově a okolí...24

SOBOTNÍ SOBOTNÍ NOC V APOLLU:NOC V APOLLU:
PROSTĚJOV Metalová míchanice chutnala! Sobotní noc v hu-
debním klubu Apollo 13 přinesla návštěvníkům vskutku neza-
pomenutelný prožitek. Koncert tří kapel vyznávajících nejtvrdší 
odnože metalu, ale každá z nich z úplně jiného soudku… Zkrátka 
ten nejtvrdší hudební guláš, jaký si může posluchač představit! 
PROSTĚJOVSKÝ Večerník u toho samozřejmě nechyběl…

pro Večerník 

Tereza
MACHOVÁ 
Zdeněk
VYSLOUŽIL 

PŮVODNÍ
REPORTÁŽŽ

Kolins a motorovka – neodmyslitelná součást koncertů Debustrolu.  Foto: Zdeněk Vysloužil

STOCKHOLM, PROSTĚJOV 
Zpěvák, hráč na klavír, basu, har-
moniku a kytaru, loutkoherec, 
showman, dobrodruh, cestovatel, 
skvělý vypravěč a hlavně nevyčer-
patelný zdroj dobré nálady. Jed-
noduše muž, v jehož přítomnosti 
se člověk nikdy nenudil. Tak vzpo-
mínají na Jaroslava „Arthura“ Vrbu 
všichni, kteří s ním měli tu čest. 

Jaroslav Vrba svoji přezdívku „Ar-
thur“ získal podle amerického zpě-
váka Arthura Browna, který nazpí-
val písničku Fire. Psal se rok 1968 
a osmnáctiletý mladík nadupaný 
energií se do této písničky zcela za-
miloval a všude ji hrál. „Byl to velký 

bohém a na jeho kapelu chodila 
spousta mladých lidí. Ale to nebylo 
vše. Pamatuji si třeba, jak se kluci 
postavili na náměstí Padlých hrdi-
nů, začali hrát a vybírat do klobou-
ku krátce předtím, než tudy prošel 
prvomájový průvod,“ zavzpomínal 
například pamětník Leo Dostál. 

Zhudebnil i útìk
pøes hranice

Nelze se divit, že takovou osobnost 
tehdejší prostějovští studenti napros-
to zbožňovali. Ne nadarmo jej o pár 
dnů později zvolili králem Majáles 
1968. Jelikož po vpádu sovětských 
vojsk tradice Majáles v Prostějově na 
dlouhá opět skončila, stal se jediným 
„komunistickým“ nositelem tohoto 
titulu.  V jeho živelné touze po svobo-
dě mu však byly hranice našeho měs-
ta i komunistického státu příliš těsné. 
Proto se opakovaně pokusil o útěk za 
hranice, kvůli čemuž několikrát skon-
čil ve vězení. „Taky jsem seděl jeden 
den v Plzni na Borech. To jsme utíkali 
s jedním přes Šumavu. Bylo to úplně 

jako ve filmu Král Šumavy. Vyčenichal 
nás vlčák, přiběhli tři se samopalama 
a zavřeli nás. To jsem měl strach jak 
v životě nikdy před tím,“ vzpomínal 
samotný Vrba, který zážitky z nele-
gálního přechodu hranic dokonce 
zhudebnil.  

Dolly Buster
v mateøince  

Než se „Arthurovi“ zdárně podaři-
lo dostat za hranice, žil nějaký čas 
v Praze, kde se seznámil s Václavem 
Havlem a dalšími členy tehdejšího 
disentu. „Vzpomínám si, jak Vlastu 
Třešňáka učil hrát na kytaru,“ po-
znamenal Leo Dostál. Do Švédska 
se nakonec Vrba dostal v roce 1975. 
Ani tam však svůj životní styl nezmě-
nil. Oženil se s Argentinkou a nějaký 
čas pendloval mezi Švédskem a Jižní 
Amerikou. Nakonec se trvale usadil 
ve Stockholmu. Živil se naprosto pří-
značným způsobem. Pro děti z ma-
teřských školek hrál loutkové divadlo. 
Všechny děti ho zbožňovaly pro jeho 
bezprostřednost, vždyť jako málokte-

rý dospělý se dokázal stát jedním 
z nich. Ale ani v této branži si neod-
pustil své charakteristické výstřelky. 
„On nevystupoval jen s typickými po-
hádkovými postavami, ale mezi svý-
mi „herci“ měl i hvězdy showbyznysu 
jako třeba zpěváka Michaela Jacksona 
či českou pornoherečku Dolly Buster. 
A to se některým učitelkám z mateři-
nek přirozeně nelíbilo,“ zmínil se Leo 
Dostál. 

Poslední návštìva

Jaroslav „Arthur“ Vrba Prostějov na-
vštívil naposledy asi před čtyřmi lety. 
Zastavil se tehdy i na Běláku u Zdětína, 
což bylo jeho nejoblíbenější místo v celé 
České republice. Setkal se zde i s několi-
ka pamětníky, ze členů jeho legendární 
kapely v té době však v Prostějově žil už 
jen Jaroslav Kouřil pracující na prostě-
jovské kriminálce. Jaroslav Vrba se však 
brzy vrátil do švédského Stockholmu, 
kde už byl doma. Tam také začátkem 
letošního roku zemřel. Odešel tak „bož-
ský rošťák“, který si ze všeho nejvíce přál 
být svobodný a bavit sebe i ostatní. 

Zemřel největší prostějovský showman
Jaroslav „Arthur“ Vrba (65) byl jediným

prostějovským králem Majáles z éry komunismu
➢z titulní strany

pro Večerník 

Martin 
ZAORAL

exkluzivní
zpravodajství

ALLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLL

ví

PROSTĚJOV Mimořádnou hudeb-
ní událost mají možnost zažít 
všichni, kteří dorazí v  pondělí 
15. února do Městského divadla 
v Prostějově. Uskuteční se zde 
koncert fantastické slovenské 
šansoniérky s  maďarskými kořeny 
Szidi Tobias. Zpěvačku a herečku 
s  nezaměnitelným „chraplákem“ 
a originálním pěveckým přednesem 
známe například ze spolupráce s Mi-
chalem Horáčkem a Petrem Hapk-
ou, kteří jí napsali píseň Na hotelu 
v Olomouci. 
Osmačtyřicetiletá Szidi Tobias se 
vlastním jménem jmenuje Sidónia 
Tobiášová a pochází ze železničářské 
rodiny. Dříve, než vstoupila do 
uměleckého světa, prošla různými 
povoláními. Pracovala jako dělnice 
v koksovně, v městské knihovně 
i v divadle jako nápověda. Vystudovala 
herectví na Vysoké škole múzických 
umění v Bratislavě. Už v době svých 
studií hostovala na prknech činohry 
Slovenského národního divadla. Je 
také členkou souboru bratislavského 
Divadla Astorka Korzo '90 a Štúdia 
L+S. 

Co se týká zpěvaččina přínosu pro 
českou a slovenskou hudební scénu, 
ten je naprosto nezpochybnitelný. Je 
označována za pokračovatelku královny 
českého šansonu Hany Hegerové. Je 
pozitivně oceňována nejen publikem, 
ale i hudební kritikou. Doposud nahrála 
pět alb: Divý mak (2001), Punto Fijo 
(2003), Pod obojím (2008), Do vetra 
(2010) a Jolanka (2014). Třetí české 
album Pod obojím z roku 2008 vyneslo 
Szidi Tobias Zlatou desku.  Spolupracuje 
také na různých hudebních projektech 
ať už zmíněného Michala Horáčka, či 
například Jaroslava Svobody (Traband). 
V  rámci prostějovského koncertu 
zazní průřez jejím dosavadním reper-
toárem, ale převážně to budou písně 
z posledního alba Jolanka. „Szidi Tobias 
přivítáme v Prostějově již podruhé. Asi 
před třemi lety jí publikum aplaudo-
valo na koncertě uspořádaném po 
vydání alba Do vetra,“ uvedla ředitelka 
Městského divadla v  Prostějově Jana 
Maršálková. 
Pokud jste si ještě nestihli pořídit vstu-
penky na tuto výjimečnou událost, ještě 
máte možnost. Předprodej v pokladně 
městského divadla stále běží.   (pav)

V divadle zazpívá Szidi Tobias
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Jedni šokovali, druzí řezali
Jedni šokovali, druzí řezali

a třetí zklidňovali…
a třetí zklidňovali…

VIDEO&FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz
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Patnáctka uctila pětapadesátku
PROSTĚJOV Hold umělecké pýše 
města. Kredit Základní umělecké 
školy Vladimíra Ambrose přesahuje 
několik desetiletí hranice regionu. 
Jedním z  nosných oborů vyhlášené 
prostějovské školy je taneční. „Slaví-
me pětapadesát let od založení tohoto 
oboru na naší škole,“ uvedla Eliška 
Kunčíková, ředitelka prostějovské 
ZUŠ. 

Že se jedná o výročí hodně významné, 
potvrdil i nedělní slavnostní galavečer, 
který se odehrál na prknech Městského 
divadla. Zajímavý program, v jehož prů-
běhu mohli diváci zhlédnout celkem 
patnáct vystoupení, připravily Pavla 

Krieger Jahodová, Dana Škrabalová, Jana 
Baranová a Tina Antoníčková. „Program 
jsme chystaly už od konce minulého 
školního roku. Bylo potřeba sladit ter-
míny s divadlem, soubory i hosty,“ pro-
zradila ředitelka Kunčíková a dodala: 
„Jako hosta jsme pozvaly mezi jinými 
i Danu Škrabalovou, která dříve učila na 
naší škole.“ Ve vystoupeních se střídaly 
soubory ze ZUŠ Vladimíra Ambrose 
a olomoucké ZUŠ Iši Krejčího.
Vystoupení obou škol měla velký ohlas, 
i když se tematicky hodně lišila. Bylo vi-
dět, že každá škola razí jiný směr. „Mys-
lím, že ten průřez byl reprezentativní 
a naši žáci se vyrovnají krajskému městu. 
Paním učitelkám mohu jen poděkovat 
a poblahopřát,“ pochvalovala si Eliška 
Kunčíková a dodala: „Také s návštěvou 
musíme být spokojení. Samozřejmě 
že když vystupují ti nejmenší, je vždy 
enormní zájem. Vzhledem k  tomu, že 
je Fed Cup a chřipková epidemie, přišlo 
opravdu hodně lidí.“

Jedním z vážených hostů byla i náměst-
kyně primátorky Ivana Hemerková, 
která se sama může pyšnit uměleckou 
minulostí na prostějovské ZUŠ. „Já 
nechybím na žádné akci této umělec-
ké školy, sleduji ohromný posun dětí 
a pamatuji jejich začátky. Teď už jsou ve 
vyšších ročnících. Jako město jsme na 
ZUŠ velmi hrdí a myslím, že to dělají vý-
borně,“ konstatovala Ivana Hemerková 
a dodala: „Taneční obor založila dnes už 
legendární Eva Flašarová. Všechny ženy 

s uměleckými sklony k ní chodily. Dod-
nes si vzpomínám, že jsem v  jednom 
jejím vystoupení tančila kuchtičku a že to 
bylo úžasné!“  
V průběhu večera byly vedle zakladatelky 
tanečního oboru vzpomenuty i všechny 
její následovnice. Po odchodu Evy Flaša-
rové do důchodu její žezlo převzala Dana 
Škrabalová, následovala ji Vlasta Bour-
ková a v současnosti je v jeho čele Pavla 
Krieger Jahodová, která je shodou okol-
ností žákyní všech výše jmenovaných…

pro Večerník 
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„ZUŠKY“ naplnily Městské divadlo„ZUŠKY“ naplnily Městské divadlo

Žáci 5. a 6. ročníku ZUŠ Vladimíra Ambrose při vystoupení Nad střechami. 
 Foto: Zdeněk Vysloužil



PROSTĚJOV Naše město může 
být na hustou síť školských zařízení 
právem hrdé. Nejenže dává bohatý 
výběr zdejším žákům a studentům, 
ale přitahuje do centra Hané stře-
doškoláky i ze vzdálenějších koutů 
Olomouckého kraje. Takto výji-
mečnou školou je Střední odborná 
škola podnikání a obchodu, Prostě-
jov, která nemá v širokém regionu 
obdoby.

Zhruba padesát kilometrů vzdušnou 
čarou to má do svého bydliště v ma-
lebném podhůří Jeseníků studentka 
prvního ročníku oboru Marketingové 
komunikace a žurnalistika Karolina 
Staniczková. Její cesta na vybranou 
školu nebyla zdaleka jednoduchá. 
„Vlastně se dá říci, že jsem si přihláš-
ku na tuto školu vybojovala. Svou roli 
hrála v mém okolí i určitá nedůvěra 
k soukromému školství, byla jsem 
směrována spíše na gymnázium, kte-
ré bych měla podstatně blíž domovu. 
Mám ale jasnou představu věnovat se 
žurnalistice, takže tato škola byla pro 
mě logickou volbou,“ odkrývá Večer-
níku Karolina nelehkou cestu vedoucí 
k vytčenému cíli, což je samo o sobě 
pro tuto sympatickou studentku cen-
ná životní zkušenost.

Začátky v Prostějově pro ni nebyly vů-
bec jednoduché. „Město jsem vůbec 
neznala, netušila jsem, kde je škola, 
kde internát, nikoho jsem tady nezna-
la,“ vzpomíná Karolina Staniczková 
na první zářijové dny minulého roku. 
Škola samozřejmě s takovou situací 
počítá a rozjezd studentům usnadňu-
je díky třídennímu seznamovacímu 
pobytu na Baldovci. „Po pár měsících 
mohu říci, že jsem naprosto spokoje-
ná, jsou zde úžasné vztahy mezi pe-
dagogy a studenty. Rozvíjím znalosti 
jazyků, které mám z jazykové školy, 
zatím zdokonaluji angličtinu a rušti-
nu, od druhého ročníku přibude další 
jazyk. Baví mě také předmět česká 
společnost, kde probíráme historii 
českého státu po roce 1918,“ pochva-
luje si dívka, která také proniká do tajů 
komunikačních dovedností a písemné 
a elektronické komunikace.
A jak si nejlíp odpočine od studia? 
„Spousta kamarádek hraje florbal, tak-
že jsem se zapojila do družstva doros-
tenek, a tento sport mě docela chytl. 
Teď před vysvědčením jsem si dala 
chvíli pauzu, ale už se těším na návrat k 
florbalce a děrovanému míčku,“ usmí-
vá se Karolina Staniczková.

●● Jak vás napadlo, že se necháte 
nafotit?
„Navedla mě, nebo spíš přinutila, 
maminka...“ (úsměv)
●● Z jakých důvodů?
„Chtěla, abych měla nějaké fotky 
na památku. Vyloženě pro rodinný 
archív - babičce, mamince a o po-
dobně.“
●● Nakonec jste je ale zveřejnila...
(smích) „No, sklidily totiž spoustu 
ohlasů. Na Facebooku měly fotky 
hodně komentářů a ještě více laj-
ků. Hlavní ale je, že se líbily právě 
rodině.“
●● Nepřemýšlíte teď o dráze mo-
delky?
„Takto nepřemýšlím vůbec, to neu-
dělám ani náhodou. Stačí mi fotbal, 
zůstanu u něj.“
●● Na snímcích se ukazujete 
v různých podobách. Jak celá série 
vznikala?

„Byl to nápad paní fotografky. Fotily 
jsme dlouho, asi tak čtyři hodiny. Po-
čítám i přípravu s vizážistkou. Mys-
lím, že jsem se tak pětkrát převlékala.“ 
(úsměv)
●● Máte i nějaké lechtivější fotky?
(smích) „Jo, jo. Jedna z lechtivějších fotek 
se dokonce na přání paní fotografky ob-
jevila na internetu. Mám samozřejmě 
i další, ale ty už jsou jen soukromé...“
●● Jaký z toho máte dojem?
„Je to velice těžká práce, dělat bych 
to asi nechtěla. Výsledek mě ale mile 
překvapil, nepoznala jsem se! Na 
druhé straně mě to ale bavilo.“ 
●● Zopakujete si to někdy příště?
„Pokud bude mít mamka stejný ná-
pad i příští rok, tak se bránit nebudu 
a půjdu do toho zase. Spolupráce s paní 
fotografkou byla perfektní. Jmenuje se 
Markéta Rozsívalová, je z Kostelce 
a má své stránky - Foto Peggy Cotton.“
●● Co nafotit týmový kalendář 
vašeho ženského týmu?
(smích) „O tom mluvíme už delší 
dobu, ale realizace se nějak nedaří. 
Máme tady super fotografku, ale 
nejsme schopné se domluvit. Snad 
už to letos klapne!“

Jedinou kaňkou na jinak výborném 
vysvědčení se stala těsná porážka 2:3 
v Ostravě hned na úvod soutěže. „Samo-
zřejmě každá prohra v českých soutěžích 
je špatná a neměla by se stát. Na druhou 
stranu tehdejší zaváhání mělo i svou 

logiku, protože jsme po nesmírně kom-
plikované přípravě nastoupili ve stavu, 
který měl od dobré formy hodně daleko. 
A z toho pohledu nebyla prohra zase až 
takovou senzací,“ zavzpomínal na vstup-
ní zaváhání kouč Agelek Miroslav Čada.
Na svých svěřenkách naopak oceňu-
je, jak se s úvodním nárazem dokázaly 
vypořádat. „Ani vedení klubu nedělalo 
žádnou paniku a místo toho nás pod-
pořilo, čehož si také moc vážím. V klidu 
jsme tedy pokračovali s intenzivní tré-
ninkovou prací a dá se říct, že od té doby 

až dosud se neustále zlepšujeme, což je 
naše každoroční dobrá tradice. Všechny 
následující zápasy extraligové základní 
fáze jsme výsledkově zvládli bez větších 
problémů, s čímž určitě můžeme být 
spokojeni,“ zdůraznil Čada.
Řečí čísel se prostějovským volejba-
listkám vedlo opravdu skvěle. Po ost-
ravském výbuchu ovládly ze zbylých 
patnácti střetnutí dlouhodobé části pl-
ných třináct jasným poměrem 3:0 (!) 
a dvakrát zvítězily 3:1, když set ztratily 
jen v Přerově i doma proti KP Brno. 
Kvůli výše probírané prohře na severu 
Moravy sice nemohly atakovat rekordní 
bilanci z loňska v podobě samých triumfů 
s pouhými třemi nezvládnutými sadami, 
ovšem jinak si znovu vedly znamenitě. 
Tomu odpovídal také jejich náskok v čele 
tabulky, který po 18. kole činil výrazných 
devět bodů před druhou Olomoucí.

Poněkud kritičtější pohled je však 
nutné zaujmout v případě herního 
projevu, jenž především zkraje elitní 
české soutěže nebyl zdaleka ideální. 

PROSTĚJOV Zvládnout semifi-
nálovou odvetu Českého poháru 
žen 2015/16 nebylo pro volej-
balistky Prostějova vůbec lehké, 
kvalitně makající družstvo Olo-
mouce jim cestu za očekávaným 
vítězstvím i postupem notně ztíži-
lo. Přesto Agelky nakonec uspěly 
poměrem 3:0, byť musely ve dru-
hém dějství odvrátit setbol a tepr-
ve v závěru bitvy se propracovaly 
k dominanci podobné předchozím 
vzájemným duelům. Ve finále sou-
těže se její úřadující šampiónky 
utkají 24. února od 17.00 hodin 

právě v Olomouci s Ostravou, kte-
rá vyřadila KP Brno.
Vyrovnaný úvod záhy zrušila dvěma 
drtivými esy Vargas, čímž favoritky 
získaly vstupní výhodu (3:3 – 6:3). 
O tu však postupně přišly, když sou-
peřky dokázaly využít jejich nevy-
nucených chyb zejména na podání 
a uprostřed zahajovací sady vyrovnaly 
na 13:13. Domácí hned vzápětí znovu 
utekli (16:13), leč úpéčko dobře útoči-
lo i celkově hrálo kvalitní volejbal, tím 
se dlouho drželo v těsném závěsu. Roz-
hodla až dramatická koncovka, ve které 
i hostující tým zachyboval a umožnil 
nejistým Agelkám získat s odřenýma 
ušima postupový set – 25:23.
Za vyřešené situace ohledně účasti ve 
finále prostřídal olomoucký kouč vý-
razně sestavu, přičemž ta nová se oka-
mžitě chytila (0:3). Obhájkyním po-
hárové trofeje pomohla z útlumu opět 
nejlepší plejerka na hřišti Vargas, jejíž 
dominantní smeče i bomby ze servisu 
brzy otočily skóre na 8:5. Nicméně 
protivník stále bojoval, a jakmile roz-
hodil přihrávku Čadova souboru, do-
kázal zlobit (9:6 – 9:10). Také druhé 
dějství tedy probíhalo naprosto rov-
nocenně, jeho osud zase určil teprve 
vypjatý závěr. Vysokoškolačky v něm 

měly dokonce setbol (23:24), jenže 
zaúřadovala vynikající univerzálka 
z Kuby a Prostějov tím uchránila od 
nepříjemné ztráty – 26:24.
Ani poté ale ženy VK nevyvinuly 
žádnou pronikavou převahu, na-
opak samy musely ve třetí části lik-
vidovat rostoucí manko (2:3, 3:5, 
5:8). Proti sympaticky působícímu 
rivalovi jim to netrvalo dlouho, 

neboť po herně rozpačitější pa-
sáži následovala hodně vydařená 
a klubová jednička ČR něžného po-
hlaví rázem otočila deseti body za se-
bou při účinném podání Markevich 
na 18:9! Ze zbytku střetnutí se tak 
stala pouhá formalita, původně pro-
blematický mač dovedl favorizovaný 
kolektiv k triumfu bez setového klo-
pýtnutí – 25:14 a 3:0.  (son)

VK PV
UP OL 3:0

jak se utkání vyvíjelo...
Bodový vývoj - první set: 0:1, 3:1, 
3:3, 6:3, 11:8, 11:10, 13:11, 13:13, 
16:13, 18:15, 18:17, 22:21, 25:23. 
Druhý set: 0:3, 3:4, 8:5, 9:6, 9:10, 
11:10, 12:13, 14:13, 16:15, 16:17, 
19:17, 21:19, 21:22, 23:24, 26:24. 

 2:1, 2:3, 3:5, 5:6, 5:8, 8:8, 
18:9, 22:10, 23:13, 25:14.

volejbal36

původní zpravodajství
pro Večerník
Marek
SONNEVEND

navštivte stále více oblíbenější inter  

                  MELISSA VARGAS
A zase ona! Stejně jako v mnoha dřívějších týdnech letoš-
ní sezóny vyhlašujeme nejlepší hráčkou prostějovského 
celku mladičkou univerzálku z Kuby, neboť i v dosud 
posledních dvou střetnutích VK pokračovala v půso-
bivém galapředstavení. Zejména čtvrteční odveta 
semifinále Českého poháru jí vyšla náramně, 
když Olomouc zasypala 25 body včetně čtyř 
es při výborné úspěšnosti v útoku šedesát 
procent a celkové užitečnosti +19, což je za 
pouhé tři sety famózní. O dva dny později 
proti Přerovu v extralize sice ubrala na 
ofenzivní údernosti, ale naopak ještě vy-
stupňovala drtivost svého smečovaného 
servisu. Neuvěřitelných jedenáct es (!) 
hovoří samo za sebe a takový počet 
je možná individuálním rekordem 
na jeden zápas v novodobých dě-
jinách extraligy České repiubliky!

 AGELKA PODLE

 VEČERNÍKU

OKÉNKO KAPITÁNKY

aneb pohledem Solange SOARES
„Ve čtvrtek proti Olomouci byly první dva sety vyrovnané, protože jsme se trá-
pily na servisu, který jsme často kazily. Hlavně v tom spočíval důvod, že se utká-
ní dlouho tahalo. Až ve třetí sadě od stavu 5:8 se nám povedlo soupeře dostat 
pod tlak zlepšeným podáním a závěr pak proběhl v pohodě. Důležitá jsou vítěz-
ství 3:0 v obou semifinálových zápasech a to, abychom se co nejlépe připravily 
na finále. Sobotní střetnutí? Přerov byl hodně oslabený a my jsme udržely celý 
zápas koncentraci, tím pádem se zrodil jasný výsledek. Navíc nám tentokrát šel 
celou dobu mnohem lépe servis, to se pak vždycky hraje snadněji. Fanoušky 
jsme snad potěšily dobrým výkonem a teď máme víc času potrénovat, když 
další utkání hrajeme až po týdenní pauze.“ 
 SOLANGE SOARES, kapitánka VK AGEL Prostějov

PROSTĚJOV Volejbalový tým žen VK AGEL Prostějov má 
v aktuální sezóně velkou kvalitu. V evropské Champions 
League sice vinou krutého losu a extrémně těžkých soupeřů 
neuspěl, ale svou sílu zatím spolehlivě potvrzuje v UNIQA ex-
tralize ČR 2015/2016. Její základní část ovládl naprosto suve-
rénním způsobem srovnatelným s minulými ročníky.

Miroslav ÈADA - trenér VK AGEL Prostìjov
„Dlouho nás trápilo podání, strašně moc jsme jich zkazili. Proto byl zápas dva 
sety tak vyrovnaný. Přitom dokážeme ubránit i z průměrného servisu, tudíž 
tolik chyb v této činnosti znamenalo zbytečné komplikace. Naopak hosté hrá-
li velice dobře i po vystřídání a v koncovkách úvodních dvou sad nás zachrá-
nila jen výborná Melissa Vargas. Hrála s obrovskou chutí a znovu potvrdila 
svou top třídu. Naopak Sulian Matienzo má bohužel potíže s kolenem, teprve 
lékařské vyšetření odhalí konkrétní důvod.“

Jiøí TEPLÝ - trenér VK UP Olomouc
„Věděli jsme, že jakmile prohrajeme jeden set, je ohledně postupu konec. Pro-
to jsme dali od druhé sady prostor mladým holkám, co jindy tolik nenastu-
pují, a přesto se nám dva sety povedlo s favoritem vést naprosto vyrovnanou 
partii. Koncovky patřily zkušenějšímu soupeři, načež ve třetí sadě rozhodla 
desetibodová šňůra domácích v jednom postavení. I přes porážku 0:3 jsme 
však v Prostějově většinu střetnutí zanechali solidní dojem a dokázali si, že se 
proti mistrovi dá hrát. Odjíždíme vcelku spokojeni.“

NA 

                    HRÁÈSKÉ STATISTIKY TÝMOVÉ   

VK AGEL Prostějov vs. VK UP Olomouc

STATISTIKY INDIVIDUÁLNÍ

Kromě úvodního klopýtnutí v Ostravě 
EXTRALIGOVÁ DOMINANCE 

 

PROSTĚJOV Když je kubánská univerzálka VK AGEL ve formě a dostane 
se do ráže, je prostě k nezastavení. Na vlastní kůži to pocítily olomoucké 
volejbalistky ve čtvrteční odvetě semifinále Českého poháru, jež v Prostějově 
opanovala právě Melissa Vargas.
Teprve šestnáctiletá opora ženského vékáčka doslova zničila jinak velice slibné 
šance hostujícího týmu na zisk alespoň jednoho setu. Dobře hrající vysokoškolačky 
po něm sahaly, jenže vynikající Meli zaúřadovala ve všech klíčových momentech 
jak dělovým servisem, tak nechytatelným útokem. A například způsob, jakým 
v podstatě sama otočila koncovku druhé sady, byl skutečně málokdy vídaný.
Suverénní převahu domácí opory vydatně doplňovanou ještě příspěvkem 
Tatsiany Markevich dokládá následující přehled zápasových statistik, 
z nějž můžete také vyčíst, v čem Agelky měly navrch (útok, přihrávka) či 
neměly (servis, blokování) kolektivně.    (son)

V sobotu opět s Olomoucí,
nyní už ale extraligově
PROSTĚJOV Podruhé v krátké době 
bude prostějovská hala Sportcentra 
DDM dějištěm střetnutí mezi volejba-
listkami VK AGEL a Olomouce. Jen 
devět dnů od vyrovnané bitvy v semi-
finále Českého poháru tentokrát půjde 
o duel 20. kola UNIQA extraligy žen 
ČR 2015/2016, který se hraje v sobotu 
13. února od 17:00 hodin.
V tuto chvíli mají oba hanáčtí rivalové za 
sebou již čtyři vzájemné souboje během 
aktuální sezóny. První tři byly vcelku 

jednoznačné, když favoritky nejprve tri-
umfovaly ligově jak doma 3:0 (12, 22, 
10), tak venku 0:3 (-18, -17, -24) a poté 
ovládly i úvodní semifinálový mač ČP na 
půdě protivníka 0:3 (-16, -18, -12). Tepr-
ve napočtvrté dokázaly vysokoškolačky 
držet delší dobu krok a v pohárové odvetě 
sahaly minimálně po zisku jednoho setu. 
Jenže nedosáhly, Agelky znovu zvítězily 
bez ztráty kytičky 3:0 (23, 24, 14).
„Právě v tomto posledním utkání však 
olomoucký tým nejvíc ukázal, na co 

má. Pokud nás dobrým podáním 
dostane pod tlak, máme problémy 
a průběh pak může být vyrovnaný. Na 
druhou stranu jsem přesvědčen, že 
pořád záleží hlavně na nás. Když sami 
předvedeme kvalitní výkon, nedáme 
soupeři tolik šancí, aby se výrazněji pro-
sazoval. Proto se důkladně připravíme 
a věřím, že jediný zápas za celý týden 
zvládneme na vysoké úrovni,“ pronesl 
směrem k sobotnímu derby kouč VK 
Miroslav Čada.

Připomeňme, že tým UP se v letošním 
soutěžním ročníku opírá o následující 
osu plejerek: nahrávačka Katarína Dudo-
vá, univerzálka Paula Kubová, smečařky 
Monika Dedíková s Darinou Košickou či 
Martinou Michalíkovou, blokařky Beta 
Dumančič s Veronikou Závodnou a libero 
Simona Hronová. Navíc má nejbližší sok 
Prostějova očividně formu, neboť o uply-
nulém víkendu smetl v tabulce třetí Ost-
ravu suverénně 3:0. „Určitě si dáme pozor, 
aby nás nezaskočili,“ ujistil Čada.  (son)

PROSTĚJOV UNIQA extraliga žen 
odstartovala úvodním kolem svou nad-
stavbovou část. Ještě předtím však byly 
na programu semifinálové odvety Čes-
kého poháru, v nichž se zrodila jedna 
tradiční a jedna historická událost.
Za obvyklý děj se dá právem považovat 
postup VK AGEL Prostějov do finále, 
již devátý v řadě za sebou. Naopak dějin-
ný význam měl průnik do závěrečného 
mače o trofej pro Ostravu, která tohoto 
úspěchu dosáhla premiérově za celou 

dobu klubové existence. Po triumfu 3:0 
v Brně jí k tomu stačil odvetný zisk vstup-
ní sady, byť poté Královu Poli podlehla 
1:3 (15, -23, -16, -19). Ale to už vlastně 
o nic nešlo.
Extraligovou nadstavbu otevřel ve skupi-
ně o 1. až 4. místo vedle prostějovského 
smetení oslabeného Přerova také zápaso-
vý šlágr dvou tabulkových sousedů, který 
se však též změnil v naprosto jednostran-
nou záležitost. Olomouc totiž rozdrtila 
právě Ostravu 3:0 (16, 23, 12).

Pondělí 8. února 2016
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Z FOTBALISTKY NA PŘEHLÍDKOVÉ MOLO?
KOSTELEC NA HANÉ Nová kariéra? Zatím ne! V závěru 
minulého roku proletěly na sociální síti snímky, které vzbudily 
velký ohlas. Hlavní postavou je Kristýna Vykopalová, nadějná 
fotbalistka z Kostelce na Hané. „Ohlas byl skutečně velký, 
nečekala jsem to,“ usmívala se novopečená amatérská model-
ka, kterou Večerník požádal o exkluzivní rozhovor. Ten se nesl 
v rozverném duchu, ostatně kukuč sympatické sportovkyně 
tomu jen nahrával...

exkluzivní rozhovor
pro Večerník

Zdeněk 
VYSLOUŽIL

„V žádném „V žádném 
případě,“ směje případě,“ směje 

se ‚Kika´se ‚Kika´

Prvotní myšlenkou byly snímky 
ve fotbalovém dresu... Kristýně 
to ale sluší i ve společenských 
šatech.     
 Foto: Petra Rozsívalová

„Z chřipkové epidemie obavy nemám. 
Naštěstí na chřipku a podobné neduhy 
netrpím a jsem za to moc rád. Snažím 
se o sebe starat, aby mě nic takového 
netrápilo. Mám tedy pravidelný přísun 
vitamínů, otužuji se a pravidelně 
cvičím. Myslím, že i to přispívá k tomu, 
že je tělo odolnější. (úsměv) Myslím si, 
že není ani dobré se tohoto zbytečně 
obávat a věnovat tomu pozornost.“

Anketa
ptali jsme se v ulicíchptali jsme se v ulicích

„Z chřipkové epidemie strach ne-
mám, snažím se nepodléhat panice 
a nepřipouštět si, že se kolem mě po-
hybují nemocní lidé. Dříve, když jsem 
přišla do styku s chřipkou nakaženým 
člověkem, tak jsem si sama pro sebe 
řekla, že to určitě chytnu a taky že jsem 
chytla. (úsměv) Od té doby, co si ta-
kové myšlenky snažím nepřipouštět, 
se mi chřipka jako zázrakem vyhýbá...“ 

NENE

ROMAN KŘÍŽ
PROSTĚJOV

MICHAELA 
POLÁŠKOVÁ
PROSTĚJOV

MÁTE OBAVY 
Z CHŘIPKOVÉ 

EPIDEMIE?

anebaneb

NENE

ptala se Aneta Křížová

Dívka z Jeseníků se učí 
novinařině v Prostějově

Tomáš KALÁB

Důkazem Karolinina (vpravo) zájmu 
o historii je i účast na pietním aktu 
v Litovli. V pozadí hejtman kraje Jiří 
Rozbořil.  Foto: Hana Roháčková

„Pøihlášku„Pøihlášku
 na SOŠPO jsem na SOŠPO jsem

 si doslova vybojovala.
 si doslova vybojovala.

 A nelituju,“ usmívá  A nelituju,“ usmívá 

se Karolina se Karolina 
StaniczkováStaniczková

EXEXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

PŘEDPLAŤTE SI VEČERNÍK PŘEDPLAŤTE SI VEČERNÍK A STÁLE JEŠTĚ MŮŽETE VYHRÁT!A STÁLE JEŠTĚ MŮŽETE VYHRÁT!
SLOSOVÁNÍ O 10 000 Kč, ZÁJEZD a DALŠÍ VĚCNÉ CENY VÁS NEMINE

AKCE PLATÍ DO 15. ÚNORA 2016AKCE PLATÍ DO 15. ÚNORA 2016

už jen už jen 
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PROSTĚJOV Už popatnácté se ma-
turitní ples Střední odborné školy 
podnikání a obchodu konal v repre-
zentativních prostorách Národního 
domu. Ředitel školy Václav Křupka 
vzpomněl na magické datum 2. 2. 
2002, kdy proběhla premiéra. A 
stužkování maturantů je rok od roku 
zajímavější.
„Jedním slovem – jedinečné,“ ohodno-
til Křupka prezentaci obou maturitních 
tříd před slavnostním přípitkem. Stu-
denti maximálně využili vlastní kreati-
vity a možností, které skýtá současná 
technika. „Však jsme na tom také praco-
vali od začátku prosince,“ pochlubila se 
jedna z budoucích maturantek.
Velkého ocenění se dostalo dvěma 
sólistům baletu Moravského divadla v 
Olomouci, kteří skvělým uměleckým 
zážitkem přemostili předávání maturit-
ních stuh oběma třídám. „Stužkování 
jsme si moc užili, což se asi nebude dát 

říci o maturitě,“ shodli se studenti se stu-
hou Maturant 2016.
A právě k proslulé zkoušce z dospělosti 
obrátil pozornost studentů ředitel Vác-
lav Křupka. „Od státní maturity vás dělí 
už řádově dny. Chtěl bych vám proto 
připomenout citát básníka Francesca 
Petrarcy, kterého jistě znáte: Neuzná-
vám jiné rozkoše než učit se,“ přičemž 
v  daném okamžiku ve slavnostní at-
mosféře nasvíceného jeviště se s tímto 
výrokem asi mnoho právě pasovaných 
maturantů neztotožnilo.
Vlastní ples začal v  hlavním sále, kde 
hrála skupina Eši Band, sólem pro ma-
turanty. Ti si mohli zajít také na disko-
téku do vinárny, v restauraci hrálo k ob-
čerstvení duo Pauli a Slavoj. Nechyběla 
samozřejmě tombola, jejíž hlavní cenou 
byl IPAD.
V  prostějovském „Národě“ to zkrátka 
žilo až téměř dvě hodiny přes půlnoc. 
 (tok)

Zástupci obou tříd vzpomněli na uplynulé čtyři roky a poděkovali rodičům 
za jejich podporu.  Foto: Tomáš Kaláb
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Prvoligisté 
posílili extraligu

Praha (jim) – Gólman Alexandr Hy-
lák a útočník Nathan Robinson dopl-
nili v poslední den přestupů formou 
střídavých startů plzeňské Indiány. 
Oba patří mezi klíčové hráče prvoli-
gové Slavie a nyní tak mohou nakouk-
nout i do nejvyšší domácí soutěže. 
Trio Litoměřic Jaroslav Kalla, Aleš 
Pavlas a Milan Valášek má pro změnu 
vyřízeny střídavé starty do partnerské-
ho Hradce Králové. Naopak Bohumil 
Jank si už za Stadion až do konce se-
zóny nezahraje, Mountfield ho totiž 
pustil do Třince.

Šumperk doplnil
 gólman z NHL

Šumperk (jim) – Dvaadvacetiletý 
brankář Patrik Bartošák, vypomáhal 
Drakům v derby s Přerovem. Účastník 
světového šampionátu do dvaceti let 
draftovaný týmem Los Angeles Kings 
se tak po návratu ze zámoří rozchytá-
val ve druhé nejvyšší domácí soutěži. 
A další novou tváří v dresu Šumperka 
se stal Jan Káňa. Pětadvacetiletý útočník 
Vítkovic přišel na hostování do konce 
sezóny a čeká ho tak boj o záchranu 
proti Mostu. Někdejší mládežnický 
reprezentant se v letošním ročníku po-
týkal se zraněními a v šestnácti extrali-
gových zápasech nebodoval. Dočkal se 
pouze v Havířově, kde během čtyř utká-
ní stihl dvě branky a jednu přihrávku.

Tøebíè zbrojí v útoku
Třebíč (jim) – Novou posilou Ho-
rácké Slavie se až do konce sezóny stal 
Richard Kristl. Dvacetiletý kmenový 
hráč Plzně patřil v minulosti do hle-
dáčku Jestřábů, byť strávil převážnou 
část letošního ročníku v Klatovech. 
Účastníka západní skupiny druhé ligy 
však táhl s průměrem více než dvou 
kanadských bodů na zápas, i proto po 
něm už nedávno sáhly Litoměřice.

Øehoø patøí Mostu
Most (jim) – V Přerově mu to nesed-
lo a v extraligové Mladé Boleslavi toho 
také moc neodchytal, před uzavřením 
přestupů se tak zkušený gólman Milan 
Řehoř přesunul do Litvínova, kte-
rý tak zareagoval na odchod Lukáše 
Horáka do francouzského Grenoblu. 
V dresu Chemiků ale dlouho nezůstal, 
obratem byl poslán na farmu do Mos-
tu, kde se svými výkony snaží odvrátit 
sestup do druhé ligy.

RYCHLÝ

Hokejová pozvánka k ledu na 49. kolo WSM Ligy

6./74 b. umístìní a poèet bodù:

celková zápasová bilance:

aktuální série:

nejproduktivnìjší hráèi:

brankáøská jednièka:

zajímavost:

9./67 b.

20-2-10-15 15-8-5-20

Pondělí 8.2. v 18:00 hodin

vs.

„Byl to opravdu zážitek,“ vracel se z Ruska nadšený Jiří Vykoukal

Hokejisté jdou do finále – Ústí, Šumperk, Přerov

Nikdy se mi nepodařilo zahrát si
 proti Larionovovi, Kasatonovovi,
 Fetisovovi. Naše lajny nastupovaly

 proti sobě, takže to byla paráda.
“

Jiří MOŽNÝ

tak jsem se tomu pak musel smát. 

anketu vyhrál kterýkoliv hokejis-
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Šetøit se nevyplácíŠetøit se nevyplácí
Vzhledem k tomu, že v posteli trávíme až 
třetinu svého života a devadesát procent 
fyzických i  psychických sil se duševně 
regeneruje při spánku, je jistě na místě 
si před koupí tohoto zásadního kusu 
nábytku důkladně prostudovat, jaké 
možnosti nám v  tomto ohledu dnešní 
moderní doba nabízí. Pokud ovšem 
chcete kvalifikovanou radu a odborné 
posouzení výrobku, raději nenavštěvujte 
supermarkety, ale jděte přímo do specia-
lizované prodejny. Školení prodejci umě-
jí pomoci při výběru toho nejlepšího pří-
mo na míru. Samozřejmě zde dvojnásob 
platí, že bychom na komfortu našeho 
spánku neměli šetřit.  

Rám posteleRám postele
Výběr rámu postele je záležitostí vku-
su. Rám vybíráme tak, aby se nám 
hodil do interiéru. Podobně jako jiné 
kusy nábytku ho lze sehnat dýhovaný, 
z  lamina, z  masivního dřeva, čalouně-
ný, kovový. Rozměry vybíráme podle 
prostoru, kam chceme postel umístit, 
ale především podle výšky osoby, která 
bude v posteli spát. Měl by být o dvacet 
až třicet centimetrů delší, než je výška 
osoby. Šířka bývá standardně 90 cm a u 
„jeden a půl lůžek“ 120 až 140 cm. Man-
želské postele nebo letiště se pohybují 
v šířkách 180–220 cm.

RoštRošt
Rošt je část postele, která drží matraci 
umístěnou v  rámu, aby nepropadla. 
Kromě toho má ale i další funkce: do-

pružuje matraci a prodlužuje tak její ži-
votnost a zajišťuje větší pohodlí. K do-
stání jsou  pružné lamelové nebo tvrdé 
prkenné. U některých postelí se může-
te setkat s rošty polohovacími. Poloho-
vací rošty mají ruční nebo elektrické 
ovládání a jsou vhodné pro dlouhodo-
bě nemocné osoby, těhotné ženy nebo 
seniory. Vyžadují však i speciální mat-
raci.  Kvalitní rošty vydrží klidně i celý 
život, ale záleží i na výšce matrace. Po-
kud je slabší než sedm centimetrů, je 
důležitá schopnost roštu pružit, ovšem 
také je více namáhán. Pevné nebo dě-
rované desky není vhodné používat, 
jsou nedostatečně odvětrávané.

MatraceMatrace
Výběr matrace je to nejdůležitější. Proto 
je potřeba si dopředu ujasnit, co nám va-
dilo na matraci minulé a jaké jsou priority 
při jejím výběru. Rozdíl je samozřejmě 
například i v tom, zda budeme matraci 
používat denně, nebo jen na občasné 
přespání. Dále je důležité zvážit: rozměry, 
tedy znát šířku, délku, ale i výšku matra-
ce. Je potřeba mít přehled i o podkladu, 
na kterém bude matrace ležet. Ne každá 
matrace je totiž na daný rošt vhodná. 
Podstatné jsou i osobní pocity, někdo 
se více potí, někdo je třeba alergik. I tyto 
faktory lze při výběru zohlednit. U matra-
cí dále sledujeme několik kritérií: tvrdost 
(to je individuální záležitost, ale obecně 
by lidé s  vyšší váhou měli mít matraci 
tvrdší), druh matrace (pružinová, pěno-
vá, latexová) a samozřejmě rošt (do kaž-
dé postele nelze dát jakýkoliv rošt, záleží 
na typu matrace). 

Letošní zima si s námi pěkně 
hraje. Počasí je jako na houpač-
ce, chvíli mrzne, chvíli rozkvétají 
kočičky a přitom jsou dny po-
řád ještě krátké. V tomto roč-
ním období se často potýkáme 
s velkou únavou a různými ne-
mocemi, jako jsou nachlazení, 
chřipky a angíny, potřebujeme 
proto více než kdy jindy relaxo-
vat a odpočívat. Spánek je jed-
na z věcí, které nám mohou po-
moci načerpat novou energii a 
sílu. Proto se tento týden věnu-
jeme v tématu Večerníku právě 
klidnému spaní. Přinášíme vám 
rady, jak si dobře vybrat postel 
či co udělat pro to, aby náš spá-
nek byl vydatný a ničím neruše-
ný. Texty připravila: 
 Pavla Vašková

POSTEL
VYBÍREJTE PEČLIVĚ

Prostějov do hajan

SMRŽICE Počtvrté pořádala v so-
botu 6. února obec Smržice svůj 
vlastní ples. „Dříve bývaly pouze 
plesy spolkové, ale otevření nového 
kulturního domu bylo tím správ-
ným impulzem založit tradici plesů 
obecních,“ připomněl za organizá-
tory Jiří Přikryl. Kapacitu sto pade-
sáti míst nebylo problém zaplnit.
Stalo se tradicí, že květinovou výzdo-
bu plesu zajišťuje Zahradnictví Mar-
ciánová ze sousedního Kostelce na 

Hané. „Letos jsme volili kombinaci 
bílých tulipánů, symbolizujících dů-
věru, a břečťanu, který je symbolem 
rodinného života,“ vysvětlil při zahá-
jení plesu Přikryl.
Z  pódia hrála hostům plesu skupina 
Naostro, v  průběhu večera se mohli 
přítomní těšit na dvě předtančení, dvo-
je překvapení a losování tomboly číta-
jící téměř osm desítek cen. Moderní 
prostředí kulturního domu slibovalo 
příjemně strávený večer.  (tok)

Maturitní ples SOŠPO
popatnácté v divadle

PROSTĚJOV Předposlední led-
nový večer měli místo v  prosto-
rách Národního domu vyhrazeni 
prostějovští křesťanští demokraté. 
Konal se zde v pořadí již 70. repre-
zentační ples OV KDU-ČSL Pros-
tějov. A přijel i ministr! 
„Na plese jsme velmi rádi přivítali minis-
tra zemědělství Mariana Jurečku, před-
sedu Poslaneckého klubu KDU-ČSL Ji-
řího Miholu, prostějovskou primátorku 
Alenu Raškovou a také náměstka Pavla 
Smetanu,“ řekl Večerníku Petr Kousal, 
předseda Městské organizace KDU-
-ČSL v Prostějově.
Lidovcům na plese vyhrával Hanácký 
soubor Kosíř s muzikálovou zpěvačkou 
a prostějovskou rodačkou Irenou Kousalovou, své představení zde měl i amatérský 
divadelní soubor z Plumlova.  (mik)

DORAZIL I MINISTR!

Ministr zemědělství České re-
publiky Marian Jurečka nemohl 
na plese prostějovských lidovců 
chybět.  Foto: Petr Kousal

MATURANTI Z „REÁLKY“ 

UŽ MAJÍ STUŽKY
PROSTĚJOV První únorová sobota 
patří již tradičně reprezentačnímu 
plesu Reálného gymnázia a základní 
školy Prostějov, při němž současně 
bývají stužkováni maturanti. 
A tato tradice platila i letos, kdy se do 
Společenského domu vydaly desítky 
studentů, jejich rodičů i dalších příbuz-
ných, učitelů i absolventů této střední 
školy. Hlavním bodem celého večera 

bylo před zraky primátorky Aleny Raš-
kové již zmíněné představení letošních 
maturantů, kteří si vedle proslovů, velké 
přehlídky šatů i bohaté tomboly připra-
vili rovněž atraktivní půlnoční překva-
pení ve formě vodního baletu, adaptace 
Pobřežní hlídky, tance čarodějnic či 
představení strašidel.  (jim)
Fotogalerii najdete na našich webo-
vých stránkách www.vecernikpv.cz

Smržický obecní ples 
v duchu tulipánů a břečťanu

Parket kulturního domu ve Smržicích se zaplnil od brzkých večerních 
hodin.  Foto: Tomáš Kaláb
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rubrikyrubriky
VečerníkuVečerníku

MAJSTRŠTYK:MAJSTRŠTYK:

Boxeři jsou opět o kousek blíž ti-
tulu. Na půdě Znojma sice ztratili 
první bod, když neudrželi naděj-
né vedení 8:4, ale díky venkovní 
remíze si ještě více pojistili vedení 
v extraligové tabulce.

DEBAKL:DEBAKL:

Další z velkých předsezónních fut-
salových favoritů je ze hry o přední 
umístění. Prostějovští „Griffini“ to 
totiž zabalili a k víkendovému pr-
voligovému turnaji se nedostavili, 
takže prohráli kontumačně.

ČÍSLO:ČÍSLO:

1864
Téměř devatenáct set fanoušků 
dokázal oslovit Matouš Venkrbec 
a stal se tak premiérovým vítězem 
ankety o Sympaťáka WSM Ligy. 
Příznivci Prostějova tak předčili 
početný tábor Českých Budějovic.

VÝROK:VÝROK:

„SOUPEŘ NÁS 
VYŠKOLIL

V EFEKTIVITĚ. 
MĚL TŘI ŠANCE
A DAL Z NICH 
ČTYŘI GÓLY.“

kouč Litoměřic MILOŠ ŘÍHA 
mladší se musel smířit s prohrou 
od Jestřábů

KOMETA: KOMETA: 

BRETT 
ROSEBORO

Prostějovský pivot se stal prvním 
hráčem, jemuž se podařilo obhájit 
vítězství v měsíčním hodnocení Ko-
operativa faktoru, triumfoval totiž 
v prosinci i v lednu.

Poslední vývoj ve fotbalových soutěžích působí 
trochu úsměvným dojmem, když se slavná jména 
nepřesouvají mezi kluby západní Evropy, ale volí 
velice exotickou čínskou destinaci. Samozřejmě, 
za poslední roky jsme si zvykli, že vyhaslé hvězdy 
míří za dolary buď na severoamerický kontinent, 
nebo do zemí Blízkého východu, někteří se vyda-
li i do Indie. Ale Čína, to je velká novinka vzbuzu-
jící zatím spíše úsměvy, pobavení a nepochopení. 
Je pravda, že peníze mohou být pro mnohé moc-
ným motivátorem, zejména když si chtějí trochu 
přilepšit před odchodem do sportovního důcho-
du, nicméně roli při rozhodování by mohla hrát 
i úroveň soutěže, která popravdě bude bídná. 
Ano, cílem tamějších funkcionářů je moci poch-
lubit se slavnými jmény a nastartovat i vývoj ta-
mějších hráčů, jenže popravdě kolektivní sporty 
vyžadují vedle přísné defenzivy také samostatné 
myšlení a odvahu pro neočekávané řešení, v tom-
to ale může být v zemi svázané pravidly velký 
kámen úrazu.

Ve slavné pohádce se praví, že bez soli vařit ne-
jde, stejně tak ovšem platí, že bez zdraví se kva-
litně sportovat nedá. Přesvědčili se o tom i Jes-
třábi, které postihla velká viróza. Tento neduh 
jim zabránil v odehrání středečního duelu proti 
Havířovu a poskytl vítaných pár dní na zotave-
nou, současně však znamenal výrazné nahuštění 
nejbližšího programu. Včetně sobotního duelu 
na ledě Litoměřic to totiž znamená absolvovat 
šest zápasů během týdne a půl, takové tempo je 
hodně extrémní i na profesionální úrovní a může 
se projevit nejen na výkonech a výsledcích, ale 
třeba i na vzniku zranění pramenících právě 
z únavy. Na druhou stranu je rozhodně lepší 
takto krátce ulehnout a být za pár dní fit, než vy-
padnout na několik týdnů či měsíců, jak se tomu 
stalo třeba v případě Ústí nad Labem, jemuž tak-
to krátce vypadlo hned devět hokejistů. Teď si 
jen přát, aby nic podobného nepostihlo Jestřáby 
a k Jiřímu Vokurkovi se mezi dlouhodobé maro-
dy nikdo další nepřipojil.

Pořádat každým rokem letní i zimní dětskou 
olympiádu se jeví jako velice dobrý tah. Nejen 
že to umožňuje výkonnostní poměřování mezi 
vrstevníky v řadě disciplín, co je však mnohem 
důležitější, umožňuje to potkávat a poznávat nové 
lidi, navazovat další přátelství a zpestřit si tak život 
spoustou příjemných okamžiků. Je totiž potřeba 
si uvědomit, že v tomto věku nejsou dosažené vý-
sledky ještě tím nejpodstatnějším, a do doby, než 
se z některých jedinců stanou vrcholoví sportovci, 
uplyne ještě řada měsíců a let, podstatné je udržet 
v nich pozitivní vztah ke sportu a formou pozitiv-
ních vjemů je vést k fair play. Stále totiž platí, že 
právě ve věku kolem patnácti let spousta mladých 
sport opustí, což může být dáno různými důvo-
dy, ale je to stejně škoda. A právě tento podnik či 
olympijský víceboj spojený s jednou domácí sáz-
kovou kanceláří, při níž soutěží jednotlivé třídy 
základních škol může pomoci s redukcí tohoto 
trendu a pěstováním správného vztahu k alespoň 
rekreačnímu sportu.

ČÍNA, ZEMĚ ZASLÍBENÁ BEZ ZDRAVÍ TO NEJDE KDO SI HRAJE, NEZLOBÍ

TREFA D      ČERNÉHO

Bez Jiřího Cetkovského, Dominika 
Volka, Matěje Zadražila či Vojtěcha 
Augustina se musela obejít jestřábí 
letka na litoměřickém ledě, další hráči 
navíc nastupovali oslabeni po přede-
šlém onemocnění. Ani to však ne-
změnilo nic na tom, že body cestovaly 
v jestřábím autobuse.
„Nepřipouštěli jsme si to a upozor-
ňovali jsme hráče, že musí veškeré 
pokyny dodržet i v této sestavě, tedy 
bojovat i padat do střel. Přistoupili k 
tomu tak a podařilo se jim vyhrát,“ 
těšilo asistenta hlavního prostějovské-
ho kouče Jiřího Vykoukala.
Potíže nepostihly prakticky jen bran-
kářské duo Horčička, Neužil, obránce 
Protivného a útočníky Moskala s Ču-
říkem, hosté se ale dokázali vyrovnat 
s touto nepříjemností i s téměř dvoj-
násobnou střeleckou převahou sou-
peře, díky téměř bezchybnému Lu-

boši Horčičkovi je to vítězství nestálo. 
„Ani se mi nezdálo, že měli domácí to-
lik střel. Prvních patnáct minut nás tla-
čili, druhou třetinu jsme zvládli dobře 
takticky, a pak jsme opět museli čelit 
náporu až v závěru. Nebyl to ale tako-
vý tlak, jaký jsme předpokládali, kluci 
navíc chodili ze zabezpečené obrany, 
takže se nenadřeli tolik jako při dobý-
vání a udrželi síly až do konce,“ těšilo 
Vykoukala.
O vítěznou branku se navíc postaral 
jeden z nemnoha skutečně prostě-
jovských hokejistů v sestavě Luděk 
Kuncek. Ani on ale nesmí usnout na 
vavřínech a musí na sobě i dále praco-
vat. „Využil šance, kterou dostal díky 
marodce, a nastoupil v první lajně 
s Matoušem Venkrbcem a Lukášem 
Luňákem. Dal sice jeden gól, stále ho 
ale čeká náročná cesta, aby si místo 
vydobyl. Je to jen na něm, jaký zvolí 
přístup,“ podotkl člen jestřábího rea-
lizačního týmu bez bližších podrob-
ností.
Tyto tři body také znamenají definiti-
vu, že se v Prostějově bude hrát play off. 
Ambice týmu jsou ale vyšší než pouhá 
účast v desítce. „Máme šanci dosáh-
nout na víc, takže musíme tým udržet 

ve střehu, aby se popral o páté, nebo 
šesté místo. Jsme samozřejmě rádi, ne-
můžeme se tím ale uspokojit,“ apeluje.
Převést jeho slova do praxe budou 
moci Jestřábi hned dnes večer proti 
Ústí nad Labem. „Nastoupíme na 
čtyři kompletní lajny, měl by nám 
vypomoci David Zachar a z Vítkovic 
přijet Dan Voženílek. Naopak zřejmě 
stále nebudou hrát Cetkovský, Volek 
i Zadražil, navíc nám ze sestavy vy-
padl Vokurka. Jirka si v Litoměřicích 
zlomil ruku a znamená to pro něj 
pravděpodobně konec sezóny,“ vy-
jmenoval Vykoukal nutné změny.
No a pro středu proti Šumperku by 
už mohlo být k dispozici rovněž trio 
Dragoun, Volek, Cetkovský. „Mi-
chal s námi bude ve středu, v sobotu 
a maximálně ještě v pondělí, na celý 
zbytek základní části ho bohužel mít 
nebudeme. Víme ale, že jde o hod-
ně, do konce zbývá pět zápasů, tak-
že do toho půjdeme naplno s cílem 

uhájit to, kde jsme nyní,“ burcuje.
Hned třikrát se Jestřábi představí 
doma, konkrétně tomu tak bude 
proti Ústí, Přerovu a Havířovu. 
„Věřím, že to bude motivace i pro 
fanoušky. Čekají nás atraktivní sou-
peři a přeji si, aby nám připravili 
perfektní prostředí. Kluci předvá-
dějí parádní výkony i výsledky a co 
jiného by je mělo nalákat,“ položil si 
otázku.
Navíc dalším lákadlem se může stát 
předávání cen pro Sympaťáka WSM 
Ligy Matouše Venkrbce, které při-
jde na řadu buď v sobotu, nebo příští 
pondělí. „Je to pro nás úžasná reklama 
a stal se tak díky našim fanouškům. 
Ukazuje se, že základna by tu byla, 
zřejmě by pomohla částečná nebo 
kompletní rekonstrukce zimního sta-
dionu, protože je to odrazující,“ uvě-
domuje si Vykoukal velice zastaralé 
zázemí neodpovídající aktuálnímu 
standardu.

lední hokej34 navštivte stále více oblíbenější inter  

LUDÌK KUNCEK
Lepší návrat do sestavy „A“- mužstva si prostějov-
ský odchovanec a věkem ještě mládežník přát asi 
ani nemohl. Stále ještě osmnáctiletý útočník dostal 
díky rozsáhlé marodce v řadách svých spoluhráčů 
šanci po téměř třech měsících, naskočil v elitní forma-
ci po boku Matouše Venkrbce s Lukášem Luňákem 
a také se výrazně zapsal do statistik. Jeho 
nejdůležitější počin nastal v polovině 
utkání, kdy v chumlu hráčů dokonal 
práci Husáka s Luňákem a procpal 
puk za Pavelku. Postaral se tak o na-
vrácení hostujícího vedení v poměru 
3:2 a Kunckova vůbec premiérová 
prvoligová branka mezi muži se 
nakonec ukázala být tou vítěznou, 
domácí už totiž až do konce střetnutí 
ani jednou neskórovali. Dočkal se ve 
svém jubilejním desátém zápase mezi 
muži v této sezóně.

JESTŘÁB PODLE

   VEČERNÍKU
PROSTĚJOV Kvůli viróze se hrát nebude, souboj s Havířovem jen 
odložen na pondělí 15. února. Tuto zprávu vyslal během úterní-
ho dopoledne do světa sportovní manažer Jestřábů Jiří Vykoukal 
a domácího souboje se proto fanoušci v uplynulém týdnu ne-
dočkali. Jejich jediným vystoupením tak bylo to sobotní na le-
dě Litoměřic, v němž si ovšem i prořídlé a nekompletní osazení 
vedlo vítězně. Dík němu se udrželi na šesté pozici a toto umístění 
budou hájit i v trojutkání tohoto týdne. V něm by měl Jestřábům 
díky reprezentační pauze opět vypomoci i Michal Dragoun, stej-
ně tak se očekává návrat dalších marodů.

původní 
zpravodajství
pro Večerník
Jiří
MOŽNÝ

více informací

O tom, že Matouš Venkrbec je velkým 
sympaťákem, nepochybuje snad nikdo, 
kdo s ním měl možnost spolupracovat. 
Na ledě se chová jako velký profesionál 
a k umění s hokejkou a pukem přidává 
rovněž spoustu klidu, pohody, vyrovna-
nosti a optimismu, mimo led se proje-
vuje velkou vstřícností, neprovázejí ho 
žádné skandály.
I díky několikaletému přerušení kariéry 
si dokázal ujasnit, čeho chce dosáhnout 
a kam se chce posunout, podařilo se mu 
úspěšně dokončit vysokoškolské studi-
um. O jeho inteligenci není pochyb, což 
zdaleka neplatí pro všechny sportovce, 
a ze své pracovní pozice ještě mohu při-
pojit, že je velice vyhledávaným a oblíbe-
ným objektem rovněž u novinářů, neboť 
dokáže jasně zformulovat své myšlenky, 
neopakuje jednoduché fráze a na nic si 
nehraje. No a teď je vše potvrzené černé 
na bílém, díky téměř dvěma tisícovkám 
fanouškům se právě on stal nejpopulár-
nějším hokejistou první ligy a potvrdilo se 
tak, že Prostějov má velký potenciál být 
hokejovým městem, byť v Českých Bu-

dějovicích chodí téměř trojnásobný počet 
diváků a zdejší návštěvy jsou navzdory 
vydařené sezóně trochu za očekáváním. 
Právě podle těchto čísel byl favoritem zá-
stupce Jihočechů Radek Prokeš a dlouho 
se zdálo, že ho triumf nemine, byť hned 
několikrát se pořadí na čele měnilo. Do 
posledního dne šel s přibližně osmdesáti 
hlasy k dobru, pak se nám sice podařilo 
stáhnout náskok na méně než polovinu, 
jenže na počátku večera opět díky několi-
ka dalším desítkám příznivců unikl.
Mě osobně podobné hromadné akce 
zpravidla nechávají chladným, tento-
krát jsem ale neodolal ani já a stejně jako 
další nadšenci jsem hromadně oslovoval 
své známé. Tato cílená agitace sklidila 
úspěch, mimo jiné se zapojila celá redak-
ce PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku, 
a skóre začalo na poslední chvíli po desít-
kách přibývat, až to v závěrečných minu-
tách i trochu nečekaně stačilo.
Matouš Venkrbec je tedy nejsympatičtěj-
ším hráčem první ligy a stalo se tak díky 
vám všem, kteří jste se během necelých 
dvou měsíců do hlasování zapojili.

elektronická tužka

pro Večerník
Jiří MOŽNÝ

Do středních Čech se i přes 
posílení o několik dorostenců 
vydala jen necelá dvacítka Jes-
třábů, která vyslala na soupe-
řovu bránu pouze čtyřiadva-

cet pokusů. Hned pět z nich 
si ale našlo cestu do sítě, což 
znamená velikou produktivi-
tu a více než pětinovou úspěš-
nost v zakončení, konkrétně 
téměř jednadvacet procent.
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KAPITÁNA
aneb pohledem 

Viróza mne naštěstí nějakou 
záhadou nepostihla, takže jsem 
z minulého týdne na rozdíl od 
mnoha spoluhráčů vyvázl bez újmy 
a mohl jsem se plně připravovat. 
(úsměv) Do Litoměřic jsme ale 
i v nekompletním složení jeli 
s tím, že tam chceme bodovat, a to 
se nám moc povedlo. Sestava byla 
sice slepená, ale všichni jsme podali 
výborný výkon po taktické stránce 
a výborně nám zachytal „Hořča“. 
Dobře si uvědomujeme, že nás 
nyní čeká nabitý program, půjdeme 
ale zápas od zápasu a budeme chtít 
v každém z nich získat co nejvíce 
bodů. Hned třikrát z pěti případů 
hrajeme doma a pevně věříme, 
že to pro nás bude výhodou 
a využijeme toho. Budeme moc 
rádi, když nás přijdou fanoušci 
podpořit v co největším počtu. Již 
nyní je sice jistá desítka, ale naším 
cílem je první šestka a uděláme pro 
to maximum.
 PAVEL MOJŽÍŠ
 obránce
 LHK Jestřábi Prostějov

ZJISTILI
JSME ...
Kouč jestřábí mládeže David Še-
bek opustil první ligu a přesunul se 
o patro níž. Jednatřicetiletý útočník 
začal letošní sezónu v Přerově, je-
muž rozhodující brankou pomohl 
po dlouhých letech k návratu do 
druhé nejvyšší soutěže, a v jedenácti 
utkáních stihl za Zubry dvě asisten-
ce, dalších devatenáct kol strávil po-
pulární „Šeba“ mezi šumperskými 
Draky, v jejichž dresu zaznamenal 
jednu branku a dvě asistence k tomu. 
Těsně před uzávěrkou přestupu ale 
podruhé v tomto ročníku změnil de-
stinace, když se na spolupráci dohodl 
s Břeclaví. A mezi Lvy se velice rych-
le zabydlel. Při svém premiérovém 
vystoupení proti Opavě sice ještě 
nebodoval, na zdolání Hodonína 4:3 
v prodloužení se už ale podílel hned 
dvěma finálními přihrávkami.

LITOMĚŘICE, PROSTĚJOV Bě-
hem celého týdne to bylo vinou hro-
madné marodky jediné střetnutí, do 
něhož prostějovští hokejisté nastou-
pili. Neměli už totiž kam ustupovat, 
odklad nepřipadal v úvahu, takže 
do litoměřické Kalich Areny muse-
la odjet velice nekompletní jestřábí 
sestava, která jen s vypětím všech sil 
dala dohromady alespoň tři útoky, 
obranných řad a pozice brankáře se 
proměny nedotkly. A přestože měli 
domácí téměř dvojnásobnou stře-
leckou převahu, tak všechny tři body 
putovaly na Hanou.
Jestřábi se mimo jiné museli obejít bez 
Jiřího Cetkovského, jehož místo v elitní 
formaci zaujal Luděk Kuncek, právě 
tento mladíček se nakonec obsadil do 
jedné z podstatných rolí. Samotný za-
čátek ale hostům příliš nevyšel a již na 
konci čtvrté minuty si musel jít sed-
nout „za katr“ Patrik Husák, jeho spo-
luhráči se ale ubránili.
Právě úvodní část byla z pohledu stře-
leckých pokusů nejvyrovnanější, když 
ji Litoměřice vyhrály „pouze“ 15:9. 

Odměnou pro domácí byla úvodní 
branka z poloviny patnácté minuty, 
kdy Kopta poslal kotouč pohotově do 
brány – 1:0.
Přibližně tisícovka diváků se ovšem 
mohla radovat pouze rovnou minutu. 
Poté Čuřík našel zpoza brány Protivné-
ho a prostějovský obránce potvrdil, že se 
mu s přibývajícími koly vede lépe – 1:1. 
A nebylo to stále ještě vše, v čase 17:42 
totiž putoval na trestnou lavici domácí 
Milan Toman a zkušeného obránce 
vrátil zpět do hry Jakub Čuřík, jenž se 
tentokrát prosadil zpoza brány sám 
a individuální akci zakončil přesnou 
střelou – 1:2.
Po změně stran nejprve domácí nevyu-
žili svou teprve druhou početní výhodu, 
pro třetí možnost už to ale neplatilo. To 
si Kalla najel na kruh a prokázal své ka-
nonýrské dovednosti, takže na počátku 
devětadvacáté minuty platil nerozhodný 
stav 2:2.
Odpověď Jestřábů ovšem byla ještě bles-
kovější než prvně a na tuto branku zare-
agovali o pouhých osmapadesát sekund 
později. Ve zmatku před bránou se nejlé-
pe zorientoval Luděk Kuncek a procpal 
puk za brankovou čáru – 2:3.
Hosté tak znovu disponovali jedno-
brankovým náskokem a tento slibný 
stav se jim brzy podařilo ještě vylep-
šit. Neplatilo to ještě pro přesilovku 

po Doleželově sekání, ovšem brzy po 
jeho návratu potvrdil Jakub Šlahař, 
že má produktivní období a bodoval
i v pátém utkání za sebou. Tentokrát 
měl situaci usnadněnou, že jel společně 
s Krejčíkem ve dvojici sám na nebohé-
ho Pavelku a litoměřický brankář tuto 
nezáviděníhodnou situaci nedokázal 
vyřešit – 2:4.
do závěrečných dvaceti minut tak 
vstupovali hokejisté Prostějova s na-
dějným dvoubrankovým vedením. 
Stejným rozdílem navíc v souběžně 
hraném utkání vedl Most nad Třebíčí 
a znamenalo to tak, že jen málo chybí 

k tomu, aby tu byla jistota minimálně 
předkola play off.
Domácí si udržovali vysoký střelecký 
standard a na pokusy vyhráli tuto část 
14:7, gólově se to ale v jejich prospěch 
nepromítlo. Nepomohly jim k tomu 
ani další dvě přesilovky, to stejné platilo 
rovněž na druhé straně. Dvě a půl mi-
nuty před koncem si tak trenér Litomě-
řic Miloš Říha mladší vzal oddechový 
čas a vzápětí to zkusil i bez brankáře, 
žádná dramatizace už ale nenastala. Na-
opak to byl znovu Čuřík, kdo trefou do 
prázdné brány udělal razítko na jestřábí 
vítězství – 2:5.  (jim)

Miloš ØÍHA
 – HC Stadion Litomìøice:

„Soupeř nás jednoznačně vyškolil 
v efektivitě, je to pro nás dost kruté. 
Měl tři šance, dal z nich čtyři góly a pátý 
do prázdné brány. Patnáct minut jsme 
na hosty tlačili, dokonce jsme vstřelili 
vedoucí branku. Bohužel jsme vzápě-
tí inkasovali a to bylo klíčové. Ve třetí 
třetině jsme to chtěli otočit, šancí jsme 
měli dostatek. Nedáváme ale góly a těž-
ko můžeme průběh utkání změnit.“

Kamil PØECECHTÌL
 – LHK Jestøábi Prostìjov:

„Odehráli jsme výborný zápas a mys-
lím si, že jsme předvedli velmi dobrý 
taktický výkon. Čekali jsme na brejky, 
které se nám také naskytly, a my se je 
nebáli využít. Domácí nám to trochu 
ulehčili v tom, že na nás nevytvořili až 
takový tlak, jaký jsme očekávali. Proto 
jsme s našimi silami vydrželi až do kon-
ce, i když musím uznat, že to bylo utká-
ní velmi náročné.“

STA LIT
JES PV 2:5
Zdecimovaná sestava se Kališníkům ubránila

Vokurka už zřejmě dohrál, nyní se vrací Zachar i Dragoun

Vyšlo to, Venkrbec je Sympaťákem!
PROSTĚJOV Bylo to drama až do posledních minut, ale velká mobi-

lizace fanoušků prostějovského hokeje a přátel Matouše Venkrbce 

rozhodla o tom, že se premiérovým Sympaťákem WSM Ligy stal právě šestadvacetiletý 

útočník Jestřábů. Dlouho to vypadalo, že bude mít navrch hokejová euforie na jihu Čech 

a triumf připadne českobudějovickému forvardu Radku Prokešovi, ovšem drtivý finiš 

vše změnil. Celá anketa se velice brzy změnila ve vzájemný duel těchto dvou ofenzivních 

hráčů, a zatímco ostatní kandidáti získali maximálně několik stovek hlasů, toto duo se do-

stalo přes hranici osmnácti set fanoušků. V pátek odpoledne se díky velkému úsilí prostě-

jovských příznivců podařilo snížit ztrátu ze zhruba osmdesáti až na pětatřicet hlasů, poté 

opět měla navrch tvář Motoru a zase poodskočila, jenže během závěrečných dvou hodin 

facebookového hlasování nastal velký obrat, na který už Jihočeši nestihli zareagovat.

Jiří MOŽNÝ

➢VÍCE O CELÉ ANKETĚ A JEJÍ KOMPLETNÍ
VÝSLEDKY HLEDEJTE NA STRA NĚ 35

KUNŠTÁT Skvělá práce! Fotba-
listky Kostelce na Hané ovládly 
sobotní halový turnaj v Kunštátu 
na Blanensku. „Holky bojovaly, 
nechyběla jim agresivita a zaslou-
ží obrovskou pochvalu. Kvalitně 
obsazený turnaj zvládly perfekt-
ně,“ usmíval se spokojený koste-
lecký trenér Marek Jelínek. Jeho 
svěřenky ze čtyř utkání ztratily 
jen jednou remízou a inkasovaly 
pouhé dvě branky při devíti vstře-
lených. 
Kostelecké Štiky rozjely kunštátský 
podnik dvěma výhrami s  nulou. 
Nejprve zdolaly Černou Horu - 2:0 
(branky Strouhalová, Grygarová) 
a následně vyprovodily domácí Kun-

štát - 4:0 (Grygarová 2, Strouhalová 
a Vykopalová). První a jediná ztráta 
přišla v souboji s Kohoutovicemi, re-
mízu - 1:1 zajistila Vykopalová. „Po 
tomto utkání jsme měli jisté druhé 
místo. Čekal nás poslední duel se 
slovenskou Belušou, která byla také 
bez porážky,“ informoval Jelínek. 
Pomyslný finálový souboj pak Štiky 
zvládly, když po trefách Strouhalové 
a Tiché zvítězily – 2:1. „Vynikající 
zápas s  kvalitním soupeřem. Slo-
venky byly tvrdé i technicky zdatné, 
to utkání nemělo chybu,“ popisoval 
závěrečné vystoupení Jelínek. 
Na prvenství kosteleckých děvčat se 
podílela následující sestava: Drápalo-
vá - Hájková, Pitáková, Vykopalová, 

Knápková - Strouhalová, Tichá, Hraz-
dilová, Grygarová - Adamová, Zaple-
talová, Šimková, Zahradníčková. 
„Holky byly super nažhavené a chtě-
ly turnaj vyhrát. Nasazení celého 
týmu bylo opravdu příkladné. Kdy-
by se tak rvaly na předchozím do-
mácím turnaji, věřím, že jim bedna 
neunikla. Na turnaji jsme se střetli 
s kvalitními soupeři z divizí. Byla to 
velmi solidní prověrka, další halu 
ale už neplánujeme,“ shrnul Jelínek 
a dodal: „Těžili jsme z vyrovnanosti 
všech čtyřek, hrálo se jednou dva-
cet minut a myslím, že vyrovnanost 
a šířka kádru rozhodla. Nadstan-
dardně zahrály dvě Nikoly - Gryga-
rová a Zahradníčková.“    (zv)

ÚSTÍ NAD LABEM, PROSTĚ-
JOV Hned šestinásobné zastou-
pení měl prostějovský okres při 
nedávných Hrách VII. Zimní 
olympiády dětí a mládeže. Na 
Ústecko se totiž v barvách Olo-
mouckého kraje vydali čtyři ho-
kejisté, jedna krasobruslařka 
a dokonce i jedna rychlobruslařka. 
Medaili sice nezískali, ale vrátili se 
s umístěními mezi nejlepšími.
V hokejovém turnaji se zaskvěl ze-
jména brankář Marek Micka, jenž 
byl zařazen mezi nejlepší hráče na 
svém postu, v týmu ho dále doplni-
li mimo jiné Petr Antoníček, Adam 
Popelka a Adam Studený, společně 
se podíleli na devátém místě za vítěz-

nou Prahou a dalšími sedmi soupeři.
Do krasobruslařské soutěže se za-
pojila Elisabeta Kořínková, členka 
prostějovského oddílu obsadila po 
zajetí krátkého programu i volné 
jízdy šesté místo, když zaostala jen 
o tři body za čtvrtou Alžbětou 
Štramberskou ze Zlínska.
Další členka oddílu KRASO – brus-
lení Prostějov Nicol Lugrová se zú-
častnila rychlobruslařského zápolení 
a ve výsledku jí to mezi staršími žá-
kyněmi dalo třiadvacáté místo v su-
per sprintu na 111 metrů i závodu na 
333 metrů, o tři místa hůře dopadla 
na „pětistovce“ a coby členka štafe-
ty se podílela na jedenácté pozici. 
 (jim)

Mladí Prostějované
soutěžili na olympiáděŠtiky dobyly Kunštát!

Elisabeta Koøínková Adam Studený Marek Micka

Adam Popelka Petr Antoníèek Nicol Lugrová

Vítězná parta Štik přímo v kunštátské kabině.  Foto: archív FC Kostelec na Hané

SONDA 
JIRKY

MOŽNÉHO

Foto: archív Večerníku
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ČELČICE Celoroční snažení 
u konce. Dlouhodobý seriál regio-
nálních hráčů elektronických šipek 
vyvrcholil o druhém prosincovém 
víkendu v Čelčicích. Již šestnáctého 
ročníku ČDS CUP, se opět zúčast-
nili nejlepší hráči dlouhodobých 
žebříčků. „Celý finálový den byl 
koncipován jako svátek šipek a také 
setkání šipkařů napříč Moravou,“ 
informoval Večerník Zdeněk Špič-
ka, manažer pořádající prostějov-
ské firmy ČDS Trading.
Největší pozornost byla tradičně 
upřena na Velké finále, do kterého 
se kvalifikovalo sto čtyřicet hráčů 
a hráček. Favorita šlo předem těžko 
tipovat. „Již na začátku dlouhé cesty 
padala různá jména, ale určitě jsem 
neslyšel borce jako Marek Popelka, 
Lukáš Kuchejda či Petr Helis,“ pro-
zradil Zdeněk Špička. Právě Marek 
Popelka z Vyškova se probojoval do 
finále levé strany. Tam se pak o po-
stup do finále popasoval s Lukášem 
Kuchejdou z Drahotuš. Bez porážky 

pak proplouval turnajem Petr Helis 
z Kroměříže. V duelu mezi Popelkou 
a Kuchejdou byl úspěšnější druhý 
jmenovaný a mohl tak vyzvat v boji 
o celkové prvenství Petra Helise. „Na 
finálový souboj se těšil celý sál, ale 
Petr nás všechny ‚zklamal´. Výhrou 
3:0 nedal Lukášovi šanci,“ popsal 
jednoznačné finále Špička. Vítězný 
Petr Helis se tak stal dalším majitelem 
prestižního zlatého prstenu vítězů 
ČDS CUP! Nejlépe umístěným zá-
stupcem Prostějovska byl Jirka Malí-
šek bojující za klub Zavadila o jedlič-
ku Čechovice.    
Čelčický finálový den však nebyl určen 
jen aktérům Velkého finále. „Hraje se 
Open turnaj, do kterého se může při-
hlásit kdokoliv. Tedy i hosté a rodinní 
příslušníci aktivních hráčů,“ doplnil 
Špička. Ve finále tohoto klání se střetla 
velice zajímavá dvojice - Lukáš Kou-
delka a Alena Stratilová, duel ovládl 
prvně jmenovaný. Na dělené třetí po-
zici stanul nejlepší zástupce Prostějov-
ska - Ivo Zatloukal z Pivína. 

Jediný vítězný zářez domácích repre-
zentantů zařídil Robert Vymlátil, jenž 
ovládl Malé finále. „Podmínkou účasti 
bylo zúčastnit se alespoň deseti turna-
jů základní části ČDS CUP,“ prozradil 
nominační kritéria Zdeněk Špička. Ve 
finále se potkali Robert Vymlátil z týmu 
Tygři Prostějov a Roman Klimša z Olo-
mouce. Úspěšnější byl prostějovský 
„Tygr“ Robert. 

Svůj turnaj rozehrály i ženy a jako 
tradičně byl velmi dramatický. V boji 
o prvenství se utkaly Dana Vyhlída-
lová s Marcelou Kuběnovou. „Finá-
le bylo velmi dramatické, avšak ani 
v tomto případě se hráčce přicháze-
jící z opravné části pavouka nepoda-
řilo vyhrát,“ popsal Špička. Vítězství 
v ČDS CUP 2015 a zlatý řetízek 
s přívěskem si tedy vezla domů Marce-

la Kuběnová z Kobylé nad Vidnavkou. 
Na stupních vítězů výše uvedenou 
dvojici doplnila Vlasta Spurná a za 
zmínku určitě stojí čtvrté místo Rena-
ty Pastyříkové.
„Rád bych na závěr poděkoval pořá-
dající firmě ČDS Trading Prostějov, 
Českomoravskému šipkovému sva-
zu, všem rozhodčím, pořadatelům 
a organizátorům za jejich práci. Dě-

kuji našemu mediálnímu partneru 
týdeníku PROSTĚJOVSKÝ Večer-
ník, dále všem našim obchodním 
partnerům, partnerům v restaura-
cích a barech a v neposlední řadě 
vám všem hráčům za vaši účast na 
seriálovém okruhu ČDS CUP 2015 
a u příštího ročníku s pořadovým čís-
lem sedmnáct se těším na viděnou,“ 
uzavřel Zdeněk Špička         (zv, spi)

Čelčice hostily XVI. finále ČDS CUP: šipkařským králem regionu se stal Petr Helis
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Vítězem XVI. ročníku ČDS CUP 2015 se stal Petr Helis.    Foto: archív ČDS Trading
Nejúspěšnější trio Malého finále (zleva) Roman Klimša, Robert Vymlátil 
a Dany De Col. Foto: archív ČDS Trading

PROSTĚJOV Koncem loňského 
roku se prostějovské veřejnosti 
naskytla unikátní možnost absol-
vovat boxerský trénink a plných 
devadesát minut se připravovat pod 
vedením trenéra BC DTJ Prostějov 
a mnohonásobného republikového 
šampiona Petra Novotného. Této 
možnosti využily plné tři desítky 
zájemců a v areálu Dělnické tělový-
chovné jednoty se tak sešel velice 
různorodý mix nadšenců.
„Jednalo se o standardní program, 
tedy nejprve zahřátí, poté speciální 
rozcvičku, ukázku technik, ukázku 
technik ve dvojicích, sparingy, inter-
valové cvičení s pytlem, posilování 
a protažení, to celé na hodinu a půl,“ 
přiblížil Večerníku Novotný, co na 
odvážlivce čekalo, a poděkoval městu 
Prostějov, Olomouckému kraji i dal-
ším partnerům za neutuchající pod-
poru při činnosti.
Tak velký zájem ani nečekal a byl 
potěšen, že lidé odcházeli z budovy 
v Krasické ulici unaveni, ale spoko-
jeni. „Mělo to slušný ohlas a splnilo 
to účel. Sešla se nám velice rozmanitá 
skupina od nováčků až po zkušené 
boxery a nebylo úplně jednoduché 

vytvořit společný program, ale zvládli 
jsme to. Přijeli i členové jiných oddílů 
a ti boxovali v ringu, ostatní se dole 
věnovali se mnou technice, kondici 
a koordinaci. Byla to dobrá reklama 
pro box a chtěli bychom na ni v bu-
doucnu navázat,“ těší se Petr Novotný 
na opakování celé události. On sám 
již opět věnuje svou pozornost 
„A“-týmu, který právě dnes, tedy 
v pondělí 4. ledna zahajuje přípra-
vu. Brzy přijdou na řadu i sparingy
a o prvním únorovém víkendu nasta-
ne první letošní extraligový souboj – 
znojemské střetnutí proti celku nazva-
nému Jihomoravský region.  (jim)

Boxeři pořádali trénink pro veřejnost

Sváteční trénink pro veřejnost přilákal do budovy DTJ Prostějov více než tři desítky 
nadšenců.  2x foto: BC DTJ Prostějov

PROSTĚJOV Druhý svátek vá-
noční se stal dostaveníčkem deseti 
dětí a celkem čtyřiatřiceti šachis-
tů, kteří dávají přednost formě 
rapid šachu. Na klání pořádaném 
SK Prostějov se tak sešla nejvyšší 
účast od založení této tradice v 
roce 2004 a rekordní byl vánoční 
turnaj i tím, že se do něj zapojili 
členové hned patnácti oddílů.
„V této variantě je jediný rozdíl od 
klasické partie, a sice že každý hráč 
má jen patnáct minut na přemýšlení. 
Hra se tím zrychlí a navíc částečně 
pominou rozdíly mezi zkušenějšími a 
těmi, kteří se teprve učí. Proto je tato 
forma oblíbená tolik mezi mladými 
začínajícími šachisty,“ představil ředi-
tel turnaje Karel Virgler.
Největší zastoupení měl pořádající 
SK Prostějov, sedm šachistů vyslal 
do boje i další prostějovský oddíl SK 
ROŠÁDY. Dále se představili hráči 
oddílů ŠK Důras BVK, Přemyslovic, 
Velkých Losin, Lokomotivy Brno, 
Vyškova, Plzně, AŠK DA Olomouc, 
Agentura Garde Calcio Olomouc, 
ŠK SIGMIA Olomouc, Přerova, Po-
stoupek, Vacenovic a Brodce.
„Nejvzdálenějším účastníkem byl hráč 
ZČE Plzeň Václav Zdráhal a jako je-
diná žena se přihlásila Jasmína Marie 
Londinová. Pro tuto desetiletou ša-
chistku byl zatím turnaj příliš náročný 
a uhrála jen jednu remízu,“ připojil 
Virgler.
To nejmladší účastník, jímž se stal pě-
tiletý Jakub Mlýnek z TJ Jawa Brodce 

zabodoval. „Udělal radost své mamin-
ce, když vyhrál tři partie a skončil na 
osmadvacátém místě,“ vypíchl ředi-
tel celého svátečního klání. Naopak 
v pozici nejdříve narozeného účast-
níka soutěžil František Vykydal z ŠK 
Lokomotiva Brno. „Ročník narození 
1932 mu nevadil v předvádění skvělé 
hry zejména v první polovině turna-
je. Ve druhé části však již nestačil na 
mladší soupeře a tak se ve výsledkové 
listině propadl na své nasazené šesté 
místo,“ upozornil Virgler.
Pozici nasazené jedničky se nepodaři-
lo uhájit Petru Mlýnkovi z ŠK Duras 
Brno, jenž prohrál s lídrem úvodní 
poloviny - přerovským Štecem. První 
místo se tak stalo kořistí domácích 
barev. Vyhrál Martin Adamčík, jenž 
v osmi partiích ztratil jediný bod. 
Prohru mu v pátém kole uštědřil Vít 
Valenta z Velkých Losin, jenž se v tu 
chvíli posunul do čela. Závěrečná 
porážka od Petra Matouška ale zna-
menala pád na druhé místo se ziskem 
šesti a půl bodu, zatímco vítěz tohoto 
souboje ze Sokola Přemyslovice se 
vyšvihl na bronzový stupínek.
„Tradiční vítěz turnajů v rapid šachu 
Roman Závůrka z SK Prostějov ten-
tokrát klopýtl v posledním kole a pro-
hra s Václavem Zdráhalem znamena-
la pouze páté místo, když jej přeskočil 
právě hráč ZČE Plzeň,“ doplnil Karel 
Virgler, který poděkoval sponzorům 
turnaje i Magistrátu města Prostějov 
a Olomouckému kraji za jejich pod-
poru ve formě dotací. (kv, jim)

KOSTELEC NA HANÉ, SUCHÉ 
LAZCE Prvními dvěma závody za-
počala v závěru uplynulého kalen-
dářního roku domácí halová ku-
šistická sezóna. Střelci se nejprve 
předvedli v kostelecké sportovní 
hale a poté v Suchých Lazcích, obě 
prostředí výrazně svědčila regio-
nálním zástupcům, kteří potvrdili, 
že již delší čas tvoří českou špičku 
v tomto neolympijském sportu.
V hale se jednodenní soutěže střílí na 
dvakrát třicet šípů, to vše z konstantní 
osmnáctimetrové vzdálenosti. Je to 
tedy výrazná odlišnost oproti závodům 
venku, okresní reprezentanti se ale s pře-
chodem vyrovnali velice dobře.
Ten úplně nejhodnotnější výkon před-
vedl Bohumil Korbař. V Kostelci na 
Hané se mu ještě tolik nevedlo a o šest 
bodů podlehl domácímu Janu Neděl-
níkovi, kousek od polských hranic si 
ale vše vynahradil a nasázel plných 593 

bodů ze 600. Hned za ním navíc skon-
čil další člen plumlovského oddílu Jan 
Korbař, jenž výrazně vylepšil své je-
denácté místo z prvního dílu. V obou 
případech pak těsně pod stupni vítězů 
skončil kostelecký Josef Nedělník.
Převahu na stupních vítězů měli zdejší 
kušisté rovněž mezi ženami. Jaroslava 
Nedělníková skončila druhá a třetí, 
Hana Nedělníková obsadila v prvním 
podniku druhý post, ve druhém pokra-
čování si pro třetí příčku dokráčela Irena 
Hynková. Lepší byla v obou případech 
jen Sabina Kubesová ze Suchých Lazců.
V minulosti byla pod nadvládou 
kostelecké Savany kategorie kadetů, 
pro tuto sezónu v ní již zůstali pouze 
Lukáš Andrés a Barbora Pospíšilová. 
Medailista z mistrovství světa vstou-
pil do ročníku 2015/2016 pohodo-
vou výhrou, poté svůj mírný náskok 
neudržel a prohrál na centrové desít-
ky. Jeho oddílová kolegyně pokračuje 

v bodovém zlepšování a úspěšně již 
překonala čtyřsetbodovou hranici.
V hegemonii Savany se tak začíná 
měnit soutěž juniorů. V domácím 
prostředí do soutěže zasáhli Do-
minik Fifka s Terezou Skládalovou 
a právě v tomto pořadí se seřadili na 
prvním a druhém místě, poté je do-
plnila ještě Karolína Hynková a byly 
z toho jednobarevné stupně vítězů. 
Pro suverénní výhru si dokráčela 
právě Hynková, těsný souboj o stří-
bro zvládl o dva body lépe Fifka.
Své zastoupení měl Kostelec rov-
něž v seniorském zápolení, kde se 
na startovní čáru postavil František 
Sedláček. Velký sportovní pamětník 
předvedl nejprve šestý a pak i přes 
zlepšení sedmý nejhodnotnější vý-
kon. (jim)

Výsledkový servis kušistů
 najdete na straně 23

KUŠISTÉ KOSTELCE I PLUMLOVŠTÍ
KORBAŘI VLÁDNOU HALE

NA ŠTĚPÁNA SLAVIL MATOUŠEK
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ÚSTÍ NAD ORLICÍ Na závěr čtyř-
denního soustředění v Ústí nad Or-
licí bylo na programu další přátelské 
utkání, tentokrát s divizním celkem 
nedalekého Letohradu. „Eskáčko“ 
předvedlo soupeři z nižší české sou-
těže kombinačně zdařilý vstup do 
utkání, bohužel také nulovou efek-
tivitu při využití vypracovaných 
šancí. Soupeř se dostal k prostějov-
ské brance vážněji dvakrát, jednou 
však příležitost využil a utkání do-
vedl do vítězného konce. 

Základní sestava 1.SK Prostějov se změ-
nila pouze na jediném místě. V pátek 
večer totiž vlakem dorazil útočník Petr 
Nekuda. Proč tak pozdě? „Včera jsem 
teprve dobral antibiotika, skolily mě 
teplotní výkyvy. Do práce jsem sice cho-
dil, ale na fyzickou zátěž během celého 
soustředění to opravdu nebylo,“ vysvět-
lil Nekuda. A jak to vypadá s jeho pod-
zimním zraněním? „Ruka je v pořádku, 
zápěstí sice budu v zápasech chránit, ale 
všechny kontroly dopadly dobře,“ těšil 
se na první zápas po několika měsících 
„Neky“.
Hned v úvodu je třeba zdůraznit, že 
Letohrad si za celý zápas nevypracoval 
žádnou vážnější příležitost. Podle odha-

du zhruba pětinou se podílel na držení 
balónu. Hanáci uplatňovali od začátku 
herní převahu, z níž rezultovaly dobré 
šance. Střelecké pokusy ale končily vět-
šinou mimo prostor vymezený třemi 
tyčemi, nejpřesněji cílil Zelenka, jehož 
střelu brankář kryl. Vyložené šance zača-
ly přicházet po čtvrthodině hry. Kroupa 
šel dvakrát na gólmana, místo střely volil 

technické zakončení, které se nesetkalo 
s úspěchem. Celkem třikrát se propra-
coval do vyložené příležitosti Machálek, 
skórovat mu ale v Ústí nebylo souzeno, 
ani v samotném závěru utkání, kdy ještě 
mohl srovnat skóre. Po půlhodině hry to-
tiž přišla na vlastní polovině individuální 
chyba v obraně, kterou Černík bez váhá-
ní zužitkoval - 1:0. 

Ve druhém poločase Letohrad odvra-
cel několik centrů Sečkáře i Hirsche 
do šestnáctky, v níž se ovšem nikdo 
z útočícího týmu neprosadil. A tak 
se opakoval výsledek zpřed dvou let, 
kdy se oba týmy na stejné umělce 
naposled utkaly. „Před zápasem jsem 

absolvoval pouze jediný trénink, což 
bylo na devadesáti minutách hry znát. 
Pohyb po hřišti byl těžkopádnější, 
musím se dostat do zápasové praxe,“ 
hodnotil utkání Nekuda, který po-
ctivě bojoval, snažil se, ale do dobré 
šance se nedostal. 

S  výpravou přicestovali i někteří 
zranění hráči, naopak doma zůstal 
Pančochář beroucí antibiotika. S  tro-
jicí Koudelka, Sus a Maděrka se ovšem 
nedalo počítat do zápasového zatížení, 
úvodní sestava tedy byla opět zřejmá, 

na lavičce seděl pouze druhý gólman 
a dorostenec Zapletal. V  brance ten-
tokrát začal Neoral.
Úvodní šanci zápasu hraného v  téměř 
jarním odpoledni zaznamenali mladíci 
z  Pardubic, hlavička skončila vedle 
tyče. Vzápětí se ovšem ukázala herní 
převaha Petržely, který ve středu hřiště 
obral soupeře o míč, zasprintoval k bráně 
a Přikryl otevřel skóre zápasu - 1:0. 
Chyba však přišla i na straně druhé, kde 
vzadu hrála nouzová stoperská dvojice 
Zelenka - Machynek, Neoral si na hranici 
šestnáctky netroufl hrát rukama a Tichý 
toho využil ke srovnání stavu - 1:1. Oba 
týmy se do šestnáctky soupeře příliš neh-
rnuly, takže ke slovu přišla střela ze střední 
vzdálenosti. Tou se zpoza šestnáctky 
prezentoval Langer a strhl vedení opět na 
hanáckou stranu - 2:1. Těsně před pau-

zou utekl po pravé straně Hirsch, nacen-
troval před bránu nikým nehlídanému 
Kroupovi a ten se tentokrát na ústecké 
umělce nemýlil – 3:1.
Do druhého poločasu nastoupil na stop-
era Aleš Rus, který dorazil během první 
půle z Olomouce. Po pár minutách ho 
v  šestnáctce „složil“ soupeř tvrdou ra-
nou, což subtilní obránce trefně komen-
toval: „Mnohem tvrdší byla odpolední 
písemná zkouška, to bylo pro mě hodně 
důležité. Mám z ní dobrý pocit, tak snad 
dopadne dobře,“ doufal. Do střelecké 
listiny se mohl po změně stran zapsat 
Machálek, dvojnásobný sólový nájezd 
na gólmana ovšem nevyužil. Víc ze hry 
měli pardubičtí dorostenci, ovšem pouze 
po hranici velkého vápna. A tak jim efek-
tivní výpad do odkryté obrany předvedl 
opět Kroupa, který tentokrát nohou 
vstřelil čtvrtou branku - 4:1. Gólový účet 
zápasu podtrhl rovněž svou druhou tre-
fou v zápase Přikryl - 5:1.
Prokletí oranžového dresu zlomil 
v  druhém poločase brankář Kofroň. 
„Před zápasem jsem žádal vedoucího 
mužstva o zelený dres, ve kterém se mi 
daří víc, ale sady už byly nachystané. Ale 

i v oranžovém se dá udržet čisté konto,“ 
pochvaloval si „Kofi“ nedbaje jedovatých 
poznámek spoluhráčů, že ho soupeři 
příliš neprověřili.
Spokojen byl i kapitán Kroupa, nejen se 
svými dvěma góly. „Od zápasu s Uher-
ským Brodem je vidět zřetelný posun. 
Mám radost z fungování stoperské dvoji-

ce, kde se ve velmi dobrém světle ukazuje 
Machynek. Jinak byl v zápase vidět rozdíl 
mezi dorosteneckým, místy naivním, 
fotbalem a tím mužským, který jsme 
se snažili převádět my. Při optimálním 
využití šancí by výsledek byl mnohem 
výraznější,“ hodnotil zápas prostějovský 
kapitán.

„Celkově mohu říci, že jsme náplň 
soustředění koncipovali jako vysoce 
náročné, a s potěšením jsem viděl stopro-
centní nasazení u všech účastníků,“ po-
chvaloval si trenér František Jura. Nešlo 
totiž pouze o naordinované tréninky pro 
hráče. S výpravou přicestovali i ti, u nichž 
bylo jasné, že toho s týmem příliš nena-
trénují. Koudelka si stále stěžoval na bo-
lavé koleno, Sus na achilovku a Maděrka 
měl rovněž individuální program. Navíc 
se drobné bolístky ozvaly v průběhu 
soustředění i u dalších hráčů. 
Nejvytíženějším členem realiza-
čního týmu se tak stal masér Marek 
Roba, kterému se na stole střídal 
nejen „Koudy“, jehož tělesná kon-
stituce nesla tréninkový výpadek 

posledních týdnů poměrně těžce. 
Tejpování, obstřiky a instruktáž 
dokonalého protažení svalů se 
s masážemi pravidelně střídaly. Jak 
má vypadat dokonalý servis pro 
tým, předvedl vedoucí mužstva 
Martin Musil. Kromě technického 
a organizačního zabezpečení výpravy 
dbal i o saturaci vitamíny v podobě 
čerstvého ovoce, které měli hráči 
v odpolední pauze volně k dispozici.

A hráči si toho byli vědomi. 
„Se soustředěním můžeme být 
maximálně spokojeni. Je pravda, že 
nám nevyšel poslední přátelský zápas, 
což je v průběhu soustředění taková 
třešnička. Kluci ale tréninky odmakali 
a z poctivého zapojení mám dobrý 
pocit. Navíc nám vyšlo počasí, takže 
pohyb na umělém povrchu neubíral 
tolik sil jako loni,“ shrnul za všechny 
hráče bezprostřední dojmy kapitán 
Karel Kroupa.
Celkově dobré pocity potvrdil i trenér 
Jura. „Mám radost z faktu, že na 
hráčích byla vidět chuť na sobě praco-
vat. Některé rezervy jsme s nimi pro-
brali na individuálních pohovorech. 
Teď bude zásadní, jak se naše herní 
koncepce podaří převést do reálných 
utkání. Poslední přípravná utkání nám 

ukázala, že se to začíná dařit,“ uvedl 
optimisticky. „Nemůžeme být ale 
samozřejmě spokojeni s efektivitou 
finální fáze. I v přípravných utkáních 
musí koncovka fungovat, v zásadních 
utkáních nebude vypracovaných 
šancí tucet, ale třeba dvě nebo tři, 
a je potřeba je využít. Teď přicházíme 
j́en  ́o dobré rozpoložení do dalších 

týdnů zimní přípravy,“ upozornil lodi-
vod prostějovského týmu.
Co bylo vidět na trénincích, 
z nichž ty dopolední byly věnovány 
práci s míčem, zatímco podvečerní 
byly především kondiční, potvr-
zují i náznaky z kabiny. Po zimních 
změnách se vytvořila soudržná par-
ta, kde pracuje každý za každého. 
A to je pro leckdy křehkou psychiku 
velmi důležité.

„Je škoda, že sem přijeli hráči 
s přetrvávajícím zraněním a nemohli 
podstoupit plnou zátěž. Přestože si 
myslím, že natrénováno máme, naši 
reálnou kondici prokáže už sobotní 
náročný zápas proti lídrovi FNL 
Znojmo. Máme teď tři dny na to, aby-
chom regenerovali a vstřebali únavu 
před dalšími tréninky,“ zadíval se do 
nejbližší budoucnosti kapitán 1.SK 
Karel Kroupa.
Na týmu je vidět, že vnímá 
nadcházející jarní sezónu jako 
výjimečnou a do přípravy dává 
každý ať hráč, či člen realizačního 
týmu, opravdu maximum. Nejtěžší 
soupeř zimní přípravy Znojmo, lídr 
druhé ligy, čeká „eskáčko“ v sobotu 
od 13:30 hodin na přírodní trávě ve 
Vojkovicích.
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Sus toho
nabìhal hodnì

Ústí nad Orlicí (tok) - Speciální 
běžeckou obuv si s sebou na sou-
středění přivezl stoper Martin Sus. 
Na pružné podrážce toho naběhal 
v doprovodu Jana Koudelky a ma-
séra Marka Roby na atletickém ová-
lu hodně. „V těchto botách je pata 
v pohodě, ale jakmile obuji turfy, 
začíná zase bolet,“ referoval trené-
rovi nepříliš optimisticky. Nad jeho 
plným zapojením do přípravy tedy 
stále visí otazník.

Koudelkova cesta 
do Afriky s otazníkem
Ústí nad Orlicí (tok) - O něco lépe 
na tom byl záložník Jan Koudelka, 
který se zapojil i do přípravy s mí-
čem, do přípravných utkání kvůli stá-
le citlivému kolenu zatím nezasáhl. 
A od trenéra Jury dostal významné 
varování. „Pokud nebude stopro-
centně fit, nebude možné souhlasit 
s jeho účastí na reprezentačním srazu 
v malé kopané,“ sdělil hráči trenér. 
Prioritou je samozřejmě připrave-
nost na první jarní kolo MSFL.

Panèocháøova úèast 

v jarní sezónì nejistá
Ústí nad Orlicí (tok) - Další neblahá 
zvěst dosáhla výpravu ještě na sou-
středění v Ústí. Nemocný obránce 
Josef Pančochář podstoupil speciální 
testy, které by měly potvrdit či vy-
vrátit podezření na mononukleózu. 
V takovém případě by samozřejmě 
musel být hráč bez fyzické zátěže ně-
kolik týdnů.

Vtipný kouè
Ústí nad Orlicí (tok) - O dobré at-
mosféře v týmu svědčí i vtipkování 
trenéra Františka Jury při hodnocení 
přípravného utkání. „Teď jsem viděl 
někde v televizi vzorovou repliku: 
V utkání počítáme s vítězstvím, to je 
samozřejmě nejlepší. Koneckonců 
bychom brali i remízu, i když to je hor-
ší varianta. S tím nejhorším, porážkou, 
tak nějak nepočítáme... Tak zkouším, 
jestli to novinářům bude stačit,“ pro-
nesl s odzbrojujícím úsměvem.

Starší dorostenci 
smetli soupeøe

Prostějov (tok) - O víkendu se ná-
ramně dařilo v přípravném utkání 
starším dorostencům do 19 let. Pod 
taktovkou trenéra Radima Weissera 
si s Mostkovicemi otevřeli střelnici 
a výsledkem bylo výrazné vítězství 
7:2. A to se ještě museli obejít bez 
dvojice Přikryl - Zapletal, kteří tréno-
vali na soustředění s „A“ týmem.

RYCHLÝ
VEČERNÍK
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Tomáš KALÁB
FK LET
1.SK PV 1:0

1.SK PV
PAR U19 5:1

František JURA- 1.SK Prostějov
„Vzhledem k tomu, že nám na poslední chvíli vypadl dojednaný soupeř, jsme 
byli rádi za možnost si zatrénovat v modelovém zápase. Pardubičtí mladíci 
byli rychlí, takže zápas dobře zapadl do kondiční přípravy. V ofenzivě jsme 
viděli některé vydařené akce, při centrovaných míčích ale potřebujeme 
dostat víc hráčů před soupeřovu branku.“

Hodnocení trenéra

František JURA- 1.SK Prostějov
„Bez okolků přiznávám, že jsem rozladěný. První půlhodinu jsme předváděli 
výborný fotbal, ve hře bylo vše, co jsme trénovali a chtěli dostat do zápasu. Soupeř 
se téměř nedostal přes půlící čáru. Dostat gól po vlastní chybě se může stát, ale 
v tu dobu jsme už měli vstřelit aspoň tři branky. Ve finální fázi jsme naprosto selhali 
a neberu vůbec omluvu, že se jednalo o přípravné utkání. Do další fáze přípravy, 
kdy nás čekají nároční soupeři, jsme mohli jít ve větší psychické pohodě.“

Hodnocení trenéra

Kondiční soustředění 1.SK Prostějov bylo poznamenáno marodkou

„Kluci tréninky odmakali a z poctivého zapojení mám 
dobrý pocit,“ shrnul za všechny kapitán Karel Kroupa
PROSTĚJOV Tradiční zimní soustředění prostějovských fotba-
listů, kteří se připravují postupový atak do druhé ligy, se konalo 
opět v osvědčeném prostředí sportovního komplexu Tichá Orlice 
v Ústí nad Orlicí. Kvalita umělého povrchu totiž během roku dosáh-
la standardní úrovně, což byla pro vedení druhého týmu podzimní 
části MSFL limitující podmínka. Ke spokojenosti s průběhem sou-
středění eskáčka chybí pouze zapojení celého kádru, který prořídl 
vzhledem ke zdravotním patáliím nejrůznějšího druhu.

exkluzivní zpravodajství
přímo z dějiště
soustředění
v Ústí nad Orlicí
pro Večerník

Tomáš
KALÁB

ní
Orlicí

ník

sa jak fotbalisté makali...jjaakk foottbballisstéé maaakkaliii....FFootooorreepoorrtááážž
3x foto: Tomáš Kaláb

Takto pilně na tréninku pracoval Jan Koudelka. Tre-
nér Jura musel být spokojen...

A po práci si zaběhal na oválu pod odborným dohle-
dem maséra Marka Roby.

Do přípravy i zápasu se v sobotu zapojil konečně i Petr 
Nekuda.

žžžžžžžžž

Nejvytíženějším členem realiza-
čního týmu se tak stal masér Marek 
Roba, kterému se na stole střídal 
nejen „Koudy“, jehož tělesná kon-
stituce nesla tréninkový výpadek 

posledních týdnů poměrně těžce. 
Tejpování, obstřiky a instruktáž 
dokonalého protažení svalů se 
s masážemi pravidelně střídaly. Jak 
má vypadat dokonalý servis pro 
tým, předvedl vedoucí mužstva 
Martin Musil. Kromě technického 
a organizačního zabezpečení výpravy 
dbal i o saturaci vitamíny v podobě 
čerstvého ovoce, které měli hráči 
v odpolední pauze volně k dispozici.

Mladé perníkáře eskáčko rozstřílelo
ÚSTÍ NAD ORLICÍ S nečekanou změnou se musely vyrovnávat 
prořídlé řady prostějovských fotbalistů po příjezdu na kondiční 
soustředění do sportovního centra Tichá Orlice v Ústí nad Orlicí. 
Předchozí den totiž bez vysvětlení odřekl plánovaný zápas účast-
ník ČFL Převýšov, náhradním sparringpartnerem se stali starší do-
rostenci Pardubic, bydlící ve stejném hotelu. Jejich místy naivní 
hru zkušení fotbalisté ztrestali pěti brankami.

Převýšov se Prostějovu nepostavil...Převýšov se Prostějovu nepostavil...

V závěru soustředění přehlídka neproměněných šancí

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO
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Dvojice Kroupa - Hirsch (zleva) se zasloužila o třetí branku těsně před přestávkou.
 Foto: Tomáš Kaláb



NĚMČICE NAD HANOU Druhé 
místo hned za vedoucí Hanou Prostě-
jov zaujímají v aktuální tabulce okres-
ního přeboru mužů fotbalisté Němčic 
nad Hanou. Loňskému suverénovi III. 
třídy se tak plně podařilo integrovat do 
vyšší soutěže a díky pouze šestibodové 
ztrátě stále může pomýšlet na splnění 
velkého přání v podobě návratu do 
krajských soutěží.
„Podzim můžeme hodnotit tak i tak. 
Když jsme začínali, tak prvotními am-
bicemi bylo zachránit se, protože jsme 
vždy po postupu hned zase spadli. Po 
několika kolech jsme ale byli nahoře, 
kluky to motivovalo a dařilo se nám, jen-
že závěr jsme nezvládli,“ přemítal hlavní 
kouč úspěšného výběru s nízkým věko-
vým průměrem Radovan Novotný.
První problematický bod nastal hned 
ve čtvrtém kole, kdy se v závěru vítěz-
ného duelu na půdě Přemyslovic ne-
chali lacině vyloučit Michal a Ondřej 
Tomkové a hlavně ztráta brankáře, 
který pykal za svou prostořekost, se 
podílela na následné ztrátě dvou bodů 
v Horním Štěpánově.
„Mladí kluci nezvládli disciplínu a ovliv-
nilo to naše další zápasy. Do brány musel 
jít Ivo Kopřiva a při posledním trestňáku 
mu chyběly tři centimetry, takže jsme 
dostali vyrovnávací gól na 1:1 a pak pro-
hráli na penalty,“ smutnil Novotný.

V prvním pěti duelech šli jeho hráči od 
vítězství k vítězství a ztratili pouze jeden 
bod s čechovickým „béčkem“, po již zmí-
něné prohře přišla těsná výhra 1:0 nad 
Skalkou a další tři penaltové bitvy v řadě 
– s Vrahovicemi, Otaslavicemi a Olšany. 
Pouze prostřední souboj byl dvoubo-
dový. A z posledních tří duelů vytěžily 
Němčice pouze tři body, když vyhrály ve 
Zdětíně, ale padly doma s Určicemi „B“ 
a v bitvě o první místo dostaly naloženo 
od Hané Prostějov.
„Určice jsme měli na lopatě, jenže jsme 
netrefovali bránu a místo tříbrankové-
ho vedení jsme nakonec o gól prohráli, 
s Vrahovicemi i Otaslavicemi to bylo 
jako přes kopírák. Ve Zdětíně se nám 
zranil náš klíčový hráč Martin Navrátil, 
nečekal jsem ale, že na Hané dostane-
me takovou fotbalovou školu. Jsou kva-
litnější a hlavně mají zkušenější hráče, 
jako je třeba Peťa Ohlídal,“ upozornil.
Celkově to tedy vidí padesát na pa-
desát a je tedy přesvědčen, že reálné 
bylo vyhrát podzimní část s mírným 
náskokem. „Zatím nám vázne kon-
covka, útok máme trochu slabší, 
a kdybychom tam měli staršího gó-
lového hráče, vypadalo by to úplně 
jinak. Je to ale daň za mládí a neroz-
vážnost, hráči teprve sbírají zkušenos-
ti. Měli to ale zvládnout,“ mrzí Novot-
ného poztrácené body.

Současný tým ovšem prošel krajskou 
dorosteneckou soutěží, kterou do-
konce vyhrál, a je tu tedy předpoklad, 
že hráči ještě půjdou výkonnostně na-
horu. „Ani v dorostu jsme neoplývali 
vysokými výhrami a bylo to vesměs 
o jeden dva góly, vždy se tam ale našel 
někdo, kdo to štěstí měl, zatímco tady 
to zatím řešíme zbrkleji a místo tech-
niky hráči volí razanci,“ připomněl 
třeba devatenáctiletého tahouna Jana 
Horáka, který z pozice středního zá-
ložníka spálil v Otaslavicích dvě tu-
tovky sám před gólmanem.
Naopak obrana pracovala na jedničku 
s hvězdičkou, což dokazuje pouhých 
jedenáct obdržených branek ve čtr-
nácti střetnutích. „Nezastírám, že je tak 

hlavně díky Michalu Tomkovi, je to vy-
nikající gólman. Obraně velice pomohl 
návrat Petra Řezáče, celou defenzivní 
řadu si dobře řídí Martin Navrátil a da-
řilo se i jeho bratru Honzovi, Tomáši 
Coufalíkovi. Stejně tak máme velice 
dobře poskládanou zálohu Hruda, 
Mrkva, Ondra Tomek, Vévoda, v útoku 
máme teprve šestnáctiletého Porup-
ku,“ vyjmenoval němčický kouč.
Současný kádr je tak velice mladý, 
když ho povětšinou tvoří hráči ročníku 
1993 a mladší, i proto se těší z návratu 
zkušeného Michala Hamaly, jenž se 
rozehrával v Tištíně. „Důležité je, že se 
nepotýkáme se sestupovými starostmi, 
abychom ale postoupili, musí kluci ješ-
tě dále pracovat, bez toho to nejde. Ne-

chceme totiž nikoho kupovat ani brát 
na hostování a naší myšlenkou je hrát 
s vlastními hráči, to se nám zatím daří,“ 
pochlubil se Novotný.
Po úvodních kolech a umístění na špici 
tabulky zavládla v jeho táboře euforie, 
i proto se těší na zbytek sezóny a věří 
v navázání na úspěšné období, aby se 
opět měnilo pořadí na čele tabulky.
„Chceme se porvat o první místo, dů-
ležité ale bude i štěstí a zdraví. Když nic 
jiného, tak se alespoň chceme udržet na 
špici a zkusit to příští rok. Kluci poctivě 
trénují, snaží se, makají, tak věřím, že 
přijde ovoce. Přál jsem si to pod stro-
meček, tak ho možná budu strojit ještě 
v létě, celé Němčice by si to zasloužily,“ 
zasnil se Radovan Novotný.

Je to až k nevíře, když se pokusíte 
porovnat výkony na trávníku a do-
sažené výsledky s pohledem na sou-
pisku prostějovské Hané. Tedy v tom 
případě, že vás zajímá i kolonka ob-
sahující ročník narození. Všichni do 
jednoho již v nedávné či vzdálenější 
minulosti dosáhli třiceti let a někteří 
již zdárně překonali i další jubileum, 
přesto stále dokazují, že jsou schopni 
úspěšně čelit i nastupujícím genera-
cím. A nejen s nimi hrát vyrovnanou 
partii, ale navíc je stále pravidelně 
porážet.
Před rokem to ještě vinou zaspaného 
úvodu sezóny nevyšlo a do kraje se vrá-
tily Nezamyslice, tentokrát ovšem mají 
po polovině ročníku nejlepší výchozí 
pozici právě věkem veteráni sdružení 
v tomto prostějovském oddílu. Během 
podzimu se vyvarovali výraznějšího 
zaváhání, a i když se jim třeba tolik 
nedařilo herně, tak body stále uhrá-
vali, viz třeba zápas v Přemyslovicích, 
který klidně mohli domácí o dvě tři 
branky vyhrát.
Vzkaz všem soupeřům vyslali zejmé-
na v rozlučce s kalendářním rokem 

2015, v souboji dvou v té době nejlep-
ších celků soutěže vyprovodili Němči-
ce čtyřbrankovým rozdílem a upevni-
li si svou pozici. Bude tak hlavně na 

nich, jestli před sebe někoho pustí, 
nebo si náskok uhlídají až do konce 
soutěže.
Největší atak lze očekávat od již 
zmíněného nováčka z jihu okresu. 

Němčice mohou stavět na kvalitních 
odchovancích, kteří získávali bohaté 
zkušenosti v krajské I. třídě, mohou 
těžit z euforie po prvenství ve III. třídě 
a úspěšně se adaptovali i o patro výš. V 
tuto chvíli ztrácí šest bodů a v posled-
ním kole přivítá v polovině června prá-
vě Hanou, takže se nabízí dramatický 
finiš.
Z další vlny se mohou drát nahoru 
další tři čtyři týmy. Největší zálusk na 
cestu vzhůru si dělají ve Vrahovicích 
a Otaslavicích. V případě prvního z 
této dvojice platí, že patří každoročně 

do širšího okruhu favoritů, druhý tým 
naopak vstupoval do sezóny v pozici 
nováčka a nechtěl mít hlavně záchra-
nářské starosti.
Mezi velice příjemná osvěžení patří 
rovněž Skalka. Ta sice již při své pre-
miérové sezóně mezi okresní elitou po-
tvrdila, že bude patřit k tomu lepšímu, 
ovšem v případě potvrzení kontumač-
ní výhry nad Přemyslovicemi by druhé 
místo bylo skutečně obdivuhodným 
počinem. Popravdě asi nemohou mít 
v tomto týmu ambice hrát vyšší sou-
těž, když se nemohou spolehnout na 
mládežnickou základnu ani skutečně 
domácí prostředí, ale ukazuje to, že 
současný kádr je na okresní poměry 
velice kvalitní.
Stejně jako před rokem se mezi nejlep-
šími pohybuje i Horní Štěpánov, další 
celky už ztrácejí. A nejvíce na pozoru 
se musí mít závěrečná pětice Určice 
„B“, Brodek u Prostějova, Olšany, 
Zdětín a Přemyslovice. Zřejmě právě 
mezi nimi se rozhodne o sestupujícím, 
z kola ven zřejmě půjde jen jeden.
Olšany a Přemyslovice sráží zejména 
mizerný útok, který se podepsal na 

minimu vítězství v řádné hrací době, 
naopak zbylé trio musí zapracovat 
na zkvalitnění defenzivy. Přibližně 
čtyřicet inkasovaných branek totiž 
znamená průměr zhruba tři údery 
na zápas.
Na obou pólech ovšem stále není vů-
bec nic rozhodnuto a lze očekávat, že 
zbylých dvanáct kol přinese drama i 
nečekané výsledky.

pondělí 8. února 2016
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1. Haná PV 7 6 0 1 27:5 19
2. H. Štěpánov 6 4 0 1 15:5 14
3. Otaslavice 8 3 0 3 16:15 14
4. Skalka 6 4 0 2 24:10 13
5. Čechovice „B“ 6 4 0 2 23:10 13
6. Němčice 7 3 0 3 9:4 13
7. Smržice 7 3 0 3 10:8 12
8. Zdětín 7 3 0 3 13:12 12
9. Brodek u PV 7 3 0 3 18:18 12
10. Vrahovice 7 2 0 5 16:9 9
11. Olšany 7 2 0 4 6:12 8
12. Držovice 7 1 0 5 17:19 5
13. Určice „B“ 7 1 0 6 10:19 5
14. Přemyslovice 7 0 0 6 5:11 4

TABULKA DOMA:
1. Vrahovice 7 6 0 1 16:9 16
2. Němčice 7 5 0 2 12:7 15
3. Haná PV 7 5 0 2 12:8 15
4. Držovice 7 5 0 2 17:19 14
5. Skalka 7 4 0 3 14:10 13
6. H. Štěpánov 8 5 0 3 17:15 13
7. Určice „B“ 7 4 0 3 15:20 11
8. Otaslavice 6 3 0 3 13:14 9
9. Smržice 7 3 0 4 9:16 8
10. Přemyslovice 5 3 0 2 5:5 7
11. Čechovice „B“ 7 1 0 6 11:17 5
12. Olšany 7 2 0 5 6:14 5
13. Brodek u PV 7 1 0 6 5:25 3
14. Zdětín 7 0 0 7 5:30 1

TABULKA VENKU:

navštivte stále více oblíbenější inter  netové stránky www.vecernikpv.cz

17 – Michal Kaláb (Otaslavice), 11 – Petr Zahradníček (Držovice), 10 – Jan Studený 
(Vrahovice), David Novák (Skalka), 9 – Libor Klimeš (Horní Štěpánov), 8 – Jan Horák 
(Němčice), Josef Klváček (Čechovice „B“), 7 – Jiří Karásek (Skalka), Petr Hodulák (Če-
chovice „B“), David Trajer (Držovice), David Strouhal (Haná Prostějov).

Nejlepší støelciNejlepší støelci

Sportika - II. tøídy OFS Prostìjov:Sportika - II. tøídy OFS Prostìjov:JAK DOPADL FOTBALOVÝ PODZIM? okénko do
PØEBORU OFS PROSTÌJOVaneb

ÌJOV

KOMENTÁØ

Více než čtvrt roku, konkrétně období od začátku srpna až do 
poloviny listopadu loňského roku, bylo vyhrazeno pro fotbalový 
podzim. Příznivé klimatické podmínky umožnily během víkendů 
a několika vložených střed odehrát prakticky všechna nap-
lánovaná střetnutí bez komplikací, událo se jen několik kontumací 
či odkladů na konec zimní přestávky. Všichni zainteresovaní v tom-
to kolektivním sportu tak nyní mohou prožívat přestávku, než se 
okresní, krajské i ještě vyšší soutěže opět rozjedou, byť už postupně 
nastává období tréninků. Tento čas tak mohou věnovat nejen 
zaslouženému odpočinku a přípravám na zbytek ročníku, nýbrž 
také čtení PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku. Nastala totiž ta pravá 
chvíle na podrobnější rozbor a připomenutí toho, co se v závěru 
léta a během podzimu na trávnících od třetí ligy dospělých a až po 
nejnižší okresní fotbalové soutěže událo. Po úvodním ohlédnutí za 
vystoupeními mužů, žen i mládeže jsme již stihli zmapovat cestu 
1.SK Prostějov Moravskoslezskou fotbalovou ligou a poté jsme 
přesunuli svou pozornost na soutěže Olomouckého kraje. V nich 
jsme jako první zabrousili do krajského přeboru, poté jsme ve dvou 
dílech nahlédli pod pokličku obou skupin I.A třídy, následně přišly 
řada na „A“ i „B“ skupina I.B třídy. Nyní se naše exkurze dostala již 
k branám okresních soutěží a na dnešní dvoustraně nakoukneme 
mezi nejlepší celky II. třídy. V tomto případě servírujeme tabulky, 
pohled na střelecké účty, trenérské názory i tradiční pohled reda-
kce. Za týden se dostane na zbylou osmičku účastníků okresního 
přeboru dospělých a poté již pozdvihneme oponu III. a následně 
i IV. třídy OFS Prostějov. A než odstartuje jarní část, stihneme 
i zrekapitulovat vystoupení dívek Kostelce a Mostkovic.

Dvoustranu připravil - texty a foto: Jiří Možný, Zdeněk Vysloužil a archívy oddílů; Zdroj: www.is.fotbal.cz a www.vysledky.lidovky.cz

SPORTIKA II. TØÍDA OFS
Mužstvo Z V R P S B

1. TJ Haná Prostějov 14 11 0 3 39:13 34
2. FK Němčice nad Hanou 14 9 0 5 21:11 28
3. TJ Horní Štěpánov 14 10 0 4 32:20 27
4. FK Skalka 2011 13 8 0 5 38:20 26
5. TJ Sokol Vrahovice 14 8 0 6 32:18 25
6. TJ Sokol Otaslavice 14 8 0 6 29:29 23
7. TJ Smržice 14 7 0 7 19:24 20
8. TJ Sokol Držovice 14 7 0 7 34:38 19
9. TJ Sokol Čechovice „B“ 13 5 0 8 34:27 18

10. TJ Sokol Určice „B“ 14 5 0 9 25:39 16
11. TJ Sokol Brodek u Prostějova 14 5 0 9 23:43 15
12. TJ Sokol Olšany 14 5 0 9 12:26 13
13. TJ Sokol Zdětín 14 4 0 10 18:42 13
14. TJ Sokol Přemyslovice 12 4 0 8 10:16 11

Pøedsezónní tip
II. tøída OFS:

1. Haná Prostìjov
2. Brodek u Prostìjova
3. Vrahovice
4. Skalka
5. Držovice
6. Èechovice „B“
7. Horní Štìpánov
8. Nìmèice nad Hanou
9. Pøemyslovice
10. Olšany
11. Urèice „B“
12. Smržice
13. Otaslavice
14. Zdìtín

TIP VEČERNÍKU
Prostějovská Haná vyhrála pět ze sedmi venkovních zápasů a mimo jiné nezaváhala ani 
na půdě aktuálně posledních Přemyslovic.

WWW.VECERNIKPV.CZ

JSME JEDNA
RODINA

Řekni svým přátelům,
že už jsi taky s náma

Doporuč, sdílej
a dej like na

www.facebook.com/vecernikpv

Veteráni z Hané stále vítězí nad fotbalovým mládím Němčice chtějí v létě strojit stromeček

StøelciStøelci
 regionálních regionálních

 zástupcù: zástupcù:

TJ HANÁ PROSTÌJOV:
7 – David Strouhal, 5 – Marek Za-
tloukal, Daniel Kolář, Radovan Svět-
lík, 3 – Pavel Trnavský, Petr Ohlídal, 
2 – Zdeněk Kaprál, Martin Kolář, Ja-
roslav Levinský, 1 – Miloš Krupička 
Michal Ondráček, Michal Čermák, 
Jaroslav Tesař, Michal Trnavský.

FK NÌMÈICE NAD HANOU:
8 – Jan Horák, 2 – Ondřej Tomek, 
Jakub Porupka, 1 – Radek Hruda, 
Bronislav Mrkva, Petr Crhák, Jan 
Navrátil, Petr Řezáč, Tomáš Coufa-
lík, Lukáš Novotný, Michal Tomek, 
Jan Svozil.

TJ HORNÍ ŠTÌPÁNOV:
9 – Libor Klimeš, 6 – Libor Ně-
mec, 4 – Radim Žondra, 3 – Ond-
řej Ščudla, Martin Sígl, 2 – Michal 
Žilka, 1 – Pavel Navrátil, Stanislav 
Ošlejšek, František Hartl, Vojtěch 
Mitvalský, Pavel Liška.

FK SKALKA 2011:
10 – David Novák, 7 – Jiří Kará-
sek, 6 – Martin Glouzar, 4 – Lukáš 
Petržela, Lukáš Mráček, 3 – Richard 
Prokop, 2 – Rad Maňák, 1 – Ondřej 
Spisar, Ondřej Mlčoch.

TJ SOKOL VRAHOVICE:
10 – Jan Studený, 5 – Michal Zá-
vodský, Pavel Farný, 4 – Martin Kra-
tochvíl, 2 – Jiří Němec, Miroslav Bu-
kovec, 1 – Pavel Michalec, Jan Hájek, 
Martin Procházka, Jan Klíč.

TJ SOKOL OTASLAVICE:
17 – Michal Kaláb, 3 – Martin Vogl, 
2 – David Gerneš, Michal Šubrt, 1 
– David Hrazdíra, Dominik Drmo-
la, Jaroslav Šatný, Jindřich Koudela, 
Martin Krč.

PROSTĚJOV Nejvyrovnanější vý-
kony během celé podzimní části 
předváděla prostějovská Haná. Zku-
šený kádr tvořený výhradně třicát-
níky a čtyřicátníky plně zužitkoval 
své fotbalové znalosti i dovednosti 
a potvrdil roli hlavního favorita, když 
na podzim jen třikrát prohrál, z toho 
jednou až po penaltách. Výsledkem 
tak je aktuální šestibodový náskok 
na Němčice nad Hanou a nejlep-
ší vyhlídky na zopakování triumfu 
v okresním přeboru znovu po osmi 
letech.
„Jsem spokojen. Měli jsme velmi dobrý 
začátek, pak nás postihla menší krize 
a výkony nebyly podle našich představ, 
díky zkušenostem jsme to ale uhrávali. 
A posledním zápasem jsme to vše na-
pravili a po měsíci jsme předvedli velice 
dobrý výkon,“ mohl se kochat pohle-
dem na výsledkové pořadí hrající kouč 
Hané Martin Kolář.

Devětatřicet nastřílených branek značí 
nejlepší ofenzivu, o čemž se třeba po 
výsledku 0:8 přesvědčil Zdětín, samot-
ný šéf lavičky ale vidí klíč k úspěchu 
zejména v dobré obranné práci celého 
týmu. Svědčí o tom pouze třináct inka-
sovaných branek, jen o dvě víc než mají 
na kontě v tomto směru nejúspěšnější 
Němčice. „Zpočátku jsme navíc měli 
hodně dobrý a úspěšný útok, pak jsme 
na to začali hřešit a naše výkony šly dolů. 
V Přemyslovicích jsme to ještě se štěstím 
zvládli, i když soupeř měl hodně šancí, s 
Horním Štěpánovem a Vrahovicemi 
nám to už nevyšlo. Málo jsme trénovali 
a už to šlo dolů,“ vracel se k jednotlivým 
zápasům.
Naopak rozlučkový duel proti Němči-
cím si nemohl vynachválit, výhra 4:0 
nad druhým celkem tabulky znamenala 
jasný vzkaz hlavním pronásledovatelům. 
„Byla to naše nejdůležitější podzim-
ní výhra. Podle referencí jsme měli ze 

soupeře vcelku respekt, hráči ale podali 
velice disciplinovaný kolektivní výkon 
a k ničemu jsme je nepustili,“ chválil.
Také ve druhé polovině loňského roku 
se musel kouč prostějovské Hané smířit 
s nutnými zásahy do sestavy, pevné jádro 
ovšem zůstávalo stabilní. A tak by tomu 
mělo být i pro zbytek ročníku. „Skoro 
každý zápas mi dva tři kluci chyběli, ale 
když nemohl ten, tak zas mohl někdo 
jiný. Pomalu už ale nemáme kde brát 

a roky nám přibývají, já patřím ve čtyřia-
třiceti letech mezi ty nejmladší,“ pouká-
zal Kolář na hodně netradiční obrázek.
Pro jarní část nepočítá s žádnými od-
chody ani příchody, samotná zimní 
příprava začne v nejbližších dnech. 
„Nejprve budeme trénovat jednou 
v tělocvičně a jednou venku, od břez-
na se plně přesuneme ven a sehraje-
me dva přáteláky. Jeden s Kralicemi 
a druhý je zatím v jednání,“ nastínil.

Nabízí se tak představa, že cílem do 
zbytku sezóny nemůže být nic jiného 
než uhájení první pozice a návrat do 
I.B třídy, tak tomu ale není. „Myslím si, 
že na čelo soutěže stále máme, budeme 
to ale brát, jak to přijde. Sami pořádně 
nevíme, co chceme, jsou tu dva odlišné 
názory. Rozhodneme se, až to skončí, 
do té doby se hlavně chceme bavit fot-
balem,“ nechává Martin Kolář zatím vše 
otevřené.

Haná se chce bavit a postup neřeší

SKALKA Chvíli čtvrté, pak druhé, 
nyní zase čtvrté. Ačkoliv sehrála 
Skalka své poslední ostré střetnu-
tí na konci října, hned dvakrát od 
té doby změnila pozici. Na vině je 
duel s Přemyslovicemi, který se ne-
odehrál a byl kontumován, načež 
se jejich soupeř odvolal nejprve k 
okresnímu výkonnému výboru a 
posléze až na pražskou centrálu. 
Ať to ale dopadne tak či tak, v táboře 
nejmladšího fotbalového klubu z Pro-
stějova vládne spokojenost.
„Podzim hodnotíme velice kladně. 
Dařila se nám hra a předváděli jsme 
docela dobré výkony. Pouze dva tři 
zápasy nám nevyšly, jinak to šlo,“ mnul 
si ruce trénující předseda oddílu Sta-
nislav Prečan (na snímku).
A recept na úspěch mužstva, které de 
facto nemá vlastní hřiště a musí hrát 
v klenovickém azylu, je jednoduchý. 
Stačilo splnit tři následující podmín-
ky: „Většina kluků je pohromadě od 
založení oddílu, dobře jsme doplnili 
kádr a nad očekávání úspěšně jsme se 
vypořádali s odchody dvou klíčových 
středních záložníků. Nepoznamenaly 
nás herně ani výsledkově,“ potěšilo 
Prečana, že se podařilo nahradit Pavla 
Mlčocha, jenž ukončil kariéru, i Mar-

tina Vogla, jenž zamířil do Otaslavic.
Naopak do týmu zamířili teprve de-
vatenáctiletý brankář Aleš Vymlátil, 
jenž vytvořil duo s jedničkou Antoní-
nem Glouzarem, dále krajní obránce 
Michal Šmíd a střední záložník Lukáš 
Petržela. „Nyní neočekávám žádné 
odchody, naopak jednáme o dvou pří-
chodem. Hráči souhlasí a teď záleží, 
jak se dohodnou kluby. Jména vám ale 
zatím prozradit nemohu,“ sdělil Pre-
čan trochu tajemně.
S přípravou na jaro začali fotbalisté v 
polovině ledna a scházejí se v úterý 
venku a v sobotu v klenovické tělo-
cvičně. Ve středu 9. března se pak celý 
tým přesune na čtyřdenní soustředění 
do Velkých Karlovic. No a v jednání 
jsou dva přáteláky.
Zbývající porci dvanácti duelů zahájí 
Skalka na konci března ve Smržicích 
a její ztráta na první Hanou bude v tu 
chvíli činit buď osm, nebo pět bodů. 
Na prvenství ale v klubu nepomýšlejí.
„Žádné vysoké cíle si neklademe. 
Hlavní pro nás je, aby kluci měli radost 
z fotbalu a naši fanoušci byli spokoje-
ni. To jsou naše jediné cíle, co máme, 
je to alfa a omega a bez toho nemá 
cenu fotbal dělat. Musím také podě-
kovat starostovi obce panu Frgalovi, 

celému obecnímu úřadu, sponzorům 
i fanouškům za podporu,“ zmínil Sta-
nislav Prečan, jenž současně popřál 
všem mužstvům hodně štěstí do zbyt-
ku soutěže.
A jak odhaduje, že to nakonec dopad-
ne? „Že bude Haná na špici, to oče-
kávali všichni. Má výborné fotbalisty 
a byl to jasný favorit. Němčice před-
váděly už ve III. třídě kvalitní fotbal, 
mají hodně kluků z dorostu a zaslou-
ženě jsou nahoře. Uvidíme, jaké jaro 
budou mít ostatní, ale jinak může ka-
ždý porazit každého,“ odhaduje před-
seda oddílu FK Skalka 2011.

Ve Skalce si vysoké cíle nekladou
OTASLAVICE Vydařený návrat 
mezi nejlepší okresní čtrnáctku 
si mohou odfajfkovat v Otaslavi-
cích. Po jedné sezóně ve III. třídě 
a díky velice vydařenému jaru, 
okamžitém postupu nahoru, se jim 
daří navazovat na úspěšný ročník 
2012/2013, kdy až do posledního 
kola bojovali o druhé a nakonec 
postupové místo do I.B třídy. Nyní 
jsou zatím šestí, ale vedoucí trio 
není daleko.
„Je to náš první rok, takže spokojeni 
jsme, ale je to hodně časově náročné. 
Kluci poctivě pracují, jsou to houžev-
natí bojovníci. Počátek jsme sice měli 
špatný, ale pak se to ustálilo,“ těší Ru-
dolfa Valného, jenž se týmu ujal v létě.
První dvě kola nepřinesla jeho celku 
ani bod, když nad síly Otaslavic byly 
jak Určice „B“, tak prostějovská Haná, 
poté se naopak podařilo zdolat Zdětín 
i Držovice a po prohře s Čechovicemi 
„B“ přišla další trojice výher nad Pře-
myslovicemi, Brodkem a překvapivě 
i na Horním Štěpánově.
„V létě bylo přáním výboru pokusit 
se udržet a doplnit to mladými klu-
ky. Zpočátku nám to nešlo a prvních 
pět kol jsme měli problémy, ale dobře 
jsme se připravili na důležité zápasy 

a zvládli jsme je. Postupně se to zlep-
šovalo a máme z čeho vybírat, dva do-
rostenci se už propracovali do základ-
ní sestavy,“ těší Valného.
Ten svým hráčům mimo jiné naor-
dinoval jiný styl spočívající ve vět-
ším držení balonu a zatím to přináší 
pozitivní výsledky. „Zvládli jsme to 
a i výbor byl překvapen, že jsme sou-
peře přehrávali. Zlepšila se nám tech-
nika, kluci se dali dohromady a vychá-
zí spolu dobře, navíc se nám rozstřílel 
Michal Kaláb, když dal hned sedm-
náct z devětadvaceti branek, to je víc 
než polovina,“ upozornil Valný na vel-

kou jistotu v zakončení a podzimního 
krále střelců celé soutěže.
I vinou rozdílných pracovních povin-
ností svých hráčů zvolil zimní trénin-
ky hned třikrát týdně a hráči se podle 
možností scházejí v úterý, pátek i so-
botu, tak to funguje již třetím týdnem. 
„Chodí s námi i dorostenci, kteří mají 
ambice prosadit se mezi muži. Mu-
sím poděkovat jejich trenérovi, že 
nám je půjčuje. Kluků mám naštěstí 
celkem dost, takže i když se to během 
podzimu točilo, minimálně patnáct 
jich stále bylo k dispozici,“ těší zkuše-
ného trenéra.

„Se špičkou jsme odehráli solidní zápasy, 
s Němčicemi jsme remizovali, Štěpánov 
i Skalku jsme porazili, pouze Haná byla 
hned na počátku sezóny. Věřím, že se 
umístíme do pátého místa a nejlepší tro-
jice by byla velkým úspěchem,“ neváhá.
Přes to všechno by ale ještě uvítal zkva-
litnění o dva hráče. Hodně stojí o návra-
ty kmenových hráčů Luboše Smékala 
a Dominika Drmoly, kteří hostují v I.A 
třídě. „S těmito dvěma by se naše kva-
lita o polovinu zvýšila, takže bychom 
mohli mít i vyšší cíle a třeba pomýšlet 
na postup,“ nevzdává se Rudolf Valný 
vysokých ambicí.

Otaslavice chtějí posílit a rvát se na špici

HORNÍ ŠTĚPÁNOV Podruhé 
za sebou se fotbalistům Horního 
Štěpánova vydařila podzimní část 
okresního přeboru. Před rokem 
vytěžili z patnácti duelů třicet bodů 
a přezimovali čtvrtí, tentokrát jim 
čtrnáct střetnutí přineslo sedma-
dvacet bodů a průběžné třetí místo. 
Na severozápadě regionu při hra-
nicích s Jihomoravským i Pardu-
bickým krajem tak může vládnout 
klid.
„U nás musí panovat spokojenost. 
Jsme rádi za tolik bodů i současné 
umístění, snad nebudeme mít na jaře 
záchranářské starosti. Mohou se ale 
zranit dva tři hráči, další budou v práci 

a hned máte polovinu mužstva pryč. 
Toto ale k fotbalu patří,“ přeje si trenér 
týmu Patrik Müller poklidný zbytek 
ročníku.
Někdejší špičkový hráč, jehož jméno 
je spojeno s největšími úspěchy neda-
leké Lipové již téměř úplně pověsil ko-
pačky na hřebík a soustředí se hlavně 
na koučování, prvořadé je totiž zdraví. 
„Samozřejmě mě to táhne zpátky na 
trávník, ale jsem si vědom rizika zra-
nění i minulého zásahu do těla a jsem 
rád, že plnohodnotně funguju a cho-
dím. Nechci to riskovat, takže jsem 
naskočil už asi jen dvakrát,“ přiznává.
Poslední půlsezónu absolvoval prak-
ticky s totožným kádrem jako loňské 

jaro, žádné zásahy do mužstva neoče-
kává ani nyní. „Máme stabilizovaný 
kádr složený z vlastních odchovanců 
a hráčů na hostování. Nebudeme o ni-
koho doplňovat a nevím ani o žádném 
odchodu. Podařilo se nám tedy stabi-
lizovat sestavu, prosadili jsme se herně 
a stříleli jsme branky, někde jsme měli 
i štěstí,“ bilancoval.
Během prvních tří kol neztratili jeho 
svěřenci ani bod, poté sice hned šest-
krát v řadě čekali na výhru po devade-
sáti minutách, ale závěr přinesl včetně 
dvou zvládnutých rozstřelů celkem 
pět vítězství za sebou.
„Úvod nám sice vyšel bodově, ale 
zrovna v těchto duelech jsme se těž-

ko prosazovali. Povzbudí to ale každé 
mužstvo. A závěr byl velice dobrý, 
podařilo se nám i zdolat Hanou. Na 
tomto zápase jsem sice nebyl, ale můj 
zástupce měl šťastnou ruku. Brzy jsme 
vedli o dvě branky a nakonec vyhráli 
4:0,“ sdělil s tím, že nyní si ještě hráči 
mohou užívat volna a odpočinek jim 
skončí teprve v nejbližších týdnech.
„Jsme nohama pevně na zemi. Chtěli 
bychom se hlavně prezentovat dob-
rým fotbalem, aby lidé chodili. Jsme 
rádi za to, kde jsme, umístění pro nás 
ale opravdu není prvořadé. Možná to 
vyzní špatně, ale chceme se hlavně 
udržet a ideálně být v horní polovině,“ 
podotkl Patrik Müller.

Štěpánovu stačí držet současné pozice

VRAHOVICE Pomyslným remízo-
vým králem nejvyšší okresní soutěže 
mužů se staly Vrahovice. Tradiční klub 
z východní části Prostějova dotáhl 
hned polovinu ze svých čtrnácti pod-
zimních duelů až k penaltám, v nich 
zaznamenal bilanci tří výher a čtyř po-
rážek. Ačkoliv tak tamější hráči pouze 
dvakrát nebodovali, stačí jim to až na 
páté místo s téměř desetibodovou 
ztrátou na městského rivala Hanou.
„Myslel jsem si, že to bude na houpač-
ce jako při mém angažmá, díky bohu 
se tak ale nestalo, drželi jsme standard 
a nešlo to k horšímu. Byly tam zápasy, 
které se nám povedly, jindy jsme brali 
body i se štěstím,“ sumarizoval hlavní 
lodivod výběru Jan Řezníček.
Jak teprve třiatřicetiletý trenér kon-
statoval, na známou lavičku se v létě 
vrátil po dvou letech. A slavit mohl 
osm výher, z toho pět hned po deva-
desáti minutách. „Přivedl mě zpátky 
pan Dostál. Oslovil mě, protože to tu 
neměl kdo trénovat, a já mu vždy rád 
pomůžu,“ neváhal s návratem.
A změnil se mezitím okresní přebor? 
„Domnívám se, že se hra zlepšila. 
Dříve se na některých týmech sbíraly 
body lehce, teď už takovou jistotu ne-
máte. Ještě jsem nezažil, aby to bylo 
tak vyrovnané, hodně mě to překvapi-
lo,“ přemítal Řezníček.

Při skládání sestavy se musel obejít bez 
Jana Dvořáka, jenž se vydal do I.A tří-
dy v plumlovském dresu, i tak se jeho 
svěřencům podařilo více než třicetkrát 
překonat soupeřova brankáře. Sed-
mičku si přes dálniční most odvezly 
Držovice, bůra inkasovaly Brodek 
u Prostějova, Otaslavice i Určice „B“. 
A mohlo to být ještě mnohem lepší.
„Nedáváme góly. Máme spoustu šancí, 
ale soupeř nám pak uteče, skóruje, jsou 
z toho remízy a pak ještě prohrajeme na 

penalty. I na Hané jsme se trefili jen jed-
nou a je to hrozná škoda,“ podotkl při 
pohledu na výsledky 1:1 se Zdětínem, 
Smržicemi, Hanou Prostějov, 2:2 s Če-
chovicemi „B“ a 0:0 s Přemyslovicemi, 
Horním Štěpánovem a Němčicemi.
Zimní přípravu už mužstvo oficiál-
ně zahájilo, vinou zranění, nemocí 
a práce se toho ovšem zatím moc 
natrénovat nepodařilo, a to hlavní 
teprve přijde. Zbytku sezóny se tak 
vrahovický kouč neobává a těší se 

na pokračování hromadného zís-
kávání bodů.
„Postup si nejvíce zaslouží Němčice, mají 
kompaktní mužstvo a vyčnívají. Ale i naše 
družstvo je v lepší situaci než loni, i když 
tehdy po polovině vedlo. Tehdy to nako-
nec nedopadlo, ale teď jdeme ze zadních 
pozic, to je výhodnější. Lepší je škrábat 
se nahoru než si rýt pozici,“ zůstává opti-
mistou. A totéž platí i pro případný návrat 
Honzy Dvořáka, kde bude rozhodovat 
vůle samotného hráče.

Vrahovice chtějí útočit ze zadních pozic

Ještě před rokem bojovaly Otaslavice o návrat do okresního přeboru, nyní patří do širší skupiny usilující o I.B třídu.

Fotbaloví rutinéři z Hané si jízdu okresem užívají.

Na podzim Vrahovice pouze dvakrát nebodovaly, avšak hned sedmkrát došel jejich zápas až k penaltám.

Mladý tým Němčic nad Hanou, se nevyhnul výsledkovým výkyvům. Na jaře chce útočit na první místo.



PROSTĚJOV Historie korfbalu 
v Prostějově kopíruje počátek ce-
lorepublikového startu a počítá 
se až od začátku devadesátých let 
minulého století. Chvíli poté zača-
la s tímto sportem také současná 
předsedkyně SK RG Prostějov Jana 
Uherková, tehdy coby žačka základ-
ní školy. Jak vyplývá už z názvu, ten-
to oddíl je takřka pupeční šňůrou 
spojen s reálným gymnáziem ve 
Studentské ulici, kde má své zá-
zemí a odkud se rekrutuje většina 
hráčů v mládežnických kategori-
ích. Právě výchova nové generace 
je v posledních osmi letech stěžejní 
činností klubu. Co dále zdůraznila 
v exkluzivním rozhovoru Večer-
níku sympatická korfbalistka Jana 
Uherková?

●● Zrekapitulujme nejprve pro úpl-
ného laika, jak a kde vlastně korfbal 
vznikl?
„Korfbal je jediná kolektivní míčová hra 
na světě, kde se v jednom týmu setkávají 
muži a ženy. Světlo světa poprvé spatřila 
na počátku dvacátého století v Nizozem-
sku. V té době tam byla zavedena školní 
výuka společná pro chlapce i dívky 
a většina míčových her neumožňovala 
dívkám se rovnoprávně zapojit do hry. 
Otevřela se tak cesta novému sportu, 
který naopak maximálně podporuje 
rovnoprávnost všech zúčastněných 
vzhledem k pohlaví, věku a vzrůstu.“
●● Jaké jsou zásadní odlišnosti mezi 
korfbalem a basketbalem, který svý-
mi koši nejvíce připomíná?
„Dalo by se říct, že tyto dva sporty mají 
společné právě jen to, že se hrají na koš. 
(úsměv) Ale i ten koš se velmi odlišuje. 
Korfbalový nemá žádnou odrazovou 
desku, obroučka je ve výšce tří a pul 
metru, navíc se může hrát i za košem. 
Míč je menší, hřiště větší, tým tvoří čtyři 

ženy a stejný počet mužů. Pokud bych 
měla něco vyzvednout, tak to bude sku-
tečnost, že hráč korfbalu na hřišti sám 
nic neudělá, nemůže driblovat přes celé 
hřiště a dát sám koš. Jelikož je zakázáno 
běhat s míčem, hráč musí spolupraco-
vat s ostatními, aby se odpoutal od své-
ho obránce natolik, aby mohl střílet. A 
tím, že se na hřišti potkávají obě pohlaví, 
pravidla maximálně omezují jakýkoliv 
fyzický kontakt.“
●● Dochází v posledním období 
z pohledu pravidel nebo vybavení 
k nějakému vývoji?
„Čas od času ke změnám dochází. Hlav-
ním důvodem je zatraktivnění hry pro 
diváky. Zásadní změnou, která nastala 
v posledních letech, je určitě zavedení 
shot-clocku, tedy časového limitu pěta-
dvacet vteřin na útok.“
●● Jaké byly počátky korfbalu v Pro-
stějově?
„Do České republiky se dostal na po-
čátku devadesátých let prostřednictvím 
propagační akce Korfbal do škol. V je-
jím rámci byl zorganizován seminář 
pro učitele tělesné výchovy v Třeboni, 
kde měl i Prostějov své zastoupení. To, 
že v Prostějově korfbal vznikl a dál se 
rozvíjel, měli na svědomí hlavně tři uči-
telé - Josef Šrom, František Švec a přede-
vším Jiří Kremla.“
●● Takže historii má tento sport 
nejen v Prostějově poměrně krát-
kou?
„Korfbalový klub SK RG Prostějov 
byl založen v roce 1990 pod názvem 
SK Junior Prostějov. V roce 1997 jsme 
do názvu přidali zkratku RG, jelikož 
nám při činnosti významně pomáhalo, 
a stále pomáhá, Reálné gymnázium 
a základní škola města Prostějova, ze 
kterého také pochází většina součas-
ných hráčů a funkcionářů klubu.“
●● Jakými největšími úspěchy se 
může váš klub za dobu své existence 
pochlubit?
„Velkým mezníkem se stal rok 2007, 
kdy jsme se začali zaměřovat hlavně na 
děti. Velmi reálně totiž hrozilo, že v té 
době aktivní hráči nebudou mít žádné 
následovníky a korfbal by tak v Prostějo-
vě zanikl. A největší úspěchy jsou právě 
spojeny s mládežnickými kategoriemi. 

Za posledních pět sezón náš klub zís-
kal deset mistrovských titulů. Doufám, 
že i letos nějaký přidáme. A časem se 
nám práce s mládeží snad vrátí i v titulu 
nejvyšší seniorské soutěže, České korf-
balové extralize.“
●● Jak jste se vy osobně dostala ke 
korfbalu, který nelze považovat za 
tradiční sport?
„Stalo se tak už na základní škole 
a letos to bude už neuvěřitelných 
dvacet let, co jsem korfbal poprvé 
hrála. (úsměv) Začala jsem s basket-
balem, ale než jsem vlastně pořádně 
hrála, oslovil mě již zmiňovaný uči-
tel, Josef Šrom, ať zkusím korfbal, 
a už jsem u něj zůstala. Aktivně jsem 
hrála do roku 2012, ale snad to ještě ne-
bylo naposledy.“ (smích)
●● Kladete důraz na výchovu mlá-
deže. Kolik věkových kategorií máte 
v oddílu?
„Výchova mládeže je opravdu základ, 
a proto nyní máme všechny žákovské 
kategorie, to znamená minižactvo do 
jedenácti let, mladší žatcvo do třinácti 
let, starší do šestnácti let. Letos nám po 
dlouhé době schází dorostenecký tým, 
ale je to jen tím, že jsme dali kvůli zku-
šenostem přednost seniorské soutěži. 
Příští rok budeme mít zase všechny 
mládežnické kategorie.“
●● V kterém věku je nejvhodnější 
s korfbalem začít?
„Převážně k nám přicházejí děti, které 
spadají do kategorie minižáků, hlavně 
první nebo druhá třída. Řekla bych, že 
je to tak ideální, začínají zcela od začátku. 
Máme však i pár hráčů i hráček, co přešli 
z jiných sportů a začali tak korfbal 
hrát později, přičemž teď patří k opo-
rám týmu. Takže nikdy není pozdě...“ 
(úsměv)
●● Jaký je zájem o korfbal mezi pro-
stějovskou mládeží a jaký je všeobec-
ný trend u nás a ve světě?
„Většinou asi není korfbal pro děti nebo 
spíše pro jejich rodiče první volbou jako 
třeba fotbal, hokej, volejbal. I tak však 
nemáme o nové zájemce prozatím nou-
zi. Je to možná dáno i tím, že neděláme 
žádné vstupní testy. Každé dítě, které 
má zájem, je vítáno. V průběhu času se 
ukázalo, že z dětí, které jiné sporty ´od-
loží́ , umíme vychovat vynikající spor-
tovce, kterým se stane pohyb celoživot-
ní závislostí. A ve světě je to úplně stejně. 
I v Nizozemsku, kde je korfbal hodně 
populární, musí ´soupeřit́  s jinými 
sporty. Ale po celém světě vznikají nové 
korfbalové oddíly. To, že je tak odlišný 
a jedná se o smíšený sport, je určitě fakt, 
co na něm každého láká úplně nejvíce.“
●● Když rodiče přivedou svou rato-
lest k vám do klubu, jaké jsou počá-
teční investice do vybavení?
„Díky podpoře města Prostějova 
a Olomouckého kraje se nám daří 
členské příspěvky držet co nejníže a 
myslím, že tisíc dvě stě korun za rok je 

velmi přijatelná suma. A v tom počát-
ku žádné jiné investice nejsou, šortky, 
tričko a boty do tělocvičny má snad 
každý. (úsměv) Později je pak vhodné 
investovat do kvalitní halové obuvi
a v případě účasti v reprezentaci je 
nutné počítat s menší spoluúčastí při 
nákladech na soustředění.“
●● Hráčskou základnu čerpáte pře-
devším z reálného gymnázia, oslo-
vujete i jiné školy?
„Naši hráči jsou skutečně především 
žáky a studenty Reálného gymnázia 
a základní školy města Prostějova. Je 
to dáno tím, že primárně děláme ná-
bory na této škole, někteří učitelé jsou 
našimi bývalými hráči. Neznamená 
to však, že děti z ostatních škol nej-
sou vítány. Já osobně jsem třeba tuto 
školu nikdy nenavštěvovala. (smích) 
Samozřejmě by bylo dobré korfbal 
více rozšířit i na jiné prostějovské 
školy, případně do okolí Prostějova. 
Prozatím by to však bylo organizačně 
a finančně dost náročné, zaměřujeme 
se především na rozvoj našeho klubu.“
●● Máte dostatečné podmínky pro 
svou činnost?
„Naštěstí ano. Jak bylo řečeno, plné záze-
mí nám poskytuje ŕeálka ,́ kde máme 
své prostory a můžeme využívat halu 
i několikrát v týdnu. Samotné finan-
cování se v posledních letech zlepšilo. 
Pravidelně dostáváme veřejnou fi-
nanční podporu od města Prostějov 
i Olomouckého kraje, za což jsme rádi. 
Bez jejich podpory by to bylo hodně 
složité. Na mládež nám přispívá i Čes-

ký korfbalový svaz, který přerozděluje 
takzvané loterijní prostředky. I tak ale 
musíme vybírat členské příspěvky a část 
akcí, hlavně soustředění, si z většiny hra-
dí každý sám. Celkové náklady klubu se 
pohybují okolo čtvrt milionu korun za 
sezónu, mezi největší položky patří pro-
nájem haly, úhrada cestovného a platby 
rozhodčím.“
●● Jak jsou organizovány tuzemské 
a mezinárodní soutěže v korfbalu?
„Všechny domácí klání jsou organizo-
vány jako celorepublikové a kopírují 
školní rok. Každá soutěž je zakončena 
samostatným finálovým dnem, aby si 
všichni účastníci mohli užít jedinečnou 
atmosféru soubojů o medaile. Meziná-
rodní podniky jsou dva - Europa Cup 
pro mistry svých zemí a Europa Shi-
eld pro druhé a třetí celky národních 

soutěží. V obou má Česká republika 
pravidelné zastoupení a nedávno na 
Europa Cupu skončilo Brno čtvrté. 
Samozřejmostí jsou mistrovství světa 
a Evropy, ale to by vydalo na samo-
statnou kapitolu. Skvělé je, že náš klub 
pravidelně zásobuje hráči mládežnické 
reprezentace.“
●● Má se šanci český korfbal dotáh-
nout na světovou špičku Nizozemí 
a Belgii?
„Šanci má, ale není to otázkou dvou 
nebo tří let. Aby se dotáhl alespoň na 
třetí místo, kde kdysi býval, je nutné 
omladit reprezentační tým a s ním 
systematicky a dlouhodobě pracovat. 
Cílem nesmí být dílčí úspěchy v násle-
dujících letech, ale právě dlouhodobě 
budovat konkurenceschopný a kvalitní 
tým.“

„S BASKETBALEM MÁME SPOLEČNÉ JEN TO, ŽE SE HRAJE NA KOŠ. 
 ALE I TEN SE ODLIŠUJE...“

rozhovor Večerníku32 Pondělí 8. února 2016
www.vecernikpv.cz

vizitka
JANA UHERKOVÁ

✓ narodila se v roce 1981 v Prostějově
✓ vystudovala v Brně obor Regenerace a výži-
va ve sportu, ale pracuje zcela mimo svůj obor, 
již deset let působí v Klientském centru České 
spořitelny
✓ korfbal začala hrát v roce 1996 a aktivně 

působila na hřišti do roku 2012
✓ nyní pokračuje jako funkcionářka, v roce 2011 se stala sekretářkou klubu 
a od května 2013 také jeho předsedkyní
✓ rodina je vyloženě korfbalová, neboť manžel je hráč, trenér i rozhodčí 
v jedné osobě
zajímavost: o hráčskou kontinuitu rodiny je postaráno, k holčičce 
(2,5 roku) přibude v červnu sourozenec
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v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

ník

TomášTomáš
KALÁBKALÁB

Podle šéfk y SK RG Prostějov Jany Uherkové láká 
korfb al coby jediný kolektivní smíšený sport

Takto se tým dorostenců radoval loni z titulu po dlouhých devatenácti letech.  Foto: archiv SK RG Prostějov

Tento obrázek výborně dokumentuje zásadní rozdíly mezi tímto sportem a bas-
ketbalem.   Foto: archiv SK RG Prostějov
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„Většinou asi není korfb al první volbou,ale o zájemce nemáme nouzi. V průběhu času se ukázalo, že z dětí, které jiné sporty ´odloží´, umíme vychovat vynikající sportovce, kterým se stane pohyb celoživotní závislostí.“
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Šestka na úvod
Prostějov (zv) - Určice si v zápasové 
premiéře s chutí zastřílely. Účastník 
krajského přeboru si poradil se Slatini-
cemi hrajícími o soutěž níže rozdílem 
třídy. V pohodovém tempu hrající 
favorit při dvou inkasovaných nasá-
zel soupeři šest gólů. Z nových tváří 
se v určické sestavě zatím objevil jen 
Tomáš Menšík a několik dorostenců. 
„První zápas po třítýdenní tréninkové 
zátěži. Po zhruba šedesáti minutách 
jsme tak logicky začali fyzicky trochu 
strádat. Přesto jsme byli fotbalově po-
řád výše. Já jsem spokojený, dali jsme 
dost branek, navíc měli spoustu dal-
ších šancí. Na první zápas slušné,“ ko-
mentoval spokojený Radek Tomšic, 
nový určický lodivod. 

Plumlov gól nedal
Prostějov (zv) - Zajímavého soupeře, 
v podobě rakouského Graffenwör-
thu, měli v sobotu fotbalisté Plum-
lova. S běhavým protivníkem došly 
postupně okleštěné sestavě Plumlova 
síly a dvě inkasované branky ve dru-
hém poločase stanovily konečný vý-
sledek - 0:2. „Měli jsme problémy se 
skládáním sestavy. K dispozici bylo 
jen dvanáct hráčů do pole a vzhledem 
k tomu, že jsme měli v nohách dva 
náročné tréninky, tak jsme v posled-
ní půlhodině odpadli,“ komentoval 
plumlovský trenér Petr Kiška a dodal: 
„Teď nás čekají dva týdny bez zápasů, 
zaměříme se na fyzičku. Trénovat bu-
deme čtyřikrát týdně.“  

Starší žáci míøí
na jih okresu

Prostějov (jim) - Komise mláde-
že při Okresním fotbalovém svazu 
(OFS) Prostějov uspořádá v neděli 
21. února turnaj starších žáků pro 
hráče narozené v roce 2001 a m ladší. 
Prezence družstev kategorie U15 se 
v nezamyslické sportovní hale usku-
teční od osmi hodin ráno, samotný 
začátek je v plánu o půl deváté. Vy-
plněné závazné přihlášky mohou zá-
jemci zasílat na adresu okresního sva-
zu Za Místním nádražím 4536, 796 
01 Prostějov až do pátku 12. února, 
startovné za družstvo činí osm set 
korun. Družstva, která mají o klání 
zájem, se mohou již předběžně hlásit 
na číslech 582 351 522, 604 940 603 
či na e-mailu f.kocourek58@cent-
rum.cz. Občerstvení uhradí pořada-
tel a cílem OFS je naplnění kapacity, 
která čítá přesně osm družstev. 

Žáci na republiku 
nepostoupili

Olomouc (jim) – V závěru uplynulé-
ho kalendářního roku se v Čajkaréně 
uskutečnil kvalifikační turnaj o po-
stup na mistrovství republiky v halo-
vé kopané starších žáků U15 a jejich 
mladších kolegů U13. Do klání se za-
pojily i dva výběry 1.SK Prostějov, ani 
jednomu z nich se ovšem do Kladna 
probojovat nepodařilo. Lépe si vedli 
mladší žáci. Ti uhráli díky výhrám 2:1 
nad Sigmou, 4:0 nad Šumperkem 
a dokonce 7:0 nad Přerovem a 12:2 
nad 1.HFK Olomouc dvanáct bodů, 
porážka 3:5 od Slovácka ovšem nako-
nec znamenala až třetí místo, když dál 
šel jen vítěz. Tím se stala Sigma, která 
zdolala Slovácko 5:2 a při bodové rov-
nosti pro ni rozhodla nejlepší bilance 
vzájemných utkání mezi vedoucí 
trojicí. To starší žáci zaznamenali vý-
sledkově přesně poloviční úspěšnost 
a skončili těsně pod stupni vítězů. 
Podařilo se jim sice zdolat 4:1 Kro-
měříž a 5:3 1.HFK Olomouc, mimo 
to ale padli 3:5 s Přerovem, 5:9 se Slo-
váckem a dokonce 0:8 se Sigmou. Ta 
prošla celou šestičlennou skupinou 
bez jediného zaváhání a zvítězila s pl-
ným počtem patnácti bodů a drtivým 
skóre 32:8.
Výsledky: Starší žáci U15: 1. Sig-
ma Olomouc 15 bodů/skóre 32:8, 
2. 1.FC Slovácko 12/35:14, 3. Přerov 
7/19:7, 4. 1.SK Prostějov 6/17:26, 
5. 1.HFK Olomouc 4/17:31, 6. Kro-
měříž 0/8:32. 

RYCHLÝ
VEČERNÍK

●● Co vás vedlo k  přijmutí kozlo-
vické nabídky?
„Poté, co jsem se rozhodl, že v  Pros-
tějově skončím, mi shodou okolností 
zavolal Roman Matějka, který je trené-
rem Kozlovic. Říkal mi, že mají určité 
problémy a potřebovali by zkušeněj-
šího gólmana. Dohodli jsme si osobní 

schůzku a poměrně rychle bylo roz-
hodnuto.“ (úsměv)
●● Čím vás přesvědčil?
„Ukázal mi areál, nastínil, jak všechno 
v  Kozlovicích funguje. Mně se tam 
moc líbilo, navíc je to kousek. Všechno 
je celé taková shoda náhod. S Roma-
nem Matějkou jsem navíc studoval 
trenérskou B licenci, takže se i docela 
dobře známe.“ 

●● Právě osobní známost měla asi 
velkou váhu...
„Přesně tak. S Romanem máme podob-
ný náhled na fotbal, rozumíme si. Osob-
ně se do Kozlovic hodně těším. Doufám, 
že dostanu novou chuť do fotbalu.“
●● Čeká vás zcela jiné prostředí než 
na předchozích štacích…
„Samozřejmě že to není liga. Pořád je 
to ale jen fotbal. Nové prostředí, noví 
lidé. To vždycky člověka nakopne.“
●● Chytal jste někdy v divizi?
„Jo, chytal. V Prostějově nebo vlastně 
jenom v Prostějově. (smích) Na začát-
ku kariéry. Takže to vypadá, že se po-
malu blížím ke konci. Začal jsem divizí 
a skončím tam taky.“

●● Kozlovice tedy berete jako po-
slední angažmá?
„Tak nějak. Momentálně jsem pře-
svědčen o tom, že už nikde jinde chytat 
nebudu.“
●● Hrál jste někdy na kozlovickém 
stadionku?
„Nikdy. Od kluků a jednoho novináře 
jsem slyšel, že je tam pěkné prostředí. 
Pak jsem měl schůzku s  předsedou 
a manažerem. Už jenom ten osobní 
přístup byl perfektní. Domácké pro-
středí, cítil jsem, že jsou na svůj klub 
i areál strašně hrdí. Řekl bych, že na 
konec kariéry mě nemohlo potkat nic 
lepšího. Jen abych ale chytal dobře...“ 
(úsměv)

Zdeněk VYSLOUŽIL

KOSTELEC NA HANÉ Jak už Večerník informoval, fotbalový 
brankář Tomáš Bureš se dohodl na půlročním hostování v divizních 
Kozlovicích. Bývalý prvoligový gólman, jenž působil naposledy 
v prostějovském eskáčku, se tak vrací jakoby na začátek kariéry. 
„Divizi jsem naposledy chytal v Prostějově, když jsem začínal v se-
niorské kategorii,“ poznamenal v exkluzivním interview Bureš. 

„Divizi jsem naposledy chytal v Prostějově,“
vzpomíná na své začátky Tomáš BUREŠ

Tomáš Bureš vnímá kozlovické an-
gažmá jako kariérní derniéru.  
 Foto: Zdeněk Vysloužil

VRCHOSLAVICE Specifická si-
tuace zavládla u vrchoslavických 
fotbalistů. Úspěšný trenér Roman 
Šmíd se rozhodl v létě přesunout 
k mládeži 1.SK Prostějov a taktovky 
se po něm ujal Dušan Václavíček, 
který se ovšem hned po pár kolech 
rozhodl lavičku dobrovolně opus-
tit. V roli jakéhosi šéftrenéra se sice 
k mužstvu vrátil Šmíd, jenže pouze 
papírově a vedení tréninků i zápasů se 
ujali zkušenější hráči a další oddíloví 
funkcionáři. A stejně tak tomu bude 
i na jaře, kdy se pod licenční patronací 
padesátiletého kouče týmu nově ují-
má Jaroslav Škrkánek ve spolupráci 
s obráncem Michalem Olšanským.

„Někoho tam musí psát, já už se ale 
k mužské kopané vracet nebudu nikdy, 
chci mít klid. (smích) Na Vrchoslavice 
ovšem budu vzpomínat v dobrém, 
podařilo se nám před pár lety vytvo-
řit skvělou partu z místních kluků 
a z Chropyně, s níž jsme velice dobře 
spolupracovali. Fotbalem jsme se ba-
vili a byli jsme stále na špici,“ zavzpo-
mínal na úspěšné časy Roman Šmíd, 
nynější kouč prostějovského mladšího 
dorostu. Na své bývalé spoluhráče se 
byl během podzimu podívat jednou, 
a sice při porážce 1:2 s Pivínem „Troš-
ku se mužstvo obměnilo, stále ale kluci 
moc netrénují a scházejí se jen v pátek. 
Jakmile přijde jen pár starších hráčů, 

tak je to brzy přestane bavit a vše jde 
od desíti k pěti. Za takové situace tre-
nér ani není potřeba, to jste při zápase 
rádi za deset jedenáct lidí,“ pozname-
nal s trpkým úsměvem.
Trochu jinak ale interpretoval celý stav 
starosta TJ Sokol Vrchoslavice 1946 
Jindřich Vlč. „Spolupracujeme spolu 
i nadále, dohodli jsme se ale na jiném 
způsobu. Někteří hráči nemohou kvůli 
pracovním nebo školním povinnos-
tem absolvovat všechny tréninky, také 
pan Šmíd k nám nemůže stále jezdit, 
protože má povinnosti u U16, tak 
jsme zvolili jiný model, kdy nám po-
máhá metodicky a my praktikujeme 
to, co nám nachystá,“ sdělil Večerní-

ku. Tak tomu bylo na podzim, kdy se 
výrazně obměněné mužstvo umístilo 
v klidném středu I.B třídy. Usnutí na 
vavřínech ale není v plánu a tak už za-
čala příprava na zbytek ročníku. „Tré-
ninky probíhají dvakrát týdně v hale 
v Němčicích nad Hanou pod vedením 
Jaroslava Škrkánka a hrajícího asisten-
ta Michala Olšanského. Během února 
máme v plánu třídenní soustředění v 
Baldovci a chtěli bychom odehrát čtyři 
přípravná utkání. Potvrzené máme za-
tím zápasy s Morkovicemi 'B', Kleno-
vicemi a Chropyní 'B',“ uvedl Vlč.
A jak by si zbytek sezony představo-
val šéf oddílu? „Přejeme si stabilizovat 
hráčský kádr, zlepšit účast na trénin-

cích a přístup hráčů k nim. V zápasech 
chceme předvádět pohlednou a efek-
tivní hru s maximálním využíváním 
brankových příležitostí a v konečné 
tabulce skončit do devátého místa. 
Závěrem bych chtěl poděkovat všem 
fanouškům a příznivcům vrchoslavic-
kého fotbalu, kteří nás podporují. Těší-
me se na fotbalové jaro spolu s vámi,“ 
vzkázal Jindřich Vlč.  (jim)

Vrchoslavičtí mají„papírového“ kouče
Od jarní části se 
Od jarní části se mužstva ujímá
mužstva ujímáJaroslav Škrkánek

Jaroslav Škrkánek

ŠTERNBERK Ve velmi dobrém 
světle se prezentovali nejmenší 
fotbalisté FC Kostelec na Hané, 
kteří na turnaji mladších přípravek 
ročníku 2007 ve Šternberku 
dosáhli na druhou příčku. „Po 
fotbalové stránce jsme přehráli 
všechny. Inkasovali jsme jen tři 
góly, kluci zaslouží velkou pochva-
lu,“ komentoval solidní vystoupení 
trenér Jakub Zatloukal. 
Stoupající výkonnostní křivku 
naznačili mladí Kostelečáci v základní 
skupině. Tou projeli jako nůž máslem, 
když všechny čtyři zápasy vyhráli 
se skóre 12:2. „Chvilku nám trvalo, 
než jsme chytili odpovídající tempo. 
Postupně jsme však předváděli do-
brý fotbal a dařily se nám i nacvičené 
věci z tréninku,“ hodnotil Zatloukal. 
Společně s Kostelcem na Hané se 
z druhého místa kvalifikovaly 
i naděje Čechovic. 
Kostelecká jízda pokračovala i v semi-
finále, když přejeli Nový Malín - 3:0. 
Čechovičtí schytali pětibrankový 
nářez od Lužic a následně podlehli 
nejtěsnějším poměrem - 0:1 v boji 
o třetí místo Novému Malínu. Ve 
finále se kostelecký defenzívně 

laděný soupeř z Lužic ujal vedení 
a svůj nejtěsnější náskok uhájil až 
do závěrečného hvizdu. „Měli jsme 
sice výraznou převahu, ale žádnou 
šanci jsme si nevypracovali,“ smutně 
konstatoval Zatloukal a doplnil: „Až 
na ten závěr jsem spokojen. Pot-
vrdili jsme výkonnostní růst. Máme 
kvalitní brankářskou dvojici Hruban 

a Kuba Kumstát, v útoku máme 
nadstandardně hrající pár Pekr, Mrva. 
Celý tým ale zaslouží velkou poch-
valu za odvedenou práci.“ 
Výsledky - základní skupina: 
Kostelec - Slavoj Bruntál 4:1,- 
Čechovice 4:0,- Nové Sady 2:0,- 
Chválkovice 2:1. Semifinále: Nový 
Malín 3:0. Finále: Lužice 0:1.    (zv)

KOSTELEČTÍ BENJAMÍNCI
STŘÍBRNÍ VE ŠTERNBERKU

Výběr kostelecké přípravky na turnaji ve Šternberku. Sestava týmu: Hruban, 
Robin Pekr, Filip Pekr, Tesař, Mrva, Doležel, Jakub Kumstát, Jan Kumstát a 
Rubeš.   Foto: Alena Lošťáková

PROTIVANOV V tabulce jsou až 
jedenáctí, když během patnácti 
podzimních kol získali v I.B třídě 
Olomouckého KFS pouze stejný 
počet bodů, přesto žádné zásahy do 
kádru nechystají. I nadále tak bude 
SK Protivanov spoléhat na hráčský 
materiál, který si přes žáky a dorost 
vychová.
„Naše politiku už znáte. Zakládáme si na 
svých odchovancích a nic se na tom ne-
mění. Jsme daleko od okresního města, 
a co komu můžeme nabídnout? Je to 
u nás založeno na kamarádství, partě a 
takovýchto hodnotách. Neočekávám 
tedy, že někdo přijde nebo odejde, tako-

vé náznaky nemám,“ přitakal Večerníku 
hlavní kouč „áčka“ Josef Pospíšil s tím, 
že dorost patří na špici krajské soutěže.
Neznamená to však, že něco pone-
chají náhodě, období dovolené tak 
už hráčům skončilo. „Už jsme museli 
začít, protože v létě je příprava velice 
krátká. A jelikož jsme tak nízko, ne-
mohli jsme si dovolit odjet do Beskyd 
jako před rokem. Tréninky se snažíme 
dělat o víkendech, očekávám zhruba 
třicet tréninkových jednotek a nějaké 
zápasy,“ zmínil s  tím, že v tuto chvíli 
mají protivanovští dojednané soubo-
je s Pivínem a Plumlovem, zbytek je 
v jednání.    (jim)

Protivanov sází na odchovance

Jesenec už také trénuje
JESENEC V sobotu 23. ledna zahájili fotbalisté Jesence přípravu na 
zbytek ročníku. Po úvodních patnácti kolech „B“ skupiny I.B třídy hájí 
druhou pozici a žádné převratné změny pro zbytek ročníku neplánují. 
I samotný tréninkový proces se uskuteční téměř výhradně v domácích 
podmínkách.
„Zřejmě se budeme setkávat v pátky a soboty, to se nám loni osvědčilo. Po-
slední únorový víkend se vydáme na soustředění do Jaroměřic a sehrajeme 
rovněž čtyři přáteláky, raději na přírodní trávě,“ představil hlavní kouč Petr 
Tichý plán, podle něhož se SK Jesenec-Dzbel utká v sobotu 5. března s Dra-
hanovicemi, 12. března s Konicí, 19. března s Mostkovicemi a v generálce 
26. března s Kostelcem.
Právě čtyři střetnutí jsou pro něj ideální. „Sezóna je dlouhá a stačí to, letní 
pauza totiž bude velice krátká a nechci, aby to kluky ke konci nebavilo,“ sdělil 
s tím, že jedinými zásahy do mužstva bude návrat uzdravených hráčů. „Snad 
budou všichni v pořádku, pouze Michal Drešr jde na operaci s kolenem až 
v březnu, takže asi ani na podzim nebude,“ dodal.    (jim)

JAROMĚŘICE, PROSTĚJOV Na 
počátku ledna se přípravka Brodku 
u Konice zúčastnila turnaje v Jaro-
měřicích. Soupeři Jiskry byly Sokol 
Borová, Haná Knínice, Březová nad 
Svitavou, Velké Opatovice a Městeč-
ko Trnávka a klání hrané systémem 
každý s každým, vyšlo týmu Rado-
vana Vičara na výbornou. Čtyři vý-
hry, jedna remíza a jediná porážka 
vynesly druhé místo, jen vyšší počet 
vstřelených branek vynesl prven-
ství Březové nad Svitavou.
Při rovnosti bodů rozhodoval vyšší 
počet vstřelených branek a právě toto 
pravidlo nakonec přišlo ke slovu, aby 

rozseklo situaci na vedoucích pozicích. 
Brodečtí se nejprve utkali s Knínicemi 
a prohráli krutě 0:4, byť si jeho hráči 
rovněž vytvořili mnoho šancí. Poté 
benjamínci ze sebe setřásli nervozitu 
a připsali si tři vítězství za sebou. Nej-
prve proti Trnávce 5:2, poté 2:0 proti 
Velkým Opatovicím a následně 1:0 
nad Sokolem Borová.
V předposledním souboji přišla 
smolná remíza 1:1 s domácími Jaro-
měřicemi, když si naděje Jiskry daly 
vlastní gól. Úplně na závěr se zrodilo 
vítězství 2:1 nad pozdějším vítězem 
turnaje. Brodečtí tak získali stejně 
jako Březová třináct bodů, ovšem 

vinou horšího skóre obsadili druhé 
místo. Úspěch brodeckého týmu po-
tvrdil ještě Matyáš Grepl, který se stal 
nejlepším brankářem turnaje.
„Jeli jsme tam především sbírat zkuše-
nosti, jelikož nehrajeme žádnou sou-
těž. Chtěli jsme, aby si děti vyzkoušely, 
jaké to je v zápase a nejen na tréninku. 
A musím přiznat, že jsem byl mile pře-
kvapen. Zvláště po prvním zápase, kdy 
jsme prohráli 4:0, jsme zvedli hlavy 
a zejména bojovností uhráli pěkné dru-
hé místo. Pochvalu zaslouží všichni do 
jednoho i s rodiči, kteří po celou dobu 
vydatně povzbuzovali,“ hodnotil spoko-
jený kouč Brodku Radovan Vičar.

Brodecká přípravka brala stříbrostříbro

Na společném snímku zleva trenér Radovan Vičar a hráči Lukáš Koudelka, Aneta Vičarová,
Ondřej Sekanina, Štěpán Zemánek, Ondřej Vodák, Patrick Müller.  Foto: archiv oddílu



●● Jak hodnotíte s odstupem ně-
kolika měsíců českou ligu?
„Je to velmi dobrá soutěž, velice fyzic-
ká a je tu spousta talentovaných hrá-
čů. A pro mě znamená zdejší angaž-

má další krok směrem nahoru. Jsem 
tady spokojený.“
●● V Prostějově bydlíte přímo 
v hale a trenér vám říká, že jste ha-
lová krysa. Trávíte ve sportovním 
areálu opravdu tolik času?
„Trenér mi opravdu říká, abych více 
regeneroval. Ale takhle mi to vyhovuje. 
Po snídani seběhnu ze schodů do haly 
a pořádně se před tréninkem rozcvičím. 

Vzhledem k ubytování ani nepotřebuji 
auto. Maximálně si půjčím kolo.“
●● Takže si v hale i sám vaříte?
„Nemám s tím problém. Umím si 
uvařit, většinou kuřecí nebo hovězí. 
Kdybych měl potřebné ingredience, 
možná bych zvládl svíčkovou, která 
mi chutná.“ (úsměv)
●● Vyrazíte někdy do města?
„To zase ano. Někdy si vyjdu 
a už umím i pár českých slovíček. 
Umím si říct o místo v restauraci, 
nebo dát servírce spropitné. Ale 
někdy se neobejdu bez překladače 
na googlu, což opravdu pomáhá, 
anebo musím zavolat spoluhrá-
čům, a pak předat telefon.“ (smích)

●●  S kterými spoluhráči trávíte 
nejvíce času?
„Anglicky se domluvíme všichni, ale 
nejčastěji jsem s Lukášem Paly-
zou, Petrem Dokoupilem 
a Radovanem Kouřilem.  
A v kontaktu jsem s ce-
lou řadou dalších 
hráčů. Třeba 
s Doaksem ze 
Svitav, s No-
ffletem z Jin-
dřichova 
Hradce, s Jo-
nesem z Brna 
nebo s kluky, kteří 
hrají za Kolín.“

sem s 
ších 

a 
kteří

PROSTĚJOV Nepříjemných 
čtyřiadvacet ztrát vyprodukovali 
basketbalisté Prostějova v těžkém 
souboji s Opavou, přesto utkání 
zvládli a po vítězství 83:67 si po-
jistili třetí místo v tabulce Koope-
rativa NBL. Jejich soupeř zůstal 
na čtvrté pozici, po desáté poráž-
ce v probíhající sezóně ale na Orly 
ztrácí již čtyři výhry a na Pardubi-
ce už má jen nejtěsnější náskok.

Prostějovu chyběl jeden z nejlep-
ších střelců Pavel Slezák, i bez něj 
šli domácí rychle do vedení. Při za-
končení se dařilo Janu Tomancovi 
a právě pivot Orlů nejvíce pomohl 
k výsledku 11:7. Slezané v průbě-
hu úvodní čtvrtiny dokázali tento 
stav otočit, na konci desetiminu-
tovky ale tým Ariete vedl 25:23.
Další snažení Hanáků zastavil 
tříminutový úsek, v němž neda-
li bod a najednou ho prohrávali 
o dva body. V důležité chvilce našli 
svoji obávanou zbraň a pomohli 
si trojkami. V rychlém sledu se 
prosadil Marko, Palyza a Kouřil. 
Po této krátké kanonádě získa-

li Orli poločasové vedení 46:39.
Rozhodnuto ale zdaleka nebylo 
a to platilo i po odehrané třetí dese-
timinutovce. Na dvouciferný rozdíl 
se domácí nedostali, Opava naopak 
po trefách Blažka snížila svoji ztrátu 
na pouhé čtyři body. Větší klid do-
dal prostějovské lavičce až Dokou-
pil. Šesti body upravil na 62:54.
Vzápětí se trefil z dálky Palyza
a větší náskok Slezany poslal do 
kolen. Sice se ještě snažili o obrat, 
důležité body Tomance a Kouřila 
ale zchladily jejich nasazení a další 
body Palyzy už znamenaly před-
časnou oslavu dalšího vítězství. 
 (lv)

SVITAVY Další výhru si na své 
konto připsali prostějovští bas-
ketbalisté v rámci 29. ligového 
kola. Před televizními kamerami 
se představili na půdě svitavských 
Turů a soupeře dokonale roze-
brali. Domácí nedokázali ucpat 
prostor pod vlastním košem, 
nedařilo se jim na doskoku a při 
obraně střelců z dálky. Všech těch-
to nedostatků dokázali Orli využít 
a v naprosté pohodě zvítězili vyso-
ko 87:67.

Už první minuty naznačily, kdo bude 
mít po zápase lepší náladu. Basketba-
listé Ariete dominovali pod košem 
a zásluhou Tomance a Roseboroa si 
rychle získali osmibodové vedení. 
Tuři nevěděli, co mají dělat. Přísněj-
ší měřítko v první části snesl pouze 
Barker. V útoku se dokázal prosadit 
a jeho zásluhou měli Hanáci po deseti 
minutách k dobru pouze osm bodů 
(21:13).
V dalším pokračování poločasu se 
připomenuli také prostějovští střel-
ci z dálky. Trojky Slezáka a Peterky 
znamenaly dvouciferný náskok. Na 
tento úder dokázala odpovědět do-
mácí dvojice Jones, Doaks. Ameri-
čané ve svitavských barvách se sna-
žili zastavit narůstající manko, přesto 

Tuři v poločase prohrávali 36:45.
Po obrátce Hanáci protivníka do-
razili. Snažili se pálit ze všech pozic. 
Několik úspěšných trojkových poku-
sů vyšperkovala efektní kombinace 
zakončená smečí Šteffela. Po třiceti 
minutách už vedli Orli 74:47 a pro 
kouče Zbyňka Cholevu to byl signál, 
aby poslal na palubovku i obvykle 
méně vytížené hráče.
V poslední desetiminutovce sice 
hráči Prostějova přišli o místy třiceti-
bodový náskok, ale to jim nemuselo 
vadit. V poklidném tempu kontrolo-
vali hru a bez sebemenších problé-
mů si došli pro zasloužené vítězství. 
K němu výrazně pomohla také la-
vička, která zaznamenala pětatřicet 
bodů.  (lv)
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„Nejsou to úplně vážná zranění, ale 
pár problémů máme. Pavel Slezák 
se zády, Ondřej Peterka léčí už delší 
dobu achilovku. Také pivoti už toho 
začínají mít dost. Bolí je kolena. Bě-
hem přestávky bychom chtěli dát 
všechny problémy dohromady,“ plá-
nuje trenér Ariete Zbyněk Choleva.
Zdravotnímu stavu hráčů bude od-
povídat i plán tréninků. Někteří bu-

dou mít individuální program, přesto 
většina týmu s největší pravděpodob-
ností podstoupí plnou zátěž. „Bude-
me zřejmě trénovat více než je během 
sezóny obvyklé. Současně však musí-
me všechno přizpůsobit zdravotnímu 
stavu. Možná si vyrazíme i někam 
ven na procházku. Víkend budeme 
mít volný, pak už to budeme všechno 
směřovat k utkání s Kolínem, kte-
rému se pokusíme oplatit pohárové 
vyřazení,“ plánuje Choleva.
Není vyloučeno, že Orli odehrají 
i jeden přípravný zápas, což bude opět 
záležet na stavu prostějovského týmu. 

Pokud se bude tým připravovat v ši-
roké sestavě, nebude to nutné. „Když 
nás bude na tréninku málo, zkusíme 
se domluvit s některým týmem, kte-
rý není příliš daleko. Brno, Svitavy 

nebo Ostrava. Jde o kluby, kterých se 
finálový turnaj Českého poháru také 
netýká. Nic ale zatím není definitivně 
domluvené. Budeme jednat podle 
potřeby,“ poznamenal kouč Orlů. 

pro Večerník
Ladislav VALNÝ

původní zpravodajství

pro Večerník
Ladislav VALNÝ

původní rozhovor

Podpoøte svého
 trenéra mládeže

Praha (lv) - Po velkém úspěchu 
sportovně-společenské soutěže Díky, 
trenére se vyhlašuje druhý ročník, na 
jehož konci bude znám Trenér mlá-
deže 2016. Také proto, že mezi dětmi 
stále zůstává spousta trenérů, kterým 
stojí za to veřejně poděkovat. Vloni 
se dostalo uznání 1503 trenérkám 
a trenérům z 55 sportovních odvětví. 
Trenérem mládeže 2016 se může stát 
ten, kdo vede děti do 15 let v jakémko-
liv sportu registrovaném v oficiálním 
svazu. Přihlásit do soutěže trenéra či 
trenérku může kdokoliv – dítě, rodič 
svěřence, kolega, šéf týmů. Stačí co 
nejdřív na stránkách www.dikytrene-
re.cz zaregistrovat oblíbeného trenéra 
v sekci „Nominace trenéra“, už tím mu 
poděkujete za jeho obětavou činnost. 
Vítěz se podívá do vysněného trénin-
kového střediska a organizátoři ocení 
také jeho klub. To vše v hodnotě sto 
tisíc korun. Hodnotné ceny obdrží 
i další. Druhý v pořadí dostane pa-
desát tisíc korun: na zahraniční stáž 
pětadvacet tisíc korun a stejná částka 
půjde jako příspěvek do jeho klubu 
na práci s dětmi. Třetí nejlepší trenér či 
trenérka si odnese pětadvacet tisíc ko-
run na stáž do zahraničního sportov-
ního střediska. „Letos se zaměřujeme 
hlavně na to, co se trenérům povedlo 
v roce 2015 a také na celoživotní pří-
nos v oblasti trénování dětí a mládeže,“ 
vyhlásil Petr Rydl, hlavní organizátor.

Pohár zná 
semifinálové dvojice

Pardubice (lv) - Zajímavé dvojice 
spolu svedl los pohárového semi-
finále, které se bude hrát 12. února 
v Pardubicích. Domácí nastoupí proti 
Kolínu, se kterým prohráli dva ligové 
zápasy. Ve druhém střetnutí budou 
o postup do finále usilovat ve vzá-
jemném souboji  BK Armex Děčín 
a BK Opava. Vedoucí celek Koope-
rativa NBL nedávno padl na opavské 
palubovce rozdílem jediného bodu. 
Válečníci budou chtít po loňském 
roce stříbrném, kdy brali druhé místo 
v poháru i v lize, své historicky nejúspěš-
nější období také pozlatit. Slezanům se 
však pomalu vyprazdňuje marodka 
a jejich už tak silná sestava začíná nahá-
nět strach každému ligovému celku.
Také druhá dvojice slibuje zajímavý 
příběh. Domácí BK JIP Pardubice 
touží po celkovém vítězství, narazí 
však na soupeře, který ve čtvrtfinále 
dokázal vyřadit obhájce pohárové tro-
feje z Prostějova – tým BC Kolín.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

PROSTĚJOV Všechno zlé je k něčemu dobré. Kvůli vyřazení 

z Českého poháru budou mít basketbalisté Ariete Prostějov 

volno a další mistrovský zápas odehrají až 17. února v Kolíně. 

Pauzu hodlají využít k dobití baterek a také k vyléčení některých 

zdravotních problémů určitých hráčů.
         RADOVAN KOUØIL
Dlouhodobě nejlepším asistentem prostějovské-
ho týmu je Radovan Kouřil, který má průměr 
4,6 asistence na ligové utkání, což potvrdil 
také v utkání proti Opavě. Ze souboje s 
nejlépe přihrávajícím basketbalistou 
celé soutěže Jakubem Šiřinou vyšel 
vítězně. Zapsal šest finálových přihrá-
vek, jeho protějšek měl o jednu asistenci 
méně. Navíc dal Kouřil i devět bodů, což je 
jeho druhý nejlepší počin v sezóně. Týmu po-
mohl ve čtyřech případech také na obranném 
doskoku.

 OREL OREL
  PODLEPODLE

  VEČERNÍKU
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OKÉNKO ŠÉFA
aneb „ Ocima generálního manažera 

„Bolest z vyřazení v Českém poháru ještě úplně nevyprchala, ale bas-
ketbalový život jde dál. Pro nás je důležité, že se týmu podařilo po dvou 
porážkách nabrat opět vítězný vítr do plachet. Třeba proti Opavě to ne-
byl úplně optimální výkon, ale úspěch nad silným soupeřem se počítá. 
V jedné soutěži nám to letos zkrátka nevyšlo. O to víc se musíme sou-
středit na ligu a věřím, že na konci sezóny oslavíme medaili.“
 Petr FRIDRICH, 
 generální manažer Ariete Prostějov

Stanislav PETR - Bohemilk Tuři Svitavy:
„Prostějov nás udolal větší rotací a střídáním, v určitých fázích nám do-
cházely fyzické síly. Byli jsme pozdě na nohou, nevraceli se včas do obrany 
a nestíhali prostějovské střelce na perimetru, čehož jsme se báli. To roz-
hodlo, jenom rozdíl v úspěšných trojkových pokusech byl osm. Současně 
nás Orli přeskákali a to jsem opravdu nepředpokládal. Soupeř byl jedno-
značně lepší.“

Zbyněk CHOLEVA – Ariete Prostějov:
„Tým přistoupil k utkání zodpovědně a Turům téměř nic nedovolil. Do-
kázali jsme v rozhodujících pasážích udržet maximální koncentraci a sou-
peře jsme tentokrát předčili i na doskoku, což bylo hodně důležité. Navíc 
se nám dařilo i při zakončení z dálky. Kromě toho se postupem času proje-
vila i větší možnost rotace hráčů. Kluci ze střídačky drželi nasazené tempo 
a to nám také pomohlo.“

CO ZAZNĚLOCO ZAZNĚLO  NA TISKOVCE...NA TISKOVCCCCCCCCCCCCCCCCCEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEE........................................
TU SV
AR PV
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PROSTĚJOV Podruhé v řadě se stal Brett Roseboro hráčem měsí-
ce, když ovládl bodování Kooperativa Faktoru. I když si ho soupeři 
stále více hlídají, umí se prostějovský pivot prosadit a baví diváky 
efektními kousky. „Docela si mě hlídají. Ale smeče a podobné za-
končení mám rád a budu se dál snažit, aby se mi dařily,“ říká v in-
terview pro Večerník Brett Roseboro.

CO ZAZNĚLOCO ZAZNĚLO  NA TISKOVCE...NA TISKOVCCCCCCCCCCCCCCCCEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEE.........................................

Zbyněk CHOLEVA - Ariete Prostějov:
„Vyplnilo se to, co jsme čekali, že s Opavou to bude jako vždy těžký zápas. Od 
začátku to bylo komplikovanější, že nastoupili s malou sestavou, která nám činila 
zpočátku problémy. Nakonec rozhodlo domácí prostředí, lepší procento střelby 
a náš klid z toho plynoucí. Byli jsme lepší na doskoku, ale co nás děsilo, to byly 
ztráty. Bylo to asi způsobeno rychlostí opavské obrany.“

Petr CZUDEK - BK Opava:
„I když Orlům chyběl stěžejní hráč Pavel Slezák, odehráli lepší utkání než my. Bo-
hužel nám ta jejich hra nesedí, Prostějov hraje velmi chytře a využívá naše chyby. 
Musím pochválit jejich rozehrávače, kdy Roman Marko a Radovan Kouřil pře-
hráli naši dvojici, ale to se někdy stane, nejsme stroje. Hořeli jsme na doskoku, 
i když jsme donutili soupeře k šestadvaceti ztrátám, tak mi z naší strany chyběla 
větší odvaha jít do vnitřního prostoru a hrát trochu aktivněji.“

L
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ů, což je 
Týmu po-
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PAUZA PŘIJDE VHOD. ORLI DOLÉČÍ MARODY

Zničeným Orlům pauza prospěje. Foto:www.orliprostejov.cz

Svitavští Tuři neměli sebemenší šanci na úspěch

Opava byla nepříjemná až do začátku poslední části

„Ani nepotřebuji auto,“ pochvaluje si bydlení Roseboro
oluhráči trávíte 

uvíme všichni, ale 
ukášem Paly-

koupilem
ouřilem. 
cece-

Foto: www.orliprostejov.cz
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PROSTĚJOV Více než desetile-
tou tradici má anketa Sportovec 
města Prostějov. Sportovní ko-
mise při městské radě společně 
s  marketingovou agenturou TK 
PLUS chystají už její dvanáctý 
ročník, v  rámci kterého budou 
oceněni jednotlivci i kolektivy za 
výsledky v uplynulém roce 2015.

„Naše komise připravuje celou anke-
tu včetně slavnostního vyhlášení již 
pošesté a snad mohu říct, že minulé 
ročníky jsme zvládli velice dobře. 
Příznivé reference potvrdily, že se 
daří udržovat po všech stránkách 
stabilně vysokou úroveň. Totéž by-
chom rádi dokázali i letos,“ uvedl 
předseda Sportovní komise Pavel 
Smetana.
Anketa bude mít ve svém dvanác-
tém pokračování celkem jedenáct 
kategorií: Sportovec roku, Talent 
roku, Tým roku, Mládežnický tým 
roku, Trenér mládeže roku, Spor-
tovní událost roku, Neprofesionální 
sportovec roku, Síň slávy prostějov-
ského sportu, Cena komise pro mlá-
dež a tělovýchovu, Cena fair play – 
sportovní srdce a Sportovní hvězda 
prostějovských médií.
Oceněné včetně jejich pořadí v  de-
seti kategoriích určí svým výbě-
rem a hlasováním členové komise, 
pouze v  případě Sportovní hvězdy 
prostějovských médií vzejdou vý-
sledky z  hlasování čtenářů periodik 
vycházejících v  našem regionu. Sa-

mozřejmě i v  PROSTĚJOVSKÉM 
Večerníku, který je opět hlavním 
mediálním partnerem akce.
Slavnostní vyhlášení ankety proběh-
ne v pátek 18. března od 19.00 hodin 
v hotelu Tennis Club, součástí večera 
tradičně bude doprovodný program. 
„Pro celý Prostějov je Sportovec 
města každoročně velkou a důleži-
tou událostí s vysokou společenskou 
úrovní. Věřím, že ani letos tomu ne-
bude jinak,“ zdůraznil Pavel Smetana.

NOVINKOU
JE FOTOSOUTÌŽ

Premiérově je od letoška s  anke-
tou propojena jedna nová a velmi 
zajímavá akce. „Jde o první ročník 
soutěže na téma Sportovní foto-
grafie prostějovského sportu, která 
probíhá na internetových stránkách 
sportovní komise. Cílem je nejen 
podpořit spojení kultury a sportu, 
ale i prezentovat fotografie lidí, je-
jichž tvorba podporuje sport v  na-
šem okresním městě i celém regio-
nu,“ vysvětluje na webovkách www.
skmpv.cz člen komise a iniciátor 
celé fotosoutěže Miloš Sklenka.
Jeho nápad se hned při své premiéře 
setkal se slušným ohlasem veřejnos-
ti. Do kategorie Sportovní fotografie 
zaslali respondenti devětadvacet 
snímků, do kategorie Umělecká 
sportovní fotografie přišlo dvacet 
jedna fotek. A řada z nich je rozhod-
ně moc zdařilých, ostatně všechny si 
můžete na výše uvedeném interne-

tovém portálu prohlédnout a sou-
časně je ohodnotit, čímž vznikne 
konečné pořadí včetně vítězů obou 
kategorií a zvláštní ceny pro nejlep-
šího účastníka do dvaceti let.

Vyhlášení výsledků I. ročníku sou-
těže Sportovní fotografie prostě-
jovského sportu následně proběhne 
v rámci slavnostního večera ankety 
Sportovec města Prostějov 2015.

Vyhlášení dvanáctého ročníku ankety
Sportovec města Prostějov už se blíží
Hlavním mediálním partnerem je stejně jako v předchozích letech PROSTĚJOVSKÝ Večerník

Marek SONNEVEND

Jak se vám líbí? Například tyto dva snímky přihlášené do soutěže Sportovní fo-
tografie prostějovského sportu zaujaly Večerník. Vlevo fotka Tomáše Melichárka 
nazvaná V dobré společnosti, vpravo příspěvek Ondřeje Daňka bez názvu.

PLZEŇ, PROSTĚJOV - Zcela 
rozdílně vstoupily do nadstavbové 
části extraligy ČR 2015/16 mlá-
dežnické kolektivy VK AGEL Pro-
stějov. Výběr U19 na plzeňském 
hřišti jasně kraloval, dosáhl dvou 
jednoznačných vítězství a upevnil 
své vedení v tabulce. Tým U17 na-
opak ani v jednom z duelů nezískal 
set a po dvou hladkých porážkách 
klesl na třetí místo s minimálním 
náskokem před dalšími třemi 
mančafty.

JUNIORKY
Slavia VŠ Plzeň – VK AGEL Prostě-
jov 0:3 (-13, -19, -22) a 0:3 (-11, -20, 
-20)
Sestava v obou utkáních: Zatloukalo-
vá, Stavinohová, Faksová, Adamčíková, 

Weidenthalerová, Kociánová, libero 
Slavíková – Baláková.
Hodnocení trenéra Lukáše Mičeka:
„V týdnu před těmito zápasy jsme o 
něco méně trénovali, protože holky 
už ve čtvrtek ráno odcestovaly na 
Mistrovství republiky středních škol a 
navíc byla některá děvčata nemocná. 
Přesto jsme na soupeře hned od za-
čátku vystartovali kvalitním servisem, 
díky kterému jsme jej odtlačovali od 
sítě a musel dohrávat těžší míče z pole. 
Ty jsme ubránili a následně položili 
útokem, čímž se nám dařilo opakova-
ně bodovat. Takhle vypadaly oba zápa-
sy kromě dvou nebo tří výjimek, kdy 
jsme se dostali pod tlak a museli dota-
hovat náskok domácích. Jinak jsme ale 
byli jasně lepší ve všech činnostech, což 
vedlo ke dvěma zaslouženým výhrám. 

Mám radost, že jsme potvrdili dobrou 
formu ze základní části a do nadstavby 
vstoupili hladkými vítězstvími.“
Extraliga juniorek ČR 2015/16, nad-
stavbová skupina o 1. až 6. místo – po-
řadí po 2. kole: 1. Prostějov 21, 2. Brno 
18, 3. České Budějovice 17, 4. Olymp 
Praha 14, 5. Plzeň 11, 6. Šternberk 9.

KADETKY
Slavia VŠ Plzeň – VK AGEL Prostě-
jov 3:0 (12, 19, 18) a 3:0 (17, 20, 19)
Sestava v obou utkáních: Dvořáčková, 
Weidenthalerová, Kociánová, Baláko-
vá, Strnadlová, Boudová, libero Slavíko-
vá – Masopustová, Marvanová.

Hodnocení trenéra Jaroslava 
Matěje:

 „Nedařilo se nám, nehráli jsme dobře 
a zaslouženě dvakrát podlehli. Na hřišti 

kvalitního soupeře s nepříjemným ser-
visem chybělo víc motivace i vůle po 
vítězství. My jsme měli podání naopak 
slabé a od velkého rozdílu v této činnos-
ti se odvíjelo vše ostatní. Jakmile jsme 
se pak začali zvedat, přišly nesmyslné 
chyby v obraně a výkon šel zase dolů. 
Výborně nachystaný protivník lépe 
zvládal klíčové momenty, zatímco my 
jsme doplatili na tréninkové absence 
i celkově narušenou přípravu. Ztráta 
hned v úvodu nadstavby je nepříjemná, 
ale jedeme dál. Teď máme hlavního fa-
vorita Olymp a třeba překvapíme.“
Extraliga kadetek ČR 2015/16, nad-
stavbová skupina o 1. až 6. místo – po-
řadí po 2. kole: 1. Olymp Praha 22, 2. 
Plzeň 18, 3. Prostějov 14, 4. Přerov 13, 
5. České Budějovice 12, 6. Šternberk 
11.  (son)

ZNOJMO, PROSTĚJOV Nepo-
razitelnost pokračuje, ani ve čtvr-
tém souboji tohoto extraligového 
ročníku nenašli prostějovští bo-
xeři přemožitele. Ve znojemském 
ringu se jim sice nepodařilo zvítě-
zit, když ztratili vedení 4:0 a 8:4. 
S jedním bodem tak nebyl kouč 
BC DTJ Prostějov Petr Novotný 
příliš spokojen, byť před duelem 
by ho bral.
„Každý bod se počítá. Oni ale neob-
sadili dvě kategorie a v případě Pola-
koviče a Bambucha rozhodčí otočili 
výsledek. Mrzí to, byli jsme blízko 
výhře,“ přemítal.
První čtyři body získali jeho svěřen-
ci bez boje, když domácí neobsadili 
nejnižší dvě váhy a nedošlo tak na 
duel Hamo Aperjana proti svému 
bývalému oddílu. Konal se tak až 
v pořadí třetí souboj, v němž nesta-
čil Pavol Polakovič na posilu z Nitry 
Zsolda Osaďana.
„Škoda, že na české půdě pomo-

hou rozhodčí v duelu českého 
a slovenského reprezentanta soupe-
ři. Je to paradox a nemělo by se to stá-
vat. Domácí s těmito body počítali 
a udělali to tak,“ smutnil Novotný.
Radost mu naopak udělala nová 
tvář Tibor Kružel, předloňský mistr 
a úřadující slovenský vicemistr si 
totiž poradil s novou domácí tváří 
Tudu Erdenem-batem. „Byl to moc 
pěkný technický box, prostějovští 
fanoušci se mají na co těšit. Naopak 
Láďa Lengál vyhrál nezaslouženě, 
od poloviny druhého kola nemohl, 
ale nakonec prohrál Kuba Bam-
buch,“ popisoval trenér BC DTJ.
Čtvrtou dílčí výhru přidal Ma-
rek Andrýsek, jenž začal opatrněji 
a postupně využil ubývajících sil 
soupeře. V těžké váze Erik Tlkanec 
nepotvrdil roli favorita a podlehl 
Vasilu Ducárovi. „Neměl svůj den 
a prohrál. Cítil se unaven a nevyšlo 
mu to. Naopak Vasil má formu a se-
bevědomí,“ pokrčil rameny Novotný.

A o remíze rozhodl knockout domá-
cího Dominika Musila proti Micha-
lu Zezulkovi, jenž tak má před sebou 
měsíční ochrannou lhůtu. Další sou-
boj ale mají „Býci“ až na konci břez-
na, kdy přivítají Ústí nad Labem.
„Ve druhém kole Michalovi pro-

šel úder shora přes kryt a dostal do 
spánku, takže na chvíli ztratil vědomí 
a upadl na zem,“ přiblížil Petr Novot-
ný, jenž za podporu poděkoval měs-
tu Prostějov, Olomouckému kraji
 i fanouškům, kteří se vypravili na jih 
Moravy a byli slyšet.  (jim)

JUNIORKY VK V PLZNI DVAKRÁT DOMINOVALY,
KADETKY TAMTÉŽ OBA ZÁPASY HLADCE ZTRATILY

BOXEŘI VEZOU ZE ZNOJMA ASPOŇ BODSOFIA, PROSTĚJOV Jediný 
zápas dohromady vyhrál Lukáš 
Rosol s Jiřím Veselým na turna-
ji ATP v bulharské Sofii. Rosol 
zdolal v 1. kole nizozemského 
soupeře Robina Haaseho, Veselý 
nestačil na Damira Džumhura 
z Bosny. „Nemohl jsem se spo-
lehnout na servis,“ přiznal Ve-
selý, který od začátku roku ne-

vyhrál ani jedno ze tří utkání 
a pokaždé skončil hned po úvod-
ním střetnutí.
Rosol ve 2. kole vyzval Slováka Mar-
tina Kližana a prohrál ve třech setech, 
i když v rozhodující sadě vedl již 5:2. 
Koncovku však nezvládl. „Stačilo 
vyhrát o dva míčky více a mohlo být 
vše jinak,“ posteskl si Rosol.  (lv)
Výsledky najdete na straně 22!

Bulharsko tenistům nesvědčilo

KLUŽ, PROSTĚJOV Velké drama 
se šťastným koncem. I tak by se 
dalo nazvat úvodní utkání v novém 
ročníku Fed Cupu. Obhájkyně ví-
tězství cestovaly na horkou půdu 
do Rumunska a vyhrály 3:2. Hlav-
ní roli sehrála Karolína Plíšková, 
která vyhrála obě své dvouhry 
a společně s Barborou Strýcovou 
získala i rozhodující třetí bod. 
Dalším soupeřem obhájkyň titulu 
bude Švýcarsko.
„Byl to neuvěřitelný zápas a hrdinkou 
byla Kája Plíšková. Je to velká hrdinka,“ 
prohlásil nehrající kapitán Petr Pála. 
Plíšková skvěle nahradila výpadek jed-
ničky Kvitové, která prohrála oba své 
zápasy. „Odehrála fantastický víkend,“ 
vysekl své svěřenkyni poklonu Pála.
Plíšková nejprve poprvé v kariéře 
porazila světovou trojku Simonu 
Halepovou a ve čtvrté dvouhře od-
vrátila hrozbu vyřazení, když za stavu 
1:2 přehrála Moniku Niculescuovou. 

„Jako hrdinka se ale necítím, tohle je 
týmová soutěž. Všechny jsme se sna-
žily, tentokrát jsem body do kabiny 
přinesla já. Příště to může být jinak,“ 
uvedla Plíšková. „Před deblem jsem 
věřila, že postoupíme. Bára mi hod-
ně pomáhala, nebylo to až tak těžké,“ 
usmála se tahounka týmu.
Nedařilo se naopak české jedničce Kvi-
tové. Poprvé týmu nezískala ani bod, 
když prohrála s Halepovou i Niculescu-
ovou. „Všechno je jednou poprvé. Dru-
hý zápas byl lepší než ten první, ale na 
body to nestačilo. Přesto jsem ráda, za 
odehrané zápasy. Z toho si určitě vezmu 
nějaká pozitiva,“ řekla Kvitová.
O postupujícím týmu rozhodovala 
čtyřhra a v ní dominovala česká dvo-
jice. „Dopadlo to dobře. Jsme v semi-
finále a s tím jsme do Rumunska jeli. 
Teď si to užijeme a za pár měsíců se 
zkusíme dostat do finále,“ řekla Strý-
cová.  (lv)
Výsledky najdete na straně 22!

Tenistky za první překážkou
Plíšková vyřadila Rumunky

KOSTELEC NA HANÉ Svěřenci 
trenéra Jiřího Grepla za sebou mají 
dva přípravné zápasy s  prvoligový-
mi soupeři. Oba skončily porážkou 
Kostelce, když se projevila lepší 
trénovanost o soutěž výše hrajících 
mužstev. „Uplynulý týden jsme věno-
vali herním činnostem. Zvláště jsme 
se zaměřili na obranu,“ komentoval 
kostelecký trenér Jiří Grepl.
Na sklonku předminulého týdne 
poměřili Hanáci síly s prvoligovými 
Valachy. Bez několika opor podlehli 
třináctibrankovým rozdílem.
Bystřice p. H. - TJ Sokol Kostelec 
n. H. - HK 36:23 (18:13)
Sestava Kostelce: P. Navrátil - V. Prášil, 

J. Prášil, Grepl, Dostál, Smékal, Švec, 
Ošťádal, Diviš a Kopečný. 
„První půlka vypadala docela so-
lidně, ve druhé nám došly síly. Bylo 
vidět, že ten prvoligový mančaft je na 
tom fyzicky lépe. S naší hrou jsem ale 
v  podstatě spokojený. Problém jsme 
měli s proměňováním šancí, vychytali 
nás oba gólmani, bývalí hráči Zubří,“ 
hodnotil utkání Jiří Grepl.
Dalšími přípravnými zápasy budou 
domácí vystoupení proti juniorce 
Karviné. „Hrát bychom měli ve 
čtvrtek 11. února a o den později 
také. Karvinští mají v Kostelci sou-
středění, tak toho využijeme,“ infor-
moval trenér Grepl.  

Kostelečtí nabírají na herní dovednosti

V PŘÍPRAVĚ ZATÍM SE DVĚMA PORÁŽKAMI

7. kolo extraligy boxu 2015/2016

Jihomoravský region – BC DTJ Prostìjov 8:8
Průběh utkání: 0:2, 0:4, 2:4, 2:6, 4:6, 4:8, 6:8, 8:8
do 56 kg: neobsazeno - Filip Barák 0:2 bez boje
do 60 kg: neobsazeno - Viliam Tanko 0:2 bez boje
do 64 kg: Zsolt Osaďan - Pavol Polakovič 2:0 na body
do 69 kg: Tudu Erdene-bat – Tibor Kružel 0:2 na body
do 75 kg: Vladimír Lengál - Jakub Bambuch 2:0 na body
do 81 kg: Kamil Hladký - Marek Andrýsek 0:2 bez boje
do 91 kg: Vasil Ducár - Erik Tlkanec 2:0 na body
nad 91 kg: Dominik Musil - Michal Zezulka 2:0 K.O. ve 2. kole

Tabulka:
1. BC DTJ Prostějov 4 3 1 0 44:20 7
2. SKB Lázně Třeboň 3 1 1 1 18:30 3
3. Spol Fit Gym a SKP Ústí nad Labem 3 0 2 1 22:26 2
5. Rohovník Armex Děčín 2 0 1 2 14:18 1
4. Jihomoravský region 2 0 1 1 14:18 1



Historie organizovaného hraní 
kuželek na Prostějovsku se da-
tuje do závěru čtyřicátých let 
minulého století. Na počátku stál 
TJ Agrostroj Prostějov s kuželnou 
u Akciového pivovaru, toto místo 
nyní protíná estakáda Haná. Poté, 
co z finančních důvodů tento od-
díl zanikl, přešli hráči do TJ Gala 
Prostějov, který se posléze až do 
roku 2011 jmenoval TJ Pozemstav 
Prostějov, následně z jeho názvu vy-
padlo i jméno titulárního sponzora. 
Největším úspěchem se stala účast 
v první české národní lize na dvě stě 
sdružených hodů, jednalo se tehdy 
o druhou nejvyšší československou 
soutěž.

Jak vše zaèalo...Jak vše zaèalo...

Členové tohoto klubu trénovali 
a závodili na dvoudráhové kuželně, 
kterou se v roce 1979 podařilo pře-
měnit na čtyřdráhovou s automa-
tickými stavěči kuželek, navíc starý 
asfaltový povrch nahradil v té době 
moderní sadurit. Tak je tomu dod-
nes. „Kuželna prošla rekonstrukcí 
stavěčů kuželek, ovšem dráhy v sou-
časné době pozbývají na technické 
vyspělosti. Nyní jsou nejpokroko-
vější takzvané segmentové dráhy 
a ještě se nenašel sponzor, který by 
investoval nemalou částku na in-
stalaci tohoto moderního povrchu. 
U saduritu totiž existuje riziko 
prasknutí,“ upozornil Večerníku Jo-
sef Jurda, současný předseda klubu.
Více než šest desítek let se provozu-
jí kuželky rovněž v Přemyslovicích. 
V této obci s přibližně třinácti sty 
obyvateli se začalo hrát v roce 1951, 
na letošek tedy připadá pětašedesá-
té výročí. Ke slavnostnímu založení 

došlo 17. června téhož roku a prv-
ním předsedou se stal Eduard Ryp.
Výsledkem kolektivního úsilí se stala 
úspěšná výstavba kuželny a její ote-
vření v roce 1953, její nástupkyně 
pak „spatřila světlo světa“ o třicet 
čtyři let později. No a zatím poslední 
výrazný zásah do zázemí se odehrál 
před deseti lety. To skončil nucený 
prostějovský azyl kvůli chybějící 
čtyřdráze, tim se splnil sen taměj-
ších kuželkářů. A na místě někdejší 
dvoudráhy se podařilo vybudovat 
bowling. Také Přemyslovice se mají 
při pohledu do archivu čím pochlu-
bit. Nejprve nastupovaly v jihomo-
ravských a od devadesátých let seve-
romoravských krajských soutěžích, 
na přelomu století přišel postup do 
třetí ligy a v roce 2004 průnik do 
ligy druhé. V ní se „áčko“ drželo až 
do první poloviny roku 2015, než se 
muselo vydat zpět do jedné ze sku-
pin třetí ligy.

RozdílnáRozdílná
souèasnostsouèasnost

V mužských soutěžích se momen-
tálně lépe vede Prostějovu. Jeho 
„A“-týmu patří po třinácti kolech 
„D“ skupiny třetí ligy třetí pozice se 
ztrátou pouhé jedné výhry na ve-
doucí Dubňany a druhou Kamenici, 
„béčko“ se po sestupu z divize řadí 
na druhé místo krajského přeboru 
s mankem jednoho bodu na lídra 
Olomouc „C“. A zbylým dvěma 
družstvům náleží pátá a patnáctá 
pozice v olomouckém okresním 
přeboru. „Poté, co jsme spadli, chtě-
li bychom se s ‚áčkem‘ vrátit zpět 
do druhé ligy. ‚Béčko‘ slouží hlavně 
pro jeho doplnění, protože před-
nost má vždy vyšší družstvo, loni 
ale kvůli započaté restrukturalizaci 
muselo sestoupit, přestože skončilo 
v divizi šesté od konce. Chystá se 
totiž projekt společné česko-sloven-
ské interligy a postupový klíč zatím 
není přesně známý,“ nastínil Jurda. 
S nutností aklimatizace v nižší sou-
těži a zabránění dalšímu propadu se 

musejí vypořádat rovněž v Přemys-
lovicích, zde se to ale zatím až tak 
úspěšně nedaří. Ve dvanáctičlenné 
tabulce „C“ skupině třetí ligy jim 
totiž patří po třech výhrách a deseti 
porážkách poslední pozice, na de-
sátý Šumperk scházejí čtyři body. 
„Nynější pokles byl z velké části 
zapříčiněn velkou marodkou hrá-
čů ‚A‘-týmu. Zůstali jen tři ze šesti 
a družstvo jsme museli doplňovat 
hráči ‚béčka‘ či ‚céčka‘,“ posteskl si 
předseda Přemyslovic Milan Dvor-
ský. Jasný rozdíl mezi druhou a třetí 
ligou ovšem i přes nelichotivou sou-
časnou pozici spatřuje. „Je hlavně ve 
výkonech jednotlivých hráčů. Když 
ve hře na sto dvacet hodů sdružených 
je výkon pět set třicet sražených kuže-
lek ve třetí lize slušný, tak ve druhé lize 
je to nutné minimum,“ porovnal.

Chybí financeChybí finance
 i mládež i mládež

Dále je přemyslovické „béčko“ na 
osmém místě krajského přeboru 
a „céčko“ jedenácté v okresním 
přeboru, oba dorostenecké výběry 
nastupují v Severomoravské regio-
nální soutěži mládeže, kde soupeří 
s Olomoucí, Litovlí, Zábřehem 
i Prostějovem.„Mám z nich radost 
a vidím v nich dobrou budoucnost 
našeho oddílu. ‚Áčko‘ je zatím na prv-
ním místě, když všechny turnaje vy-
hrálo, páté je ‚béčko‘. Největší starost 
nám tak dělá sehnat finance jak na 
činnost, tak na provoz kuželny, pro-
tože podpora státu je u tohoto sportu 
mizivá a spíš žádná. Proto pronají-
máme kuželnu či bowling, abychom 
aspoň část nákladů pokryli. Obsluhu 
na těchto akcích vykonávají členové 
oddílu ve svém volném čase bez ná-
roku na odměnu,“ podotkl Dvorský, 
jehož by potěšila i trochu větší aktivita 
některých členů.
Jeho kolega se tak početnou nastu-
pující generací v tuto chvíli pochlu-
bit nemůže a uvítal by mladou krev. 
„Nejvíc trápí oddíl vyšší věkový prů-
měr členské základny. Máme přibliž-
ně čtyřicet členů, z toho čtyři žáky, 
dva dorostence a čtyři ženy. Mládež 
tráví volno daleko atraktivnějšími 
sporty nebo zábavou, takže noví 
hráči se spíž rekrutují z rodinných 
řad. Pořádáme propagační hrací dny 
pro školy i kolektivy, ale kuželkářů se 
moc neujme,“ hovořil Jurda smut-
ným hlasem.
Počáteční náklady přitom nejsou 
nijak výrazné, stačí mít vhodnou sá-
lovou obuv, která nezanechává na 
podlaze barevné čáry. „Hlavně je ne-
smí odradit počáteční neúspěchy. Pří-

chod k nám na označenou kuželnu je 
z Anenské ulice,“ sdělil šéf prostějov-
ského oddílu s tím, že se u nich nepla-
tí členské příspěvky. „Nové zájemce 
o tento sport rádi přivítáme. Nejlep-
ší je, když dojde některou sobotu po 
čtrnácté hodině do Přemyslovic na 
kuželnu, aby získal přesnou předsta-
vu o tomto sportu. Musí ale počítat 
s tím, že od září do konce dubna ne-
bude mít volnou sobotu,“ doplnil ho 
Dvorský, pro změnu předseda druhé-
ho regionálního klubu.

On sám je optimistou, takže pro-
to i ve svých devětapadesáti letech 
neváhá vydat se každý víkend na 
zápas. „Pro jarní část soutěže jsme 
vsadili na mládí, v lize máme vůbec 
nejmladší družstvo s věkovým prů-
měrem dvacet devět let, když druzí 
nejmladší mají šestatřicet let,“ zmínil 
velký příslib do dalších bitev a dodal, 
že při této hře záleží nejen na výko-
nech, ale i na pohodě v družstvu.
V případě kuželek se ovšem sou-
časně jedná o sport, kterému se 

lze věnovat i v pokročilejším věku. 
Je však nutné počítat s určitou 
námahou, která se může na ne-
trénovaných projevit. „V okresním 
přeboru se hraje i v pětasedmdesáti 
letech, podstatné jsou zdravé nohy 
a záda. Dříve se říkalo, že kuželky 
jsou odmocninou šachů a nejedná 
se o žádný sport, kdo to ale zkusil, 
tak se druhý den nepostavil na nohy, 
protože jde o jednostranný pohyb, 
kde je možné se ztrhnout,“ upozornil 
na možná úskalí Jurda.

Pondělí 8. února 2016
www.vecernikpv.czsportovní téma
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Kuželky hromadně shazují na dvou místech regionu
POD DROBNOHLEDEM VEČERNÍKU....

Milovníci tohoto sportu pamatují i lepší než jen třetiligové časy
PROSTĚJOV TJ Prostějov a TJ Sokol Přemyslovice. To jsou dva 
kluby v okresu, v nichž se mohou registrovaní hráči věnovat 
kuželkám. Ještě v minulé sezóně platilo, že „áčka“ obou oddílů 
bojovali ve druhé nejvyšší domácí soutěži, pro aktuální roč-
ník se však kuželkáři musí spokojit s účinkováním o patro níž. 
V případě prostějovského TJ se ale rýsuje možnost návratu výš, 
naopak přemyslovický Sokol zápolí se záchranářskými starost-
mi a usiluje o nespadnutí do divize. V centru celého regionu 
jsou pak ještě čtyři družstva bojující v různých kvalitativních 
sférách, na Konicku najdeme hned tři mužské a dva doroste-
necké výběry. Večerník se na toto po generace rozšířené ma-
sové odvětví podíval tentokrát trochu hlouběji...

exkluzivní
zpravodajství
pro Večerník
Jiří
MOŽNÝ

í

Sestavu prostějovského „áčka“ tvoří zleva stojící Tomáš Fraus, Miroslav Znojil, Roman Rolenc, Aleš Čapka, Bronislav Diviš 
a klečící Jan Pernica, Michal Smejkal.  Foto: archiv oddílu

umístìní v posledních deseti sezónách
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TJ Sokol Přemyslovice „A“
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w.vecernikp4040


	08PNA011.x
	08PNA021.x
	08PNA031.x
	08PNA041.x
	08PNA051.x
	08PNA061.x
	08PNA071.x
	08PNA081.x
	08PNA091.x
	08PNA101.x
	08PNA121.x
	08PNA131.x
	08PNA161.x
	08PNA171.x
	08PNA181.x
	08PNA191.x
	08PNA201.x
	08PNA211.x
	08PNA221.x
	08PNA231.x
	08PNA241.x
	08PNA251.x
	08PNA261.x
	08PNA271.x
	08PNA281.x
	08PNA291.x
	08PNA301.x
	08PNA321.x
	08PNA331.x
	08PNA381.x
	08PNA391.x
	08PNA401.x

